

# អង្គដែលបានចាក់ប្រេងតាំង នៅគ្រាចុងក្រោយ

អរុណសួស្តី ទស្សនិកជនទាំងអស់។ សូមឲ្យយើងបានទូល ចំពោះព្រះអម្ចាស់របស់យើងឥឡូវ។ ព្រះអម្ចាស់ដ៏មហិមា ជាអាទិករនៃស្ថានសួគ៌ និង ផែនដី ជាអង្គមានភាពជាព្រះ ដែលបានចាក់ប្រេងតាំងដល់យើងនៅពេលនេះនៅព្រឹកនេះ សូមថ្វាយបង្គំទ្រង់។ ហើយសូមយាងព្រះអម្ចាស់ គង់ក្នុងចិត្តរបស់យើង ហើយចុះចូលជាមួយទ្រង់ទាំងស្រុង ចំពោះបំណងព្រះហឫទ័យដ៏មានអនុភាព និង ការបំពេញការងារ របស់ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធក្នុងយើង ដែលនឹងនាំមកនូវអ្វីដែលទ្រង់មានព្រះ ទ័យចង់ឲ្យយើងបានដឹង។ ចិត្តរបស់យើង គឺចង់ក្លាយជាគ្រីស្ទានកាន់តែប្រសើរឡើង និងជាតំណាងទ្រង់កាន់តែល្អ។ សូមទ្រង់ទទួលយកយើងនៅព្រឹកនេះ កាលយើងកំពុងរង់ចាំទ្រង់ ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ អាម៉ែន។

សូមអង្គុយចុះ មានម្នាក់និយាយ “សូមដោះសម្លៀកបំពាក់អធិស្ឋានរបស់អ្នកមក?”—Edj ៣១

2 យើងរីករាយណាស់ ដែលបានមកទីនេះនៅព្រឹកនេះម្តងទៀត ក្នុង—ក្នុងកម្មវិធីស្តេចដ៏អស្ចារ្យ។ ហើយយើងសូមទោស យើងសូមទោសម្តងទៀត ដែលយើងមិនមានកន្លែងគ្រប់គ្រាន់សម្រាប់គ្រប់គ្នា ប៉ុន្តែយើងបាន...យើងនឹងព្យាយាម និងធ្វើ ការតាមអ្វីដែលអាចធ្វើបានតាមកាលៈទេសៈ។

3 ឥឡូវ មានមនុស្សជាច្រើនមានកូនកន្សែង និង សំណើរសុំបានដាក់នៅទីនេះដើម្បីទទួលការអធិស្ឋាន។ ហើយ ខ្ញុំនឹងដាក់វាទៅម្ខាង មិនមែនថាខ្ញុំព្រងើយចំពោះពួកវាទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំនឹងអធិស្ឋានឲ្យបន្ទាប់ពី ខ្ញុំចាំបាច់ត្រូវ...ដូចជា នៅយប់នេះ។ នៅព្រឹកនេះខ្ញុំនឹងធ្វើ ហើយ យប់នេះនឹងធ្វើម្តងទៀត ពេលដែល...រួចខ្ញុំអធិស្ឋាន និងរង់ចាំព្រះវិញ្ញាណរបស់ព្រះជាម្ចាស់ សម្រាប់ការប្រោសឲ្យជា នោះ ជាពេលដែលខ្ញុំចូលចិត្តអធិស្ឋានលើ—កូន កន្សែង និង អ្វីៗផ្សេងទៀត។

4 ហើយនៅសំណើរពិសេស បីលលីឲ្យសំណើរគ្រប់គ្នាមកខ្ញុំ។ មានប្រហែលបី រយ ហើយខ្ញុំទើបតែចេញពីបន្ទប់។ អ្នកឃើញហើយ ខ្ញុំទទួលពួកវាឲ្យបានលឿន តាមតែអាចធ្វើទៅបាន។ ខ្ញុំទទួលពួកវាឲ្យបានលឿនតាមតែ អាចធ្វើ ទៅបាន។ ខ្ញុំ មិនអាចយកទាំងអស់បានទេ។ គ្រាន់តែ លោងទៅ យកមួយមក និងនិយាយ “ព្រះអម្ចាស់ នឹងវាជារបស់មួយនេះ និង មួយនេះ?” ដូចនោះ ពីព្រោះពួកគេគ្រប់គ្នា ជាអ្នកត្រូវការ សំណើរពិតប្រាកដ ជាអ្វីមួយ គ្មានការសង្ស័យ ដែលយើងអាច និយាយជាមួយគ្នាពីរឿងនេះ។ ហើយខ្ញុំ...ដំរាបណា អ្នកដឹងហើយ ជូន កាល ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ អាចមានបន្ទូលជាក់ច្បាស់មួយដែលខ្ញុំអាន ដែលនៅ ក្នុងចិត្ត របស់ខ្ញុំ ខ្ញុំត្រលប់ទៅវិញម្តងទៀត និង ស្វែងរករហូត ដល់ខ្ញុំ រកវាឃើញ។ បើមិន ដូចច្នោះទេ យកវាទៅជាធម្មតាចុះ។

5 ឥឡូវយើងក៏ចង់និយាយដែរ នៅព្រឹកនេះ និង ស្នាគមន៍អ្នកដែលបានមក ពីរផ្នែកផ្សេងៗនៃប្រទេស។ យើងចង់ស្នាគមន៍បងប្អូននៅព្រឹកនេះ ដោយរបៀប លើកទូរស័ព្ទឡើង ចំពោះអ្នកនៅក្រុងញូយ៉ក ប៊ិយូម៉ាន តិចសាស ព្រីស្តុត អារីហ្សូណា តាក់សាន់ អារីហ្សូណា សាន់ចូស កាលីហ្វ័រញ៉ា ខននិកទីខាត់ ហ្គេនរីល ចចចា និង ញូអាណ់ដានី អិនឌាអាយណា ទូទាំងប្រជាជាតិ។ យើង សូម ស្នាគមន៍ដោយព្រះនាមព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ។

6 នៅព្រឹកនេះ ក្នុងរដ្ឋអិនឌាអាយណា វាជាព្រឹកស្រស់ស្អាត។ យើងមានភ្លៀង កាលពីយប់មិញ ដែលនាំឲ្យអាកាសធាតុត្រជាក់។ ហើយយើង...រោងឧបទ្វីប ត្រូវបានប្រមូលទុក និង គ្រប់យ៉ាងកំពុងតែរង់ចាំ ជាមួយការចូលរួមសម្រាប់មេរៀន សាលាថ្ងៃអាទិត្យ។ ហើយខ្ញុំទុកចិត្តថា ភាពសំបូរនៃព្រះពររបស់ព្រះជាម្ចាស់នឹង មានចំពោះអ្នកនៅទីនោះ។

7 ហើយយើងកំពុងសង្ឃឹម វានឹងកើតមានយ៉ាងរហ័ស តាមតែអាចសម្រេចបាន ដើម្បីបង្កើត—របៀបដែលយើងអាចទទួលជាកន្លែងដែលអាចនាំយើងទាំងអស់គ្នា ប្រហែលនៅក្រោមតង់ធំដែលជាកន្លែង ដែលខ្ញុំមានអារម្មណ៍ថា នាំទៅរកការ អធិប្បាយ ពីពែង ទាំងប្រាំពីចុងក្រោយនៅក្នុងព្រះគម្ពីរ។

8 ដូច្នោះ ឥឡូវ យើងមិននៅយូរពេកលើមេរៀនធំនៅព្រឹកនេះ...ខ្ញុំបានឃើញ ព្រះអម្ចាស់គិតថា “ខ្ញុំគួរនិយាយពីអ្វី?” ដោយដឹងថា នេះអាចជាកម្មវិធីចុងក្រោយ ដែលយើងមិនធ្លាប់មាន។ ការយាងមករបស់ព្រះអម្ចាស់កាន់តែកៀកជិតហើយ!

9 ខ្ញុំឃើញ បន្ទាប់ពីការព្យាករណ៍ទុក ក្នុងកាលីហ្វ័រញ៉ា មានផ្ទះនៅទីនោះ និង កន្លែងផ្សេងទៀត លិចលង់ក្នុងអត្រាសាមសិបអិញក្នុងមួយម៉ោង ឈើធ្នឹម ឬស្នាម ប្រេះអាចនឹងបាក់បែក។ ហើយគេមិនដឹងថានឹងធ្វើអ្វីចំពោះវាឡើយ។ យើងនៅ ចុងបញ្ចប់ហើយ។ ផ្ទះដែលមានតម្លៃមួយរយ-ពាន់-ដុល្លារ នៅតែលិច។ ខ្ញុំទទួល បាន ចំណងជើងអត្ថបទនៅក្រដាស រូបភាព ខ្ញុំសង្ឃឹមថានឹងត្រូវនាំមកយប់នេះ ដូច ដែលខ្ញុំចង់និយាយអ្វីមួយនៅក្នុងយប់នេះ។

10 ហើយនៅយប់នេះ យើងមានការអធិស្ឋានសម្រាប់អ្នកជម្ងឺ។ មកដល់រសៀល នេះម៉ោងប្រាំបួនមួយ ឬ ពេលណាក៏បាន។ យើងនឹងចាប់ផ្តើមឲ្យបានលឿន ខ្ញុំសង្ឃឹមចឹងចុះ ដូច្នោះមនុស្សអាចចេញទៅបានឆាប់ដែរ ហើយសូមទទួលការ អធិស្ឋានរបស់អ្នក។ ហើយយើងនឹងអធិស្ឋាន សម្រាប់អ្នកជម្ងឺនៅយប់នេះ ជាព្រះ បំណងរបស់ព្រះជាម្ចាស់។

11 ឥឡូវបន្ទាប់ពីការគិតពេញដោយសេចក្តីអធិស្ឋាន “តើខ្ញុំត្រូវធ្វើអ្វី?” ដឹង ថាថ្ងៃណាមួយខ្ញុំត្រូវតែឆ្លើយនូវអ្វី ដែលខ្ញុំបាននិយាយនៅទីនេះ...ហើយខ្ញុំ បានសម្រេចចិត្ត ឬមានអារម្មណ៍ថាត្រូវបាន ដឹកនាំដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដើម្បីនិយាយនៅព្រឹកនេះ ពី ការថ្លែងទំនាយ ជាអ្វីមួយបែបដែលផ្តល់ព័ត៌មាន ដល់យើង។ ឃើញទេ? វាជាអ្វីមួយដែលយើង...បើយើងមិនទទួលបានការផ្តល់ ព័ត៌មាន មានអ្វីមួយ កើតឡើង ជាធម្មតា យើងនឹងដឹងអំពីវា។ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ បានប្រទានមកដល់យើង ដើម្បីព្រមានដល់មនុស្សពីការដែលនឹងមក។ អ្នកដឹង ហើយ ព្រះគម្ពីរចែង ថា “ព្រះជាម្ចាស់មិនបានធ្វើអ្វី លុះត្រាតែមានបន្ទូលប្រាប់ អ្នកបម្រើទ្រង់ជាមុនសិន គឺ ហោរា។” ហើយ—ហើយ របៀបព្រះយេស៊ូវព្រមាន ដល់មនុស្ស អ្វីដែលនឹងកើតមាន របៀបដែលហោរាព្រមានដល់មនុស្ស វានឹង កើតឡើង។ ហើយវាជាការចាំបាច់សម្រាប់ យើង ក្នុងពេលវេលាដែលយើងកំពុង រស់នៅ ដើម្បីឃើញសម័យកាលយើងកំពុងរស់នៅ និង អ្វីដែលកើតឡើង ហើយអ្វី ដែលនឹងកើតឡើងនៅជំនាន់នេះ។ ដូច្នោះមួយក្នុងចំណោមវត្ថុចម្លែកទាំងនេះ ដែល យើងបានអានជាច្រើនសារ វាបានធ្លាក់មកក្នុងចិត្តខ្ញុំ ដើម្បី—ដើម្បីនិយាយទៅកាន់ មនុស្សពីវានៅព្រឹកនេះ។

12 ឥឡូវ សូមឲ្យយើងបើកព្រះគម្ពីរនៅម៉ាថាយជំពូក២៤ និង អានចំណែកខ្លះនៃ ព្រះបន្ទូល។ [ប្រុងប្រុសបានហាំសម្អាតបំពង់ក—Ed] សូមអភ័យទោស។ តាម

របៀបនៃ—បរិបទសម្រាប់អត្ថបទ និង ប្រធានបទ។

13 ឥឡូវ សូមចងចាំ យើងនឹងបង្រៀនរឿងនេះជាថ្នាក់ព្រះគម្ពីរយើងៗ។ យក ខ្មៅដៃនិង ក្រដាសមក។ ខ្ញុំមានខគម្ពីរជាច្រើនដែលកត់ត្រាទុកទីនេះដែល—ដែល អ្នក អាចយកវាទុកបាន។ ហើយត្រលប់ទៅផ្ទះវិញ និង រៀនចុះ ព្រោះនេះដូចជា ថ្នាក់ សិក្សាថ្ងៃអាទិត្យ ដែលយើងគួរតែដឹង និង ប្រុងប្រៀបរៀបចំ សម្រាប់វេលា ដែល យើងកំពុងតែរស់នៅ។

14 នៅក្នុងព្រះគម្ពីរម៉ាថាយ។ [បងប្រុសប្រានហាំសម្អាតបំពង់ក—Ed] សូមអភ័យទោស។ ខ២៤...ឬ ជំពូក២៤ ចូរចាប់ផ្តើមពីខ១៥ ខ្ញុំចង់អានចំណែក ខ្លះនៃព្រះបន្ទូល។

*ដូច្នោះ កាលណាអ្នករាល់គ្នាឃើញសេចក្តី ដែលហោរាដានីយ៉ែល បានទាយទុក គឺជាសេចក្តីស្អប់ខ្ពើមដែលបង្កូចបំផ្លាញ វាយរនាវាក្នុងទី បរិសុទ្ធ (អ្នកណាដែលអាន មើល ឲ្យយល់ចុះ)*

*នោះត្រូវឲ្យពួកអ្នក ដែលនៅស្រុកយូដា រត់ចេញទៅឯក្តី*

*កុំឲ្យអ្នកណាដែល នៅលើដំបូលផ្ទះចុះមក—ដើម្បីនឹងយករបស់អ្វីពី ផ្ទះឡើយ*

*ហើយកុំឲ្យអ្នកដែលនៅស្រែចំការ ត្រឡប់មកវិញ ដើម្បីនឹងយក សំលៀក បំពាក់ខ្លួនដែរ។*

*នៅគ្រានោះ ស្ត្រីណាដែលមានផ្ទៃពោះ ហើយស្ត្រីណាដែលបំបៅកូន នឹងធុទនាណាស់!*

*ចូរអធិស្ឋានសូមកុំឲ្យត្រូវរត់នៅរដូវរដា ឬនៅថ្ងៃឈប់សំរាកឡើយ:*

*ដ្បិតនៅគ្រានោះ នឹងមានសេចក្តីធុទនាជាខ្លាំងណាស់ ដល់ម៉្លេះបាន ជាតាំងពីដើមកំណើតលោកីយ៍ ដរាបមកដល់សព្វថ្ងៃនេះ មិនដែលមាន យ៉ាងដូច្នោះឡើយ ហើយទៅមុខក៏មិនដែលមានដែរ។*

*បើមិនបានបន្ថយថ្ងៃទាំងនោះឲ្យខ្លីចុះ នោះគ្មានមនុស្សណានឹងបាន សង្គ្រោះទេ ប៉ុន្តែ ថ្ងៃទាំងនោះនឹងត្រូវបន្ថយទៅ ដោយយល់ដល់ពួកអ៊ីស តាំង។*

គ្រានោះ បើមានអ្នកណាប្រាប់អ្នករាល់គ្នាថា មើល ព្រះគ្រីស្ទគង់នៅទីនេះ ឬនៅទីនោះ នោះកុំឲ្យជឿគេឡើយ។

ដ្បិតនឹងមានព្រះគ្រីស្ទក្លែង ហើយហោរាក្លែងកើតឡើង គេនឹងធ្វើទីសំគាល់យ៉ាងធំ ហើយនិងការអស្ចារ្យ ដើម្បីនឹងនាំទាំងពួកអ្នករើសតាំងឲ្យរង្វេងផង បើសិនជាបាន។

មើល ខ្ញុំបានប្រាប់អ្នករាល់គ្នាជាមុន។

ដូច្នោះ បើគេប្រាប់អ្នករាល់គ្នាថា មើល ទ្រង់គង់នៅទីរហោស្ថាន នោះកុំឲ្យចេញទៅឡើយ ឬថា មើល ទ្រង់គង់នៅក្នុងបន្ទប់ នោះក៏កុំឲ្យជឿឲ្យសោះ។

ព្រោះដំណើរដែលកូនមនុស្សមកនោះនឹងបានដូចជាផ្នែកបន្ទោរដែលភ្លឺផ្លែកៗ ពីទិសខាងកើតដល់ទិសខាងលិចដែរ។

ដ្បិតខ្មោចមាននៅកន្លែងណា ឥន្ទ្រីនឹងប្រជុំគ្នានៅកន្លែងនោះឯង...

15 ឥឡូវសម្រាប់ជាប្រធានបទ ខ្ញុំចង់យកខ២៤ ដើម្បីសង្កត់ខនេះសម្រាប់ថ្នាក់រៀនថ្ងៃអាទិត្យនៅព្រឹកនេះ។ ហើយសូមស្តាប់ដោយយកចិត្តទុកដាក់ ពេលខ្ញុំអានម្តងទៀត។

ដ្បិតនឹងមានព្រះគ្រីស្ទក្លែង ហើយហោរាក្លែងកើតឡើង គេនឹងធ្វើទីសំគាល់យ៉ាងធំ ហើយនិងការអស្ចារ្យ ដើម្បីនឹងនាំទាំងពួកអ្នករើសតាំងឲ្យរង្វេងផង បើសិនជាបាន។

16 ឥឡូវសម្រាប់ជាប្រធានបទនៅព្រឹកនេះ ឬ អត្ថបទ មានទំនោរដែលខ្ញុំចង់យក អង្គដែលបានចាក់ប្រេងតាំងនៅគ្រាចុងក្រោយ។ នោះជាប្រធានបទដែលខ្ញុំនិយាយ ឬ អត្ថបទៈ អង្គដែលបានចាក់ប្រេងតាំងនៅគ្រាចុងក្រោយ។

17 ខ្ញុំជឿថាយើងកំពុងរស់នៅក្នុងគ្រាចុងក្រោយ។ ខ្ញុំគិតថាម្នាក់ៗនៃយើង ជា... អ្នកអានបទគម្ពីរ ឬ ជា—អ្នកជឿ ដឹងថាឥឡូវយើងកំពុងតែនៅចុងបញ្ចប់ នៃប្រវត្តិ សាស្ត្រពិភពលោក។ គ្មានប្រយោជន៍ ក្នុងការសរសេរកត់ត្រាអ្វីឡើយ ព្រោះនឹង គ្មាននរណាអានវាទេ។ វាជាគ្រាចុងក្រោយ។ ជាពេលណាខ្ញុំមិនដឹង។ តើ យូរ ប៉ុណ្ណាទៀត សូម្បីទេវតារបស់ព្រះក៏មិនបានដឹងពីនាទី និង ម៉ោងនោះដែរ។ ប៉ុន្តែយើងត្រូវបានប្រាប់ដោយព្រះយេស៊ូវថា ពេលរឿងនេះកើតឡើង នោះយើង

ឃើញ ថាវាចាប់ផ្តើមកើតមកហើយ ដូច្នោះ ចូរយើងដើរយកក្បាលឡើង ព្រោះការសងថ្លៃលោះ របស់យើងមកកាន់តែជិតហើយ។ ឥឡូវអ្វី “ចូលមកជិត” មាន ន័យយ៉ាងណា ខ្ញុំមិនដឹង។ អាចមានន័យថា...

18 ដូចអ្នកវិទ្យាសាស្ត្របាននិយាយពីថ្ងៃផ្សេងទៀត តាមរយៈទូរទស្សន៍ និយាយពីការផ្ទុះបែករាប់-ពាន់-ម៉ាយនៅផែនដីដែលនឹងលិចចុះ។ គាត់ត្រូវបានគេចោទសួរ “វាអាចលិចនៅទីនោះ?” នៅឡូសអេនដេឡេស ឆ្នេរសមុទ្រខាងលិច។ ហើយអ្នករាល់គ្នាបានឃើញពីរបៀបដែល ពួកគេតាមដានដោយវ៉ាដា ហើយបន្តទៅគ្រប់ទី... បែកនៅក្រោមសានចូស ឆ្លងទៅដល់អាឡាស្កា ចេញទៅកោះ អាឡូឡេន ប្រមាណពីររយម៉ាយចូលក្នុងសមុទ្រ ហើយត្រលប់មក សានឌីហ្គូវីញូចូលទៅពីក្រោយឡូសអេនដេឡេសហើយចេញមកដោយ ប្រហោង ធំមួយ។

ហើយរាល់ទាំងការព្យាយាម យើងកំពុងតែមាន គឺកំដៅភ្នំភ្លើងហើយមានប្រហោងជ្រៅ ដូចក្នុងនោះ។ ខ្ញុំមិនចេះហៅឈ្មោះដែលពួកគេ—ពួកគេហៅ។ ទោះជាយ៉ាងណា ពេលវាព្យាយាម ការផ្តល់ការព្យាយាមទាំងនេះ យើងមានរាប់ឆ្នាំនៅឆ្នេរ សមុទ្រខាងលិច។ ឥឡូវវាកំពុងតែប្រេះជុំវិញ។ ហើយអ្នកវិទ្យាសាស្ត្រនិយាយថា មួយក្នុង...

19 មនុស្សម្នាក់និយាយទៅកាន់មនុស្សម្នាក់ទៀតថា “វាងាយធ្លាក់?”  
គាត់និយាយ “មិនមែនថា អាចទេ វានឹងកើត។”  
និយាយ “ប៉ុន្តែវាមិនមែនក្នុងជំនាន់យើងទេ តែប្រហែលដែរ?”  
និយាយ “នៅប្រាំនាទីទៀត ឬ ប្រាំឆ្នាំទៀត។ យើងមិនដឹងថាពេលណា។”

20 សប្តាហ៍នេះ មានចំណងជើងដែលផ្ញើមកខ្ញុំក្នុងកាសែត ពីរឿងផ្ទះតម្លៃរាប់រយ-ពាន់-ដុល្លារកប់បាត់ មនុស្សកំពុងធ្វើដំណើរចាកចេញ។ ហើយពួកគេមិនដឹងថាបញ្ឈប់យ៉ាងណាទេ។ គ្មានវិធីណាដែលបញ្ឈប់វាឡើយ។ ឃើញ ព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់អាចធ្វើគ្រប់យ៉ាង ដែលទ្រង់ចង់ធ្វើ គ្មាននរណាអាចប្រាប់ដល់ទ្រង់ថា ត្រូវធ្វើយ៉ាងណាឡើយ។

21 អ្នកសង់ផ្ទះ អ្នកអាចបង្កើតអ្វីជាវិទ្យាសាស្ត្រ ហើយព្រះទ្រង់ជាអ្នកបង្កើតវិទ្យាសាស្ត្រ។ តើអ្នកនឹងបញ្ឈប់ទ្រង់យ៉ាងណាបាន? ទ្រង់អាចកំទេចផែនដីដោយចៃដន្យ បើសិនជាសព្វព្រះហឫទ័យ។ តើអ្នកទទួលស្គាល់ថា ទ្រង់អាចមានបន្ទូល ឲ្យចែ

កើតមានទេ ហើយវានឹងមានជម្រៅ៤០ម៉ាយ ក្នុងរយៈពេលកន្លះម៉ោង ឃើញទេ គ្មានទេ...ហើយសឹមនុស្សអស់ពីដី។ ទ្រង់ជាព្រះ។ ទ្រង់ធ្វើតាមតែព្រះទ័យទ្រង់។ ទ្រង់ជាព្រះ មានសិទ្ធិអំនាច ដោយអង្គទ្រង់ផ្ទាល់។

22 ឥឡូវ មើលភស្តុតាងដែលប្រមូលផ្តុំគ្នានេះ ដែលជាពេលវេលាដែលយើង កំពុងរស់ ខ្ញុំគិតថាវាជារឿងល្អ ដើម្បីស្តាប់ម្តងទៀតការទាំងអស់នេះ ដែលចេញ មក ព្រោះត្រាបានបើកហើយ ហើយនឹងឃើញសេចក្តីពិតទាំងអស់នេះ ដូចជាព្រះ ទ្រង់មានព្រះហឫទ័យស្មោះទ្រង់ចំពោះយើង ដោយព្រះគុណទ្រង់ ដើម្បីបង្ហាញ យើងនូវរឿងទាំងអស់នេះ។

23 ខ្ញុំចង់ឲ្យអ្នកកត់សម្គាល់រឿងទាំងនេះ នៅក្នុងគម្ពីរម៉ាថាយ២៤ ព្រះយេស៊ូវប្រើ ពាក្យជា "ព្រះគ្រីស្ទពហុវចនៈ" គ្រ—ស្ទ "ព្រះគ្រីស្ទពហុវចនៈ។" មិនមែនព្រះ គ្រីស្ទតែជា "ព្រះគ្រីស្ទពហុវចនៈ។" មានច្រើន មិនមែនតែមួយ "ព្រះគ្រីស្ទ ពហុវចនៈ"។ ដូច្នេះពាក្យថាព្រះគ្រីស្ទ មានន័យថា "ជាអង្គទទួលប្រេងតាំង" ហើយ បើវាជា "ប្រេងតាំង" នោះមានតែមួយទេ ប៉ុន្តែមានច្រើន មានប្រេងតាំង "អង្គជា ច្រើនមានប្រេងតាំង" ឃើញ?

24 ម្យ៉ាងទៀត បើសិនជាទ្រង់បំបែកវា ដូច្នេះយើងអាចយល់បានច្រើនជាង ឬ តិចជាង ទ្រង់មានបន្ទូល "នៅថ្ងៃចុងក្រោយ នឹងមានអ្នកទទួលប្រេងតាំងខុសឆ្គង ជាច្រើន"។ ឥឡូវមើលទៅដូចជាទៅមិនរួច ឃើញ ពាក្យថា "ប្រេងតាំង។" ប៉ុន្តែ សូមកត់សម្គាល់ពាក្យបន្ទាប់គឺ "នឹងហោរាក្លែងក្លាយជាច្រើន" ព្យា—កា—វី ពហុ វចនៈ។

25 ឥឡូវអ្នកទទួលប្រេងតាំងគឺ "អ្នកដែលមានរាជសារ។" ហើយជារបៀបតែមួយ ដែលសារត្រូវបាននាំមក តាមរយៈម្នាក់ដែលត្រូវបាន ចាក់ប្រេងតាំង និង អាចជា ហោរាទទួលប្រេងតាំង។ នឹងមានគ្រូបង្រៀនដែលទទួលប្រេងតាំងខុសជាច្រើន។ ហោរាបង្រៀនអ្វីជាសាររបស់គាត់។ គ្រូទទួលប្រេងតាំង ប៉ុន្តែជាមនុស្សទទួលប្រេង តាំងដោយការបង្រៀនខុស។ អង្គដែលទទួលប្រេងតាំង "ព្រះគ្រីស្ទ" ជាពហុវចនៈ "ហោរា" ពហុវចនៈ។ ហើយបើវាជារឿងបែបនេះ ជា—ព្រះគ្រីស្ទ ឯកវចនៈ ដូច្នេះ វាត្រូវជា "អង្គទទួលប្រេងតាំងតែមួយ" ដែលកាថ្លែងទំនាយរបស់ពួកគេជាការ បង្រៀនដែលមានភាពខុសគ្នាព្រោះពួកគេជាអ្នកទទួលប្រេងតាំង ត្រូវបានទទួល ប្រេងតាំង។

26 ឥឡូវ វាជាមេរៀនថ្ងៃអាទិត្យ យើងចង់សាកល្បង—នាំរឿងនេះឲ្យបានជា ការពិតមកដោយឧកម្មិរ មិនមែនដោយនរណាម្នាក់បាននិយាយ តែសូមអានឧ គម្ពីរ។

អ្នកអាចនិយាយ “តើរឿងនេះអាចដូច្នោះម្តេចបាន? តើអ្នកដែលទទួលប្រេង តាំងជាច្រើន...” ពួកគេជានរណា?

27 “ព្រះគ្រីស្ទ” ព្រះគ្រី-ស្ទ-ជាច្រើន ដែលទទួលប្រេងតាំង។ “ព្រះគ្រីស្ទ និង ហោរាក្លែងក្លាយជាច្រើន។” ជាអ្នកទទួលប្រេងតាំង ប៉ុន្តែជាព្យាករក្លែងក្លាយ!

ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “ត្រៀមបានធ្លាក់មកលើ ទាំងមនុស្សសុចរិតនិង មនុស្សទុច្ចរិត”។

28 ឥឡូវ ប្រហែលជាមាននរណាម្នាក់និយាយមកកាន់ខ្ញុំ“តើអ្នកជឿថា ការ ចាក់ ប្រេងតាំងមនុស្សទាំងនោះ ថាវាជាការចាក់ប្រេងតាំងដោយព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធ?” បាទ លោក ពិតជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៅចំពោះមនុស្សនោះ ប៉ុន្តែគេ នៅតែក្លែងក្លាយ។

ឥឡូវ សូមស្តាប់ឲ្យច្បាស់និងមើលអ្វីដែលទ្រង់មានបន្ទូល។ “ហើយពួកគេ នឹងធ្វើទីសំគាល់យ៉ាងធំ ហើយនិងការអស្ចារ្យ ដើម្បីនឹងនាំទាំងពួកអ្នករើសតាំង ឲ្យរង្វង់ផង បើសិនជាបាន។” ហើយពួកគេពិតជាទទួលប្រេងតាំងពីព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធ។ ខ្ញុំដឹងថាស្តាប់ទៅដូចជាឆ្ងុត ប៉ុន្តែយើងនឹងចំណាយពេល ដើម្បីពន្យល់វា ដោយព្រះបន្ទូលនោះជា ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់ ទាំងស្រុងជាការពិត។

29 ឥឡូវ សូមយើងបើកទៅព្រះគម្ពីររបស់យើងមួយភ្លែត ម៉ាថាយជំពូក៥ ចាប់ពី ខ—៤៥ និងឃើញឥឡូវពេលយើងអានមួយខណៈពេលលើខទាំងនេះ។ ហើយ បន្ទាប់មក បន្ទាប់ពីយើងមកដល់ចំណុចនេះ ហេតុអ្វី យើងនឹងផ្តល់ឲ្យអ្នក...ដូច្នោះ អ្នកនឹង បើយើងមិនបានអានពួកវា ដូច្នោះសូមយកគម្ពីរអ្នកមក ហើយ—ហើយ អ្នកអានពួកវាបន្ទាប់ពីចាកចេញពីទីនេះត្រលប់ទៅផ្ទះវិញ ហើយ—ហើយ អ្នកអាន ព្រះគម្ពីរដែលនិយាយពីវា។

30 ឥឡូវ ចំណាយពេលរបស់យើង ដើម្បីទទួល—មូលដ្ឋានគ្រឹះពិតព្រោះខ្ញុំកំពុង ធ្វើ សេចក្តីថ្លែងនៅទីនេះ ដែលគួរឲ្យភ្ញាក់ផ្អើល។ តើព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធអាចចាក់



ប្រេង តាំងលើគ្រូបង្រៀនក្លែងក្លាយយ៉ាងណា? ប៉ុន្តែ នោះជាអ្វី ដែលព្រះយេស៊ូវ មានបន្ទូលពីអ្វីដែលកើតឡើង។

ឥឡូវ ម៉ាថាយ ជំពូក៥ ខ១៤ សូមយើងអានឥឡូវ។ ចូរយើងចាប់ផ្តើម —ពីក្រោយនោះបន្តិចខ ៤៤។

ប៉ុន្តែខ្ញុំច្រាប់ថា ត្រូវស្រឡាញ់ពួកខ្មាំងសត្រូវ ត្រូវឲ្យពេលដល់អ្នកណា ដែលប្រទេចផ្កាសា ត្រូវប្រព្រឹត្តល្អនឹងអ្នកណាដែលស្តាប់អ្នករាល់គ្នា... អធិស្ឋាន ឲ្យអ្នកណាដែលធ្វើទុក្ខបៀតបៀន ដល់អ្នករាល់គ្នាវិញ

ដើម្បីឲ្យ បានធ្វើជាកូនរបស់ព្រះវរបិតា នៃអ្នករាល់គ្នា ដែលគង់នៅ ស្ថានសួគ៌ៈ ព្រោះទ្រង់ធ្វើឲ្យថ្ងៃរបស់ ទ្រង់រះឡើង...បំភ្លឺទាំងមនុស្ស អាក្រក់ និងមនុស្សល្អ ហើយទ្រង់បង្ករឲ្យភ្លៀងធ្លាក់មកលើទាំងមនុស្ស សុចរិត...និងមនុស្សទុច្ចរិតផង។ (ភ្លៀង ធ្លាក់ លើទាំងមនុស្ស អាក្រក់ និង មនុស្សល្អ។)

31 ឥឡូវដើម្បីបន្តការនេះ ឈានទៅរកការច្នៃទំនាយផ្សេងទៀត ដែលជាប់ ទាក់ទង យើងអាចបើកទៅគម្ពីរហេព្រើរជំពូក៦ សម្រាប់ខបន្ត ដែលប៉ុលបាននាំ គំនិត នេះមកម្តងទៀតដូចអ្វីដែលព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូល។ ប៉ុល និយាយឥឡូវ។ កាលអ្នកកំពុងតែបរាញ់...ហើយអ្នកចេញជាមួយវិទ្យុ មានព្រះគម្ពីរនៅក្បែរអ្នក និងចំរៀកក្រដាស ហើយសូមមើលឥឡូវ។ ហេព្រើរជំពូក៦ ប៉ុលសរសេរទៅកាន់ ជនជាតិហេព្រើរ បង្ហាញពីស្រមោល និង របៀបផ្សេងៗ បាននាំពីសាសនាយូដា ទៅជា គ្រីស្ទបរិស័ទ បង្ហាញគេពីអ្វីដែលចាស់ ដែលជាស្រមោលពីមុន ដែលនឹង ត្រូវមក។ ប៉ុលនិយាយ ហេព្រើរជំពូក៦។

ដូច្នេះ ចូរឲ្យយើងឈប់ ខាងឯសេចក្តីបឋមសិក្សា នៃព្រះបន្ទូល ព្រះគ្រីស្ទ(ព្រះ-គ្រី-ស្ទ ឯកវចនៈ) ហើយខំឲ្យបានជឿនទៅមុខ ដរាបដល់ ពេញខ្នាតចុះ មិនត្រូវតាំងសេចក្តីដើមនោះសាជាថ្មីឡើងវិញ...ដូចជា សេចក្តីប្រែចិត្តចេញពីការស្តាប់ និងសេចក្តីជំនឿជឿដល់ព្រះ។

ហើយនិង...សេចក្តីបង្រៀនពីបុណ្យជ្រមុជ ការដាក់ដៃ សេចក្តីរស់ ពីស្លាប់ឡើងវិញ និងសេចក្តីជំនុំជំរះកាត់ទោស ដល់អស់កល្បជានិច្ច នោះឡើយ។

បើសិនជាព្រះទ្រង់អនុញ្ញាតឲ្យ។

នោះយើងរាល់គ្នានឹងធ្វើ ការនោះឯង ដ្បិតឯពួកអ្នកដែលបានភ្លឺម្តង  
ទាំងភ្នក់អំណោយទាន នៃស្ថានសួគ៌ ក៏បានចំណែកនៃព្រះ វិញ្ញាណ  
បរិសុទ្ធ

ខ្ញុំចង់ទាញយកចំណាប់អារម្មណ៍របស់អ្នក មួយភ្លែត។ តើអ្នកកត់សម្គាល់  
នោះជា “អំណោយទានតែមួយ” មិនមែនជា “អំណោយទានច្រើន” របស់អ្នក  
រួមចំណែកនៃ “អំណោយទានស្ថានសួគ៌ដ៏ច្រើន” នោះទេ? ប៉ុន្តែ “អំណោយទាន  
ស្ថានសួគ៌តែមួយ” ឯកវចនៈ “ព្រះត្រីសូ” ឯកវចនៈ “អំណោយទាន” ឯកវចនៈ។

...អំណោយទានស្ថានសួគ៌...ក៏បានចំណែកនៃព្រះវិញ្ញាណ

បរិសុទ្ធ ហើយភ្នក់ព្រះ...បន្ទូលដ៏ល្អនៃព្រះ...(ភ្លក្សអ្វី?)...ព្រះបន្ទូល  
របស់ព្រះ និងការប្រឌិតបារមីរបស់បរលោកនាយ ដែលនឹង ត្រូវមក។

រួចធ្លាក់ទៅវិញ នោះគ្មានផ្លូវណា នឹងនាំឲ្យគេប្រែចិត្តម្តងទៀតទេ  
ដោយព្រោះគេបានឆ្កាងព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ ខាងឯខ្លួនគេរួចទៅហើយ  
ព្រមទាំងធ្វើឲ្យទ្រង់ហាលមុខនៅកណ្តាលជំនុំផង។

ដ្បិត(សូមស្តាប់)ដីណា...បានបៀមទឹកភ្លៀង ដែលធ្លាក់មកជា  
ញួយៗ រួចបង្កើតជាបន្លែមានប្រយោជន៍ដល់អ្នកដែលត្រូវរស់ នោះ  
បានទទួលព្រះពរហើយ

តែដីណា ដែលបង្កើតសុទ្ធតែបន្លា និងអញ្ចាញវិញ...ដីនោះត្រូវ  
បោះបង់ចោលចេញ ក៏ជិតនឹងត្រូវបណ្តាសាហើយ លុះដល់ចុងបំផុត  
នឹងត្រូវផុតចោលផង។

32 ឥឡូវ ប្រៀបធៀបជាមួយម៉ាថាយ៥:២៤ម្តងទៀត។ កត់សម្គាល់ ព្រះយេស៊ូវ  
មានបន្ទូលភ្លៀង និង ព្រះអាទិត្យជះមកលើផែនដី ដែលព្រះជាម្ចាស់បញ្ជូនមក  
ដើម្បីរៀបចំអាហារ និងអ្វីផ្សេងទៀត សម្រាប់មនុស្សលើផែនដី។ ហើយភ្លៀងត្រូវ  
បានបញ្ជូនមកសម្រាប់ជាអាហារ ថ្នាំបុរាណ។ ប៉ុន្តែស្រែដៃ រុក្ខជាតិឥតប្រយោជន៍  
នៅតាមទីវាលទទួលបានដូចគ្នា។ ភ្លៀងដដែល ដែលធ្វើឲ្យស្រូវសាឡីដុះលូត  
លាស់ គឺជាភ្លៀងដដែល ដែលធ្វើឲ្យរុក្ខជាតិឥតប្រយោជន៍ដុះលូតលាស់ដែរ។

33 តើខ្ញុំមានមេរៀនបែបនោះម្តងទៀត ពេលខ្ញុំបានជួបមនុស្សមកពីពេនទីកុស្ត លើកដំបូង! ហើយវាជាមេរៀនធំមួយសម្រាប់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំឃើញមនុស្សពីរនាក់ ម្នាក់... មិនដែលពួកគេនិយាយភាសាដទៃពីមុន។ ម្នាក់ទៀតនិយាយភាសាដទៃ ម្នាក់ទៀត ជាអ្នកបកប្រែ ដូចគ្នាទៅវិញទៅមក។ ហើយសូមប្រាប់ការពិត និយាយ “មាន មនុស្សជាច្រើននៅទីនេះ ត្រូវប្រើចិត្តនៅយប់នេះ។ មានបុរសស្រ្តីទាំងពីរ។” ហើយ មនុស្សលើកដៃឡើង ហើយទៅកាន់អាសនា។

ខ្ញុំគិត “ពិតជាអស្ចារ្យ!”

34 ហើយជាមួយនឹង អំណោយទានបន្តិចពីព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ខ្ញុំនិយាយទៅ កាន់បុរសទាំងនោះ អ្នកដឹងហើយថារបៀបណា ក្នុងអំណោយទានខាងស្គាល់ វិញ្ញាណ ជារបៀបតូចមួយ ក្នុងការស្វែងរក។ ហើយម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេ មាន គ្រីស្ទានពិតប្រាកដ ហើយ គាត់ជាអ្នកបម្រើរបស់ព្រះគ្រីស្ទ និង ម្នាក់ទៀតជា មនុស្សកំពុត។ ហើយម្នាក់ក្នុងចំណោមនោះ ជាមនុស្សកំពុត កំពុងរស់នៅជាមួយ ស្រ្តី-សក់ខ្មៅ ហើយនៅមានទំនាក់ទំនងលេងសើច ជាមួយស្រ្តីសក់ទងដែង ទាំង មានកូនជាមួយនាង។ ល្អ វាពិតណាស់នៅក្នុងនិមិត្តនោះ មិនអាចបដិសេធ បាន។ ហើយខ្ញុំនិយាយជាមួយគាត់ពីរឿងនោះ។ គាត់សម្លឹងមើលមុខខ្ញុំ ហើយដើរ ជុំវិញ អាគារ។

35 ឥឡូវ ខ្ញុំមានការច្របូកច្របល់ ពិតមែន។ ខ្ញុំគិតថាខ្ញុំបានមកក្នុងចំណោម ទេវតា រួចមកខ្ញុំឆ្ងល់ថាតើខ្ញុំកំពុងនៅក្នុងចំណោមអារក្សឬទេ។ តើរឿងនេះអាច កើតមានរបៀបណា? ខ្ញុំមិនអាចយល់បាន។ ហើយជាច្រើនឆ្នាំ ខ្ញុំនៅឆ្ងាយពីរឿង នេះ រហូតដល់ថ្ងៃមួយដែលជាកន្លែង...

ចច ស្ទឹង ក្មេងប្រុសម្នាក់ដែលបានចេញទៅជាមួយកូនស្រីរបស់ខ្ញុំ យើងទៅ ម្សិលមិញ រោងម៉ាស៊ីនកិនស្រូវចាស់ ដែលជាកន្លែងខ្ញុំធ្លាប់អធិស្ឋាន។

ហើយ បន្ទាប់ពីនៅទីនេះពីរទៅបីថ្ងៃ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ នាំយកខនេះមក កាន់ខ្ញុំ។ “ទឹកភ្លៀង ដែលធ្លាក់មកជាញយៗ រួចបង្កើតជាបន្លែមាន តែបន្លា និង អញ្ចាញដែលរស់ដោយសារភ្លៀងដូចគ្នានោះ លុះដល់ចុងបំផុតនឹងត្រូវដុតចោល ផង។” រស់នៅដោយប្រភពផ្តល់ជីវិត-ដូចគ្នានៃព្រះជាម្ចាស់។ រួចមកខ្ញុំក៏យល់រឿង នោះ។ “ដោយ...” ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូល “គេនឹងស្គាល់ពួកវាតាមរយៈផលផ្លែ របស់វា។”

36 ឥឡូវ ដូច្នោះភ្លៀងដែលធ្លាក់ចុះមកលើបន្លែធម្មជាតិនៃផែនដី នេះជាប្រភេទ ភ្លៀងខាងវិញ្ញាណ ដែលផ្តល់នូវជីវិតអស់កល្ប ធ្លាក់មកលើក្រុមជំនុំ ព្រោះយើង ហៅវាថាជាភ្លៀងដើមដៃ និង ភ្លៀងចុងក្រោយ។ ហើយ វាជាភ្លៀង ដែលធ្លាក់មកពី វិញ្ញាណរបស់ព្រះជាម្ចាស់ លើក្រុមជំនុំ។

37 កត់សម្គាល់ វាជារឿងចម្លែកនៅត្រង់នេះ។ ឃើញ? ពេលគ្រាប់ពូជរបស់ពួកវា ចូលទៅក្នុងដី មិនថាជារបៀបណាដែលវាចូលទៅ ពួកវានោះជាបន្លាដែលចាប់ ផ្តើមឡើង។ ប៉ុន្តែក៏មានស្រូវសាឡីដែលចូលទៅក្នុងដី និង បន្លែ ដែលចាប់ផ្តើម ឡើងដោយភាពជាបន្លែ។ ហើយបន្លែឬសថ្នាំនីមួយៗបង្កើតភាពខ្លួនរបស់វា ម្តង ហើយ ម្តង ទៀត វាបង្ហាញថាវាដូចការចាប់ផ្តើមលក្ខណៈដំបូង។

38 “ពួកគេនឹងនាំទាំងពួកអ្នករើសតាំងឲ្យរង្វេងផង បើសិនជាបាន” ព្រោះពួក វា ទទួលបានភ្លៀងដូចគ្នា ព្រះពរដូចគ្នា បង្ហាញទីសម្គាល់ដូចគ្នា ការអស្ចារ្យ ដូចគ្នា។ ឃើញទេ? “ពួកគេនឹងនាំទាំងពួកអ្នករើសតាំងឲ្យរង្វេងផង បើសិនជាបាន។” ឥឡូវ បន្ទាមិនអាចជួយឲ្យក្លាយជាបន្លានោះទេ ហើយស្រូវសាឡី ក៏មិនអាចជួយដើម្បីឲ្យ ក្លាយជាស្រូវសាលីបានដែរ វាជាអ្វី ដែលព្រះអមិកនៃបុគ្គលនីមួយៗ កំណត់តាំង ពីដំបូង។ នោះគឺពួករើសតាំង។ ភ្លៀងដូចគ្នា!

39 ព្រះអាទិត្យនៅពេលព្រឹក និង សាច់ទូទាំងពិភពលោក ដូចជាមាននៅ ផែនដីនេះ និង ថ្ងៃដែលយើងរស់នៅ។ ហើយព្រះអាទិត្យ ជាព្រះអាទិត្យដែល រះ ពីទិសខាងកើតដូចគ្នាទៅនឹងព្រះអាទិត្យដែលលិចនៅទិសខាងលិចដែរ។ ហើយ ព្រះអាទិត្យគឺបញ្ជូនមកធ្វើឲ្យខ្ញុំ គ្រប់ដំណាំធម្មជាតិលើផែនដី ដែលរាងកាយរបស់ យើងបានកើតពីវានោះ មក។

40 យើងរស់នៅដោយសារធាតុស្លាប់។ នោះជារបៀបតែមួយដែលអ្នកអាច រស់នៅ។ ហើយ ត្រូវមានអ្នកស្លាប់ជារៀងរាល់ថ្ងៃ ដូច្នោះអ្នកអាចរស់បាន ធម្មជាតិ ហើយវាមិនពិតទេបើអ្នក... រាងកាយរបស់អ្នកត្រូវរើសវិញដោយសារការស្លាប់ របស់ ជីវិតធម្មជាតិ ដូច្នោះអ្នកត្រូវតែមានអ្វីស្លាប់ខាងវិញ្ញាណ ដើម្បីសង្គ្រោះជីវិត ខាងវិញ្ញាណរបស់អ្នក។ ហើយព្រះជាម្ចាស់ក្លាយជាឧបករណ៍ សាច់ឈាម និង សុគត ដើម្បីឲ្យយើងបានរស់។ ដូច្នោះគ្មានក្រុមជំនុំ គ្មានអ្វីផ្សេងនៅលើផែនដីអាច សង្គ្រោះអ្នក លើកលែងតែព្រះជាម្ចាស់ប៉ុណ្ណោះ។ នោះជា រឿងតែមួយដែលពួកគេ អាចរស់បាន។

41 ឥឡូវ មើលទៅតាមខគម្ពីរ។ ព្រះយេស៊ូវជាព្រះបន្ទូល។ “កាលពីដំបូងឡើយ មានព្រះបន្ទូល។ ហើយព្រះបន្ទូលបានក្លាយជាសាច់ឈាម ហើយរស់នៅក្នុង ចំណោមយើង។ កាលដើមដំបូងឡើយមានព្រះបន្ទូល ហើយព្រះបន្ទូលគង់នៅ ជាមួយព្រះ។ ហើយព្រះបន្ទូលកើតជាសាច់ឈាម ដែលជាអង្គរស់នៅ រស់នៅក្នុង ចំណោមយើង។” “ត្បិតមនុស្សមិនរស់ដោយសារតែនិប្បិទតែមួយនោះទេ” សម្រាប់ រាងកាយ “ប៉ុន្តែដោយព្រះបន្ទូលដែលចេញពីព្រះឱស្ឋរបស់ព្រះជាម្ចាស់។” ដូច្នេះ អ្នកឃើញ យើងរស់ដោយព្រះបន្ទូល ហើយនោះគឺជាព្រះជាម្ចាស់។

42 ឥឡូវព្រះអាទិត្យជះមក និង បន្ទំគ្រាប់ធញ្ញជាតិ។ ឥឡូវ វាមិនអាច ទុំបានម្តង ទាំងអស់នោះទេ។ កាលវានៅតែបន្ត មានភាពចាស់ឡើងៗ វានឹងទុំរហូតដល់បាន ពេញលេញ។

វាដូច្នោះ សព្វថ្ងៃ នៅក្នុងក្រុមជំនុំ។ វាចាប់ផ្តើមដោយភាពជាទារក ត្រលប់ ទៅ រកសម័យកាលងងឹត ដែលស្ថិតនៅក្រោមដី។ វាបានលូតលាស់ជាភាព ចាស់ទុំ។ ហើយយើងអាចឃើញវាតែងតែបានពេញលេញពីព្រះជាម្ចាស់តាមរយៈ ធម្មជាតិ...

43 អ្នកមិនអាចរំខានធម្មជាតិបានឡើយ។ នោះជាបញ្ហាសព្វថ្ងៃ។ យើងបង្ហោះ គ្រាប់បែក ហើយកើតចេញជាមហាសមុទ្រ បំបែកវា ហើយ បំបែកកំទេចនៅជំរិត គ្រាប់បែកអាតូមិក។ អ្នកបានធ្វើឲ្យមានភាពស្មៅគ្រាក កាន់តែច្រើនជាងពេល ណាណាទាំងអស់ ទម្លាក់ចូលក្នុងវា។ អ្នកកាប់ដើមឈើ ព្យុះនឹងបក់លើអ្នក។ សង់ ទ្រនប់កាត់ទន្លេ វានឹងហូរហៀរចេញ។

អ្នកត្រូវតែស្វែងរក របៀបនៃព្រះជាម្ចាស់ក្នុងការធ្វើអ្វីៗ ហើយ នៅទ្រង់នោះ ចុះ។ យើងមានមនុស្សត្រូវគ្រប់គ្រងក្នុងក្រុមជំនុំ និង អង្គការ សម្លឹងមើលអ្វីដែល យើងមាន! ចូរឲ្យនៅជាប់ផ្លូវរបស់ព្រះជាម្ចាស់ដែលប្រទានមក។

44 ប៉ុន្តែអ្នកឃើញ “ទ្រង់បញ្ជូនភ្លៀងមក” ត្រលប់ទៅប្រធានបទវិញ “លើមនុស្ស សុចរិត និង មនុស្សទុច្ចរិត” ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលប្រាប់អ្នកនៅត្រង់នេះ ក្នុង ម៉ាថាយ២៤ វានឹងមានទិសម្តាល់នៅពេលចុងក្រោយ។

ឥឡូវបើទិសម្តាល់ត្រូវបានស្គាល់សម្រាប់តែពេលចុងក្រោយ ដូច្នោះ វាត្រូវតែ មានអ្វីបន្ទាប់ពីការបើកគ្រានេះ។ ឃើញ? វាជាទិសម្តាល់នៃពេលចុងក្រោយ។ ដែលវាអាចជា ពេលរឿងនេះកើតឡើង វានឹងជាពេលចុងក្រោយ។ ហើយវានឹង

មានទីសម្គាល់ឥឡូវ ដូច្នោះ ពួកអ្នករើសតាំងនឹងមិនច្រឡំក្នុងការទាំងអស់នេះ។ អ្នកឃើញវាទេ? ដូច្នោះ វានឹងត្រូវបើកសម្តែង វានឹងចេញមក។

45 កត់សម្គាល់ ទាំងស្រូវសាឡី និង រុក្ខជាតិឥតប្រយោជន៍រស់នៅដោយសារ ប្រេងតាំងមកពីស្ថានសួគ៌។ ទាំងពីរអ្នកនឹងរីករាយជាមួយវា។

ខ្ញុំចងចាំពីរឿងនេះ សំដៅរឿងត្រលប់ទៅពីមុន ជាពេលវេលានៅ ប្រ៊ុន មីល។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំឃើញនិមិត្តចេញមក។ ហើយពេលនោះមានផែនដីធំមួយ ហើយ វាបានក្រឡាប់ឡើង។ ហើយមានអ្នកសាបព្រោះចេញមកមុន។ ខ្ញុំចង់នៅតែប្រាប់ រឿង នោះដល់អ្នក។ មើលអ្វីដែលចេញមកមុនសិនហើយទើបមើលអ្វីចេញមក ក្រោយ។ ហើយ មានជាមនុស្សម្នាក់ស្លៀកពាក់ស បានមកសាបព្រោះគ្រាប់ពូជ ជុំវិញផែនដី ហើយនៅពីក្រោយគាត់ក៏មានមនុស្សម្នាក់ស្លៀកពាក់ពណ៌ខ្មៅ សាបព្រោះគ្រាប់ពូជរុក្ខជាតិឥតប្រយោជន៍។ ហើយពេលរឿងនេះកើតឡើង ខ្ញុំ ឃើញដំណាំ ទាំងពីរដុះឡើង។ ហើយពេលពួកវាដុះឡើង មួយជាស្រូវសាឡី មួយ ជារុក្ខជាតិ ឥតប្រយោជន៍។

រួចមកក៏មានភាពរាំងស្ងួត នោះជាពេល មើលទៅដូចជា ពួកវាទាំងពីរអាន ក្បាលចុះស្រែករកទឹកភ្លៀង។ បន្ទាប់មក ក៏មានពពកធំគ្របដណ្តប់លើផែនដី ហើយវាក៏ភ្លៀង។ ហើយស្រូវសាឡីងើបឡើងនិយាយថា “សរសើរព្រះអម្ចាស់! សរសើរព្រះអម្ចាស់!” ហើយរុក្ខជាតិឥតប្រយោជន៍ក៏ងើបឡើងដែរ ហើយស្រែក បង្អួក “សរសើរព្រះអម្ចាស់! សរសើរព្រះអម្ចាស់!” លទ្ធផលដូចគ្នា។ ពួកវា ទាំងពីរត្រូវវិនាសពួកវាទាំងពីរត្រូវទាញចេញទៅ។ រួចស្រូវសាឡីចេញមកដោយ ការស្រែកឃ្លាន។ ដោយសារតែវានៅក្នុងចំការតែមួយ សូនបន្លែតែមួយ កន្លែង តែមួយ បំពង់ទឹកតែមួយ ក៏មានចេញមកជាស្រូវសាឡី និង ស្រងែដែលដូចគ្នាខ្លាំង ណាស់។ កត់សម្គាល់ ទឹកដែលជាប្រេងតាំងដដែល ដុះចេញមកនូវស្រូវសាឡី ក៏ បានដុះមកនូវរុក្ខជាតិឥតប្រយោជន៍ដែរ។

46 ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដដែល ដែលចាក់ប្រេងតាំងលើក្រុមជំនុំ ដែលផ្តល់ឲ្យ ពួកគេនូវបំណងចង់សង្គ្រោះព្រលឹង ផ្តល់ឲ្យគេនូវប្តូរនូវភាពសម្តែងការអស្ចារ្យ វា បានធ្លាក់មកលើទាំងមនុស្សទុច្ចរិត និង មនុស្សសុចរិត។ គឺមានវិញ្ញាណដូចគ្នា! ឥឡូវ អ្នកមិនអាចមានវិធីផ្សេងទៀត និង យល់ពីម៉ាថាយ២៤:២៤ឡើយ។ ទ្រង់ មានបន្ទូល “នឹងមានព្រះគ្រីស្ទក្លែងក្លាយ” ខុសឆ្គង ជាអ្នកដែលទទួលប្រេងតាំង

ជាច្រើននាក់។ ទទួលប្រេងតាំងដោយភាពជាក់ច្បាស់ណាមួយ ប៉ុន្តែជាហោរា ក្លែងក្លាយ ជាគ្រូក្លែងក្លាយ។

អ្វីដែលអាចធ្វើឲ្យមនុស្សម្នាក់ ចង់ក្លាយជាគ្រូក្លែងក្លាយ នៃអ្វីមួយរបស់សេចក្តី ពិត? ឥឡូវយើងនឹងទៅមើលនៅទីសម្គាល់នៃសត្វជើងបួនមួយភ្លែត ហើយអ្នក នឹងឃើញថាវាជានិកាយ។ ឃើញ? គ្រូក្លែងក្លាយអ្នកទទួលប្រេង តាំង។ ព្រះគ្រីស្ទ ជាច្រើនដែលទទួលប្រេងតាំងតែជាគ្រូក្លែងក្លាយ។ វាជាវិធីតែមួយដែលអ្នកអាច ឃើញ។

47 ដូចជានៅទីនេះដែរ កាលពីយូមកហើយ ខ្ញុំបានដកស្រង់ត្រង់នេះ។ ខ្ញុំនឹង ដកស្រង់វា ព្រោះយើងជាមានប្រជាជាតិច្រើន។ ថ្ងៃមួយមានមិត្តម្នាក់របស់ខ្ញុំ ដែល ជាពេលព្រឹក នៅអាហ្សែណា។ ហើយគាត់មាន—ចំការក្រូច។ ហើយគាត់មាន ដើមឈើ ជាដើមក្រូច ដែលអាចបញ្ចេញផ្លែទំពាំងបាយជូ និង ផ្លែក្រូចឆ្មារ ក្រូចខ្វិច និង ក្រូច ប្រភេទផ្សេងទៀត។ ហើយខ្ញុំភ្លេចហើយថា មានផ្លែឈើខុសៗគ្នាប៉ុន្មាន មុខ នៅលើដើម តែមួយនោះ។ ហើយខ្ញុំនិយាយទៅ—កាន់—គាត់ ខ្ញុំនិយាយ “វា កើតឡើងយ៉ាងម៉េច? នោះជា ដើមអ្វី?”

គាត់និយាយ “ដើមឈើ វាផ្ទាល់ ជាដើមក្រូច។”

ខ្ញុំនិយាយ “ចុះម៉េចក៏មានផ្លែទំពាំងបាយជូនៅលើនោះ? ហេតុអ្វីមានផ្លែក្រូច ឆ្មារដែរ?”

គាត់និយាយ “ពួកវាត្រូវបានកាត់ផ្សំ។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំយល់។ ល្អ ហើយឥឡូវ” ខ្ញុំនិយាយ “ចុះនៅឆ្នាំក្រោយ ពេលណាដើមនោះផ្តល់ផ្លែផ្សេងទៀត” ដែលវាទាំងអស់នឹងទុំព្រមគ្នា ខ្ញុំនិយាយ “នោះវានឹងផ្តល់ផ្លែ ទាំង អស់ជាក្រូច។ ប្រសិនបើវាជាក្រូចហ្នឹង វានឹងចេញផ្លែជា ក្រូចហ្នឹង មិនអញ្ជឹងសម្លាញ់?”

គាត់បាននិយាយថា “ទេ សម្លាញ់។ រាល់មែកដែលផ្សំទាំងអស់នឹងចេញផ្លែ តាមប្រភេទរបស់វា។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “ឯងមានន័យថា មែកក្រូចឆ្មារនឹងចេញផ្លែក្រូចឆ្មារពីដើម ក្រូចហ្នឹងនេះឬ?”

គាត់បាននិយាយថា “មែនហើយសម្លាញ់។”

“តើផ្លែក្រូចថ្លុងនឹងចេញផ្លែក្រូចថ្លុងពីដើមក្រូចហ្នឹងនេះ?”

គាត់បាននិយាយថា “មែនហើយ សម្លាញ់។ នោះជាប្រភេទរបស់មែកដែល ផ្សំជាមួយវា។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “សរសើរតម្កើងព្រះជាម្ចាស់!”

គាត់បាននិយាយថា “តើឯងមានន័យយ៉ាងម៉េច?”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “មួយសំណួរទៀត។ ឥឡូវ តើដើមក្រូចនោះនឹងចេញ ផ្លែក្រូចវិញបានទេ?”

គាត់បាននិយាយថា “នៅពេលវាដុះចេញមែកផ្សេងទៀត។” នៅពេលវាដុះ ចេញមែកផ្សេង មិនមែនជាមែកដែលគេយកមកផ្សំនឹងវាទេ។ ប៉ុន្តែពួកវាទាំងអស់ ជាផ្លែក្រូច ហើយពួកវាទទួលជីវិតក្រូចដែលមាននៅក្នុងដើមក្រូចដើម្បីបានរស់។

48 ខ្ញុំបាននិយាយថា “នោះជាអ្នករាល់គ្នា! អ្នកមេតូឌីសនឹងបង្កើតឲ្យមានពួកអ្នក មេតូឌីសគ្រប់ពេល។ អ្នកបាបទីស្តនឹងបង្កើតឲ្យមានពួកអ្នកបាបទីស្តគ្រប់ពេល។ កាតូលិកនឹងបង្កើតឲ្យមានកាតូលិកគ្រប់ពេល។ ប៉ុន្តែក្រុមជំនុំព្រះរស់នឹងបង្កើតឲ្យ មានព្រះគ្រីស្ទចេញពីឫស ព្រះបន្ទូលគ្រប់ពេល ប្រសិនបើវាធ្លាប់ចេញមែកផ្សេង ដោយខ្លួនវាផ្ទាល់។”

49 ឥឡូវអ្នកមើលចុះ អ្នកអាចផ្សំវានៅទីនោះ អ្នកឃើញទេ។ គ្រប់ក្រូចថ្លុង ក្រូចឆ្មារ ក្រូចពោធិ៍សាត់ចិន ក្រូចខ្វិច ទោះជាផ្លែក្រូចប្រភេទអ្វីក៏ដោយ ពួកវា នៅតែជាប្រភេទនោះដដែល ផ្លែទាំងអស់អាចរស់នៅលើដើមនោះបាន ប៉ុន្តែការ លេចចេញផលក្លែងក្លាយនៃដើមឈើ រស់ដោយសារដើមឈើ។ អ្នកឃើញវាទេ? ពួកវាកំពុងរស់ និងចម្រើនលើជីវិតដែលនៅក្នុងដើមឈើនោះ។

ឥឡូវមើល ម៉ាថាយ ២៤:២៤ ការរស់នៅតាមជីវិតដដែល ប៉ុន្តែនៅក្នុង ការចាប់ផ្តើម ពួកវាមិនត្រឹមត្រូវទេ។ ពួកវាកំពុងលេចចេញផលក្លែងក្លាយរបស់ ដើមឈើនោះ! តាមពិតវាជាដើមក្រូចឆ្មារមួយសោះ។ ពួកគេបាននិយាយថា “ក្រុមជំនុំនេះ និកាយនេះកំពុងផ្សព្វផ្សាយកំណត់ត្រាអំពីព្រះគ្រីស្ទ” ហើយទទួល ពីជីវិតមុជ ទឹកក្លែងក្លាយ សក្ខីភាពក្លែងក្លាយពីព្រះបន្ទូល ដែលព្យាយាមនិយាយ ថា ព្រះ ចេស្តារបស់ព្រះគឺ សម្រាប់តែពួកសិស្សប៉ុណ្ណោះ។



ព្រះយេស៊ូវ ព្រះអង្គផ្ទាល់មានព្រះបន្ទូលថា “ចូរចេញទៅនាំមនុស្សគ្រប់ ជាតិសាសន៍ ហើយត្រូវបង្រៀនដំណឹងល្អដល់មែកទាំងអស់ដែលនឹង...ដើមឈើ ដែលនឹងបង្កើតផល មែកដែលនឹងនៅជាប់ដើម។ ហើយសញ្ញាទាំងនេះត្រូវ ទៅតាមមែកពិត។” នៅទីណា? បើវានៅតែជាដើមឈើ បើវាមានមែកសាខា រហូតដល់អវសានកាលនៃពិភពលោក។ “ក្នុងនាមខ្ញុំ ពួកគេនឹងដេញអារក្ស និងយាយភាសាដទៃ ចាប់ពស់អាសិរពិស ផឹកថ្នាំពុល ដាក់ដៃលើអ្នកជំងឺ នោះ គេនឹងបានជា។” សូមមើលពេលដែលយើងកំពុងរស់នៅ? សូមមើលអ្វីដែល ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូល?

50 សូមចងចាំ នេះជាពេលវេលាចុងក្រោយ មិនមែនត្រលប់ទៅនៅក្រោមវេ ស្តី និងត្រលប់ទៅទីនោះឡើយ។ ឥឡូវជាពេលវេលាចុងក្រោយ ការនេះបាន កើតឡើងហើយ។

ឥឡូវសូមមើលព្រះបន្ទូល ហើយយកវាជាបន្ទាល់ចុះ។ ព្រះយេស៊ូវមាន ព្រះបន្ទូលថា “អ្នករាល់គ្នាខំពិនិត្យពិច័យមើលគម្ពីរ ព្រោះនឹកស្មានថានឹងបានជីវិត អស់កល្បជានិច្ចដោយសារគម្ពីរទាំងនេះ គឺគម្ពីរនេះហើយធ្វើបន្ទាល់ឲ្យខ្ញុំ។” ម្យ៉ាង ទៀត ប្រសិនបើដើមឈើនេះមានមែក...“ខ្ញុំជាដើមទំពាំងបាយជូរ អ្នករាល់គ្នា ជា មែក។ អស់អ្នកដែលជឿលើខ្ញុំ អ្នកនោះនឹងធ្វើកិច្ចការដែលខ្ញុំធ្វើដែរ” ដកស្រង់ពី យ៉ូហាន ១៤:១២។

51 ឥឡូវ “អ្នកណាដែលនៅជាប់នឹងខ្ញុំអ្នកណាដែល...អ្នកដែលនៅក្នុងឫសរបស់ ខ្ញុំតាំងពីចាប់ផ្តើម។”

នោះជាហេតុផលនាំឲ្យព្រះយេស៊ូវ ជាពន្លកដែលដុះចេញពីពូជពង្សរបស់ ព្រះបាទដាវីឌ។ ព្រះអង្គមានមុនព្រះបាទដាវីឌ ក្នុងព្រះបាទដាវីឌ និងក្រោយ ព្រះបាទ ដាវីឌ គឺជាពន្លកដែលដុះចេញពីពូជពង្សរបស់ព្រះបាទដាវីឌ ជាផ្កាយព្រឹក ជាបុប្ផា នៅវាលសារ៉ូន ជាក្រវ៉ាន់ដុះនៅតាមជ្រលងភ្នំ ជាអាល់ផា និងជាអូមេកា ជាព្រះបិតា ជាព្រះបុត្រា និងជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ “នៅក្នុងទ្រង់ពោរពេញដោយ គ្រប់លក្ខណសម្បត្តិរបស់ព្រះជាម្ចាស់ជាព្រះសិរសានៃព្រះកាយ។” ទាំងឫសនិង ពូជពង្សចេញពីព្រះបាទដាវីឌ!

“ព្រះអង្គជាជីវិតដែលបានជ្រើសរើស ជីវិតកំណត់ទុកជាមុន គឺនៅក្នុងខ្ញុំ” ហើយព្រះអង្គជាព្រះបន្ទូល “ចាប់តាំងពីកំណើតពិភពលោក ពេលព្រះអង្គយាងមក ទ្រង់ នឹងបង្កើតផលផ្លែរបស់យើង។” ដកស្រង់ពី យ៉ូហាន ១៤:១២។

ប៉ុន្តែអ្នកផ្សេងទៀត នឹងរស់នៅតាមរបៀបដូចគ្នា ដែលហៅខ្លួនពួកគេថាជា គ្រីស្ទបរិសុទ្ធ និងជាអ្នកជឿ។ “មិនមែនគ្រប់គ្នាដែលហៅថា ‘ព្រះអម្ចាស់! ព្រះអម្ចាស់!’ នឹងបានចូលនោះទេ។”

ឥឡូវការនេះនឹងកើតឡើង ហើយបង្ហាញច្បាស់នៅថ្ងៃចុងក្រោយ “នៅពេលអាថ៌កំបាំងរបស់ព្រះជាម្ចាស់ត្រូវបញ្ចប់” ដែលយើងនឹងមើលនៅពេលបន្តិចទៀត។

52 ដើមឈើទាំងនេះ ដើមទំពាំងបាយជូរពិត និងដើមទំពាំងបាយជូរក្លែងក្លាយ! អ្នករាល់គ្នាបានឮខ្ញុំអធិប្បាយតាំងពីមុន គឺពីប៉ុន្មានឆ្នាំមុន ធ្វើដូចម្តេចឲ្យរីកចម្រើនទាំងអស់គ្នា។ នាំពួកគេមកដោយផ្ទាល់ហើយបង្ហាញការនោះពីកាអ៊ីន និងអេបិល ដើមទំពាំងបាយជូរពីរ ដែលជួបគ្នានៅកន្លែងថ្វាយតង្វាយ ពួកគេទាំងពីរជាអ្នកកាន់សាសនា ពួកគេទាំងពីរបានជ្រើសតាំង ពួកគេទាំងពីរប្រាថ្នាជីវិត ហើយថ្វាយបង្គំព្រះជាម្ចាស់ដូចគ្នា។ រីឯម្នាក់ត្រូវបានបដិសេធ ហើយម្នាក់ទៀតត្រូវបានទទួល។

ហើយមធ្យោបាយតែមួយគត់ សម្រាប់ម្នាក់ដែលត្រូវបានទទួល គួរតែធ្វើអ្វីខុសពីបងរបស់គាត់ វាត្រូវបានបើកឲ្យគាត់ឃើញ។ ដ្បិតព្រះគម្ពីរបានចែងថា“ព្រោះ តែជំនឿ...” ហេព្រើ ជំពូកទី១១ “ដោយសារជំនឿអេបិលបានថ្វាយតង្វាយល្អបំផុត ដល់ព្រះជាម្ចាស់ជាងតង្វាយរបស់កាអ៊ីន នោះព្រះជាម្ចាស់បានបញ្ជាក់ថាគាត់ ជាមនុស្សសុចរិត។”

ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលថា ការបើកសម្តែងខាងវិញ្ញាណថា ព្រះអង្គជានរណា! “តើមនុស្សណាដែលនិយាយថាខ្ញុំជាកូនមនុស្ស?”

គាត់និយាយថា ពេត្រុសបាននិយាយថា “នោះជាព្រះគ្រីស្ទ ជាបុត្រារបស់ព្រះដែលមានព្រះជន្មរស់។”

“សូមព្រះពរមានដល់អ្នកស៊ីម៉ូន—ស៊ីម៉ូនកូនលោកយ៉ូណាសអើយ អ្នកពិតជាមានសុភមង្គលមែនអ្នកដឹងសេចក្តីនេះ មិនមែនដោយគំនិតប្រាជ្ញា ខាងលោកីយ៍

ទេ។ ព្រះវិចិត្ររបស់ខ្ញុំដែលគង់នៅ ស្ថានសួគ៌បានសំដែងឲ្យអ្នកដឹង។ នៅលើផ្ទាំង ថ្មនេះខ្ញុំនឹងសង់ក្រុមជំនុំ របស់ខ្ញុំ” (អ្វី?) ការបើកសម្តែងពិតរបស់ព្រះបន្ទូល។ មាន ដើមទំពាំងបាយជូរពិត ទៀត “អេបិល ដោយសារជំនឿ!”

អ្នកបាននិយាយថា “វាមិនមែនជាការបើកសម្តែងទេ។”

53 តើអ្វីជាជំនឿ? ជំនឿជាអ្វីដែលបានបើកសម្តែងដល់អ្នក គឺមិនទាន់មាន ប៉ុន្តែ អ្នកជឿថាវានឹងមាន។ ជំនឿជាការបើកសម្តែង ពីបំណងព្រះហឫទ័យរបស់ព្រះជា ម្ចាស់។ ដូច្នោះតាមរយៈការបើកសម្តែង!

54 រីឯក្រុមជំនុំសព្វថ្ងៃ មិនបានជឿលើការបើកសម្តែងខាងវិញ្ញាណឡើយ។ ពួក គេជឿលើការបង្រៀនតឹងរឹង អំពីប្រព័ន្ធមួយចំនួន។ “ដោយសារការបើកសម្តែង អេ បិលបាន ថ្វាយតង្វាយល្អបំផុតដល់ព្រះជាម្ចាស់ ជាងតង្វាយរបស់កាអ៊ិន នោះ ព្រះជាម្ចាស់ បានបញ្ជាក់ថាគាត់ជាមនុស្សសុចរិត” អាម៉ែន។ ខ្ញុំសង្ឃឹមថាអ្នក ឃើញដូច្នោះ។ មើល តើយើងកំពុងរស់នៅឯណា? ចូរមើលម៉ោង?

ខ្ញុំបាននិយាយនឹង—នឹងសុភាពបុរសម្នាក់ មិនជាយប់ៗនោះទេ អ្នកប្រាជ្ញ គ្រីស្ទាន និងសុភាពបុរស។ គាត់បាននិយាយថា “លោកប្រានបាំ យើងបដិសេធ គ្រប់ការបើកសម្តែងទាំងអស់។”

55 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ដូច្នោះ អ្នកត្រូវតែបដិសេធព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ព្រោះទ្រង់ ជា ការបើកសម្តែងរបស់ព្រះជាម្ចាស់ ព្រះជាម្ចាស់បានបើកសម្តែង នៅក្នុងសាច់ ឈាមមនុស្ស។” លុះត្រាតែអ្នកឃើញវា អ្នកត្រូវរង្វេង។

ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលថា “លើកលែងតែអ្នកជឿថា ខ្ញុំពិតជាព្រះជាម្ចាស់ មែន នោះអ្នកនឹងស្លាប់ដោយសារបាបរបស់អ្នក។” ទ្រង់គឺជាការបើកសម្តែងរបស់ ព្រះជាម្ចាស់ ព្រះវិញ្ញាណរបស់ព្រះជាម្ចាស់ បានបើកសម្តែងក្រោមរូបភាពជា មនុស្ស។ អ្នកមិនអាចជឿការនោះឡើយ អ្នកត្រូវរង្វេង។ អ្នកចាត់ទុកព្រះអង្គជា មនុស្សទីបី មនុស្សទីពីរ ឬមនុស្សផ្សេងទៀតក្រៅពីព្រះជាម្ចាស់ អ្នកត្រូវរង្វេង។ “លើកលែងតែអ្នកជឿថា ខ្ញុំពិតជាព្រះជាម្ចាស់មែន នោះអ្នកនឹងស្លាប់ដោយសារ បាបរបស់អ្នក។” ការបើកសម្តែង!

56 គ្មានអ្វីឆ្ងល់ទេដែលពួកគេ មិនអាចមើលឃើញព្រះអង្គ។ “គ្មាននរណា ម្នាក់ អាចមករកខ្ញុំបានឡើយលើកតែព្រះវិចិត្រប្រទានឲ្យខ្ញុំ។ ហើយទាំងអស់គឺព្រះវិចិត្រ

ប្រទានមកឲ្យខ្ញុំ ពាក្យប្រស “នឹងមករកខ្ញុំ” មើល? អ្នកយល់ទេ? អូ! តើយើងត្រូវស្រលាញ់ព្រះអង្គលើកតម្កើងព្រះអង្គសរសើរតម្កើងព្រះអង្គ ដើម្បីមើល ឃើញផលផ្លែខាងវិញ្ញាណនៅថ្ងៃចុងក្រោយយ៉ាងណាវិងដើមឈើកូនក្រមុំ នឹងទុំនៅដំណាក់កាលចុងក្រោយ!

57 ដើមទំពាំងបាយជូរពិត និងដើមទំពាំងបាយជូរក្លែងក្លាយ គឺទាំងពីរទទួលការចាក់ប្រេងអភិសេក។ ទឹកធ្លាក់លើដើមទាំងពីរ គ្មានអ្វីឆ្ងល់ដែលទ្រង់ព្រមានយើងថា “វានឹងបញ្ឆោតអ្នកត្រូវបានជ្រើសរើស ប្រសិនបើវាអាច។”

58 ចំណាំ ពួកវាមើលទៅដូចគ្នា។ ពួកវាត្រូវទទួលការចាក់ប្រេងតាំងដូចគ្នា។ ប៉ុន្តែកត់សម្គាល់ “តាមផលផ្លែរបស់ពួកវា...” តើអ្នកធ្វើយ៉ាងដូចម្តេចស្គាល់វា?

តើអ្នកធ្វើយ៉ាងដូចម្តេចដឹងថា មិនមែនជាក្រូចពោធិ៍សាត់? ព្រោះវាចេញផ្លែក្រូចថ្លុង។ ដើមទំពាំងបាយជូរនោះល្អ វាស់នៅលើដើមឈើ ប៉ុន្តែវាចេញផ្លែក្រូចថ្លុង។ វាមិនដូចទីមួយឡើយ។

ហើយប្រសិនបើក្រុមជំនុំមួយ និយាយថាពួកគេ “ចូរជឿព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ដូចគ្នាម្យ៉ាងមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត” ហើយបដិសេធព្រះចេស្ដាព្រះអង្គ បដិសេធ កិច្ចការព្រះអង្គ បដិសេធព្រះបន្ទូលព្រះអង្គ ប្រសិនបើ—ប្រសិនបើ... ក្រុមជំនុំដែលជឿ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ នឹងធ្វើកិច្ចការរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ វានឹងមានជីវិត របស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ហើយប្រសិនបើមិនមានបញ្ហាទេ មិនថាជីវិតកំពុងហូរចូលក្នុងវា ប្រសិនបើវាមិនត្រូវកំណត់ជាមុន ពីបួស វានឹងចេញផ្លែក្រូចថ្លុងជានិច្ច ឬពេលខ្លះខុសគ្នា។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើវាជាជីវិតដែលត្រូវកំណត់ជាមុន ក្នុងបួសវា វានឹងចេញព្រះយេស៊ូវ គ្រីស្ទដូចម្យ៉ាងមិញ ថ្ងៃនេះ និងអស់កល្បជានិច្ច ប្រសិនបើវាជាពាក្យដែលចេញតាមរយៈបួស។ ដែលទ្រង់ជាបួសតាំងពីដំបូង។

59 សូមកត់សម្គាល់ មានតែអ្វីដែលវាបង្កើតចេញមកនោះទេ ដែលប្រាប់អ្នកពីភាពខុសគ្នា។ ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលថា “ដោយសារផលផ្លែ” “អ្នកនឹងស្គាល់ពួកគេ។” “មនុស្សមិនបេះផ្លែទំពាំងបាយជូរពីគុម្ពបន្លាឡើយ” ទោះបីគុម្ពបន្លាមាននៅក្នុងដើមទំពាំងបាយជូរក៏ដោយ។ វាអាចទៅរួច ប៉ុន្តែផ្លែនឹងប្រាប់វា។

តើអ្វីជាផ្លែ? ព្រះបន្ទូលសម្រាប់ផ្លែសម្រាប់រដូវកាល។ នោះគឺបែបហ្នឹងឯង ការបង្រៀនរបស់ពួកវា។ ការបង្រៀនអំពីអ្វី? ការបង្រៀនអំពីរដូវកាល តើម៉ោង

ប៉ុន្មាន។ គោលលទ្ធិរបស់មនុស្ស គោលលទ្ធិខាងនិកាយ ប៉ុន្តែ តើព្រះបន្ទូលរបស់ ព្រះជាម្ចាស់ សម្រាប់រដូវកាល?

ឥឡូវពេលវេលាដើរលឿនណាស់ដែលយើងអាចទ្រាំបានយូរ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំ ប្រាកដ ថា បច្ចុប្បន្នអ្នកនៅទីនេះ ហើយខ្ញុំប្រាកដថាអ្នកឆ្លងកាត់ប្រជាជាតិ អាច មើលឃើញអ្វីដែលខ្ញុំកំពុងប្រាប់អ្នកដ្បិតយើងមិនមានពេលយូរ ដើម្បីស្នាក់នៅ ផែនដី នេះទេ។

60 ប៉ុន្តែ អ្នកប្រហែលជាមើលឃើញថា ការចាក់ប្រេងតាំង ស្ថិតលើមនុស្សទុច្ចរិត ត្រូវក្លែងក្លាយ ហើយដាក់បណ្តាសារពួកគេឲ្យធ្វើ ដូចអ្វីដែលព្រះជាម្ចាស់បាន ប្រាប់ ពួកគេមិនឲ្យធ្វើប៉ុន្តែទោះយ៉ាងណាពួកគេនឹងធ្វើវា។ ហេតុអ្វី? ពួកគេមិនអាច ជួយ វាបានឡើយ។ តើធ្វើដូចម្តេចកុម្មុបន្តាអាចក្លាយជាអ្វីផ្សេង គឺនៅតែជាគុម្មុបន្តា? មិនថាមានភ្លៀងគ្រប់គ្រាន់ស្រោចស្រពលើវា វានឹងនៅតែជាគុម្មុបន្តា។ នោះហើយ ជាហេតុផលដែលព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលថា “ពួកវានឹងនៅជិតណាស់ វានឹង បញ្ឆោតអ្នកដែលបានជ្រើសរើស” ដែលនៅក្នុងប្រស “ប្រសិនបើអាចទៅរួច” ប៉ុន្តែ វាមិនអាចទៅរួចឡើយ។ ស្រងែមិនអាចធ្វើអ្វីបានឡើយគឺបង្កើតស្រងែ នេះ ហើយ ជាអ្វីដែលវាអាចបង្កើត។

61 សូមកត់សម្គាល់។ ចងចាំព្រះជាម្ចាស់មិនមែនជាអ្នកបង្កើតអង្គភាពនោះ ទេ។ សាតាំងជាអ្នកបង្កើតអង្គភាពនោះ។ ខ្ញុំបានបង្ហាញតាមរយៈព្រះបន្ទូល ខាងក្រោយ និង ខាងមុខ ម្តងហើយម្តងទៀត ប៉ុន្តែនៅព្រឹកនេះយើងមិនសិក្សា វាទេ។ យើងដឹងថា ព្រះជាម្ចាស់មិនដែលរៀបចំមនុស្សទាំងអស់ ដូចជាការបង្កើត អង្គភាពនោះទេ។ រាប់រយឆ្នាំបន្ទាប់ពីការស្លាប់របស់សាវ័កចុងក្រោយ ពីមុនធ្លាប់ មានអង្គភាពមួយ។ វាតែងតែបង្ហាញពីការបរាជ័យ។ ប្រសិនបើវាមិនមែន ហេតុអ្វី យើងមិនជុំគ្នានៅក្នុង សេចក្តីស្រលាញ់ថ្ងៃនេះ មេតូឌីស បាបទីស្ត ព្រឹសប៊ីធ្វើ រៀន កាតូលិក និងទាំងអស់ផ្សេងទៀត? ហេតុអ្វីកិច្ចការរបស់ព្រះជាម្ចាស់មិន តាមយើងនោះ គ្រប់ក្រុមជំនុំ នៅលើរឿងដូចគ្នាគឺព្រះបន្ទូល? រឿងទាំងនោះដែល បំបែកមនុស្ស បងប្អូន...យើងមានឪពុកមួយ ពីព្រះជាម្ចាស់ ដែលយើងធ្លាប់មាន ក្រុមជំនុំបាន និយាយ។

62 ឥឡូវគេប្រាប់យើងថា “រឿងចាស់ៗទាំងអស់ ដែលបានកើតឡើងសម្រាប់ជា គំរូ សម្រាប់ការបង្រៀនរបស់យើង ការប្រដៅតម្រង់ ការដាស់តឿន។” នោះហើយ

ជារឿងចាស់ៗទាំងអស់ ក្នុងសញ្ញាចាស់ដែលបានកើតឡើង ប្រាប់ទុកជាមុន ដើម្បីឲ្យឃើញអ្វី ដែលនឹងមាននៅក្នុងសញ្ញាថ្មីក្នុងថ្ងៃរបស់យើង។

ដូចជា ប្រសិនបើអ្នកមិនធ្លាប់ឃើញដែររបស់អ្នកហើយអ្នករកមើល នោះអ្នក ឃើញស្រមោលនៅលើជញ្ជាំងដូចជាដែរបស់ខ្ញុំ ដោយសារពន្លឺ ប្រសិនបើ វាមាន ម្រាមប្រាំទីនេះតាមរយៈស្រមោល នៅពេលអវិជ្ជមាន ហើយអ្នកងាកដែររបស់ អ្នកទៅខាងណាគឺងាកទៅ ខាងវិជ្ជមាន—ទៅខាងអវិជ្ជមានទាល់តែឃើញមាន ម្រាមប្រាំ។

ដូចដែលព្រះគម្ពីរ្យប្រាប់យើងថា “ព្រះគម្ពីរសញ្ញាចាស់ជាស្រមោលនៃរឿងថ្មី ឬ រឿងដែលបានកើតឡើង មិនមែនអ្វីៗទាំងអស់ដែលមានទេ ប៉ុន្តែវាជាស្រមោលនៃ រឿងដែលវានឹងកើតឡើង។”

63 ចូរយើងងាកទៅក្រោយហើយមើល ចាំតើរឿងនេះធ្លាប់មាននៅក្នុងជំនាន់ ណាហើយឬនៅ។ តើអ្នកព្រមទេ? [ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាមែន”—Ed] ដូច្នេះ យើងនឹងដឹងពីការបញ្ជាក់នេះខាងមុខនិងខាងក្រោយតាមរយៈព្រះបន្ទូល មិនមែន តាមរយៈគំនិតរបស់មនុស្សមួយចំនួន ទ្រឹស្តីណានោះឡើយ។

ខ្ញុំមិនខ្វល់អ្នកជានរណានោះទេ មនុស្សដទៃ ខ្លួនខ្ញុំ ឬ អ្នកណាផ្សេងទៀតនោះ ទេ “បើគេនិយាយមិនស្របតាមក្រឹត្យវិន័យនិងហោរា នោះគ្មានពន្លឺនៅក្នុងអ្នកនោះ ឡើយ។” មើល? នោះជាអ្វីដែលព្រះគម្ពីរបានចែង “ចូរឲ្យពាក្យរបស់មនុស្សនៅជាកុហក តែព្រះបន្ទូលទ្រង់នោះគឺពិត” មិនថាវាជាអ្វីឡើយ។

64 ឥឡូវចូរត្រលប់ទៅវិញ ហើយរកមើលថា តើការនេះធ្លាប់កើតឡើងដែរទេ ដើម្បីបង្ហាញឧទាហរណ៍ដល់យើង។

យើងអាចត្រលប់ទៅមើល នៅក្នុងកណ្តុកគម្ពីរនិក្ខមនៃឡើងវិញឥឡូវ ហើយ និយាយអំពីលក្ខណសម្បត្តិរបស់ម៉ូសេ ដែលត្រូវបាន ចាក់ប្រុងតាំងជាហោរា នាំសាររបស់ព្រះជាម្ចាស់ ជាមួយនឹងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះជាម្ចាស់ និងព្រះហឫទ័យ របស់ព្រះជាម្ចាស់សម្រាប់ជំនាន់របស់គាត់។ ដ្បិតព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះជាម្ចាស់ តែង តែរស់រវើកជានិច្ច ព្រះអង្គមានព្រះបន្ទូលថា “ព្រះអង្គមិនបានធ្វើអ្វីឡើយ ទាល់តែ ព្រះអង្គបានបើកសម្តែងវាតាមពួកហោរាព្រះអង្គមុនសិន។” រួចព្រះអង្គ ធ្វើវា។ ហី ហី។

ឥឡូវទ្រង់មិនអាចកុហកបានឡើយ។ គឺទ្រង់មិនអាចកុហក ទ្រង់ជាព្រះ។ អត់ទេលោក។ ទ្រង់ត្រូវរក្សានូវសេចក្តីពិត។ គ្មានការកុហកនៅក្នុងទ្រង់សោះ ឡើយ។ ទ្រង់ជា...

ទ្រង់ក៏មិនអាចប្តូរវាឡើយ។ ប្រសិនបើទ្រង់ធ្វើ នោះទ្រង់មិនមែនជាព្រះឡើយ គឺទ្រង់ធ្វើឲ្យមានកំហុស។ ព្រះអង្គគ្មានដែនកំណត់។ ព្រះដែលគ្មានដែនកំណត់ មិនអាចធ្វើឲ្យមានកំហុសបានឡើយ។ ឃើញទេ? ដូច្នោះអ្វីដែលព្រះជាម្ចាស់ ធ្លាប់មានព្រះបន្ទូល គឺមានភាពត្រឹមត្រូវអស់កល្បជានិច្ច។ ឃើញទេ? ហើយ ព្រះអង្គបានសន្យាហើយ។ ដូច្នោះចូរមើលគ្នានកន្លែងណា ក្នុងព្រះគម្ពីរដែលថា មិនត្រឹមត្រូវឡើយ។

<sup>65</sup> ឥឡូវ ព្រះជាម្ចាស់បានសន្យានឹងអំប្រាហាំថា ពូជពង្សរបស់គាត់នឹងបាន ជាជនបរទេសនៅ—នៅក្នុងស្រុកផ្សេង រយៈពេលបួនរយឆ្នាំ រួចព្រះអង្គបាននាំ គាត់ចេញតាមរយៈព្រះហស្តដ៏មានប្រទានភាពនិងព្រះចេស្តាខ្លាំងពូកែបង្ហាញទី សម្គាល់របស់ព្រះអង្គ និងការអស្ចារ្យក្នុងចំណោមប្រជាជនដែលរស់នៅជាមួយ។ ពេលវេលានៃសេចក្តីសន្យាកាន់តែខិតជិត។ ប្រជាជនភ្លេចអំពីវា។ ពួកគេមានខាង គណៈជាវ៉ាស៊ីនិងសាឌូស៊ីហើយចេញជានិកាយផ្សេងៗ។ ប៉ុន្តែស្រាប់តែមាន ព្រះ ជា ម្ចាស់តែមួយព្រះអង្គ បែកចេញផ្សេងពីពួកគេ។

ព្រះជាម្ចាស់មិនធ្លាប់នៅថ្ងៃណាមួយ ឬពេលណាមួយ ហៅហោរាចេញពី និកាយឡើយ។ មិនមែនទេ លោក។ គាត់ប្រែប្រួលខ្លាំងណាស់ គាត់មិន អាចធ្វើវា បានឡើយ គាត់ត្រូវតែបិតជាមួយនិកាយនោះ។

<sup>66</sup> ម៉ូសេជាមនុស្ស ដែលចាត់ឲ្យមកពីព្រះជាម្ចាស់ ជាមួយព្រះបន្ទូលរបស់ ព្រះជាម្ចាស់ ហើយដំណើររបស់គាត់ គឺនាំអ៊ីស្រាអែលចូលទៅក្នុងទឹកដីសន្យា តឹងរ៉ឹង នឹងបញ្ញត្តិរបស់របស់ទ្រង់គាត់ជួបជាមួយហោរាផ្សេងទៀត អ្នកទទួល បានការចាក់ប្រេងតាំងម្នាក់ផ្សេងទៀត ដែលមានការចាក់ប្រេងតាំង ពិត ប្រាកដ ពីព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដូចគ្នាទៅនឹងម៉ូសេដែរ។ ត្រឹមត្រូវ។ គាត់ជាហោរា។ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធស្ថិតលើបុរសនេះ។ ឈ្មោះរបស់គាត់គឺបាឡាម។ យើង ទាំងអស់គ្នាស្គាល់គាត់។ ត្រូវ អ្វីដែលដូចគ្នានោះ គឺអ្វី—អ្វីដែលបុរសនេះបាន និយាយ នៅតែមាននៅឡើយ ប្រហែលជាពីរពាន់-ប្រាំបីរយឆ្នាំមុន។ “អ្នកប្រព្រឹត្ត ដូចជាសត្វ ឱអ៊ីស្រាអែល អើយ។ អស់អ្នកដែលឲ្យពរអ្នកនឹងទទួលពរ។ អស់អ្នក

ដែលដាក់បណ្តាសាអ្នកនឹងទទួលបណ្តាសា។ កម្លាំងនិង ភាពខ្លាំងពូកែ របស់អ្នក រវាងរបស់អ្នកសុចរិតណាស់ហ្ន៎។ ឱយ៉ាកុប អើយ!។ មើលគាត់មិនអាចជួយខ្លួនឯងបានផង។ គាត់មកទីនោះដោយបំណង ក្នុងចិត្ត គាត់ ដើម្បីដាក់បណ្តាសាប្រជាជន។

67 អូ អ្នកជាគ្រូបង្រៀនក្លែងក្លាយ ដែលស្តាប់ខ្សែអាតទាំងនេះ អស់ច្រើនឆ្នាំហើយឃើញព្រះជាម្ចាស់បញ្ជាក់យ៉ាងពិតប្រាកដ នូវអ្វីដែលព្រះអង្គមានព្រះបន្ទូលរួចរៀបចំនៅក្នុងការសិក្សារបស់អ្នក និងស្គាល់វាជាសេចក្តីពិត ហើយព្រោះតែនិកាយរបស់អ្នកផ្សេងគ្នា អ្នកជំទាស់នឹងវា ព្រមទាំងប្រាប់មនុស្សរបស់អ្នកថា វាមិនអីចឹងទេ។ អ្នកត្រូវវេទនាពុំខានឡើយ! ពេលវេលារបស់អ្នក នៅនឹងដៃរបស់អ្នកហើយ។

68 បាទឡា ទទួលការចាក់ប្រេងតាំងជាមួយព្រះវិញ្ញាណដូចគ្នា ដែលស្ថិតនៅម៉ូសេ។ តើអ្វីជាភាពខុសគ្នា? សេចក្តីបង្រៀនរបស់ម៉ូសេគឺល្អឥតខ្ចោះ។ ព្រះគម្ពីរចែងនៅក្នុងកណ្តាគម្ពីរពេត្រុសខ្សែទីពីរ ថាវាជា “សេចក្តីបង្រៀនរបស់បាទឡាម” ដែលជនជាតិអ៊ីស្រាអែលបានទទួលថា ព្រះជាម្ចាស់មិនធ្លាប់អត់ទោសទេ។ បាបដែលមិនអាចអត់ទោសឲ្យបាន! គ្មានម្នាក់ណាក្នុងចំណោមពួកគេ បានសង្គ្រោះឡើយ ទោះបីពួកគេបានមកនៅក្រោមព្រះពរ របស់ព្រះជាម្ចាស់ក៏ដោយ ហើយឃើញព្រះហស្តរបស់ព្រះជាម្ចាស់ កំពុងធ្វើចលនា តាមរយៈហោរាដ៏អស្ចារ្យនេះ ព្រមទាំងឃើញ វាគ្មានទោសយ៉ាងជាក់ច្បាស់ ដោយសារព្រះជាម្ចាស់។ ហើយព្រោះតែហោរាផ្សេងទៀតមកជាមួយនឹងការបង្រៀនការជំទាស់និងជួយជាមួយនឹងម៉ូសេ ព្រមទាំងព្យាយាមបង្ហាញដល់មនុស្សថាម៉ូសេជាអ្នកខុស។ ចំណែកដាច់ខាតកូរ និងមនុស្សជាច្រើនទៀតយល់ព្រមនឹងគាត់ ហើយបង្រៀនកូនចៅអ៊ីស្រាអែលឲ្យប្រព្រឹត្តបាបខាងកាមគុណ ទៅតាមការរៀបចំរបស់គាត់ថា “យើងទាំងអស់ដូចគ្នា។”

“ទោះបីយើងជាមេតូឌីស បាបទីស្ត ព្រីសប៊ីដឺរៀនឬ ពេនទីកុស្ត និងទាំងអស់ផ្សេងទៀត យើងទាំងអស់ដូចគ្នា។”

69 យើងមិនដូចគ្នាទេ! អ្នកជាមនុស្សដែលព្រែកដាច់ឡែក បរិសុទ្ធនៅចំពោះព្រះអម្ចាស់ថ្វាយទៅព្រះបន្ទូល និងព្រះវិញ្ញាណរបស់ព្រះជាម្ចាស់ ដើម្បីបង្កើត ផលផ្លែពីសេចក្តីសន្យាព្រះអង្គនៅថ្ងៃនេះ។ វិញអ្នកមិនមែនរបស់ពួកគេឡើយ! ខ្ញុំ ដឹងថា



គួរឲ្យខ្លាចខ្លាំងណាស់ ប៉ុន្តែសេចក្តីពិតនោះដូចគ្នា។ ឧទ្ទិសថ្វាយដើម្បីបម្រើ នៅថ្ងៃ ចុងក្រោយនេះ! “ចូរចេញពីក្នុងចំណោមវាមក។”

70 ឥឡូវ “សេចក្តីបង្រៀនរបស់បាឡាម” មិនមែនពាក្យទំនាយរបស់បាឡាមទេ។ ទាំងអស់ត្រឹមត្រូវ នោះជាព្រះជាម្ចាស់។ តើប៉ុន្មាននាក់ជឿយ៉ាងនេះ? ក្រុមជំនុំ និយាយថា “អាម៉ែន”—Edj។ ពាក្យទំនាយរបស់បាឡាមពិតជាត្រឹមត្រូវ ព្រោះគាត់ មិនអាចនិយាយអ្វីផ្សេងទៀតឡើយ។ ការចាក់ប្រេងតាំងរបស់ព្រះជាម្ចាស់នឹងមិន និយាយអ្វីផ្សេងទៀតឡើយ ហើយព្រះជាម្ចាស់បានបង្ហាញវា ដោយ បញ្ជាក់វាជា សេចក្តីពិត។ ប៉ុន្តែវាជា “សេចក្តីបង្រៀនរបស់បាឡាម។”

71 ឥឡូវសូមប្រៀបធៀបជាមួយ ម៉ាថាយ ២៤:២៤។ ពួកអ្នកដែលចាក់ប្រេង អភិសេក ប៉ុន្តែសេចក្តីបង្រៀនពួកគេខុស។ ត្រីដក និងអ្វីៗទាំងអស់បែបនេះឯង ខុស ប្រឆាំងនឹងព្រះគ្រីស្ទ!

ខ្ញុំសង្ឃឹមថាអារម្មណ៍របស់អ្នកមិនឈឺចាប់ទេ។ ហើយកុំគិតពីវា ដូចជាបិទ ទូរស័ព្ទចុះ។ ហើយកុំក្រោកឡើងដើរចេញឡើយ។ គ្រាន់តែនៅស្ងៀម ហើយមើល ប្រសិនបើព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធមិនបើកសម្តែងវា ដល់យើងទេ និងបង្ហាញវាដល់ យើង។ និយាយ “ប៉ុន្តែនោះ...” គ្រាន់តែអ្វីដែលអ្នកជឿ គ្រាន់តែនៅស្ងៀម ហើយ ស្តាប់។ រួចទូលសួរព្រះជាម្ចាស់ឲ្យបើកចិត្តរបស់អ្នក នោះអ្នកនឹងរកឃើញអ្នកជា រុក្ខជាតិបន្លា ឬ គុម្ពបន្លា ឬ នៅកន្លែងណាដែលអ្នកកំពុងឈរ។ មើល?

72 ឥឡូវសូមឃើញថា “កំណត់ទុកជាមុនពីការថ្កោលទោសគាត់” ដាក់ទីនោះនៅ ចំពោះព្រះយេស៊ូវ។ ហើយព្រះយេស៊ូវបានប្រាប់គាត់ថា “អ្នកជាម្នាក់នោះហើយ។ អ្វីដែលអ្នកនឹងធ្វើ អ្វីដែលត្រូវធ្វើ ចូរប្រញាប់ទៅធ្វើវាចុះ។” ព្រះអង្គជ្រាបអ្វីដែល គាត់ធ្វើ ប៉ុន្តែសម្រាប់ពួកគេ ប្រាក់សាមសិបស្ទឹង និង ប្រជាប្រិយភាព បាន លក់ព្រះអម្ចាស់ព្រះយេស៊ូវ។ សិស្សម្នាក់របស់ព្រះយេស៊ូវ ជាអ្នកទទួលខុសត្រូវលើ ទ្រព្យសម្បត្តិរបស់ក្រុមជំនុំ ព្រះយេស៊ូវបានហៅគាត់ថា “មិត្ត” របស់ទ្រង់។ ឃើញ ទេ? ព្រះគម្ពីរចែងថា “គាត់បានកើតមកជាកូនប្រុសរបស់អ្នកវិនាសបាត់បង់” គឺ ដូចជាព្រះយេស៊ូវ បានប្រសូតមកជាបុត្រារបស់ព្រះជាម្ចាស់។ “បោកបញ្ឆោតអ្នក ដែលបានជ្រើសតាំង បើវាអាចទៅរួច។”

73 សូមកត់សម្គាល់ដោយប្រុងប្រយ័ត្ន ពេលយើងសិក្សាបន្តទៀត។ យើងនឹងយកករណីផ្សេងទៀត ជុំវិញកណ្តុរគម្ពីរពង្សាវតារ។ មានហោរា—ម្នាក់ ឈ្មោះ របស់គាត់មីកា។ គាត់ជាកូនប្រុសរបស់យីមឡា ហើយគាត់ជាហោរា។ គាត់ជាហោរា។

ក៏មានហោរាផ្សេងទៀត ប្រធាននៃអង្គការរបស់ពួកហោរាអ្នកបានចាក់ប្រេងតាំង។ ព្រះគម្ពីរចែងថា ពួកគេជា “ហោរា” ដូចជាគេបាននិយាយថា បាឡាមជាហោរា អ្នកបានចាក់ប្រេងតាំង។

ហើយមានម្នាក់ពីក្នុងចំណោមពួកគេ ឈ្មោះថាមីកា ដែលទទួលបានការចាក់ប្រេងតាំងដោយព្រះជាម្ចាស់ ហើយចាត់ឲ្យមកដោយព្រះជាម្ចាស់ ដោយព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះជាម្ចាស់។

មានម្នាក់ឈ្មោះសេដេគា ដែលគិតថាគាត់ត្រូវបានចាត់ឲ្យមក ដោយព្រះជាម្ចាស់។ គាត់ទទួលបានការចាក់ប្រេងតាំងពីព្រះជាម្ចាស់ ប៉ុន្តែការបង្រៀនរបស់គាត់ជំទាស់នឹងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះជាម្ចាស់។ “កើតឡើងនូវជាព្រះគ្រីស្ទក្លែងក្លាយសម្តែងទឹកស្អាតអស្ចារ្យ បញ្ឆោតអ្នកជ្រើសតាំងបើអាចទៅរួច។”

74 សូមកត់សម្គាល់ អ្នកទាំងពីរ អ្នកទាំងពីរទទួលការចាក់ប្រេងតាំង។ ឥឡូវតើអ្នកអាចប្រាប់មួយណាត្រូវមួយណាខុស ដោយរបៀបណា? ចូរមើលអ្វីដែលព្រះបន្ទូលបានសន្យានឹងអំហាប។ ហោរាដែលមកមុនគាត់ ឈ្មោះអេលីយ៉ាជាម្នាក់ក្នុងចំណោមហោរាដ៏អស្ចារ្យបំផុត នៅជំនាន់នោះ ដែលជាហោរាបើកសម្តែង។ ហោរាបើកសម្តែងបានថ្លែងថា “ព្រោះអំហាបបានប្រព្រឹត្តអំពើអាក្រក់ នោះឆ្នែនឹងលិទ្ធាម របស់អ្នកផ្ទាល់ យកជីវិតណាបោត។ វិធីឆ្នែនឹងហែកយេស៊ូបិលស៊ីហើយ...ខ្លួនរបស់នាងនឹងក្លាយជាលាមកនៅតាមវាល។” ឥឡូវ តើ អ្នកអាចឲ្យពរអ្វី ដែលព្រះជាម្ចាស់បានដាក់បណ្តាសាបានយ៉ាងដូចម្តេច? ឬ តើអ្នកអាចដាក់បណ្តាសាដូចជាបាឡាមនិយាយ អ្វីដែលព្រះជាម្ចាស់បានប្រទានពរបានយ៉ាងដូចម្តេច? មើល?

ប៉ុន្តែហោរាទាំងនេះស្មោះត្រង់។ គ្មានការសង្ស័យឡើយ អ្វីដែលនាំឲ្យពួកគេក្លាយជាមនុស្សល្អ មនុស្សមានកិត្តិយស។ ត្បិតដើម្បីក្លាយជាហោរាម្នាក់នៅអ៊ីស្រាអែល អ្នកត្រូវតែមានកិត្តិយស ឬជាជនជាតិអ៊ីស្រាអែល។ អ្នកនឹងត្រូវគេចោលជុំជុំ ប្រសិនបើមិនមែន។ ពួកគេជាមនុស្សមានកិត្តិយស។ ពួកគេជាមនុស្សឆ្លាត។ ពួកគេជាមនុស្សមានការអប់រំ។ ពួកគេត្រូវបានជ្រើសរើសដោយអំហាបពី

ក្នុង ចំណោមប្រជាជន។ (មើលថា បងស្រីវ៉ាយ?) ការជ្រើសរើស ពីក្នុងចំណោម ប្រជាជាតិ ត្រឹមត្រូវល្អនឹង-...

75 ចុះឥឡូវ នៅពេលមីកាបានឃើញនិមិត្តរបស់គាត់ គាត់បានដឹងនៅក្នុង ចិត្តរបស់គាត់ចំពោះអ្វី ដែលព្រះបន្ទូលបានចែងទុក ប៉ុន្តែគាត់ចង់ឃើញអ្វីដែល ព្រះវិញ្ញាណនៅក្នុងគាត់នឹងថ្លែង។

ដូច្នេះពួកគេបានប្រាប់គាត់ថា “អ្នកនិយាយដូចគ្នានឹងសេចក្តីទាំងប៉ុន្មាន ដែលហោរាផ្សេងទៀតនិយាយ។ នៅពេលអ្នកធ្វើ ហេតុអ្វី អ្នកនឹងបានជា យើង នឹងនាំមកប្រកបគ្នា គ្មានការសង្ស័យ ម្តងទៀត។ ឃើញទេ? យើងនឹងធ្វើឲ្យអ្នក ស្ថិតនៅក្នុងចំណោមយើង។ យើងនឹងនាំអ្នកចូលរួមនៅក្នុងនិកាយរបស់យើង។ អ្នកនឹង... យើងដឹងថាអ្នកជាហោរា ប៉ុន្តែអ្នកតែងតែនិយាយដាក់បណ្តាសារត្ត។ អ្នកតែងតែដាក់បណ្តាសារអហាប។ ឥឡូវ សេដេគាជាមនុស្សសំខាន់ ជាសម្តេច សង្ឃ ឬ...” គាត់ជាអ្វីក៏ដោយ។ “ឥឡូវគាត់បានឲ្យពរអហាបថា ‘ចូរទៅធ្វើវាចុះ។’ ឥឡូវអ្នក និយាយរឿងដូចគ្នានឹងយើងទ្បា។ ហេតុអ្វី អ្នកគ្រាន់តែជាបុរសក្រម្នាក់។ អ្នកមិន នៅក្នុងក្រុមជំនុំប្រហែល មិនមានទាំងអស់។ ហើយបុរសទាំងនេះមានគ្នា មួយលាននាក់។ ប្រជាជាតិទាំងមូលគឺសម្រាប់ពួកគេ។ ឥឡូវអ្នកនិយាយ ដូច នឹង ពួកគេធ្វើ មើលអ្វីដែលអ្នកនឹងធ្វើ អ្នកនឹង—អ្នកបរិភោគពីភាពសម្បូរនៃដី។” គាត់ កំពុង និយាយនឹង មនុស្ស ខុស!

76 មានអ្វីបើវាបាននិយាយថា “តើអ្នកអាចរកឃើញកំហុសនៅក្នុងសេដេគា ឬ មីកា?”

“ទេ។”

“តើអ្នកធ្លាប់ចាប់បានកំហុសគាត់ទេ?”

“ទេ។”

“តើអ្នក ធ្លាប់ឮ គាត់ជេរអ្នកណាទេ?”

“ទេ។”

“តើអ្នកធ្លាប់ឃើញគាត់ស្រវឹងទេ?”

“ទេ។”

“តើអ្នក អាចជំទាស់នឹងការសិក្សារបស់គាត់បានទេ?”

“ទេ?”

“តើអ្នកជឿថា សញ្ញាបត្រ វេជ្ជបណ្ឌិតរបស់គាត់ក្លែងក្លាយដែរទេ?”

“ទេ?”

“អ្នកជឿថា សញ្ញាបត្របណ្ឌិតរបស់ គាត់—ពិតមែនទេ?”

“ច្បាស់ណាស់។ តាមរយៈក្រុមប្រឹក្សាសានហិឌ្រីន ខ្ញុំគិតថាវាទាំងអស់ជាក្រុមប្រឹក្សា ខ្ញុំគិតថាវាត្រឹមត្រូវ។”

“ល្អ ហេតុអ្វីអ្នកមិនចូលរួមជាមួយគាត់?”

“ពីព្រោះគាត់ងាកចេញពីព្រះបន្ទូល!”

77 ល្អ យើងនឹងមានការបង្ហាញពីវា បន្ទាប់មកដូចជាអេលីយ៉ាជាហោរានៅមុននោះ។ បើអ្នកជាកូនរបស់ព្រះជាម្ចាស់ អ្នកនឹងនៅជាប់ជាមួយហោរាក្នុងព្រះគម្ពីរ។ វាជាព្រះបន្ទូល។ សូមកត់ចំណាំពេលវេលានិង រដូវកាល។

78 មើល ប្រសិនបើសេដេគានិយាយថា “អូ ខ្ញុំដឹងថាហោរានិយាយដូច្នោះ ប៉ុន្តែនោះសម្រាប់ជំនាន់ក្រោយ។ នោះសម្រាប់រយៈពេលយូរគិតពីឥឡូវ?”

គាត់បាននិយាយថា “រងចាំរហូតដល់ខ្ញុំឃើញនិមិត្តពីព្រះជាម្ចាស់ ហើយខ្ញុំនឹងប្រាប់អ្នក។”

និយាយ “នោះអ្នកនិយាយរឿងដូចគ្នា?”

គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំនឹងនិយាយតាមតែអ្វី ដែលព្រះជាម្ចាស់មានព្រះបន្ទូល គ្មានអ្វីផ្សេង គ្មានអ្វីទៀត។ ខ្ញុំមិនអាចបន្ថែមពាក្យណាមួយដល់វា ឬលុបពាក្យណាមួយពីវាបានឡើយ។”

ដូច្នោះនៅយប់នោះ ក្នុងសេចក្តីអធិស្ឋាន ព្រះអម្ចាស់យាងមកជួបគាត់ក្នុងសុបិននិមិត្ត។ ព្រះអង្គយាងចេញទៅនៅព្រឹកបន្ទាប់ ដោយមានព្រះបន្ទូលថា...

មានហោរាពីរនាក់!

79 មនុស្សដ៏អស្ចារ្យបំផុតក្នុងចំណោមប្រជាជន ទាហាន និងសញ្ញាជាតិ គឺ សេដេគា។ គាត់ជាហោរាធំ តាមរយៈស្តេច។ គាត់ជាមេនៃហោរាទាំងអស់ផ្សេងទៀត តាមរយៈអង្គភាព។ គាត់ជាមេដែលបង្កើតឡើងដោយអង្គភាព ជាមេរបស់ពួកគេប្រហែលជាយល់ច្រើន រៀនបានជ្រៅជ្រះ មានសិទ្ធិរកការងារ។ ហើយគាត់ត្រូវបាន

ចាក់ប្រេងតាំងដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធព្រោះគាត់ត្រូវបានគេហៅថា “ហោរា។”  
ប្រាកដណាស់ មិនគ្រាន់តែជាហោរាធម្មតានោះទេ គាត់ក៏ជាហោរាជនជាតិហេព្រើ  
ដែរ។ ឥឡូវចូរមើលគាត់

80 សេដេគាបាននិយាយថា “ព្រះអម្ចាស់មានព្រះបន្ទូលនឹងគាត់ថា ‘ចូរធ្វើស្នែង  
ពីរពីដែក’ ទុកជាសញ្ញាសម្រាប់យើង។” ធម្មតាហោរាផ្តល់នូវសញ្ញាសម្គាល់។  
“គាត់បាននិយាយថា ‘ចូរធ្វើស្នែងទាំងនេះពីដែក។’ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធមាន  
ព្រះបន្ទូលនឹងខ្ញុំថា ‘យករបស់ទាំងនេះចុះ’ ការចាក់ប្រេងតាំងដែលឲ្យពលដល់ខ្ញុំ។”  
កុំ គិតវាដូចជាការលះបង់ ប៉ុន្តែត្រូវយល់ចំណុចនេះ។ “ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដែល  
និយាយ ជាភាសាចម្លែកតាមរយៈខ្ញុំ ម្នាក់ដែលបញ្ជាក់ថាខ្ញុំគ្មានទោស គាត់បាន  
និយាយថា ‘យកស្នែងទាំងនេះចុះ ហើយតាមរយៈការនេះ ទូលស្តេចថា គាត់ នឹង  
រុញច្រានស៊ីវិលចេញពីប្រទេស។ ហើយខ្ញុំនឹងប្រគល់ស្រុកដែលជាប់របស់អ៊ីស្រាអែល  
ពិតប្រាកដ ដល់គាត់វិញ ក្រុមជំនុំ។”

បងប្អូនអើយ នោះជាមូលដ្ឋានគ្រឹះដ៏ល្អ គឺដូចជាបាឡាមដែលទើបតែនិយាយ  
ខាងលើនេះ។ បាឡាមប្រៀបដូចជាប្រសាសន៍ដ៏សំខាន់ដូចម៉ូសេមាន។ ម៉ូសេ...  
លេខត្រឹមត្រូវរបស់ព្រះជាម្ចាស់គឺលេខប្រាំពីរ។ ហើយបាឡាមបាននិយាយថា “ចូរ  
សងកន្លែងបូជាប្រាំពីរសម្រាប់យើងយញ្ញបូជាស្អាតប្រាំពីរជាគោនិង ចៀមឈ្មោល  
ប្រាំពីរ។” នោះជាការនិយាយអំពីការយាងមកនៃបុត្រារបស់ព្រះជាម្ចាស់។ សារជា  
មូលដ្ឋាន គាត់ក៏ត្រឹមត្រូវដូចជាអ្នកដទៃទៀតដែរ។

81 ហើយនេះជាសេដេគា ដូចជាគ្រឹះត្រឹមត្រូវ “ដ្បិតនេះជាស្រុករបស់យើង។  
ហេតុអ្វីពួកស៊ីរី និងភីលីស្ទីននៅទីនោះបំពេញពោះរបស់ពួកគេពីកូនៗរបស់ពួកគេ  
និងផ្សេងៗ ទៀតសត្រូវរបស់យើង ជាមួយអាហារដែលកូនៗរបស់យើងគ្មាន! នោះ  
ព្រះជាម្ចាស់ប្រទានស្រុកនេះដល់យើង!”

បងប្អូនអើយ នោះជាសេចក្តីសម្លាញ់។ ខ្ញុំគិតថាគាត់អាចស្រែកថានៅមុខ  
អ៊ីស្រាអែល ហើយពួកគេអាចស្រែកខ្លាំងតាមដែលពួកគេអាច។ ឥឡូវ ខ្ញុំកំពុង  
និយាយអំពីសព្វថ្ងៃនេះ។ ខ្ញុំសង្ឃឹមថាអ្នកនៅតែតាមខ្ញុំ។ ទាំងអស់គ្នាស្រែកឡើង!

82 កាលពីថ្ងៃអាទិត្យមុនអ្នកចាំពីដាវីឌទេ? មើល? អ្នកចេញទៅទីនោះដោយវិទ្យុ  
ក្នុងស្រុក ឬ តំបន់តភ្ជាប់ទូរស័ព្ទនេះ អ្នកមិនបានយល់សេចក្តីអធិប្បាយកាល ពី  
ថ្ងៃអាទិត្យមុនទេ ត្រូវស្វែងយល់វាសិន។ ព្យាយាមធ្វើកម្មវិធី ព្រះជាម្ចាស់ដោយមិន

មានការចាត់តាំង ឲ្យធ្វើវា មិនថាស្មោះត្រង់ ឬ យ៉ាងណាក៏ដោយ វាពិតជាមិនត្រូវ បានទទួលដោយព្រះជាម្ចាស់ឡើយ។ ឃើញទេ?

ឥឡូវនេះជាសេដេគាដែលគិតថាគាត់ត្រូវ។

83 មីកាបាននិយាយថា “សូមឲ្យខ្ញុំទទួលសូត្រព្រះជាម្ចាស់សិន។” ដូច្នេះព្រឹកឡើង គាត់ ក៏ចុះមកជាមួយព្រះអម្ចាស់មានព្រះបន្ទូល។ គាត់បានពិនិត្យនិមិត្តរបស់គាត់ នឹងព្រះបន្ទូល។

84 ឥឡូវបើ គាត់បាននិយាយនឹងសេដេគាថា “តើអ្នកដឹងថាហោរាក្នុងព្រះគម្ពីរ ត្រង់នេះនិយាយអ្វី ដែលកើតឡើងចំពោះបុរសនេះ?”

85 “ប៉ុន្តែមិនមែននៅពេលនេះទេ ពីព្រោះបុរសនេះ ជាមនុស្សមានកិត្តិយស។ គាត់កំពុងតែព្យាយាម។” កុំខកខានទទួលការនេះឡើយ។ “គាត់កំពុងតែផ្តល់ ទៅក្រុមជំនុំវិញចំពោះអ្វីដែលជារបស់ក្រុមជំនុំ។ គាត់កំពុងតែផ្តល់ទ្រព្យសម្បត្តិ របស់វាទៅវិញ” មិនមែនជារបស់របរខាងវិញ្ញាណទេ បើសិនជាអាច គាត់ធ្វើឲ្យ ប្រជាជាតិទាំងមូលក្រើកដូចជាអេលីយ៉ាបានធ្វើដែរ។ ប៉ុន្តែព្យាយាមឲ្យពួកគេជា គ្រឿងសម្ភារៈ យើងជាម្ចាស់ទ្រព្យសម្បត្តិ។ យើងជាអង្គភាពធំមួយ។ យើងជា កម្មសិទ្ធិរបស់វា។ យើងទាំងអស់គ្នា អ្នកទាំងអស់គ្នា ជាមនុស្ស អ្នកជាប្រូតេស្តង់ គឺទាំងអស់គ្នាតែចូលរួមជាមួយយើង។” ហី ហី

យើងនឹងមកដល់នោះនៅបន្តិចទៀត។ “ទោះយ៉ាងណាទាំងអស់គ្នាជា បងប្អូនប្រុសស្រីនឹងគ្នា។” វាមិនមែនទេ! មិនធ្លាប់មាន ហើយក៏នឹងមិនមានដែរ ជាមួយក្រុមជំនុំពិតប្រាកដរបស់ព្រះជាម្ចាស់។ មិនអាចឡើយ!

86 សូមកត់សម្គាល់គាត់បានឃើញនិមិត្ត។ ហើយគាត់និយាយថា “ព្រះជាម្ចាស់ មានព្រះបន្ទូលនឹងខ្ញុំ។” ឥឡូវមើលមនុស្សស្មោះត្រង់។ គាត់និយាយថា “គាត់ និយាយថា “ធ្វើស្នែងទាំងនេះ រួចឡើងទៅទីនោះនៅចំពោះស្តេច ហើយរុញទៅ ខាងលិច” ឬផ្លូវស្រុកណាក៏ដោយដែលនៅកន្លែងដែលពួកគេកំពុងឈរ។” “រុញ ហើយនោះជាព្រះអម្ចាស់មានព្រះបន្ទូល ដែលគាត់នឹងឈ្នះជ័យជម្នះ រួចត្រលប់ មកវិញ ជ័យជម្នះសម្រាប់ក្រុមជំនុំ។ ចូរទៅបណ្តេញពួកគេចេញ!” នោះកាន់តែជិត ហើយ មិនអីចឹង? តើអ្វីជាបញ្ហា?

នេះជាមីកា។ និយាយថា “ឥឡូវអ្នកប្រាប់ពីពាក្យទំនាយរបស់អ្នក។”

87 “ចូរឡើងទៅ! ប៉ុន្តែខ្ញុំមើលឃើញអ៊ីស្រាអែលដូចជាចៀម ដែលខ្ជាត់ខ្ជាយ គ្មានអ្នកគង្វាល។” ហើរ! ពិតប្រាកដមែន

88 ឥឡូវ អ្នកជាអង្គប្រជុំ។ ឥឡូវតើមួយណាត្រូវ? ពួកគេទាំងពីរជាហោរា។ មធ្យោបាយតែមួយគត់ ដែលអ្នកអាចប្រាប់ពីភាពខុសគ្នានៅក្នុងពួកគេ គឺពិនិត្យវាតាមរយៈព្រះបន្ទូល។

និយាយ “តើអ្នកបានវាយ៉ាងដូចម្តេច?”

គាត់និយាយថា “ខ្ញុំបានឃើញព្រះជាម្ចាស់គង់លើបល្ល័ង្ក។” និយាយថា “ខ្ញុំបាន ឃើញក្រុមប្រឹក្សាទាំងអស់នៅជុំវិញព្រះអង្គ។”

89 ឥឡូវសូមចងចាំ សេដេគាទើបតែនិយាយថា គាត់បានឃើញព្រះជាម្ចាស់ដែរ និងព្រះវិញ្ញាណដូចគ្នា។ “ខ្ញុំបានឃើញព្រះជាម្ចាស់។ ព្រះអង្គបានប្រាប់ខ្ញុំឲ្យធ្វើស្វែងទាំងនេះពី—ពីដែក។ ចេញទៅទីនោះហើយរុញប្រជាជាតិចេញពីទីនេះ ព្រោះនេះ ជាកម្មសិទ្ធិរបស់យើង។ ផ្សេងទៀតមិនទៅ មិនត្រូវនឹងវាឡើយ។” ពួកគេសូមប្រសិនបើពួកគេបាននៅជាប់ត្រឹមត្រូវនឹងព្រះជាម្ចាស់។ ពួកគេនឹងមានវានោះ ប៉ុន្តែពួកគេចេញពីព្រះជាម្ចាស់។

អង្គភាពជាក្រុមជំនុំ គឺរបៀបនោះឯង។ វាត្រឹមត្រូវនឹងសេចក្តីទាំងនេះ ប៉ុន្តែអ្នកបានបន្តវា ពីព្រោះអ្នកងាកចេញពីព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះជាម្ចាស់ និងព្រះវិញ្ញាណរបស់ព្រះជាម្ចាស់ ការចាក់ប្រេងអភិសេក បង្ហាញឲ្យឃើញព្រះបន្ទូលត្រឹមត្រូវ។ កុំខកខាននឹងស្តាប់សេចក្តីអធិប្បាយនេះឡើយ។

90 សូមកត់សម្គាល់អ្វីដែលកើតឡើងត្រង់នេះ។ គាត់និយាយថា “ខ្ញុំបានឃើញព្រះជាម្ចាស់” មីកាបានធ្វើ “គង់នៅលើបល្ល័ង្កនៅឋានសួគ៌។ ក្រុមប្រឹក្សាព្រះអង្គបានជួបជុំគ្នានៅជុំវិញព្រះអង្គ។ គាត់បាននិយាយថា “តើអ្នកណាអាចឲ្យយើងចុះទៅ ហើយបញ្ឆោតអំហាប ដើម្បីធ្វើឲ្យពាក្យរបស់អេលីយ៉ាក្លាយជាពិត ពាក្យទំនាយរបស់ខ្ញុំដែលបានបង្ហាញថាត្រូវ។ ខ្ញុំបាននិយាយថាគាត់នឹងមក។ រីឯ អេលីយ៉ា មានពាក្យរបស់យើង។ ហើយផ្ទៃមេឃ និងផែនដីនឹងរលាយបាត់ទៅ តែពាក្យដែលខ្ញុំនិយាយមិនរលាយបាត់ទេ។ ខ្ញុំមិនខ្វល់ថា ពួកគេបានជឿនលឿនយ៉ាងណាទេ ឬ ល្អយ៉ាងណាដែលពួកគេទទួលបាន ឬការសិក្សាកម្រិតណាដែលពួកគេទទួលបាន ឬពួកគេធំយ៉ាងណា ពាក្យដែលខ្ញុំនិយាយមិនរលាយបាត់ ទេ។”

“ហើយវិញ្ញាណភូតកុហកឡើងមកពីឋាននរក ក្រាបចុះនៅក្រោមជង្គង់របស់គាត់ ហើយនិយាយថា ប្រសិនបើអ្នកគ្រាន់តែអនុញ្ញាតឲ្យខ្ញុំ ខ្ញុំអាចឲ្យពួកគេនូវការចាក់ប្រេងតាំងរបស់ខ្ញុំ ឲ្យពួកគេធ្វើគ្រប់ទិសម្តាល់ ឬការអស្ចារ្យ រហូតដល់ខ្ញុំយកពួកគេពីព្រះបន្ទូល។ គាត់មិនទាំងដឹងថានោះជាព្រះបន្ទូលទ្រង់ផង។ គាត់នឹងមិនអើពើវាទេ ព្រោះប្រជាប្រិយភាព។” បងប្រុស ពេលវេលា មិនផ្លាស់ប្តូរទេ។ បងនេវីល នោះជាការពិត។ អ្នកចាំទេ វាជាការពិត។ “ខ្ញុំនឹងធ្វើដូចគាត់ ហើយនាំឱ្យគាត់ធ្វើដូចពួកគេដែរ។ ខ្ញុំនឹងធ្វើឱ្យគាត់ថ្លែងទំនាយ និង និយាយ កុហក។” តើវាអាចកុហកយ៉ាងដូចម្តេច? ពីព្រោះវាផ្ទុយនឹងព្រះបន្ទូល។

91 អ្នកយកការជ្រមុជទឹកក្លែងក្លាយទាំងនេះ ក្លែងដូច្នោះ-និង—ដូច្នោះ-និង-ដូច្នោះ ខ្ញុំមិនខ្វល់ថាវាពិតយ៉ាងណាទេ ពួកវាព្យាយាមក្លែងខ្លួនយ៉ាងណា វាកុហកប្រសិនបើវាផ្ទុយនឹងព្រះបន្ទូលនៅម៉ោងនេះរបស់ព្រះជាម្ចាស់។ នោះជាការពិត។

អ្នកនិយាយថា “ល្អ យើង ល្អ យើងបានធ្វើការនេះ ហើយយើងធ្វើការនេះ រីឯក្រុមជំនុំរបស់យើងគឺរបៀបនេះ និងនោះឯង។”

ខ្ញុំមិនខ្វល់ថាវាជាអ្វីឡើយ។ ប្រសិនបើវាផ្ទុយនឹងព្រះបន្ទូលដែលមានចែងទុកសម្រាប់ម៉ោងនេះ វាកុហក។ ព្រះជាម្ចាស់នឹងគ្មានអ្វីធ្វើចំពោះវា មិនថាស្មោះត្រង់យ៉ាងណា រៀនបានយ៉ាងណា ឆ្លាតយ៉ាងណា ពិតយ៉ាងណា សមហេតុផលយ៉ាងណា ប្រសិនបើវាផ្ទុយនឹងព្រះបន្ទូលនៅម៉ោងនេះ។ យើងនឹងលម្អិតបន្ថែមនៅពេលបន្តិចទៀត ពេលដែលយើងមាន។ ប្រសិនបើយើងគ្មាន យើងនឹងលើកវាយកមកម្តងទៀតនៅពេលយប់។

92 សូមកត់សម្គាល់ គាត់ស្មោះត្រង់ មនុស្សល្អ គ្មានសង្ស័យ។ រួចគាត់និយាយថា...នោះ មិនដូច្នោះ មីកាបាននិយាយនឹងគាត់ មិនត្រូវនៅចំពោះមុខគាត់ ប៉ុន្តែព្រះបន្ទូលផ្សេង “អ្នកត្រូវបានចាក់ប្រេងអភិសេកដោយវិញ្ញាណភូតកុហក។” តើមិនមានអ្វីប្រាប់ដល់សម្តេចសង្ឃទេឬ? ប៉ុន្តែគាត់បានធ្វើវា។

93 ដូច្នោះសម្តេចសង្ឃនេះក្រោកឡើង ហើយនិយាយថា “អ្នកនឹងមិនមានការប្រកបគ្នាទៀតឡើយ” និងទះមុខគាត់។ និយាយ “អ្នកដឹងថាខ្ញុំជាមនុស្សគ្មានទោស។ ក្រុមជំនុំធ្វើឲ្យខ្ញុំក្លាយជាមេរបស់វារបស់នេះ។ ការបោះឆ្នោតពេញនិយមនៃប្រជាពលរដ្ឋរបស់ព្រះជាម្ចាស់ធ្វើឲ្យខ្ញុំដូច្នោះ។ អង្គការរបស់ខ្ញុំធ្វើឲ្យខ្ញុំដូច្នោះ។ ព្រះជាម្ចាស់ប្រទានស្រុកនេះដល់យើង ព្រះអង្គបម្រុងវាសម្រាប់យើង។ ខ្ញុំមាន



ព្រះអម្ចាស់មានព្រះបន្ទូល។” ទះគាត់ ហើយនិយាយថា “តើវិញ្ញាណរបស់ ព្រះជាម្ចាស់ទៅតាមផ្លូវមួយណា នៅពេលទ្រង់យាងចេញពីយើង?”

94 មីកាយ៉ានិយាយថា “ក្នុងប៉ុន្មានថ្ងៃនេះ អ្នកនឹងបានយល់ថ្ងៃណាមួយ” នៅពេលកាលីហ្វ័រញ៉ានៅខាងក្រោមសមុទ្រនៅឯនាយ និងអ្វីៗទាំងអស់នេះ។ មើល? “អ្នក នឹងឃើញផ្លូវណាដែលវាបានទៅ ពេលអ្នកត្រូវដាក់នៅខាងក្នុងពន្ធនាគារ។”

95 ឥឡូវអំហាប តើអ្នកនឹងនិយាយអ្វី? “ខ្ញុំជឿហោររបស់ខ្ញុំ” គាត់និយាយ។ តើប្រសិនបើគាត់គ្រាន់តែបានស្រាវជ្រាវព្រះបន្ទូល? មើល គាត់មិនចង់ឃើញខ្លួន គាត់ត្រូវបណ្តាសាឡើយ។ សូមស្តាប់ខ្ញុំ! គាត់មិនចង់ឃើញខ្លួនគាត់ត្រូវបណ្តាសា ឡើយ។ គ្មានមនុស្សណាចង់ឃើញឡើយ។

រីឯអង្គភាពរបស់ខ្ញុំ...បងប្អូនក្នុងអង្គភាព នោះជារឿងរបស់អ្នក។ អ្នកចង់ គិតថា អ្នកត្រូវនៅពេលអ្នកដឹងនៅក្នុងចិត្តរបស់អ្នក នៅពេលអ្នកជ្រមុជទឹកឲ្យគេ ដោយប្រើព្រះនាម “ព្រះបិតា ព្រះបុត្រា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ” អ្នកកំពុងកុហក។ អ្នកដឹងនៅពេលអ្នកថ្លែង...និយាយរឿងទាំងនេះដែលអ្នកកំពុងធ្វើ ហើយយក ភស្តុតាងដំបូង គឺអ្វីៗទាំងអស់បែបហ្នឹងឯង អ្នកខុសហើយ។ ម្តេចបានជាភស្តុ តាងដំបូងត្រូវនិយាយជាភាសាដទៃ ហើយនិយាយផ្ទុយពីសេចក្តីសន្យារបស់ព្រះ ក្នុងម៉ោងនេះ? ម្តេចវាទៅជាបែបហ្នឹង? អ្នកមិនចង់ត្រូវបណ្តាសាទេ មិនអីចឹង? ប៉ុន្តែត្រង់នេះ មានចែង ដូច្នោះនឹងមាន។ នោះជាសញ្ញារបស់សត្វ ដូច្នោះវានឹង បញ្ឆោតការជ្រើសរើស ប្រសិនបើវាអាចទៅរួច។

96 ទីសម្គាល់ទាំងអស់ ការអស្ចារ្យទាំងអស់ មនុស្សដែលទទួលបានការចាក់ប្រេង តាំងហោរា អ្វីៗទាំងអស់ដែលកើតមាន គ្រប់ទាំងទីសម្គាល់ គ្រប់ទាំងការ អស្ចារ្យ តើអ្នកនឹងប្រាប់ពីភាពខុសគ្នាយ៉ាងដូចម្តេច? សូមមើលព្រះបន្ទូលនៅវេលានេះ។ នោះជារបៀបដែលអ្នកទទួល...

97 សូមមើលម៉ូសេ គាត់គួរតែប្រាប់ដល់បាឡាមដូចម្តេច។ សូមមើលមីកា ត្រង់នេះ តើធ្វើម្តេចយើងដឹងថាគាត់ត្រូវ? ព្រះបន្ទូលនៅចំពោះគាត់ បានថ្លែងទុក សម្រាប់អំហាប។

រីឯព្រះបន្ទូល នៅចំពោះយើង បានថ្លែងទុកការរៀបចំទាំងនេះសម្រាប់ថ្ងៃនេះ ហើយបណ្តាសារនេះនៅលើពួកគេ។ ហើយរឿងដែលនឹងកើតឡើង តាមរយៈ

ក្រុមជំនុំដែលទទួលការចាក់ប្រេងតាំងពិការរបស់ព្រះអង្គ នឹងមានព្រះបន្ទូល  
ព្រះបន្ទូលអំពីកូនក្រមុំ។ យើងនៅទីនេះ។ នេះវា សព្វថ្ងៃ ដូចដែលវាមាន។

98 ព្រះគម្ពីរចែងថា “កន្លែងណាដែលមានមនុស្សពីរ ឬបីនាក់ធ្វើជាសាក្សី សូមឲ្យ  
ពាក្យបានសម្រេចចុះ។” ខ្ញុំនិយាយពីបាទ្យាម ខ្ញុំនិយាយពីបាទ្យាម និងម៉ូសេ។  
ហើយខ្ញុំនិយាយពីមីកា និងអំហាប និងសេដេគា។ ឥឡូវខ្ញុំនឹងឲ្យមួយទៀត។ ដែល  
មានរាប់រយ ប៉ុន្តែមួយទៀត ដើម្បីធ្វើសាក្សីបី។ ខ្ញុំបានពួកវាទាំងអស់កត់ត្រាទុក  
ត្រង់នេះ ប៉ុន្តែដើម្បីរក្សាពេលវេលា។

99 យេវេមាជាមនុស្សបើកសម្តែង ដែលគេបោះបង់ចោល ប៉ុន្តែជាហោរាពិការរបស់  
ព្រះជាម្ចាស់។ ពួកគេបានស្អប់មនុស្សនេះ។ ពួកគេចោលផ្លែឈើទុំដោរ... ដាក់គាត់  
និងរបស់ផ្សេងៗទៀត។ ហើយគាត់ក៏ដាក់បណ្តាសាដល់ពួកគេ។ ហើយអ្វីដែល  
គាត់បានធ្វើ គឺបង្ហាញនៅទីនោះនៅមួយផ្នែករបស់គាត់ និងរបស់អ្វីៗ ហើយផ្តល់  
សញ្ញាថាអ្វីស្រាវអែលខុស។

ហោរាទាំងអស់ ហោរាពិតដែលធ្លាប់មាននៅក្នុងពិភពលោក បានដាក់បណ្តា  
សារការរៀបចំនិកាយរបស់ក្រុមជំនុំទាំងនោះ។ តើវាអាចផ្លាស់ប្តូរដោយព្រះដែល  
មិនផ្លាស់ប្តូរដូចម្តេច?

100 ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធគឺជាហោរាក្នុងម៉ោងនេះ ព្រះអង្គបង្ហាញថាព្រះបន្ទូល  
ព្រះអង្គត្រឹមត្រូវ បង្ហាញភស្តុតាងពីវា។ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធជាហោរានៅជំនាន់  
ម៉ូសេ។ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធជាហោរានៅជំនាន់មីកា។ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដែល  
បានកត់ត្រាព្រះបន្ទូលយាងមក ហើយបញ្ជាក់ថាព្រះបន្ទូលត្រឹមត្រូវ។

101 ឥឡូវតើមានអ្វីកើតឡើងនៅជំនាន់មីកា? អំហាបត្រូវបានគេធ្វើគត់ហើយ ផ្លែ  
បានលិទ្ធជាមគាត់ ស្របតាមព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះជាម្ចាស់។

ត្រូវក្លែងក្លាយអ្នករាល់គ្នាអើយ ព្រះជាម្ចាស់បានមានបន្ទូលថា ថ្ងៃណាមួយ  
អ្នកនឹងច្រូតអ្វីដែលអ្នកបានសាបព្រួស អ្នកជាពួកអ្នកដឹកនាំខ្នាក់របស់ពួកមនុស្ស  
ខ្នាក់! ខ្ញុំមិនខឹងទេ។ ខ្ញុំគ្រាន់តែប្រាប់អ្នកពីសេចក្តីពិត។ ហើយខ្ញុំមិនគួរនិយាយ  
បែបនេះ ប្រសិនបើនៅទីនេះ ក្នុងបន្ទប់នោះ ប្រសិនបើព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធមិនមាន  
ព្រះបន្ទូលថា “ចូរនិយាយពីវាតាមលក្ខណៈនោះ។” តើខ្ញុំធ្លាប់ប្រាប់ដល់ អ្នកពីអ្វី  
ដែលខុសប៉ុន្តែព្រះជាម្ចាស់បញ្ជាក់ថាវាត្រូវ? ចូរភ្ញាក់ឡើងបងប្អូនប្រុសស្រី ខ្ញុំអើយ  
មុននឹងយឺតពេល!

102 ប៉ុន្តែសូមឲ្យខ្ញុំនិយាយរឿងនេះ។ តើបន្ទាអាចភ្នាក់ខ្លួនបាន ហើយក្លាយជា រុក្ខជាតិបន្ទាយ៉ាងម៉េចបើវាត្រូវបានកំណត់ទុកជាមុនហើយនោះ? តើអាច ជ្រើសរើសមិនឲ្យឃើញវា បានយ៉ាងដូចម្តេច? ព្រោះអ្នក ត្រូវបានជ្រើសរើសឲ្យ ឃើញវា។ “អ្វីៗទាំងអស់ដែលព្រះបិតាបានប្រទាន មកខ្ញុំនឹងមក” ព្រះយេស៊ូវ មាន ព្រះបន្ទូលថា “ប៉ុន្តែគ្មាននរណាម្នាក់ពីពួកគេអាចមកបានឡើយ លុះត្រាតែព្រះអង្គ បានប្រទានវា មកខ្ញុំតាំងពីមុនកកើតពិភពលោក ឈ្មោះរបស់ពួកគេមាន កត់ទុក ក្នុងក្រាំងនៃបញ្ជីជីវិតរបស់កូនចៀមប៉ុណ្ណោះ” មិនមែនលើអ្នកគ្រប់គ្រងក្រុមជំនុំទេ ប៉ុន្តែលើក្រាំង គឺក្រាំងនៃបញ្ជីជីវិតរបស់កូនចៀម។

103 សូមកត់សម្គាល់ យេវេមាបានក្រោកឡើង បង្ហាញថាគ្មានកំហុសនៅចំពោះ មនុស្ស ប៉ុន្តែពួកគេនៅតែស្អប់គាត់។

104 ដូច្នេះពួកគេបានចេញទៅ ហើយធ្វើនីមួយៗ គាត់បានធ្វើ ហើយដាក់វានៅ លើករបស់គាត់ ហើយដើរនៅមុខមនុស្ស។ ពួកគេនិយាយថា “អូ! យើងជាមនុស្ស អស្ចារ្យរបស់ព្រះជាម្ចាស់។ ហេតុអ្វី យើងជាជនជាតិអ៊ីស្រាអែល។ យើងជាមនុស្ស ស្មោះត្រង់ខ្លាំងណាស់នៅក្នុងសាលាប្រជុំរបស់យើង! យើងចូលរួមរាល់ថ្ងៃអាទិត្យ យើងថ្វាយយញ្ញបូជា ហើយយើងអធិស្ឋានចំពោះលុយរបស់យើង។ ម្តេចបាន ជាព្រះចៅនេប៊ូក្លេសាក្តោបក្តាប់របស់របរវិសុទ្ធរបស់ព្រះជាម្ចាស់ដូច្នេះ?” ហាស់! បាបរបស់អ្នកបានធ្វើវា។

ព្រះជាម្ចាស់មានបន្ទូលថា “ប្រសិនបើ អ្នករក្សាតាមបញ្ញត្តិរបស់យើង យើង មិនធ្វើបែបនេះឡើយ។ ប្រសិនបើអ្នកមិនធ្វើទេ វានឹងកើតមានដល់អ្នក។” នោះ ពិតជាត្រឹមត្រូវណាស់។ ដូចគ្នាដដែល។ រក្សាតាមបញ្ញត្តិរបស់ព្រះអង្គ ព្រះបន្ទូល ព្រះពេលនេះ អ្វីដែលព្រះអង្គបានសន្យា។

105 ឥឡូវសូមកត់សម្គាល់ យេវេមា តាមរយៈបំណងព្រះហឫទ័យព្រះជាម្ចាស់ ហោរាដែលគ្មានទោស ត្រូវគេស្អប់...គឺម្នាក់ៗក្នុងចំណោមពួកគេត្រូវគេស្អប់ នៅ ជំនាន់ពួកគេ។ ពួកគេបានធ្វើរឿងប្លែកៗខុសគ្នា នឹងនិកាយដែលមាននាពេល សព្វថ្ងៃ ម្នាក់ៗស្អប់គាត់ សូម្បីស្តេច និងអ្វីៗផ្សេងទៀត។ ដូច្នេះគាត់បានដាក់ —ដាក់នីមួយៗនៅលើករបស់គាត់ ហើយនិយាយថា “ព្រះអម្ចាស់មានព្រះបន្ទូល។ អ្នកនឹងចុះទៅទីនោះចិតសិបស្នាំ” ព្រោះគាត់យល់ពីព្រះបន្ទូល របស់ព្រះជាម្ចាស់។ “ចិតសិបស្នាំ!”

106 បន្ទាប់មកហាណានា ហាណានា ខ្ញុំគិតថាអ្នកអានវា ហា-ណា-នា។ ហាណានាជាហោរាម្នាក់ក្នុងចំណោមមនុស្សចេញមក យកនឹមចេញពីករបស់យេឃោហើយកំទេចវា។ រួចនិយាយថា សូមក្លាយជាគ្រាប់កាំភ្លើងធំក្នុងចំណោមមនុស្សមើល នៅពេលគាត់និយាយផ្ទុយនឹងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះជាម្ចាស់។ ហើយគាត់និយាយថា “ពីរឆ្នាំ ពួកគេនឹងត្រលប់មកវិញ។ ព្រះអម្ចាស់មានព្រះបន្ទូល។”

ហោរាពីររូប ដែលទទួលការចាក់ប្រេងអភិសេក។ តើពួកខុសគ្នាយ៉ាងណា? ម្នាក់ប្រកាសព្រះបន្ទូល រីឯម្នាក់ទៀតអត់។ យេឃោ និយាយ “អាម៉ែន។”

107 នៅមុខចាស់ទុំ និងសមាជិក អ៊ីស្រាអែលទាំងមូល មើល គាត់ចង់បង្ហាញថា គាត់អាចអស្ចារ្យដូចជាយេឃោ។ “ទោះយ៉ាងណា អ្នកដឹងថា ពួកគេមិនចូលចិត្តអ្នក។ ដូច្នេះ ខ្ញុំក៏ជាហោរាម្នាក់ដែរ។ ខ្ញុំសមជាហោរាជាងអ្នក ព្រោះថាអ្នកកំពុងថ្លែងពាក្យទំនាយកុហក។ អ្នកប្រាប់ខ្ញុំថា ប្រជារាស្ត្ររបស់ព្រះជាម្ចាស់នឹងស្ថិតនៅក្រោមរបស់អីប៊ីង-និង-អីប៊ីង?”

នោះជាអ្វី ដែលពួកគេនិយាយនៅថ្ងៃនេះ ប៉ុន្តែអ្នកនឹងនៅទីនោះដូចគ្នា ដូចជាក្រុមជំនុំ។ អ្នកត្រូវបំផ្លាញនឹងការដាក់បណ្តាសារ។ ក្រុមជំនុំទាំងអស់របស់អ្នក អស់ទាំងនិកាយកំពុងជាប់នឹងទំនៀមទម្លាប់មនុស្ស ពួកគេជាជាងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះជាម្ចាស់ អ្នកត្រូវបណ្តាសារដោយសារព្រះជាម្ចាស់។

108 ឥឡូវសូមកត់សម្គាល់ នេះគាត់មកហើយ។ ហាណានាទាញយកនឹមនេះចេញពីករបស់គាត់ ជានិមិត្តសញ្ញារបស់ព្រះជាម្ចាស់ កំទេចវា ហើយនិយាយថា “ព្រះអម្ចាស់មានព្រះបន្ទូល។ ពីរឆ្នាំ ពួកគេនឹងត្រលប់មកវិញ។” គ្រាន់តែសម្រាប់បង្ហាញប៉ុណ្ណឹង “ខ្ញុំ-គឺ-ដូច្នោះ។” ព្រោះថាគាត់ឈរ គាត់ជាហោរាដែលបានរៀបចំ ម្នាក់។

109 យេឃោជាមនុស្សវាលហោហាន ដែលរស់នៅដោយខ្លួនឯង។ គាត់បានថ្លែងការអាក្រក់ទាំងនឹងពួកគេគ្រប់ពេល។ ព្រោះពួកគេអាក្រក់។

ហើយមនុស្សនេះបានប្រាប់ពួកគេថា “អូ អ្នកទាំងអស់ត្រឹមត្រូវដរាបណាអ្នកជារបស់។ ដរាបណាអ្នកជាអ៊ីស្រាអែល គឺទាំងអស់សុទ្ធតែចាំបាច់។ មើលអ្នក យើង...ព្រះជាម្ចាស់នឹងមិនធ្វើបែបនោះឡើយ។ ខ្ញុំដឹងថាមានរឿងតិចតួចបានកើតឡើងនៅក្រុងនេះ ប៉ុន្តែកុំភ្ញាក់ផ្អើលឡើយ កុំខ្លាចឡើយ។”

អូ បងប្អូនអើយ ពួកគេនៅរស់នៅឡើយទេថ្ងៃនេះ “កុំព្រួយបារម្ភណ៍ អ្វីៗទាំងអស់ធម្មតា។ យើងបានអ្វីៗទាំងអស់ស្ថិតក្រោមការគ្រប់គ្រង។ យើងជាក្រុមជំនុំ។” អ្នកមិនគិតបែបហ្នឹងទេ។ មែន

110 ដូច្នោះគាត់និយាយថា “អ្វីៗទាំងអស់ធម្មតា។ ពួកគេនឹងត្រលប់មកវិញនៅពីរឆ្នាំទៀត។ នោះជារឿងបន្តិចបន្តួចដែលបានកើតឡើង។ វាមិនមានអ្វីខុសប្រក្រតីទេ។ យើងមានបែបនោះ។ ដូចជានេះប៊ូក្លេសាឡើងមកទីនេះ ប៉ុន្តែព្រះជាម្ចាស់របស់យើងនឹងទទួលខុសត្រូវការទាំងអស់នេះ។”

ប៉ុន្តែព្រះបន្ទូលបានចែងថាពួកគេត្រូវនៅទីនោះចិតសិបឆ្នាំ រហូតទាល់តែជំនាន់នោះវិនាសអស់ ហើយជំនាន់ផ្សេងទៀត។ សែសិបឆ្នាំជាជំនាន់មួយ។ “នេះជិតពីរជំនាន់ដែលអ្នកទៅយ៉ាងឆ្ងាយ។” រីឯយេរេមនិយាយអំពីវាស្របតាមព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះជាម្ចាស់។

111 ហាណានាបំផ្លាញវា! យេរេមនិយាយថា “ត្រឹមត្រូវ អាម៉ែន។ ប៉ុន្តែហាណានាចូរយើងចងចាំរឿងនេះ យើងទាំងពីរជាហោរា យើងជាអ្នកបម្រើ។”

ហើយខ្ញុំនិយាយរឿងនេះជាមួយអ្នកបងប្អូនអើយ។ ចូរយើងចងចាំ គឺមានហោរានៅមុនយើង ហើយពួកគេថ្លែងពាក្យទំនាយទាស់នឹងនគរ ព្រមទាំងថ្លែងពាក្យទំនាយទាស់នឹងរឿងមួយចំនួនផង។ ប៉ុន្តែ សូមចងចាំ ពេលហោរាថ្លែងពីរឿងអ្វី គាត់ត្រូវតែថ្លែងឲ្យស្របតាមព្រះបន្ទូល។ ដូចជាមីកាយ៉ា និង ម៉ូសេ ព្រមទាំងហោរា ទាំងអស់ផ្សេងទៀត។ វាត្រូវតែស្របតាមព្រះបន្ទូល។ ប្រសិនបើមិនមែននោះចង ចាំ អ្វីដែលបានកើតឡើង។

112 រួចហាណានាការតូចចិត្ត របស់គាត់បានបញ្ចេញមក។ “ខ្ញុំជាហាណានា” (គ្មានសង្ស័យ) “ហោរារបស់ព្រះអម្ចាស់ ខ្ញុំនិយាយថា ‘ពីរឆ្នាំ’។” អគ្គន័យម្យ៉ាងទៀត “ខ្ញុំមិនខ្វល់នឹងអ្វីដែលព្រះបន្ទូលចែងទុកនោះទេ។” ការទទួលចាក់ប្រេងតាំងរបស់គាត់ “ខ្ញុំនិយាយថា ‘ពីរឆ្នាំ’ ពួកគេនឹងត្រលប់មកវិញ។”

113 យេរេមាបានដើរចេញពីមុខគាត់ គឺចេញទៅដោយនិយាយថា “ព្រះអម្ចាស់អើយ ខ្ញុំមិនខ្វល់នឹងអ្វីដែលគាត់និយាយទេ ខ្ញុំនៅតែជឿ ហើយដឹងថាព្រះបន្ទូលគឺចែងទុកបែបហ្នឹង។ ខ្ញុំនឹងនៅជាប់សេចក្តីពិតព្រះអង្គ។ ខ្ញុំនឹងមិនត្រូវបញ្ឆោតដោយសារគាត់ឡើយ។”

114 ព្រះជាម្ចាស់មានបន្ទូលថា “ចូរទៅប្រាប់ហាណានា ‘នឹមលើកក្រោយខ្ញុំនឹងធ្វើ វាពីដៃក៏’” ពីព្រោះគាត់បានធ្វើយ៉ាងនោះ គាត់ត្រូវបានយកចេញពី ផ្ទៃផែនដី ហាណានាគឺ ថាស្នាំដូចគ្នា។

នេះជាឧទាហរណ៍ទាំងពីរជាហោរា។ ដូច្នោះ មានច្រើននាក់ទៀតអាចនិយាយ ហើយជជែកនៅពេលនេះ។

115 ប៉ុន្តែមើល។ ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលថា នៅពេលចុងក្រោយ ម្តងទៀត វិញ្ញាណពីរនឹងបានជិតស្និទ្ធភ្នាម្តងទៀត។ តើត្រឹមត្រូវទេ? [ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាម៉ែន”—Ed]។ ឥឡូវសូមកត់សម្គាល់។ វានឹងកាន់តែជិតស្និទ្ធជាងមុន។ នេះ ជាពេលចុងក្រោយ។ អូ កូនទាំងឡាយអើយ! ព្រះជាម្ចាស់មានព្រះហឫទ័យ មេត្តាករុណាចំពោះយើង! រហូតដល់ “វានឹងនៅតែពិតជាក់ស្តែងទាល់តែវាត្រូវ បញ្ជាក់អ្នកត្រូវបានជ្រើសរើស ប្រសិនបើវាអាច។” ឥឡូវតើអ្នកទៅដូចម្តេច តើ អ្នកបានប្រាប់វានៅក្នុងថ្ងៃទាំងនោះដូចម្តេច? តើអ្នកទៅប្រាប់វានៅថ្ងៃនេះដូចម្តេច? គឺ របៀបដូចគ្នា នៅជាប់នឹងព្រះបន្ទូល “ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទនៅដដែលម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងអស់កល្បជានិច្ច។”

ឥឡូវយកចិត្តដាក់នឹងសារទាំងអស់នេះ។ ហើយពេលអ្នកស្តាប់កាសែត ឬ ប្រសិន ខ្ញុំត្រូវទៅនៅថ្ងៃណាមួយ ពេលព្រះអម្ចាស់ចប់ជាមួយខ្ញុំ នៅលើផែនដីនេះ អ្នកនឹងត្រលប់មកត្រង់នេះវិញ។ សូមស្តាប់សំឡេងរបស់ខ្ញុំ អ្វីដែលខ្ញុំកំពុងប្រាប់ អ្នក។ ប្រសិនបើ ព្រះអង្គដកយកខ្ញុំមុនពេលព្រះអង្គយាងមកវិញ គ្រាន់តែចាំថា ខ្ញុំបាននិយាយនឹងអ្នក ដោយនូវព្រះនាមព្រះអម្ចាស់ តាមរយៈព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ អម្ចាស់។ បាទ។

116 សូមកត់សម្គាល់ “ចូរនៅឲ្យជិតស្និទ្ធភ្នា ត្បិតវាអាចនឹងបញ្ជាក់អ្នកត្រូវបាន ជ្រើសរើស ប្រសិនបើវាអាច។” នឹងធ្វើសញ្ញាសម្គាល់ដូចគ្នា ការអស្ចារ្យដូចគ្នា ដោយព្រះវិញ្ញាណដូចគ្នា។ តើត្រឹមត្រូវទេ? [ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាម៉ែន”—Ed]។ គ្រាន់តែដូចហោរា គឺថាយើងគ្រាន់តែជជែកពីហោរា។ ឥឡូវ វាក៏ចែង...

117 ចូរត្រលប់ទៅរកវា ព្រោះមួយនេះ ប្រសិនបើអ្នកចង់ ២ដើម្បី ៣។ ចូរកុំទុក មួយនេះចោលឡើយ។ ហើយខ្ញុំក៏មិនចង់...

118 ខ្ញុំមើលទៅឯនាឡិកានៅទីនោះ ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំចង់បំភ្លេចវាទាំងអស់ ប៉ុន្តែខ្ញុំមិន  
គិតថា យើងត្រូវធ្វើវាឥឡូវទេ? មើល? សូមកត់សម្គាល់។ គ្រាន់តែ...ប្រសិនបើខ្ញុំ  
កំពុងឈរនៅទីនេះ បែកញើសដូចជាខ្ញុំមើល ប៉ុន្តែខ្ញុំសប្បាយ។ ហើយខ្ញុំដឹងថានេះ  
ជាសេចក្តីពិត។ ២ ឆ្នាំម៉្លេះ ៣:៨

119 លោកប៉ុលជាមនុស្សដែលនិយាយថា “ប្រសិនបើទេវតាយាងមកពីឋានសួគ៌  
ហើយនិយាយពីព្រះបន្ទូលណា នឹងអ្នកលើសពីអ្វីដែលខ្ញុំបាននិយាយ ចូរឲ្យ  
គាត់ត្រូវបណ្តាសាចុះ” ឥឡូវទេវតាយាងចុះមក។ នោះគឺ ២ ថ្ងៃស្អាឡូនិក...អូ  
ខ្ញុំ សុំទោស។

120 សូមកត់សម្គាល់នៅក្នុង ២ ឆ្នាំម៉្លេះ ៣:៨។ ចូរមើលលោកប៉ុលនិយាយឥឡូវ  
នេះ។ ចូរចាប់ផ្តើមជាមួយ...ចូរចាប់ផ្តើមនៅត្រង់១១ ហើយឥឡូវសូមស្តាប់កាន់តែ  
ច្បាស់។ អ្នកដែលមានព្រះគម្ពីរខ្លួនឯង អានជាមួយខ្ញុំ។ អ្នកដែលគ្មានព្រះគម្ពីរ  
ខ្លួនឯង សូមស្តាប់ឲ្យជិត។ គឺ...

*ការនេះក៏ដឹងដែរ នៅថ្ងៃចុងក្រោយ...*

សូមគូសបន្ទាត់នៅក្រោមពាក្យ “ថ្ងៃចុងក្រោយ” នោះជាពេលដែល វា នឹងត្រូវ  
កើតឡើង។

*...ពេលវេលាគ្រោះថ្នាក់នឹងមកដល់ (យើងនៅក្នុងវា)*

*ដ្បិតមនុស្សម្នានឹងមានចិត្តអាត្មានិយម ស្រឡាញ់ប្រាក់ ក្រអឺតក្រទម  
អួតខ្លួន ប្រមាថព្រះជាម្ចាស់ មិនស្តាប់បង្គាប់ឪពុកម្តាយ រមើលគុណ  
បំផ្លាញអ្វីៗដែលជាសក្ការៈ*

121 សូមមើលចង្កោមនេះដែលយើងទទួលបាននៅថ្ងៃនេះ ស្អុយ។ សូមមនុស្ស  
នៅលើផ្លូវ មនុស្សជំទង់ ទម្លាក់សក់ពួកគេចុះលើថ្ងាស ដូចជាសក់ដែកកាត់ត្រង់  
ថ្ងាសដូចស្រីៗ។ ភាពមិនធម្មតា! មនុស្សប្រុសរួមរក្សកេទដូចគ្នា!

122 តើអ្នកបានអានទេនៅក្នុងឆ្នាំនេះ ខែនេះអំពី *ប្រព័ន្ធរំលាយអាហារ?*  
និយាយ“ប្រជាជនអាមេរិចនៅជំនាន់” ដែលខ្ញុំគិតថាវាគឺ “នៅចន្លោះអាយុម្ភៃ និង  
ម្ភៃប្រាំ-ឆ្នាំ គឺបិតនៅក្នុងស្ថានភាពពាក់កណ្តាលអាយុ របស់ពួកគេហើយ។” ពួកគេ  
ត្រូវចប់! ពួកវាស្អុយ! អ្នកវិទ្យាសាស្ត្រនិយាយថា នោះជាបុរស និងស្ត្រីបិតដល់

រឺយកណ្តាលរបស់គេ នៅមុនពេលពួកគេឈានដល់អាយុម្ភៃឆ្នាំ។ រាងកាយរបស់  
ពួកគេក៏ស្អុយណាស់ ហើយប្រគល់វាទៅអ្វីៗដែលកខ្វក់។

123 អូ អាមេរិចអើយ ច្រើនលើកច្រើនសាព្រះជាម្ចាស់បានក្រវែលលើអ្នក ប៉ុន្តែ  
ឥឡូវពេលរបស់អ្នកមកដល់! អ្នកដឹកនាំពិភពលោកដោយភាពកខ្វក់។

...ប្រមាថព្រះជាម្ចាស់ មិនស្តាប់បង្គាប់ឪពុកម្តាយ រមីលគុណ បំផ្លាញ  
អ្វីៗ ដែលជាសក្ការៈ ដែលមានចិត្តចង្អៀតចង្អល់...

គ្មានសេចក្តីស្រលាញ់ពិតឡើយ សូម្បីសម្រាប់គ្នាទៅវិញទៅមក បុរសនិង  
ស្ត្រី ស្ត្រីនិងបុរស។ “មិនមានសូម្បីតែសេចក្តីស្រឡាញ់ធម្មជាតិ។” ភាពកខ្វក់  
កាមគុណ!

...គ្មានអធ្យាស្រ័យ និយាយមូលបង្គាប់ មិនចេះ ទប់ចិត្ត ហោរហៅ  
ស្តាប់អំពើល្អ

ពាក្យម្យ៉ាងទៀត និយាយថា “អ្នកជាចង្កោមនៃ ប្រជាប្រមូលបរិសុទ្ធ។” អ្នកខ្លះ  
បានស្តាប់ថ្ងៃផ្សេងទៀតអំពីការឡើងមកទីនេះ សម្រាប់ ក្រុមជំនុំ។ និយាយថា “កុំ  
ឡើងទៅទីនោះ។ ទាំងអស់ជាចង្កោមធំនៃសំឡេង និងបន្តទៀត។”

មើល “ស្តាប់អំពើទាំងនោះ។”

ជាមនុស្សមានចិត្តក្បត់ ឆាប់ច្រឡោត អួតបំប៉ោង ចូល ចិត្ត សប្បាយ  
ជាជាងស្រលាញ់ព្រះជាម្ចាស់

អ្នកនិយាយថា “បងប្រានហាំអើយ នោះជាពួកអ្នកកាន់លទ្ធិកម្មនិស្ស  
និយម” តើខបន្ទាប់ និយាយពីអ្វី?

សំដែងអាការៈខាងក្រៅជាអ្នកគោរពប្រណិប័តន៍ព្រះជាម្ចាស់ ប៉ុន្តែ  
(អ្វីទៅ?) គេបដិសេធមិនទទួលស្គាល់ប្រទានុភាព នោះ (ព្រះបន្ទូល  
ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទដដែល ម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងអស់កល្បជានិច្ច បាន  
បង្ហាញ ឲ្យឃើញ សេចក្តីសន្យា សម្រាប់ថ្ងៃនោះ)...

ដូចគ្នាទាំងស្រុងនឹងហាណានា ដូចគ្នាទាំងស្រុកនឹងសេដេគា ដូចគ្នា  
ទាំងស្រុងនឹងបាឡាម នៅខាងក្រោយ ហោរាក្លែងក្លាយដទៃទៀត។

សំដែងអាការៈខាងក្រៅ ជាអ្នកគោរពប្រណិប័តន៍ព្រះជាម្ចាស់  
ទទួលការ (ចាក់ប្រេងអភិសេក...មើល?)



សំដែងអាការៈខាងក្រៅ ទទួល(ការចាក់ប្រេងអភិសេក ជ្រើសតាំង  
អ្នកបម្រើ...)

សំដែងអាការៈខាងក្រៅ អ្នកគោរពប្រណិប័តន៍ព្រះជាម្ចាស់ ប៉ុន្តែគេ  
បដិសេធ (គឺព្រះអង្គដែលម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ...បដិសេធព្រះបន្ទូល  
ព្រះអង្គ!)

តើពួកគេបដិសេធព្រះយេស៊ូវ នៅថ្ងៃនោះយ៉ាងដូចម្តេច? តើពួកគេបាន  
បដិសេធអ្នកណា ពេលពួកគេបានបដិសេធព្រះយេស៊ូវ? ព្រះបន្ទូល។ ពួកគេជា  
អ្នកកាន់សាសនា។ ពួកគេបង្រៀនពីព្រះគម្ពីរពួកគេ ប៉ុន្តែបដិសេធព្រះបន្ទូលដែល  
មានសព្វ-ថ្ងៃ។

តើពួកគេជាអ្វីនាពេលសព្វថ្ងៃ? រឿងដូចគ្នា ទទួលការចាក់ប្រេងអភិសេក  
ប្រកាសដំណឹងល្អពីពោធិកុស្ត ប៉ុន្តែ បដិសេធសេចក្តីសន្យាសព្វ-ថ្ងៃរបស់ព្រះ  
បន្ទូលដែលបង្ហាញថាត្រឹមត្រូវ “ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ គឺដដែល ម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និង  
អស់កល្បជានិច្ច។” តើអ្នកឃើញវាទេ? ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាម៉ែន”—Ed]

ក្នុងចំណោមពួកគេ អ្នកខ្លះបានឆ្លៀតចូលផ្ទះនានា ហើយ  
ទាក់ទាញ...ស្ត្រី ឆោតៗ ដែលពោរពេញទៅដោយអំពើបាប ជាស្ត្រី  
បណ្តោយ ខ្លួនទៅតាមតណ្ហា គ្រប់យ៉ាងផង

“ក្រុមដេរប៉ាក់របស់យើង និង ដូច្នេះ-និង-ដូច្នេះ។” មានអ្នកខ្លះមកជុំវិញកំពុង  
ព្យាយាមបកស្រាយខុសពីព្រះបន្ទូល ហើយនិយាយបែបនេះ: “បងប្អូនស្ត្រីអើយ  
ទាំងអស់ត្រឹមត្រូវសម្រាប់អ្នកដែលមានសក់ខ្លី។ កុំយកចិត្តទុកដាក់នឹងមនុស្ស  
ភ្លឺភ្លើនោះ។ មើល? ឬ ប្រសិនបើអ្នក អ្នកស្លៀកវា វាមិនមែនបែបនោះទេ វាជាអ្វី  
ដែលចេញមកពីក្នុងចិត្តរបស់មនុស្សដែលធ្វើឲ្យគាត់អាក្រក់។” មើល? តើអ្នកមាន  
ដឹងថាអ្នកទទួលការចាក់ប្រេងអភិសេកដោយការអាក្រក់ តណ្ហា វិញ្ញាណក្ខន្ធក៏ទេ  
ឬ? ចូរប្រយ័ត្ន អ្នកអាចច្រៀងនៅក្នុងក្រុមចម្រៀង ដោយមានសក់ខ្លី ប៉ុន្តែអ្នកបាន  
ទទួលពីវិញ្ញាណអាក្រក់។ នោះជាការផ្ទុយនឹងព្រះបន្ទូល។ នោះត្រឹមត្រូវ នោះជាអ្វី  
ដែលព្រះបន្ទូលបានចែង។ រួចអ្នកនិយាយថា “អីចឹង ខ្ញុំស្លៀកខ្លី។ វាមិនកាត់ទោស  
ខ្ញុំទេ។”

“ប្រសិនបើ ស្ត្រីណាក៏ដោយស្លៀកពាក់ខោអាវដែលទាក់ទាញបុរស វាជាវត្ថុ ចង្រៃដ៏គួរស្អប់ខ្ពើមនៅចំពោះព្រះជាម្ចាស់” នេះជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះដែលមិនចេះ ប្រួលប្រែ។

124 អូ មានរឿងច្រើនណាស់ តើយើងអាចឆ្លងកាត់បានដូចម្តេច ពេលវេលារបស់ យើងនឹងហួសទៅ។ ប៉ុន្តែអ្នកដឹងល្មមដើម្បីដឹងអ្វីដែលត្រូវ និងខុស។ ចុះតើខ្ញុំ អាចធ្វើឲ្យពួកគេធ្វើវាដូចម្តេច? តើខ្ញុំអាចធ្វើវាដូចម្តេច? និយាយថា “ឥឡូវ តើអ្នក ត្រូវតែរអំពីអ្វី?” ខ្ញុំជាអ្នកធ្វើទីបន្ទាល់ទាស់នឹងអ្នក។ ថ្ងៃណាមួយ នៅថ្ងៃជំនុំជម្រះ អ្នក នឹងមិនមានកៀនកោះដើម្បីរត់ចូលឡើយ។

125 តើមីកាយ៉ាអាចបញ្ឈប់ការនោះដូចម្តេច? តើម៉ូសេអាចស្រែក ព្យាយាម បញ្ឈប់វាយ៉ូស្វេ និងពួកគេនៅក្នុងចំណោមមនុស្ស លើដីដកដានរបស់គាត់ ហើយ សម្លាប់ពួកគេដូចម្តេច? ពួកគេទៅដដែល។

វាព្យាករថាពួកគេនឹងទៅធ្វើវា។ គឺពួកគេនឹងទៅធ្វើវា។ ដ្បិតវាជាព្រះអម្ចាស់ មានព្រះបន្ទូលពួកគេនឹងទៅធ្វើវា។ អ្នកគិតពីពួកគេ ការតែងតាំងនឹងត្រូវកំទេច និកាយ របស់ពួកគេមកឯព្រះបន្ទូលវិញ? ជាព្រះអម្ចាស់មានព្រះបន្ទូល ពួកគេ នឹង មិនទេ! តើពួកគេនឹងចូលក្នុងក្រុមអ្នកប្រឆាំងនឹងព្រះគ្រីស្ទឬ? ប្រាកដណាស់។ វាព្រះអម្ចាស់មានព្រះបន្ទូល ពួកគេនឹង “ដូច្នោះ តើអ្នកកំពុងនិយាយអំពីអ្វី?” ខ្ញុំ ត្រូវតែ ជា អ្នកធ្វើទីបន្ទាល់ ចុះអ្នកវិញ អ្នកជឿទាំងអស់។ សូមមើល។

...ស្ត្រីឆោតៗ... បណ្តោយខ្លួនទៅតាមគណ្តា

126 “ឥឡូវ ស្ត្រីទាំងអស់ធ្វើ។” ហោរាក្លែងក្លាយ! ឥឡូវស្តាប់ ហោរាក្លែងក្លាយ ខ្ញុំ កំពុងនិយាយ។ ចុះតើពួកគេនឹងធ្វើអ្វីនៅថ្ងៃចុងក្រោយ?

...នាំស្ត្រីឆោតៗ... បណ្តោយខ្លួនទៅតាមគណ្តាគ្រប់យ៉ាង

“មែន ខ្ញុំស្គាល់ស្ត្រីទាំងអស់...” អីចឹង បន្តទៀត។

127 តើអ្វីដែលខ្ញុំទើបតែនិយាយមុន នេះជាការកើតឡើងធំមួយ នៅកាលីហ្វ័រញ៉ា នេះមែនទេ? “អ្នករាល់គ្នានៅទីនេះជាប្រជាជននៅ ឡូសអែនដេឡេសប៉ុន្មានឆ្នាំ ពេលត្រលប់មកវិញ គឺមានស្ត្រីកាត់សក់ខ្លី និងបុរសកំសាកច្រើនជាងនៅកន្លែង ដំបូង ត្រូវអធិប្បាយច្រើនចូលក្នុងអង្គការ។ អ្នកគ្មានលេសដោះសារឡើយ! ប្រសិនបើកិច្ចការដ៏អស្ចារ្យបានកើតមានលើក្រុងសូដុម និងក្រុងកូម៉ូរ៉ា នោះក៏

កើតលើអ្នកដែរ វានឹងឈរនៅថ្ងៃនេះ។ អូ ក្រុងកាពើណាមអើយ ដែលហៅខ្លួនឯងដោយនូវឈ្មោះរបស់ទេវតា ឡូសអេនដេឡេសអើយ!” មើលអ្វីដែលកំពុងកើតឡើង? នាង នឹងឆ្ពោះទៅបាតសមុទ្រ។ នៅពេលណា? ខ្ញុំមិនដឹងនៅពេលវាទៅទេ ប៉ុន្តែវានឹង ទៅ។ អ្នករាល់គ្នាជាយុវជនយុវតីអើយ ប្រសិនបើខ្ញុំ មិនឃើញវានៅក្នុងថ្ងៃរបស់ខ្ញុំទេ អ្នកមើល នាងនឹងទៅ!

*រៀនមិនចេះចប់...នៅតែមិនអាចស្គាល់សេចក្តីពិតដដែល។*

មើលត្រង់នេះជារឿងតក់ស្លុតត្រង់នេះជាផ្នែកដែលតក់ស្លុត។ សូមស្តាប់ការនេះ។

*យ៉ាណែស និងយ៉ាមប្រេស បានប្រឆាំងនឹងលោកម៉ូសេយ៉ាងណា អ្នកទាំងនោះ ក៏ប្រឆាំងនឹងសេចក្តីពិតយ៉ាងនោះដែរ ពួកគេជាមនុស្សមានគំនិតខូច ហើយជំនឿ របស់គេឥតបានការអ្វីទាល់តែសោះ ដែលនោះជាពួកអ្នកដែលត្រូវបានរំដោះ សម្រាប់ពួកបរិសុទ្ធ។*

“អំពីជំនឿ” “ហើយគាត់ត្រូវដាក់រកជំនឿរបស់ឪពុក ឬកូន ត្រលប់ទៅឯឪពុកវិញ។”

128 “មនុស្សមានគំនិតខូច អំពីជំនឿ។” ហូ! អ្នកដឹងថា មនុស្សមានគំនិតខូចមានន័យអ្វី? ប្រសិនបើអ្នកបានព្រះគម្ពីរសូហ្វ្រីល មាន “ហ” នៅទីនោះ។ ទ្រង់នៅទីនោះ និយាយថា “ការដកខ្លួនចេញពីសាសនា។” ការដកខ្លួនចេញពីសាសនានោះជាអត្ថន័យរបស់វា។

129 ឥឡូវគ្រាន់តែមួយនាទី។ ខ្ញុំចង់រកមើលអ្វីនៅទីនេះ។ ខ្ញុំគិតថា ខ្ញុំសរសេររឿងនេះត្រង់នេះ។ ខ្ញុំមិនច្បាស់ទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំចង់និយាយវា ហើយពីនិក្ខេបមើលវា មុនពេល ខ្ញុំ—ខ្ញុំនិយាយវា។ ឥឡូវគ្រាន់តែមួយនាទី។ ក្រន្លែងទំនេរនៅលើកាសែត—Ed] “មនុស្សមានគំនិតខូច អំពីជំនឿ អំពីជំនឿ។” “ជំនឿ” មានតែជំនឿមួយប៉ុណ្ណោះ។ នោះត្រឹមត្រូវ។ “អំពីជំនឿ មនុស្សមានគំនិតខូច!”

ឥឡូវខ្ញុំចង់អានលូកា ១៨។ គ្រាន់តែមួយនាទី។ អ្នកមិន...អ្នកអាច ដាក់វាចុះ អ្នក មិនបាច់អានទេ។

*បន្ទាប់មក ព្រះអង្គមានព្រះបន្ទូលជាប្រស្នា ពន្យល់សិស្សឲ្យដឹងថា ត្រូវ តែអធិស្ឋានជានិច្ច មិនត្រូវវិសាយចិត្ត...ឡើយ*

និយាយ—និយាយថា៖នៅក្នុងក្រុងមួយមានចៅក្រមម្នាក់ មនុស្ស  
មិនកោតខ្លាចព្រះជាម្ចាស់ ហើយមិនកោតក្រែងនរណាឡើយ

មានស្រ្តីម្នាក់មួយម្នាក់នៅក្នុងក្រុងនោះដែរ គាត់តែងមកអង្វរចៅក្រម  
ថា សូមលោកកាត់ទោសដល់ខ្ញុំសត្រូវឲ្យនាងខ្ញុំផង។

ប៉ុន្តែចៅក្រមមិន—ព្រមកាត់ក្តីឲ្យភ្លាមៗទេ: លោកចេះតែពន្យារពេល  
យ៉ាងយូរ។ ក្រោយមកលោកនឹកក្នុងចិត្តថា ទោះបីអញមិនកោតខ្លាច  
ព្រះជាម្ចាស់ មិនកោត ក្រែងនរណាក៏ដោយ

ព្រោះគាត់ចេះតែមក អុក អញគ្រប់ពេលវេលា បើអញមិន កាត់ក្តីឲ្យ  
គាត់ទេ មុខជាគាត់មករំខានអញមិន...ចេះចប់ មិនចេះ ហើយ

ព្រះអម្ចាស់ មានព្រះបន្ទូលបន្ថែមទៀតថា ចូរពិចារណាពាក្យ របស់  
ចៅក្រមដ៏អាក្រក់នេះចុះ។

ចំណង់បើព្រះជាម្ចាស់វិញ...ជ្រើសរើស ហើយដែលអង្វរព្រះអង្គ  
ទាំងយប់ ទាំងថ្ងៃ ព្រះអង្គគ្រាន់តែបង្អង់ប៉ុណ្ណោះ។

ខ្ញុំសុំប្រាប់អ្នករាល់គ្នាថា ព្រះអង្គនឹងរកយុត្តិធម៌ឲ្យគេ ក្នុងរយៈពេលដ៏  
ខ្លី។ ប៉ុន្តែពេលបុត្រាមនុស្សមកដល់ តើលោកឃើញ មនុស្សមានជំនឿ  
នៅលើផែនដីនេះឬទេ?

130 ឥឡូវ នោះជាសំណួរ។ នេះជាកន្លែងដែលខ្ញុំចង់ចូលទៅ ក្នុងវិវិណៈ ១០។  
យើងនឹងចូលទៅវាក្នុងប៉ុន្មាននាទីទៀត ក្នុងខគម្ពីរផ្សេងទៀត។ គាត់និយាយថា  
“នៅគ្រាណា ទេវតាទីប្រាំពីរបន្តិសំឡេងឡើង គឺនៅពេលលោកចាប់ផ្តើមផ្លុំត្រែ  
ព្រះជាម្ចាស់ នឹងសំរេចតាមគំរោងការដ៏លាក់កំបាំងរបស់ព្រះអង្គ។” ត្រង់នេះជា  
សំណួរ គឺប្រសិនបើអ្នកធ្វើតាមបន្ទាត់នោះក្នុងម៉ោងនេះ តើវានឹងសំរេចមែនទេ?  
“តើខ្ញុំនឹងស្វែងរកជំនឿឬ?” តើម៉ាឡាគី៤ នឹងសម្រេចនៅក្នុងពេលនេះ “ធ្វើឲ្យ  
ជំនឿ កូនៗមានសារឡើងវិញត្រលប់ទៅជំនឿរបស់ឪពុក ដើមដំបូង ព្រះបន្ទូល”?  
ឃើញទេ?

131 “មនុស្សមានគំនិតខូច យ៉ាណែស និងយ៉ាមប្រេស ដូចពួកគេបានប្រឆាំង។”  
ឥឡូវសូមស្តាប់ ២ធីម៉ូថេ ៣:៨ “យ៉ាណែស-...បានប្រឆាំងនឹងលោកម៉ូសេ ហើយ  
នៅថ្ងៃចុងក្រោយមនុស្សមានគំនិតខូចដដែលទាំងនេះនឹងមក” ឥឡូវមើល កន្លែង

ដែលវានិយាយត្រង់នេះ “សំដែងអាការៈខាងក្រៅ ជាអ្នកគោរពប្រណិប័តន៍ព្រះ ជាម្ចាស់” ពួកអ្នកដែលទទួលការចាក់ប្រេងអភិសេក។ ឥឡូវចូរគ្រាន់តែ...អ្នក ត្រលប់ទៅវិញហើយអានវាពេលអ្នកទៅដល់ផ្ទះ ដូច្នេះខ្ញុំអាចបញ្ចប់រឿងនេះ នៅ ព្រឹកនេះប្រសិនបើខ្ញុំអាច។ “មនុស្សមានគំនិតខូចអំពី...” មិនមែនមនុស្សមានគំនិតខូចក្នុង—ក្នុង—ក្នុងការរស់នៅពួកគេមិនអីទេ មនុស្សដែលមានវប្បធម៌។

132 ឥឡូវ សូមកត់សម្គាល់ពេលម៉ូសេចុះពីអេស៊ីប ជាមួយសាររបស់ព្រះអម្ចាស់មានព្រះបន្ទូល ហើយត្រូវបង្ហាញថាត្រូវ អំពាវនាវរកអ៊ីស្រាអែលដែលជាប្រជាជាតិមួយ មិនមែនក្រុមជំនុំទេ។ អ៊ីស្រាអែលជាប្រជាជាតិមួយ ពួកគេមិនធ្លាប់ជាក្រុមជំនុំ។ ព្រោះពាក្យ ក្រុមជំនុំ មានន័យ “ពួកអ្នក-ដែលហៅចេញ។” ពួកគេជាប្រជា រាស្ត្ររបស់ព្រះជាម្ចាស់។ បន្ទាប់ពីពេលពួកគេបានទទួលការចាក់ប្រេងអភិសេកក្រោមព្រះបន្ទូល និងត្រាស់ហៅ ពួកគេក្លាយជាក្រុមជំនុំរបស់ព្រះជាម្ចាស់។ រួចប្រព្រឹត្តអាក្រក់វិញ ព្រោះពួកគេមិនជឿលើព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះជាម្ចាស់ តែស្តាប់តាមហោរាក្លែងក្លាយវិញ។ ខ្ញុំសង្ឃឹមថាលិចចុះ។

អ៊ីស្រាអែល ជាប្រជារាស្ត្ររបស់ព្រះជាម្ចាស់ ចេញមកដោយសារព្រះហស្តរបស់ព្រះជាម្ចាស់ ទទួលការចាក់ប្រេងអភិសេក ដោយព្រះបន្ទូល...ដោយព្រះចេស្ដារបស់ព្រះជាម្ចាស់ មើលឃើញសញ្ញាសម្គាល់ និងការអស្ចារ្យរបស់ព្រះជាម្ចាស់។ បន្ទាប់ពីពេលព្រះជាម្ចាស់ធ្វើដំណើរជាមួយពួកគេ ហោរាក្លែងក្លាយម្នាក់ចូលមក បានចាក់ប្រេងអភិសេក ព្រមទាំងបង្រៀនអ្វី ដែលផ្ទុយនឹងព្រះបន្ទូលដើមរបស់ព្រះជាម្ចាស់ដែលពួកគេបានឮ ហើយពួកគេម្នាក់ៗបានអន្តរាយនៅក្នុងវាលរហោឋាន លើកលែងមនុស្សបីនាក់។ ឥឡូវទុកវា

133 “ដូចជាបិតានៅជំនាន់ណូអេ កន្លែងដែលព្រលឹងប្រាំបីបានសង្គ្រោះដោយសារទឹក ដូច្នេះវាក្លាយជាបិតានៅក្នុងការយាងមករបស់កូនមនុស្ស។” “ដូចជាបិតានៅជំនាន់របស់ឡុត កន្លែងដែលបីនាក់បានចេញពីក្រុងសូដុម ដូច្នេះវាក្លាយជាបិតានៅក្នុងពេលដែលកូនមនុស្សត្រូវបើកសម្តែង។” ខ្ញុំគ្រាន់តែដកស្រង់ចេញពីព្រះគម្ពីរ ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់ ដែល “ផ្ទៃមេឃ និងផែនដីនឹងកន្លងផុតទៅ...” វានឹងនៅ ជាអនីតិភាព!

134 សូមកត់សម្គាល់នៅត្រង់នេះ។ ម៉ូសេចុះទៅអីរ៉ង។ ម៉ូសេបានដូចជាព្រះជាម្ចាស់។ ព្រះជាម្ចាស់បានប្រាប់គាត់ ឲ្យបានដូចជាព្រះជាម្ចាស់ និយាយ

ថា “អ្នកជាព្រះជាម្ចាស់ ហើយឲ្យអ៊ីនបងប្អូនរបស់អ្នកធ្វើជាហោរារបស់អ្នក។ អ្នកដាក់ ពាក្យ នៅក្នុងមាត់គាត់ ប្រសិនបើអ្នកមិនអាចនិយាយច្បាស់។” និយាយថា “ប៉ុន្តែតើនរណា ធ្វើឲ្យមនុស្សគ? តើនរណាធ្វើមនុស្សនិយាយ?” គឺព្រះអម្ចាស់ មានព្រះ បន្ទូល។

គាត់ក៏ចុះទៅទីនោះ។ តើគាត់បានធ្វើអ្វី? គាត់បានសម្តែងសេចក្តីពិត ហើយគ្រាន់តែការអស្ចារ្យ ដែលព្រះជាម្ចាស់បានប្រាប់គាត់ឲ្យធ្វើ។ ព្រះជាម្ចាស់ប្រាប់គាត់ថា “បោះដំបងរបស់អ្នកចុះ។” លើកវាឡើងមក នោះវាក្លាយជាពស់។ គាត់បានរើសវាឡើង ហើយត្រលប់ជាដំបងវិញ។ និយាយថា “ទៅធ្វើនៅចំពោះជាងនេះចុះ ព្រះអម្ចាស់មានព្រះបន្ទូល។”

135 បន្ទាប់ពីពេលជាងបានឃើញការនេះ យើងនិយាយថា “ហេតុអ្វី ល្អិតមន្តអាគមអន់អ្វី?” និយាយថា “គ្មានអ្វីពាក់ព័ន្ធនឹងវាឡើយ។ វាជាទូរវេទន៍ខាងគំនិត ឬអ្វីដែលចេះ។ យើងក៏មានមនុស្សនៅជាមួយយើងអាចធ្វើវាបានដូចគ្នា។ ‘ចូលមក ទីនេះ ប៊ីសិប និង-ដទៃ-ទៀត។’ រីឯអ្នក អ្នកចេញមកទីនេះ។ យើងមានពួកគេអាចធ្វើវាបានដូចគ្នា។” នោះជាអ្វី ដែលសាតាំងកំពុងនិយាយតាមរយៈជាងនោះ។

នោះជាអ្វីដែលព្រះជាម្ចាស់មានបន្ទូលតាមរយៈលោកម៉ូសេ។

136 ប៉ុន្តែ ចូរមើលក្មេងប្រុសនេះចេញមក។ យ៉ាណែស និងយ៉ាមប្រេស ដើរចេញមកខាងមុខ លោកម៉ូសេ ហើយប្រកាសជាសាធារណៈនៅចំពោះមុខបណ្តាជនព្រមទាំងបង្ហាញពីការអស្ចារ្យផ្សេងៗដែលលោកម៉ូសេបានធ្វើ។ “ពួកគេនឹងបោកប្រាស់គ្រប់ ទាំងការជ្រើសរើស ប្រសិនបើអាចធ្វើបាន។” អញ្ចឹងហើយ? គេបានបង្ហាញពីកិច្ចការដែលលោកម៉ូសេបានធ្វើ។ អ្នកយល់ទេ? ឥឡូវចូរចងចាំ ព្រះបន្ទូលចែងថា វានឹង មានកិច្ចការដដែលនៅថ្ងៃចុងក្រោយ។

តើមានអ្វីប្លែកគ្នារវាងលោកម៉ូសេ និងយ៉ាមប្រេស?

លោកម៉ូសេបាននិយាយថា “សូមឱ្យកើតមានឈាមនៅក្នុងទឹក។”

បន្ទាប់មក ហោរាក្លែងក្លាយទាំងនោះនិយាយថា “ប្រាកដហើយ យើងក៏បានដាក់ឈាមនៅក្នុងទឹក ដែរ។” ហើយការបានកើតឡើង។

137 ដូច្នេះលោកម៉ូសេនិយាយថា “សូមឱ្យកើតមានសត្វចៃថៃ” តើអ្វីគាត់ធ្វើឱ្យកើតឡើងបាន? ចូរមើល?

រីឯពួកគេវិញ តើពួកគេបានធ្វើអ្វី? គាត់និយាយថា “ពិតមែនហើយ យើងក៏អាចធ្វើឱ្យមានចៃយ៉ាងដូច្នោះដែរ។” ហើយពួកគេបានធ្វើការនោះមែន។ ការ អស្ចារ្យនីមួយៗដែលលោកម៉ូសេធ្វើបាន ពួកគេក៏អាចធ្វើបានផងដែរ!

ចូរចងចាំ រក្សាក្នុងចិត្តគំនិត យើងនឹងមករកវិញ នៅពេលបន្តិចទៀត។ ពួកគេអាចធ្វើកិច្ចការផ្សេងៗទៀតដែលពួកគេអាចធ្វើបាន ប៉ុន្តែពួកគេមិនអាចស្ថិតនៅជាមួយព្រះបន្ទូលនោះទេ។ ពួកគេមិនអាចស្ថិតជាមួយព្រះបន្ទូលទេ។

138 ឥឡូវចូរកត់សម្គាល់ ពួកគេបានធ្វើកិច្ចការនោះមែន។ ក៏ប៉ុន្តែលោកម៉ូសេគឺជា ហោរាដ៏ពិតប្រាកដដែលព្រះជាម្ចាស់បាន-បញ្ជូនមក និងប្រគល់អំណាចឱ្យគាត់ មិនដែលចូលរួមជាមួយពួកគេនោះទេ។ លោកមានប្រសាសន៍ថា “ទីនេះ អ្នកមិន អាចធ្វើកិច្ចនោះបានទេ! អ្នកមិនអាចធ្វើបានទេ!” គាត់ឱ្យពួកគេនៅដាច់ដោយឡែក គ្រាន់តែឱ្យពួកគេចេញទៅ។ ពួកគេរៀបចំក្រុមហោរា ហើយក៏ចេញទៅ។

លោកម៉ូសេបានចេញទៅ ហើយស្តាប់តាមព្រះ។ នៅពេលមានព្រះបន្ទូលថា “ឥឡូវនេះចូរអ្នកធ្វើកិច្ចនេះ” លោកក៏ចេញទៅហើយធ្វើតាមទាំងអស់។ គាត់បានធ្វើកិច្ចការថ្មីៗ។ ពេលពួកគេបានធ្វើកិច្ចការ ម្នាក់ៗនៃពួកគេមានអារម្មណ៍មួយ ឬ អ្វីម្យ៉ាងដែលពួកគេទទួលបាននៅទីនោះ។ ពួកគេបានធ្វើកិច្ចការនោះ ដូចគ្នាបេះ បិទនឹងកិច្ចការដែលលោកម៉ូសេបានធ្វើដែរ។

139 ឥឡូវចូរកត់ចំណាំ។ ក្រុមមនុស្សទាំងនោះបានបង្ហាញខ្លួន...អូគឺជាមនុស្សដែលអ្នកមិនបាននឹកគិតនេះ! អ្នកបោកប្រាស់ អ្នកក្លែងខ្លួនទាំងនេះ បង្ហាញខ្លួនបន្ទាប់ពីសេចក្តីពិតដំបូងបានកើតឡើងរួចរាល់។ មើលឃ្នាំ? ពួកគេមកក្លែងខ្លួន។ សូមមើល ពួកគេត្រូវតែមក។ វិញ្ញាណអាក្រក់មិនអាចបង្កើតអ្វីនោះទេ វាគ្រាន់តែជានាំផ្លូវអាក្រក់នៃប្រភពដើមតែប៉ុណ្ណោះ។

ហើយចុះ បាបជាអ្វី? គឺជាការបង្វែរនូវសេចក្តីពិត។ អ្វីជាអំពើជិតក្បត់? សិទ្ធិបង្ហាញនាំផ្លូវអាក្រក់។ អ្វីគឺជាការភូតភរ? ការសម្តែងខុសពីសេចក្តីពិត។ ដំណើរខុសឆ្គង!

ចូរក្រលេកមើល អាណានៀស ការបង្ហូរនៃពាក្យដើម។ ចូរមើលពី បាឡាម ការបង្ហូរនៃពាក្យសម្តីដើម។ ចូរមើលពី សេដេតា ការបង្ហូរនៃពាក្យសម្តីដើម។

ហើយព្រះបន្ទូលបានចែងថា មនុស្សទាំងនោះនឹងចេញមកបន្ទាប់ពីការនាំទៅ រកផ្លូវអាក្រក់... ឬដើម្បីបង្ហាញពីពាក្យដើម ដោយបង្ហាញថាត្រូវ និងបង្ហាញថាជា សេចក្តីពិតទៅវិញ។

140 “ចូរធ្វើកិច្ចការនៃអ្នកផ្សាយដំណឹងល្អ” គ្រប់ច្រកល្អក “ចូរធ្វើកិច្ចការដោយ ពេញ ទំហឹង ដើម្បីបង្ហាញពីព័ន្ធកិច្ចរបស់អ្នក។ ត្បិតពេលវេលានឹងមកដល់ នៅពេលពួក គេនឹងមិនស៊ូទ្រាំនឹងសេចក្តីបង្រៀន ប៉ុន្តែ បន្ទាប់មកចំណង់តណ្ហា របស់ពួកគេនឹង កើតជាគំនរចំពោះពួកគេ ហើយនឹងរមាស់ត្រចៀក បន្ទាប់មក ចេញទៅ និងធ្វើកិច្ច ការផ្សេងៗដែលពួកគេចង់ធ្វើ ហើយវាពិតណាស់ថា យើង នឹងទទួលសញ្ញា និង ការសង្ស័យដូចៗគ្នា។” នៅពេលនោះឯងនឹងត្រូវបែរចេញពី សេចក្តីពិត ព្រមទាំងត្រូវបានបង្កើតចេញជាការកុហកដោយខ្លួនឯង។”

141 អូ ការស្គាល់ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ គឺជាសេចក្តីស្ងើចដែលតទល់នឹងវិញ្ញាណ របស់មនុស្សនៅពេលគេឈប់គិតពីរបៀបពិតប្រាកដ និងច្បាស់លាស់ថាជារឿង ត្រឹមត្រូវនៅចំពោះមុខពួកយើង! ចូរដឹកយកថ្មគ្រឹះចេញមកនេះនិងអានផ្នែកផ្សេងៗ នៃក្រដាស ដែលដាក់នៅទីនេះ តាំងពីសាមសិប-បីឆ្នាំមុន។ មើលអ្វីដែលគាត់បាន និយាយពីមុននោះគឺស្ថិតនៅលើ—លើផ្លូវទី៧ ដែលនៅព្រឹកមួយនោះនៅពេលថ្ម គ្រឹះនេះ ត្រូវបានគេចាក់គ្រឹះ។ ឥឡូវចូរមើលកិច្ចការនេះចុះ។ ចូរមើលនៅឯទន្លេ នៅពេលដែលទេវតារបស់ព្រះជាម្ចាស់យាងចុះមកក្នុងទ្រង់ទ្រាយជាសរសរ ភ្លើង ក្រុមជំនុំ រាប់រយ ឬសមាជិកនៃពួកជំនុំ ឈរនៅជុំវិញប្រាំងទន្លេ អ្វីដែលទេវតានោះ បាន និយាយថា ចូរមើលការនេះបានកើតឡើងហើយ។ ចូរមើលអំពីអ្វីដែលបាន កើតឡើង។

វាជារឿងលំបាកណាស់។ ខ្ញុំដឹងថាវាលំបាកសម្រាប់បងប្អូនអំពីរឿងនេះ។ តែ នេះគឺជាអ្វី... ដែលព្រះបន្ទូលបានចែងថា ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលអំពីអង្គទ្រង់ “វានឹងបោកប្រាស់គ្រប់ទាំងការជ្រើស ប្រសិនបើអាចធ្វើបាន។” គ្មានមធ្យោបាយ វិលមកវិញទេ។ ពួកគេនឹងមិនដែលបានឃើញវានោះឡើយ។ ប្រសិនបើអាច គ្រប់ ការជ្រើសតាំងនឹងត្រូវបានបោកប្រាស់ដោយសារគេ។

142 ចូរកត់ចំណាំ មនុស្សទាំងនេះបង្ហាញខ្លួនបន្ទាប់ពីការជ្រើសតាំងសេចក្តីពិត របស់ព្រះត្រូវបានបញ្ជូនដោយហោរារបស់ទ្រង់គឺ លោកម៉ូសេ។ ហើយនៅពេល លោកម៉ូសេនឹងធ្វើកិច្ចការអ្វីមួយ ពួកគេនឹងក្លែងធ្វើជាយ៉ាងដូច្នោះដែរ។



143 បងប្អូនប្រុសស្រី ឥឡូវ ខ្ញុំ...នេះគឺជាក្រុមជំនុំផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំទទួលសិទ្ធិ ក្នុងការប្រកាសព្រះបន្ទូលអំពីអ្វីដែលខ្ញុំចង់ប្រកាស លើកលែងតែអ្វីដែលមិនមែន ជាព្រះបន្ទូលព្រះជាម្ចាស់។ ដូច្នេះខ្ញុំនឹងមិនប្រោលទោសអ្នកណានោះឡើយ ប៉ុន្តែ សូមគ្រាន់តែស្វែងរកពីពេលនិងម៉ោងដែលយើងកំពុងរស់នៅឥឡូវនេះ។

សូមសម្តែងនូវការគោរពចំពោះបងប្រុស រូតដែល, បងប្រុស ជូនា ជែកសុន ហើយនឹងអ្នកដែលបានចេញពីទីនេះ ព្រមទាំងបងប្អូនក្រុមជំនុំទាំងឡាយ។ ក្នុង រយៈពេលកន្លងមក ខ្ញុំបានឆ្ងេចពួកគេ។ ខ្ញុំគិតថា ពួកគេបានមកចូលរួមវិញក្នុង ព្រឹកនេះផងដែរ ដោយសារតែគ្មាន—គ្មានបន្ទប់នៅក្នុងព្រះវិហារ។

144 ឥឡូវសូមគ្រាន់តែគិត គ្រាន់តែគិតរយៈពេលមួយនាទី។ ពួកគេបានធ្វើការ អស្ចារ្យដូចលោកម៉ូសេបានធ្វើដែរ។ លោកម៉ូសេបង្កើតឱ្យមានចៃ ពួកគេក៏ក្លែងធ្វើវា ហើយបង្កើតឱ្យមានចៃដែរ។ ឃើញទេ?

ព្រះជាម្ចាស់មានបន្ទូលថា“នៅថ្ងៃដែលអ្នកបរិភោគនៅថ្ងៃនោះអ្នកនឹង ស្លាប់។”

145 អារក្សសាតាំងមកក្រវែល ហើយនិយាយថា អ្នកដឹងទេ “ប្រាកដណាស់ អ្នក នឹងមិនស្លាប់នោះទេ។ អ្នកនឹងក្លាយជាមនុស្សវ័ន្តាត។ អ្នកនឹងមានការរៀបចំកាន់ តែប្រសើរ ប្រសើរឡើងៗ...។” “អ្នកដឹងហើយ អ្វីៗនឹងកាន់តែប្រសើរឡើងសម្រាប់ អ្នក អ្នកនឹងកាន់តែភ្លឺ។” ចូរមើល គ្រាន់តែជាបន្តិច។ គួរ...

ដូច្នេះ ចូរចងចាំ ព្រះអម្ចាស់មានព្រះបន្ទូលយ៉ាងដូចនេះ តាមរយៈព្រះគម្ពីរ ២ធីម៉ូថេ៣:១៨ ថា “នៅថ្ងៃចុងក្រោយ នោះ យ៉ាមណែស និងយ៉ាមប្រែសនឹងចុះ មកលើផែន ដី។” ឥឡូវ ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកកត់ចំណាំថា មានពីរនាក់នៃពួកគេ ចូរមើល អ្នកក្លែងខ្លួន។

146 ឥឡូវ យើងនឹងត្រលប់ទៅក្រុងសូដូមវិញ មួយរយៈក្រោយមក ពួកគេទាំង បី ស្វែងរកឃើញទេវតាបីអង្គដែលយាងចុះមក ព្រមទាំងឃើញការក្លែងខ្លួន ហើយ នឹងបន្តបន្ទាប់ទៀត ចូរមើល មើល មួយណាត្រូវ ហើយមួយណាខុស។ ឃើញទេ? ឃើញទេ?

147 ចូរកត់ចំណាំថា ពួកគេបានធ្វើការអស្ចារ្យដូចគ្នា។ ប៉ុន្តែ ចូរចំណាំ ពួកគេ ជាក្រុមមនុស្សដែលបានក្លែងបន្លំ ក្រោយពីព្រះបន្ទូលសេចក្តីពិត ដែលបានជ្រើស តាំងឡើងដោយសេចក្តីតែមួយដែលព្រះបានបញ្ជូនមក ធ្វើតាម បន្ទាប់។

ខ្ញុំឆ្ងល់ថា ប្រសិនបើយើងអាចរយៈពេលមួយនាទី។ ការទាញយកមនុស្ស ដោយដៃមិនយូរប៉ុន្មានគឺប្រហែលជា២០ឆ្នាំមុន ហើយនឹងជាសញ្ញាមួយដែលបាន បង្ហាញ។ យុវជនអើយ មានសញ្ញាជាច្រើនគ្រប់ព្រឹត្តិការណ៍ទាំងឡាយ និងគ្រប់ៗ គ្នា...មួយមានវានៅក្នុងដៃស្តាំ មួយនៅក្នុងដៃឆ្វេង មួយទៀតមានក្លិនវា។ ចូរមើល គ្រប់ប្រភេទនៃ...ហើយខ្ញុំឆ្ងល់...ព្រះជាម្ចាស់នឹង មិនអនុញ្ញាតិឱ្យប្រាប់អ្នកនៅ ពេល នេះពីអ្វីជាសេចក្តីពិតប្រាកដនោះទេ ប៉ុន្តែថ្ងៃមួយអ្នកនឹងរកឃើញ។ នោះ គ្រាន់តែបង្ហាញពីពួកគេល្ងើល្ងើ។ នោះមិនមែនត្រឹមត្រូវទេ នៅពេលចាប់ផ្តើមនោះ។ ថ្ងៃមួយ ខ្ញុំនឹងប្រាប់អ្នក ប្រសិនបើព្រះអនុញ្ញាតិឱ្យប្រាប់នោះ។

148 ចូរកត់ចំណាំ ពួកគេបានធ្វើការអស្ចារ្យដូចគ្នា ប៉ុន្តែពួកគេមិនបាន...ចំណាំ ពួកគេមិនបានធ្វើកិច្ចការនោះទេ ទាល់តែព្រះបន្ទូលដើម ចេញមកជាមុនសិន។ នោះគឺជារបៀបដែលសាតាំងធ្វើនៅក្នុងសួនច្បារអេដែន។ នោះគឺជារបៀបដែលវា ធ្វើគ្រប់ពេល។ តើនរណាជាអ្នកថ្លែងទំនាយមុន? លោកម៉ូសេ។ នរណាចូលរួម ក្នុងហេតុការណ៍មុន តើលោកម៉ូសេ ឬបាឡាម? លោកម៉ូសេ។ នរណាចូលរួម ក្នុង ហេតុការណ៍មុខ តើយេរោម ឬហាណានាស? តើអ្នកយល់ពីនិយមរបស់ខ្ញុំទេ? [ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាម៉ែន”—Ed។]

149 ចូរកត់សម្គាល់ ពួកគេបានចម្លង។ កាលពីសប្តាហ៍មុន ក្រុមអ្នកក្លែងបន្លំទាំង នោះ គិតថាពួកគេ “ធ្វើការបម្រើព្រះជាម្ចាស់” ដូច ជាវិធីបានធ្វើ ប៉ុន្តែពួកគេជា នៅ តែជាក្រុមអ្នកក្លែងបន្លំ។ ខ្ញុំគ្រាន់តែរង់ចាំមួយនាទី។ ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកគិតពីកន្លែង ទាំងនោះ។ បើសិនជាខ្ញុំមិននិយាយថា ប្រាកដណាស់ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនឹង សម្តែង ឱ្យឃើញ ជាពិសេសដើម្បីធ្វើការជ្រើសតាំងនោះ។ ឃើញទេ?

150 ស្តេចជាធានាមានបន្ទូលថា “យើងមានមនុស្សដែលអាចធ្វើកិច្ចការនោះបាន ដូចគ្នា” ហើយពួកគេធ្វើបានមែន។ ឃើញទេ? ហេតុអ្វីបានជាស្តេចជាធានាធ្វើ កិច្ចការនេះ? ហេតុអ្វីបានជាព្រះអនុញ្ញាតិឱ្យ? ហេតុអ្វីមិនបញ្ជូននូវសេចក្តីពិត ដោយ ជ្រើសតាំងហោរាដាក់នៅទីនេះ ដើម្បីបង្ហាញជាសញ្ញាមុនស្តេចជាធានា ហើយ បន្ទាប់មកអនុញ្ញាតិឱ្យមានការចម្លងកើតឡើងវិញ ព្រមទាំងចម្លងតាមនៅ

ខាងមុខ បណ្តាជនទាំងឡាយយ៉ាងដូច្នោះ? ហេតុអ្វីបានជាទ្រង់ អនុញ្ញាតិឱ្យមាន អ្នកក្លែង បន្លំកើតឡើងដើម្បីធ្វើកិច្ចការនេះ ហើយព្រមទាំងធ្វើដូចគ្នាបេះបិទ ទៅនឹង អ្វីដែល ព្រះវិញ្ញាណបានធ្វើ? ចូរមើល ព្រះគម្ពីរត្រូវបានបំពេញគ្រប់លក្ខណៈ។

151 ចូរកត់សម្គាល់ ទ្រង់បានធ្វើកិច្ចការនេះ ដូច្នោះហើយទ្រង់បានធ្វើឱ្យចិត្តរបស់ ជាធាននិងជនជាតិអេស៊ីបរឹងទទឹង ដើម្បីបង្ហាញថាលោកម៉ូសេមិនមែនជាមនុស្ស តែម្នាក់ដែលទទួលព្រះបន្ទូលនោះទេ។ ពួកគេអាចធ្វើគ្រប់កិច្ចការដូចគ្នានឹងលោក ម៉ូសេដែលអាចធ្វើបាន។

ចុះហេតុអ្វីព្រះអនុញ្ញាតិឱ្យរឿងនេះ កើតឡើងនៅថ្ងៃចុងក្រោយ? អញ្ចឹង រឿង ដូចគ្នាព្រះវិញ្ញាណមានព្រះបន្ទូលទៅកាន់លោក សេដេគាល “តើធ្វើដូចម្តេចដើម្បី ទៅទទួលអំហាបចេញពីទីនោះ ដើម្បីបង្កើតឱ្យការណ៍ទាំងនោះកើតឡើងបាន?” តើទ្រង់ទទួលយកប្រជាជនទាំងនោះយ៉ាងដូចម្តេចបាន ដោយការទុកចិត្តបណ្តា ក្រុមជំនុំ ដើម្បីឱ្យកិច្ចការនោះកើតឡើងបាន ដូចដែលទ្រង់បានថ្លែងទុកឬអី? ពួក គេនៅក្នុងសម័យកាលនៃពួកជំនុំឡៅឌីសេ “ដោយព្រោះ អ្នកពោលថា ខ្លួន មាន និងមិនត្រូវការអ្វីទាំងអស់។ ខ្ញុំនិយាយដូចម្ចាស់ក្សត្រី។ មិនមានអ្វីទេ! អ្នក មិនដែលមានទុក្ខព្រួយ ការឈឺចាប់ និងងងឹតទេឬអី? ខ្ញុំលើកទឹកចិត្តអោយ អ្នក មកទិញពីខ្ញុំ គាត់និយាយថា “ប្រេង និងមាស” ហេតុអ្វីបានជាគាត់ធ្វើដូចនេះ?

152 ហេតុអ្វីបានជាគាត់អនុញ្ញាតរឿងផ្ទាល់ខ្លួន កើតឡើងនៅថ្ងៃចុងក្រោយ ដូចនេះ នៅពេលដែលអ្វីៗទាំងអស់បានកន្លងបាត់ ទៅដោយសារព្រះបន្ទូលរបស់ ព្រះជា ម្ចាស់ សូមអោយរឿងអ្វីដែលកើតឡើងផ្ទាល់ខ្លួន កើតឡើងជាដដែលៗ ហើយ បដិសេធសេចក្តីពិតរបស់ព្រះឬ? ទ្រង់បានធ្វើសម្រាប់លោកម៉ូសេ។ ហើយ ស្តេច ជាធានបានប្រឆាំងនឹងលោកម៉ូសេ អស់អ្នកទាំងនោះមានដូចជា យ៉ាណែស និងយ៉ាមប្រេស បានទាស់ប្រឆាំងនឹងលោកម៉ូសេ។ ហើយព្រះគម្ពីរ បាននិយាយ ម្តងហើយម្តងទៀតរហូតដល់ថ្ងៃចុងក្រោយនេះ។ នេះគឺយើង។ ឥឡូវបើព្រះ បន្ទូល មិន បានពេញលេញចុះតើវានៅឯណា?

153 តើលោកម៉ូសេបានគំហកទៅកាន់ពួកគេថា “នេះនៃ! នេះនៃ! អ្នកមិនអាច ធ្វើ ដូចនោះទេ។ ខ្ញុំជាអ្នកទទួលបានការតែងតាំងធ្វើការនេះ។ នេះនៃ! សូមអ្នក បញ្ឈប់ទៅឥឡូវនេះ?” គឺគាត់អនុញ្ញាតឱ្យគេធ្វើ។

អោយគេចេញទៅ។ ចូរចងចាំថា “បើគេមិនយល់នៅថ្ងៃនេះ គេនឹងមិន យល់ នៅថ្ងៃអនាគតដែរ” នៅពេលកូន កម្លោះបានលើកឡើងទៅលើមេឃវិញ។ ចូរ ចង ចាំ។

154 លោកម៉ូសេ បានសម្តែងព្រះបន្ទូលពិតរបស់ព្រះ មិនដែលនិយាយអំពីអ្វីទេ គ្រាន់តែនិយាយទៅ។ ប៉ុន្តែ គាត់បានធ្វើ ដូច្នោះដើម្បីជម្នះចិត្តអ្វី របស់ជាដានគឺ បញ្ឆោត ជាដាន។

គាត់បានធ្វើដូច្នោះ ដូចគាត់បានបញ្ឆោតអំហាប់ដែរ។ ហើយមានក្មេងម្នាក់ ឈរនៅក្បែរគាត់ គឺមីកា បានប្រាប់ទៅពួកគេ “ព្រះអម្ចាស់មានព្រះបន្ទូល” មាន ម្នាក់ទៀតឈរទីនោះ ទទួលការតែងតាំង “ព្រះអម្ចាស់មានព្រះបន្ទូល។” ហើយ ជួយគ្នាទៅវិញទៅមក។

155 យើងឈរនៅថ្ងៃនេះ ដូចព្រះអម្ចាស់មានព្រះបន្ទូល ថាការរៀនសូត្រនៅថ្ងៃ ចុងក្រោយគឺធ្វើឡើង ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ហើយមានបុរសម្នាក់ផ្សេង ទៀតឈរនៅទីនោះ ហើយធ្វើការអស្ចារ្យ និងព្រះត្រីឯក។

ចូរបង្ហាញខ្ញុំពីព្រះត្រីឯក នៅក្នុងព្រះគម្ពីរ។ បង្ហាញខ្ញុំពីកន្លែងព្រះបិតា។ បង្ហាញខ្ញុំពីកន្លែងដែលមានដូច្នោះ។ វាមិនមែនជាព្រះបន្ទូលរបស់ជាម្ចាស់ទេ។ វា មិនមែនសម្រាប់គ្រប់គ្នា ត្រូវតែធ្វើពីជីវិតមុជទឹក “ក្នុងនាមព្រះបិតា ព្រះបុត្រា និង ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ” ទេ។ អ្វីទាំងអស់នេះ “អូ មិនអីទេប្អូនស្រី។ គ្រាន់តែមានវែង... សក់របស់អ្នក។ វាមិនអីទេ អ្នកមិនចាំបាច់ធ្វើ នេះ នោះ ឬរៀងទេ។ អូ គឺវាមិន មានន័យទេ។”

ប៉ុន្តែព្រះគម្ពីរនិយាយថា! ព្រះអង្គសន្យា“នៅថ្ងៃចុងក្រោយ ព្រះអង្គនឹងចាត់ វិញ្ញាណអរលីយ៉ា និងហោមនុស្សទាំងអស់ កូនៗរបស់ព្រះ អោយគ្រលប់ទៅឯ ជំនឿដើមវិញដូចកាលដើមដំបូងឡើយ គឺព្រះបន្ទូល។” គឺព្រះបន្ទូលបានប្រកាស ព្រះបុត្រា ជាមនុស្សនៅថ្ងៃចុងក្រោយ ដូចគ្នានៅសូដុមដែរ ម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និង អស់កល្ប។ ព្រះអង្គសន្យាធ្វើនេះ។ គឺព្រះអង្គសន្យា។ គឺព្រះអម្ចាស់មានព្រះបន្ទូល សន្យានេះ។

156 សូមកត់សម្គាល់ ពួកគេធ្វើការដូចគ្នា ដូចជាម៉ូសេបានធ្វើដែរ រហូតដល់ ព្រះជាម្ចាស់គ្រប់គ្រាន់ផ្អែកនឹងវា។

ឥឡូវសូមចងចាំ វាជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់ វានឹងកើតមាននៅថ្ងៃនេះ។ ឥឡូវ ស្វែងរកទូទាំងពីភពលោក យកអស់ទាំងការគោរពរូបព្រះ យកអស់ទាំងជនជាតិ គ្រប់អស់ទាំងមនុស្ស យកពីអស់ទាំងក្រុមជំនុំ! យើងនឹងកាត់សេចក្តីអ្នកក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ ដើម្បីធ្វើការនេះ អ្នកជាអ្នកអធិប្បាយ។ ខ្ញុំកាត់សេចក្តីអ្នកពីការអានកាសែត ឬ ពិចារណាកន្លែងណាដែលអ្នកចង់ទៅ ហើយ ឃើញថា បើវាមិនមែនជាផែនដីនាឥឡូវ។ ឃើញ?

រួច នៅក្នុងម៉ាថាយ២៤:២៤ វាជាការត្រឹមត្រូវ។ "មានការខុសឆ្គងហើយហោរាក្លែងកើតឡើង គេនឹងធ្វើទិសគាល់យ៉ាងធំ ហើយនិងការអស្ចារ្យ ដើម្បីនឹងនាំទាំងពួកអ្នករើសតាំងឲ្យវង្វេងផង បើសិនជាបាន។" ចាំមើលពីប្រភេទទាំងនេះ វា បានមកដល់សព្វថ្ងៃហើយ ឃើញ"នឹងបញ្ឆោតមនុស្សជាច្រើន។" "ហោរា" ពហុវចនៈ"ព្រះគ្រីស្ទរបស់អ្នកដែលទទួលប្រេងតាំង ជាពហុវចនៈ មានអ្នកខុសគ្នាជាច្រើន ជាមេតូឌីស្តអ្នកដឹងទេ និង បាបទីស្ត និង ពេនទីកុស្ត និង តទៀត។ ឃើញ?

ប៉ុន្តែ នឹងមានព្រះគ្រីស្ទពិត ជាវិញ្ញាណ និង នោះជាព្រះបន្ទូលដែលបានកើតជាសាច់ឈាមជាអង្គដែលត្រូវបានសន្យាថានឹងមកធ្វើវា។

ឥឡូវ សូមយើងបន្តទៅមុខបន្តិចទៀត ដូច្នេះនឹងមានខគម្ពីរផ្សេងទៀត។

157 រហូតដល់ ព្រះជាម្ចាស់ឆ្លុះព្រះហឫទ័យនឹងវាណាស់ រួចវានឹងកន្លងទៅ។ ភាពឆ្ងល់លំណាប់របស់ពួកគេនឹងបង្ហាញមក។

158 កត់សម្គាល់។ ចងចាំ រុក្ខជាតិឥតប្រយោជន៍ដែលមើលទៅដូចជាគ្រាប់ស្រូវសាឡី។ ឃើញ? ឥឡូវ អ្នកមិនអាចនិយាយ ត្រលប់ទៅសម័យល្អដើររៀន "ទងគួរគឺជាស្រូវសាឡី" តែវាមានជីវិតនៅក្នុងនោះ។ ទងមិនអ្វីទេ ជីវិតនៅក្នុងទងនោះ មិនជាបញ្ហាទេ ប៉ុន្តែសូមចងចាំ ជីវិតដែលនៅបន្ត ជីវិតមកពីអេលីសេ ដល់អេលីយ៉ា។ ជីវិតនៅតែបន្តទៅ។ ប៉ុន្តែសូមចងចាំ វាជាសម័យមួយទៀត។ វាមិន អាចស្ថិតនៅតែសភាពដដែលនោះទេ។ យើងមិនអាចបរិភោគ សាកសពរលួយនៅសម័យផ្សេងទៀតឡើយ។ យើងមិនអាចបរិភោគពេនទីកុស្តដែលជាសាកសពរលួយមេតូឌីស្ត ឬបាបទីស្ត។ ឃើញវាភ្លាយជាសាកសពរលួយ។ យើងមានអាហារថ្មី ជាព្រះបន្ទូលសម័យនេះ មានតទៀត។

159 សូមចងចាំ ស្រងែដូចជាគ្រាប់ស្រូវសាលីខ្លាំងណាស់។ អ្នកមិនអាច...វាមើលទៅបែបជាស្លឹកធាង វាមិនមែនដូចត្រឹមតែផ្កាទេ ប៉ុន្តែវាដូចនៅក្នុងកញ្ចប់ផ្លែតែម្តង។ វាមិនដូចជានៅពេល...ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទនៅដូចថ្ងៃម្សិលមិញ ក្នុងសម័យលូធើ វាមិនដូចជានៅក្នុងសម័យ វេស្ត ប៉ុន្តែវាដូចថ្ងៃពេនទីកុស្ត “នាំពួកអ្នករើសតាំងឲ្យរង្វង់បើសិនជាអាចទៅរួច។” ឃើញ? នេះជាសម័យកាលរបស់អ្នក។

160 ប៉ុន្តែសូមចងចាំ ក្រុមជំនុំពេនទីកុស្ត ក្នុងសម័យចុងក្រោយ គឺជាក្រុង ឡៅឌីសេ ព្រះគ្រីស្ទត្រូវប្រែប្រួលជាខេនេល និង ជីវិតដោយខ្លួនផ្ទាល់។ ពេលទ្រង់ព្យាយាម...ចងចាំ ពេលទ្រង់ព្យាយាមបង្ហាញអង្គទ្រង់ផ្ទាល់នៅក្នុងក្រុមជំនុំ ទ្រង់ចង់នាំចេញមក។ វានៅតែជាក្រុមជំនុំ ប្រកាសជា អ្នកទទួលប្រេងតាំង។

ប៉ុន្តែនៅទីនេះជាព្រះបន្ទូល ព្រះគ្រីស្ទផ្ទាល់ ជាព្រះបន្ទូលទទួលប្រេងតាំងដែលនឹងមកសម្រាប់រាងកាយរបស់ទ្រង់ទាំងប៉ុន្មាន ជាកូនក្រមុំ។ ជាប្រេងតាំងនៃទឹកដូចគ្នាដែលស្រោចស្រពស្រូវសាលី ដែលយើងនិយាយ ហើយក៏ស្រោចស្រពស្រងែ ជាអ្នកទទួលប្រេងតាំង។ មានតែអ្នកដែលត្រូវបានរើសតាំង ឬត្រូវបានតម្រូវទុកមុន ដែលអាចនឹងដឹងពីភាពខុសគ្នារវាងពួកគេ។ ឥឡូវ អេភេសូ៥:១ ដែលប្រាប់អ្នកដូច្នោះ និង ពីវាយ៉ាងណា។

161 ពួកគេជាអ្នកទទួលប្រេងតាំង។ គ្រប់គ្នានិយាយ“ថ្វាយសិរីរុងរឿងដល់ព្រះជាម្ចាស់! យើងមានសេរីភាពនៅគ្រងនេះ។ ហាលេលូយ៉ា! យើង...អូ ហាលេលូយ៉ា! យើងនិយាយភាសាដទៃ និង លោត។ យើងមានសេរីភាពរបស់ស្រ្តីអ្នកទាំងអស់ជាមនុស្សព្យាយាមដាក់ពួកគេនៅក្រោមអ្វីៗប្រភេទនេះ។” ឃើញ? តទៅទៀត។ គ្មានអ្វីដែលអ្នកមិនអាចធ្វើនោះទេ។ និយាយ “លូ យើងនិយាយភាសាដទៃ។ យើងស្រែក។ យើងរាំដោយវិញ្ញាណ។ យើងអធិប្បាយព្រះបន្ទូល។” ជាការពិត។ មិនមានអ្វីនិយាយទាស់នឹងវាឡើយ។ ដូច្នោះ តើមនុស្សទាំងនេះដូចគ្នានៅក្នុងព្រះ គម្ពីរទេ។

ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូល“វានាំពួកអ្នករើសតាំងឲ្យរង្វង់បើអាចទៅរួច គឺជាពួកអ្នករើសតាំង។”

162 ឥឡូវសម្គាល់ពីសំបកផ្លែ។ ពីគ្រាប់ធញ្ញជាតិដើម គ្រាប់ពូជដែលធ្លាក់ទៅលើដី វាមិនមានអ្វីត្រូវរៀបចំឡើយ។ វាជាគ្រាប់ពូជមួយ នៅក្នុងនោះ។ ប៉ុន្តែពេលវា

បានចេញមក វាមិនមានគ្រាប់ពូជឡើយ វាគ្រាន់តែជាការរៀបចំប៉ុណ្ណោះ។ ឃើញ មានស្លឹកមានគ្រាប់ពោត។

ដូច្នោះ វាមានដំណាក់កាល មួយផ្សេងទៀត ដែលជាកញ្ចប់។ វានៅតែមិនដូច ដើម។ វាជាការរៀបចំ។

វាបានចូលទៅក្នុងសំបកផ្លែ មានស្លឹកច្រើន ពេនទីកុស្ត ជិតបានធ្វើរូបរាង ចេញមកដែរហើយ។ សម្លឹងមើលថា។ វាមានការធ្វើរូបរាងគ្រប់សម័យកាល ស្ទើរតែដូចគ្នា ស្ទើរតែដូចគ្រាប់ពូជស្រូវសាលីពេលអ្នកឃើញថាជាសំបកនោះ។

ប៉ុន្តែទីបំផុតវាបង្ហាញចេញមក ហើយ គ្មានការរៀបចំឡើយ។ មិនមានអ្នក ទ្រទ្រង់ទៀតទេ។ ការរៀបចំគឺជាអ្នកដែលទ្រទ្រង់។ វាគ្មានការរៀបចំអ្វីទៀតឡើយ ទងត្រូវតែងាប់ ប៉ុន្តែស្រូវសាលីនៅតែរស់។ នោះគឺជារាងកាយដែលរស់ឡើងវិញ ចូលមកហើយនាំពួកវាទៅ។ “អ្នកដែលមកក្រោយនឹងបានទៅជាមុន នឹងអ្នក មកមុននឹងទៅជាក្រោយវិញ” ឃើញ យកពួកគេនៅពេលរស់ឡើងវិញ។ តើអ្នក ឆ្លុតលីលាជឿននេះឬ? [ក្រុមជំនុំនិយាយ“អាម៉ែន”—Ed]។ ត្រូវហើយ។ កត់សម្គាល់ គ្រាប់ពូជគឺ...

163 សំបកគ្រាប់នោះ មើលទៅដូចជាគ្រាប់ពូជដំណាស់។ មនុស្សដែលដាំស្រូវសាលី ឬ អ្វីផ្សេងទៀត អាចឃើញ និងនិយាយ“សរសើរព្រះជាម្ចាស់ ខ្ញុំមានដំណាំ ស្រូវសាលីហើយ” ជាពេលដែលគាត់មិនទាន់ ទទួលបានកម្ទេចនៃស្រូវសាលីនៅ ឡើយ។ វាមើលទៅដូចគ្នាដំណាស់ ប៉ុន្តែវាជាសំបកស្រងៃ។

164 ឥឡូវ សម្លាញ់រាល់គ្នា ត្រលប់ទៅជាមួយខ្ញុំ។ កន្លែងដែលការចាក់ចេស្តា លើកដំបូង បន្ទាប់ពី (សេចក្តីស្លាប់) ជាពេលដែលគ្រាប់ពូជនៃស្រូវសាលីបានធ្លាក់ ទៅលើដី រាងកាយ កូនក្រមុំនៃព្រះគ្រីស្ទ? ព្រះគ្រីស្ទរៀបចំកូនក្រមុំរបស់ទ្រង់ ជា ការពិតគឺជាក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់? ទ្រង់មិនដែលរៀបចំឡើយ ទ្រង់គ្រាន់តែដាក់ឲ្យ មាន សារីរកនិងហោរាប៉ុណ្ណោះ និងអ្វីផ្សេងទៀតនៅក្នុងក្រុមជំនុំ ដើម្បីរក្សាឲ្យមាន ភាព ស្អាតបាត។ ប៉ុន្តែនៅ នីសៀ រ៉ូម ប៊ែរយប្រាំមួយឆ្នាំក្រោយមក ពួកគេរៀបចំ វា និង បង្កើតជាអង្គការមួយចេញមក។ តើវាត្រូវឬទេ? ហើយវាក៏បាត់ទៅ។ អ្វី គ្រប់យ៉ាង ដែលមិនយល់ស្របជាមួយក្រុមជំនុំនោះត្រូវសម្លាប់ចោល។ ហើយវា នៅតែបន្តរាប់ រយឆ្នាំ ដោយភាពកខ្វក់។

ប៉ុន្តែបន្ទាប់ពីនោះក្រោយមក មកដល់សម័យលូឌើ។ ជាទងដំបូងតូចមួយនៃ ផ្ទៃពោតចេញមក។ ហើយក៏មានអ្នកទីពីរ ដែលជាមែកធាង ចេញពីនោះមក។ ពួក គេបន្តរហូតដល់ ស៊ីងលី និង តមកទៀត ហើយមានអង្គការផ្សេងទៀត និង អ្វីៗ ជាច្រើន។ ក្រោយមក មួយរយៈពេល ក៏មាន អាស៊ីខេនចេញមកដែរ។

តើមានរឿងអ្វីកើតឡើង? មកដល់ទីនេះមាន វេស្វី ក៏នាំមកនូវការចាក់ព្រះ ចេស្តាបន្តមក ជាកញ្ចប់ ដែលមើលទៅដូចជាស្រូវសាលីខ្លះ។ ហើយមានរឿងអ្វី កើតឡើងទៀត? វាត្រូវបានរៀបចំ ហើយ ក្រៀមរួចរាប់ចាក់ទៅ។

ជីវិតបន្តរហូតដល់មានសំបក ហើយសំបកនោះចេញមក ស្ទើរតែដូចឥតខ្ចោះ ជាមួយនឹងស្រូវសាលី។ ប៉ុន្តែទីបំផុត វាក៏ភាពឆ្គួតលីលារបស់វា ត្រូវបានបង្ហាញ ចេញមកនៅ ៨ ទៅ ១០ ឆ្នាំក្រោយមក ជាពិសេសនៅប៊ីឆ្នាំចុងក្រោយ។ ឥឡូវតើវា ធ្វើអ្វី? ទាញចេញពីស្រូវសាលីមក។

165 ឥឡូវ ហេតុអ្វីវា មិនមានអង្គការកើតឡើង នៅម្ភៃឆ្នាំចុងក្រោយនៃការចាក់ ចេស្តាដីធំ វាជាហោរាទទួលប្រេងតាំង ជាត្រូវទទួលប្រេងតាំង ដូច្នោះ ប៉ុន្តែហេតុអ្វី វាមិនមាន? វាគ្មានអ្វីក្រៅពីរឿងគ្រាប់ពូជពញាតិឡើយ។ ឃើញ វាត្រលប់ទៅវិញ គ្មានការរៀបចំ។ អូ ខ្ញុំ មនុស្សខ្វាក់អាចមើលឃើញវា។ វាមិនអាចរៀបចំបានឡើយ វាពិតជាប្រឆាំងដាច់ខាត។ វាជាគ្រាប់ផ្លែស្រូវសាលី ខ្លួនវា។ កូនមនុស្សនឹងត្រូវ បានសម្តែងឲ្យឃើញ។ គ្រាប់ផ្លែស្រូវសាលី នឹងត្រលប់មកភាពខ្លួនវាម្តងទៀត បុត្រ មនុស្សនាថ្ងៃចុងក្រោយ។

“ហើយវានឹងមាន ភាពខុសឆ្គង ការក្លែងខ្លួននៅថ្ងៃចុងក្រោយ វាស្ទើរតែនឹង នាំ ពួកវីសតាំងឲ្យរង្វេងផង។” មើលនៅសំបកក្រៅអង្គការរបស់គេ ទាញចេញមក ឆ្ងាយហើយ។

166 វាមានតែទុកឲ្យស្រូវសាលី ត្រូវបានស្គាល់ប៉ុណ្ណោះ ចំពោះពួកអ្នកវីសតាំង ដែលជាផ្នែកនោះ។ សម្គាល់ តើវាស្អាតប៉ុណ្ណាដែលនាំមកឥឡូវ។ ត្រឹមតែ... កត់សម្គាល់ពួកអ្នកទទួលប្រេងតាំងដែលអាច ជាសេចក្តីពិត ជាពួកអ្នកវីស តាំង និង តម្រូវទុកជាមុន អេភេសូ៥:១ ឬ ១:៥ដែលនិយាយត្រូវបានតាំងឡើង ជ្រើសតាំង។ ពួកគេជាអ្នកដែលនឹងត្រូវបញ្ឆោត។

សម្គាល់ ហោរាដែលទទួលការចាក់ប្រេងតាំង នឹងក្លាយជាខុសឆ្គង ហើយនៅ ចំណោមនោះ នឹងមានអ្នកទទួលប្រេងតាំងដែលពិត។ តើអ្នកអាចប្រាប់បានដោយ



របៀបណា? ដោយព្រះបន្ទូល។ ដូចជា យើងមាននៅក្នុងស្រមោល។ តើអ្នកឃើញ  
ទេ? និយាយ“អាម៉ែន” ក្រុមជំនុំនិយាយ “អាម៉ែន”—Edj ឃើញ?

167 កត់សម្គាល់ អ្នកទទួលប្រេងតាំង ត្រឹមតែជាព្រះបន្ទូលនឹងបំបែកពួកគេចេញ  
មិនមែនជាទីសម្គាល់ទេ។ អូ ទេ។ ពួកគេធ្វើទីសម្គាល់ដូចគ្នា ប៉ុន្តែព្រះបន្ទូល  
ដែលបំបែកពួកគេ។ ប្រាកដណាស់។ ពួកគេទាំងអស់ថ្លែងទំនាយ។ ពួកគេបាន  
ធ្វើបែបនេះ បែបនោះ ហើយអ្នកផ្សេងទៀតក៏ដូច្នោះដែរ ប្រាកដ ដូចគ្នា។ ព្រះយេស៊ូវ  
មានបន្ទូល ពួកគេធ្វើការដូចគ្នា។ ប៉ុន្តែព្រះបន្ទូលគឺជាអ្វីដែលព្រែកពួកគេបាន  
កំណត់ចំណាំ មិនមែនទីសម្គាល់។

168 តើអ្នកកត់សម្គាល់ទេ? ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលនៅទីនេះ ក្នុងម៉ាថាយ២៤។  
ទ្រង់មិនមែនមានបន្ទូលថា “នឹងមានព្រះគ្រីស្ទក្លែងក្លាយនៅពេលចុងក្រោយ។” អូ  
ទេ ពួកគេមិនមែនឈរលើគោលការណ៍បែបនោះឡើយ។ ទេ។ អ្នកមានពេនទឹកុ  
ស្ត ដែលជាពេនទឹកុសុតដែលពិត និយាយខ្លួនឯង គាត់ជា “ព្រះគ្រីស្ទ”? ឃើញ?  
អ្នកមានមេតូឌីស្តក្លែងក្លាយ ឬ បាបទីស្ត ឬនរណាដែលដូចនោះ ឬ ជាអង្គការ  
មួយ និយាយថា“យើងជាព្រះយេស៊ូវ”? ពួកគេស្គាល់ច្បាស់ជាងនោះទៅទៀត។  
គេមិនបានធ្វើដូច្នោះ។ ប៉ុន្តែព្រះគម្ពីរនិយាយ ពួកគេនឹងមក “ព្រះគ្រីស្ទក្លែងក្លាយ  
ជាច្រើន” មិនមែនព្រះយេស៊ូវក្លែងក្លាយជាច្រើនឡើយប៉ុន្តែជា “ព្រះគ្រីស្ទក្លែងក្លាយ  
ច្រើន។” ពួកគេស្គាល់ និយាយថា “ខ្ញុំជាព្រះយេស៊ូវ។” អូ ទេ។

169 ប៉ុន្តែពួកគេជា “ព្រះគ្រីស្ទក្លែងក្លាយជាច្រើន” ហើយក៏មិនបានស្គាល់ផង ព្រោះ  
ពួកគេទៅបញ្ជ្រាស់នឹងព្រះបន្ទូលហើយ។ ហើយព្រះជាម្ចាស់កាត់សេចក្តី ដូចគ្នា។  
ឥឡូវ ខ្ញុំកំពុងនាំសេចក្តីនេះ បន្តចុះទៅ ព្រោះអ្នកឃើញអ្វីដែលធ្វើដោយមនុស្ស  
ទាំងនេះដូចគ្នា នឹងការធ្វើឡើងដោយពិតប្រាកដដែរ។ ហើយព្រះយេស៊ូវក៏មាន  
បន្ទូលដូច្នោះដែរ។

170 ឥឡូវ ដូចដែលខ្ញុំបាននិយាយឥឡូវចំពោះអ្នកជាមនុស្សនៅក្រៅតំបន់ទូរស័ព្ទ  
ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនមែនកំពុង កាត់ទោសអ្នកឡើយ ប៉ុន្តែនេះជាក្រុមជំនុំរបស់ខ្ញុំហើយ  
—ហើយក្រុមរបស់ខ្ញុំ ដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធតាំងខ្ញុំមកហើយខ្ញុំត្រូវប្រាប់អ្នកពី  
សេចក្តីពិត។ ពេលវេលាកាន់តែយឺតហើយ។

171 ឥឡូវពួកគេមិនមែនតាំងចំពោះសេចក្តីនោះឡើយ ប៉ុន្តែ “ព្រះគ្រីស្ទក្លែងក្លាយ  
ជាច្រើន” ដែលក្លែងក្លាយ ជាពួកអ្នកចាក់ប្រេងតាំងជាច្រើន ស្ទើរតែគ្រប់ទីសម្គាល់

និងគ្រប់ទាំងអក្សរនៃព្រះបន្ទូល។ “ពួកគេជឿការជ្រមុជដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ?”  
 ពិតណាស់។ “ជឿលើការទាំងអស់នេះ?” បាទ។ “ជឿការនិយាយភាសាដទៃ?”  
 បាទ។ “ជឿទិសម្ចាស់ និង ការអស្ចារ្យដែលមានដែរ ទិសម្ចាស់នឹងកើតមានតាម  
 ពួកគេ?” បាទ។ នោះមិនមែនជាមេតូឌីស្ត មិនមែនបាបទីស្តទេ។ ទេ ទេ។ នោះជា  
 ពេនទីកុស្ត។ ឃើញ នេះ ជាពេលចុងក្រោយ។

ឥឡូវ សម័យក្រុមជំនុំមួយមិន ដែលកត់សម្គាល់ពី សេចក្តីនេះឡើយ។  
 សម័យក្រុមជំនុំមេតូឌីស្តមិនកត់សម្គាល់វាឡើយ សម័យបាបទីស្ត ពួកគេ  
 មិនដែលកត់សម្គាល់ទេ សម័យព្រឹសប៊ីជីវៀន ពួកគេមិនកត់សម្គាល់វាដែរ។ ប៉ុន្តែ  
 អ្នកពេនទីកុស្ត ពិតជាដូចណាស់ ដូចពិតអញ្ចឹង! ដែលនោះហើយជាស្រូវ  
 សាឡី... ស្រែវាដូចស្រូវខ្លាំងណាស់។ ពួកគេមិនដែលកត់សម្គាល់ឡើយ។  
 ឃើញ? ពួកគេមិនដែលឡើយ។ ប៉ុន្តែវាជាពេលចុងក្រោយ ថ្ងៃនេះ។ ហ្នឹងហើយ។

172 កត់សម្គាល់ ដូចពីដំបូងដែរ ដូច្នោះតើវានឹងក្លាយជាពេលចុងក្រោយ។ ដូចជា  
 អេវ៉ាបកស្រាយពាក្យតែមួយខុស សាតាំងបានប្រព្រឹត្តចំពោះអេវ៉ា ហើយនាងក៏ជឿ  
 វា។ នាងមិនមែនគាត់ទេក្រុមជំនុំមិនមែនទ្រង់ឡើយ។ ឃើញ? ក្រុមជំនុំគឺអ្នក  
 ទទួលពាក្យខុស។ ឃើញទេ? មិនមែនអាដាំ អេវ៉ា។ មិនមែនព្រះគ្រីស្ទ ជាក្រុមជំនុំ  
 ជាកូនក្រមុំ ជាអ្នកបានចាក់ប្រេងតាំង នឹងត្រូវក្លាយជា ហៅខ្លួននាងថាកូនក្រមុំ  
 ឃើញ នាងទទួលពាក្យខុស។

តើអ្នកមិនអាចឃើញបែបនោះទេឬ? ហេតុអ្វី វារឹតជួរជាមួយគ្នាដូច  
 ខ្សែស្បែកជើង ដូចជាធាមភ្នែករបស់អ្នក។ ហេតុអ្វី គ្រប់យ៉ាងអ្នកត្រលប់ទៅ  
 ព្រះគម្ពីរវាចងជាជួរជាមួយគ្នា។ អេវ៉ា មិនមែនអាដាំឡើយ អេវ៉ាជឿវា មិនមែនអាដាំ  
 ឡើយ។ កូនក្រមុំសព្វថ្ងៃហៅដូច្នោះជឿវា មិនមែនជឿព្រះគ្រីស្ទឡើយ។ កូនក្រមុំ  
 មានគ្រប់ប្រភេទ ហៅថាកូនក្រមុំដូច្នោះ ទិសម្ចាស់ដដែល ការអស្ចារ្យដដែល ដូចគ្នា  
 គ្រប់យ៉ាង ប៉ុន្តែមិនមែនពិតប្រាកដ។ បញ្ហាពួកអ្នករើសតាំង បើអាចធ្វើ ទៅ  
 បាន។

ឥឡូវ ចូរប្រញាប់ បើអ្នកអាចទទួលបានការបញ្ចប់ដប់ប្រាំនាទីនេះ យើងនឹង  
 បានទាន់ពេល។ កត់ចំណាំ វាកាន់តែជិតហើយ ដូច្នោះអ្នកមិន—អ្នកមិនយល់ខុស  
 ឡើយ ចំពោះអ្នក។

173 ឥឡូវ ទេ ពួកគេមិនមែនតាំងឡើងឲ្យហៅថាជា “ព្រះគ្រីស្ទក្លែងក្លាយឡើយ។” ពួកគេមិនមែនបែបនោះឡើយ គឺតាំងឡើងហៅថា “ព្រះយេស៊ូវ។” មិនមែនព្រះគ្រីស្ទឡើយ។ នោះវាមានភាពសន្លឹកណាស់។ នរណាក៏អាចដឹងបាន។ នរណាក៏អាចដឹងថាពួកគេមិនមែនជាព្រះយេស៊ូវ។ ខ្ញុំមិនច្បាស់ថាគេមានប្រេងនៅពីលើខ្នងឬអត់ ហើយឈាមនៅដៃគេឬទេ ហើយ ភ្នែកសម្លឹងមើលលើមើលក្រោមពួកគេនៅតែដឹងវាជា...អស់អ្នកដែលមានវិញ្ញាណយល់ដឹងល្អ ដឹងថាវាមិនមែនជាព្រះយេស៊ូវឡើយ។ ឃើញ? ពួកគេនឹងមិនមែនតាំងឡើងសម្រាប់សេចក្តីនោះឡើយ។ ប៉ុន្តែពួកគេហៅខ្លួនថា “អ្នកទទួលប្រេងតាំង។” ហើយពួកគេធ្វើ ទិសម្គាល់ និង ការអស្ចារ្យ “ស្ទើរតែនឹងបញ្ឆោតពួកអ្នករើសតាំង។” “ប៉ុន្តែជាព្រះគ្រីស្ទក្លែងក្លាយ ជាអ្នកទទួលប្រេងតាំង នឹងតាំងឡើង និង បញ្ឆោតពួកអ្នករើសតាំងបើអាចទៅរួច។”

174 ឥឡូវ ពិនិត្យឲ្យច្បាស់។ កុំយល់ខុសប្រយោគនេះខុស ព្រោះវាមានតម្លៃណាស់ក្នុងការស្តាប់ឮ។

គាត់ទើបតែដាក់ខ្សែអាត់នៅមីក្រូហ្វូននៅទីនេះ ទប់កុំឲ្យប៉ើង។ ខ្ញុំធ្លាប់ត្រូវបានជម្រុញ ធ្លាក់ខ្សែមួយ អ្នកឃើញទេ។

175 ហើយដូច្នោះ វានឹងដូចបែបនោះ ព្រះគម្ពីរ និយាយថាវាដូច្នោះ។ ឃើញ?

176 កត់សម្គាល់ មិនមែនជាព្រះយេស៊ូវជាច្រើនក្លែងក្លាយ។ “ព្រះគ្រីស្ទក្លែងក្លាយជាច្រើន!” ពួកគេជឿ ពួកគេជាអ្នកទទួលប្រេងតាំង ប៉ុន្តែពួកគេដឹងថាពួកគេមិនមែនជាព្រះយេស៊ូវទេ។ ឃើញ វាច្បាស់ពេក។ បើមានមនុស្សណាចេញទៅនិយាយ នៅថ្ងៃ “មើលស្នាមនៅលើស្នាមដៃខ្ញុំ មើលចិញ្ចើមខ្ញុំ។ ខ្ញុំជាព្រះយេស៊ូវ។” ល្អ ឥឡូវ យើងដឹងថា នោះគឺខុសហើយ។ ហើយ សូមចងចាំ ព្រះយេស៊ូវមិនមានបន្ទូលថា ពួកគេជាមនុស្សនឹងលេចចេញមកឡើយ។ ទ្រង់មានបន្ទូលថា នឹងមាន “ព្រះគ្រីស្ទក្លែងក្លាយជាច្រើន។” “ព្រះគ្រីស្ទ” ជាពហុវចនៈ ក្រុមនិកាយ និង អ្វីតទៀត អ្នកទទួលប្រេងតាំង ប្រេងតាំងផ្នែកវិញ្ញាណនិកាយ មិនមែនព្រះបន្ទូល។ អ្នកទាន់ទេ? មិនមែនព្រះយេស៊ូវក្លែងក្លាយទេ។ “ព្រះគ្រីស្ទក្លែងក្លាយជាច្រើន” ក្លែងក្លាយអ្នកទទួលប្រេងតាំងជាច្រើន។ ឃើញ? អូវាច្បាស់ណាស់! តើយើង... ពិតណាស់អ្នកមិនគេចផុតឡើយ!

177 ឥឡូវ សូមចាំ ខ្ញុំតែងប្រាប់អ្នកថាមានមនុស្សបីថ្នាក់។ មានមនុស្សបីជនជាតិ ហាំ សិម យ៉ាផែត បីជនជាតិ។ បីថ្នាក់ ហើយខ្ញុំនិយាយ នោះជាអ្នកជឿ អ្នកជឿ ដែលតាំងខ្លួន និង អ្នកមិនជឿ។ វាតែងតែមាន តែងមាន។ ឃើញ? មានម៉ូសេ មានអ្នកជឿ មាន យ៉ាណែស និងយ៉ាមប្រេស ជាអ្នកមិនជឿ។ ឃើញ? មាន បាឡាម ម៉ូសេ...តែងតែមានមនុស្សបីថ្នាក់ បីថ្នាក់ អ្នកជឿ អ្នកតាំង-ជាជឿ និង អ្នកមិនជឿ។

178 ឥឡូវចងចាំ អ្នកមិនជឿ ក្រុមជំនុំនិកាយ មិនជឿគ្រប់ទាំងទីសម្គាល់ និង ការ អស្ចារ្យ ត្រជាក់ ធម្មតា ជាម្សៅ ក្រុមជំនុំលោកកិយ ជានិកាយ។ ប៉ុន្តែមានអ្នក តាំងខ្លួនជាអ្នកជឿ គឺជាស្រងៃ។ មានមនុស្សអ្នកតាំងខ្លួនជាអ្នកជឿ។ ហើយក៏មាន អ្នកជឿពិតដែលពិតប្រាកដ។ ឥឡូវ សម្លឹងមើលពួកគេ ពួកគេបន្តជាបែបនោះ ចាំ មួយភ្លែត។

179 ហើយកត់សម្គាល់ពីអ្នកជឿទាំងនេះមានទំនុកចិត្តប៉ុណ្ណា ឬ អ្នកតាំងខ្លួនជឿ ទាំងនេះ ឬ អ្នកមិនជឿទាំងនេះ។ ខ្ញុំ! ពួកគេមានទំនុកចិត្ត មើលទៅ ដូចជាអារក្ស សាតាំងយល់ឡើងនៅក្នុងវត្តមានព្រះបន្ទូលដ៏ពិត ហើយនិយាយ“បានសរសេរ ទុក មកថា!” ត្រូវទេ?

ហេតុអ្វីបានជាសាតាំងធ្វើដូច្នោះ? ព្រោះវាមិនដឹងព្រះបន្ទូល សម្រាប់រឿង នោះ...វាដឹងព្រះបន្ទូលតែពេលនោះ ប៉ុន្តែវាសង្ស័យថា បុរសបន្ទាបខ្លួនម្នាក់នេះ ជា ព្រះបន្ទូលនោះ។ “បើអ្នកពិតជាព្រះរាជបុត្រារបស់ព្រះ។ ខ្ញុំដឹងថាបុត្រារបស់ ព្រះនឹងយាងមក ព្រះមានបន្ទូលមកថា វានឹងមានមែន។ ហើយបានកត់ទុកមក ថាទ្រង់ នឹងបញ្ជូនទេវតាមកគំនាប់ដល់អ្នកដែរ។ ឃើញ? បង្ហាញខ្ញុំមក! ធ្វើកា អស្ចារ្យ ទៅ! ឲ្យខ្ញុំឃើញអ្នកបន្តិចមក។” ឃើញ? ឃើញ?

ឃើញ អ្នកមិនជឿ អ្នកតាំងខ្លួនជាជឿ អ្នកក្លែងបន្លំ។ មើលយូដាស ក្នុងចំណោម ពួកគេ ពេលជាមួយគ្នា អ្នកតាំងខ្លួនជាជឿ! ឃើញ? កត់ចំណាំ ហើយ មានព្រះបន្ទូលពិត។

180 តើពួកគេមានទំនុកចិត្តប៉ុណ្ណា! “ឥឡូវ កុំឲ្យយកចិត្តទុកដាក់នឹងភាពសម ហេតុឡើយ។ គ្មានអ្វីត្រូវធ្វើជាមួយវាទេ។ កុំទៅទីនោះ។ វាគ្រាន់តែជាក្រុមសម្លេង ថ្លង់ប៉ុណ្ណោះ។ គ្មានអ្វីនៅទីនោះទេ។ គ្រាន់តែជារឿងប្រឌិតប៉ុណ្ណោះ។ នោះជា

អ្វីនៅក្នុងគំនិតរបស់អ្នក? ឃើញ ឃើញអ្វីដែលខ្ញុំចង់មានន័យ? ឈរនៅកណ្តាល វត្តមានព្រះបន្ទូល ហើយ និយាយវាចេញមក។

181 សាតាំងបានដើរចូលមក។ ព្រះគម្ពីរបាននិយាយនៅក្នុងគម្ពីរយូដាស “ទោះបី មហាទេវតា ពេលជជែកជាមួយសាតាំង ក៏និយាយ ព្រះអម្ចាស់នឹងបន្ទោស អ្នក។” ប្រឆាំងព្រះបន្ទូលផ្ទាល់!

ហើយឥឡូវមានអ្នកទាស់នឹងព្រះគ្រីស្ទ ជាពួកទទួលប្រេងតាំង ឈរនៅ ខាងស្តាំនៃព្រះបន្ទូលដ៏ពិតនាសព្វថ្ងៃ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ហើយ និយាយ“មានការ កត់ទុកមក។”

182 មើលនៅថ្ងៃចុងក្រោយ។ “វានឹងមានភាពដូចគ្នាណាស់ វានឹងបញ្ឆោតពួកអ្នក រើសតាំងបើសិនជាអាចទៅរួច។” អូ ខ្ញុំ! ហេតុផលដែលពួកអ្នករើសតាំងមិនអាច ត្រូវបញ្ឆោត អ្នកដឹងថាហេតុអ្វីទេ? ព្រោះពួកគេជាព្រះបន្ទូល។ ឃើញ? ដូចជា ជីវិតដែលនៅក្នុងឫស្សីដៃ ខ្ញុំនិយាយកន្លងមកហើយ វាមិនអាចបដិសេធខ្លួនវាបាន ឡើយ។ ឃើញ វាជាព្រះបន្ទូល ហើយ ជារដូវកាលនៃព្រះបន្ទូល។ នោះត្រឹមត្រូវ ណាស់។

183 ដូចជាយេធាមាដែលគាត់ដឹង។ មិនថាហាណានៀ និយាយអ្វី គាត់ដឹងថាគាត់ នៅត្រង់ណា។ នោះក៏ដូចជាម៉ូសេបានធ្វើដែរហើយ—ហើយពួកគេផ្សេងទៀតដែរ។ នោះគាត់ដឹង មិនថាជាពួកហោរាក្លែងក្លាយនិយាយអ្វី មានព្រះបន្ទូល។ វាត្រូវបាន សរសេរទុកមក។

នោះជាហេតុផលដែលមីកាអាចនិយាយ“ត្រូវណាស់ អ្នកចាំមើលចុះ។”

អំហាបនិយាយ“ខ្ញុំជឿហោរារបស់ខ្ញុំ។ អង្គការរបស់ខ្ញុំត្រឹមត្រូវ។ ពេលខ្ញុំត្រលប់ មកវិញដោយសុខសាន្ត...រួចដាក់មិត្តនោះចូលទៅកុក។ ខ្ញុំនឹងមើលរក្សាគាត់! ឲ្យនំប៉័ងនៃសេចក្តីទុក្ខលំបាកគាត់ចុះ។ ទុកគាត់ចោល កុំប្រកបគ្នាជាមួយគាត់ ឲ្យសោះ។ ពេលខ្ញុំមកវិញដោយសុខសាន្ត យើងនឹងយកមនុស្សនេះវិញ។”

184 មីកាយ៉ា និយាយ“បើអ្នកនឹងត្រលប់មកវិញ ព្រះជាម្ចាស់នឹងមិនមានបន្ទូល មកខ្ញុំទេ។” គាត់ដឹងថាគាត់មាន ព្រះជាម្ចាស់មានបន្ទូល ហើយនិមិត្តរបស់គាត់ គឺពិតជា ព្រះជាម្ចាស់មានបន្ទូល មិនមែនមកពីរដូវកាលផ្សេងទេ ប៉ុន្តែសម្រាប់រដូវ កាលនោះ។ អាម៉ែន! ហាលេលូយ៉ា! រដូវកាល!

185 ដោយជឿជាក់ ក្រោកឡើង និងជជែកជាមួយមហាទេវតា! វាត្រូវបាននិយាយ មកថា“មនុស្សល្ងង់ ដើរតាមដានជើងដែលទេវតាមិនហ៊ានដើរតាមផង” នោះជា ការពិត។

186 ហេតុផលនៃការជ្រើសតាំង ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូល នឹងមិនត្រូវបានបញ្ឆោត ព្រោះពួកគេជាព្រះបន្ទូលនោះ។ ពួកគេមិនអាចមិនមានអ្វីនោះទេ។ ពួកគេមិន អាចព្រើអ្វីផ្សេងទៀតទេ។ ពួកគេមិនមែនមិនស្គាល់អ្វីផ្សេងនោះឡើយ។ នោះជា ការត្រឹមត្រូវ។

ចងចាំ ម៉ូសេមិនបាននាំយកឆ្ងាយ ពីការបន្តរបស់ពួកគេឡើយ។ តើគាត់ អញ្ជឹងឬ? ម៉ូសេនិយាយ “ឥឡូវចាំមួយភ្លែត ជាធានា។ អ្នកដឹងជាអ្វីទេ? ព្រះ អម្ចាស់មានបន្ទូលមកខ្ញុំ ឲ្យធ្វើបែបនេះ ប៉ុន្តែសិរីរុងរឿងថ្វាយដល់ព្រះជាម្ចាស់ ខ្ញុំ ឃើញថា មនុស្សរបស់អ្នកអាចធ្វើបានដូចគ្នា។ ដូច្នេះប្រាប់អ្វីដែលខ្ញុំនឹងធ្វើ ខ្ញុំនឹង ចូលរួមជាមួយអ្នក?” ហា! ស្តាប់ទៅដូចជាមិនមែនហោរារបស់ព្រះឡើយ។ ទេ ជា ការពិត! គាត់ឈរមាំ តាមតែគាត់អាចធ្វើបាន។ គាត់ដឹង ពិតណាស់ ព្រះជាម្ចាស់ នឹងដោះស្រាយវាតាមរបៀបណាមួយ ព្រោះទ្រង់សន្យាថានឹង។ “យើងនៅជាមួយ អ្នក។ យើងមិនចាកចោលឯងឡើយ។”

187 គាត់ដឹង ដូច្នេះគាត់មិនបានចូលរួមជាមួយគេឡើយ។ អូ ទេ។ គាត់នៅជាមួយ ពួកគេ។ គាត់មិនចង់បានអ្វី ពីនិកាយរបស់គេឡើយ។ គាត់នៅជាត្រឹមត្រូវ ចំពោះ ព្រះជាម្ចាស់។ គាត់មិនបាននាំយកទៅនូវអ្វី ដែលពួកគេអាចធ្វើបាននោះ ឡើយ។ ពេលពួកគេធ្វើរឿងមួយ...ទ្រង់បាននាំចែមក ពួកគេនាំចែមក។ ទ្រង់នាំ ឈាមមក ពួកគេនាំឈាមមកដែរ។ ទ្រង់អាចនាំអ្វីគ្រប់យ៉ាង ពួកគេបន្តតាមទ្រង់គ្រប់យ៉ាង។ ទ្រង់នៅស្ងៀម។ ទ្រង់ដឹងថាជាអ្វី។ ព្រះជាម្ចាស់គឺនៅលើការងារនោះ។

អ្នកយល់ហើយ? [ក្រុមជំនុំនិយាយថា“អាម៉ែន”—Ed] អ្នកអាចយកពីបូកនឹង ពីរបានបួន? [“អាម៉ែន”] អ្នកមិនបាច់កម្លោចជ្រុលពេកទេ។ ដូច្នេះ ដូច្នេះ អ្នក—អ្នក យល់ ឃើញ។

188 ហេតុអ្វី? ពួកគេមិនបានបញ្ឆោតដោយរឿងនោះឡើយ។ អ្នកជឿពិត ពួកគេ ត្រូវតម្រូវជា គ្រាប់ពូជ ដែលអាចឈរនៅថ្ងៃនោះ។

189 ដូចជា ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលបែបនេះ: “នឹងមានអ្នកជាច្រើនមក ដោយនូវ ឈ្មោះខ្ញុំហើយនិយាយ ព្រះអម្ចាស់ តើទូលបង្គំមិនបានដេញអារក្សដោយព្រះនាម ទ្រង់ទេអី?” ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូល “នៅពេលចុងក្រោយពេលវេលាកន្លងទៅ ការ រស់ឡើងវិញដ៏ធំមួយកើតឡើង មានមនុស្សជាច្រើននឹងមកហើយអង្គុយក្នុងនរក ព្រះ។” នរករបស់ព្រះគឺនៅក្នុងខ្លួនរបស់អ្នក។

មនុស្សជាច្រើន ស្រងៃនឹងមក ហើយ អង្គុយនៅខាងស្តាំជាមួយស្រូវសាលី និយាយ “ឥឡូវសូមចាំព្រះអម្ចាស់! ទូលបង្គំនិយាយភាសាដទៃ។ ទូលបង្គំ រំស្រក។ ទូលបង្គំរាំដោយវិញ្ញាណ។ ទូលបង្គំដេញអារក្ស។ ទូលបង្គំនិយាយភាសា ដទៃ។ ទូលបង្គំធ្វើការទាំងអស់នេះ។”

អ្វីដែលទ្រង់មានបន្ទូល? កត់ចំណាំ។ “អ្នកធ្វើការទុច្ចរិតអើយ អញមិនដែល ស្គាល់ឯងទេ។”

190 អ្វីទៅជា *ការទុច្ចរិត*? សួរនរណាម្នាក់។ វាជា “អ្វីដែលអ្នកដឹង អ្នកត្រូវធ្វើ តែអ្នក មិនធ្វើ។” ពួកគេដឹងពីព្រះបន្ទូល។ ពួកគេឮ។ អ្នកកំពុងស្តាប់ខ្សែអាតិសម្លេងនេះ។ អ្នកកំពុងស្តាប់សារនេះ។ អ្នកឃើញ ព្រះជាព្រះអម្ចាស់មានបន្ទូលមកអ្នក ដូច្នេះ អ្នកឃើញទ្រង់ហើយក៏ព្រមតាម អ្នកបានធ្វើវាឲ្យក្លាយជាការពិត។ ហើយអ្នកដឹង ហើយថាវាពិតដូចជាថ្ងៃនោះនៅខាងក្រៅដែរ ប៉ុន្តែអ្នកនៅតែក្តោបតាមនិកាយរបស់ អ្នក តោងជាប់នឹងអ្វីដែលខុសនោះ អ្នកជាអ្នកធ្វើការទុច្ចរិត!

“អូ បាទ ខ្ញុំមានយុទ្ធនាការ។ ខ្ញុំបានធ្វើការនេះ។ ខ្ញុំបានធ្វើការនោះ។”

និយាយ “ចូរចេញពីអញទៅ អ្នកធ្វើការទុច្ចរិត អញមិនដែលស្គាល់ឯងទេ។”

191 “ល្អ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធសន្តិកលើខ្ញុំ។” ខ្ញុំមិនសង្ស័យបន្តិចណាឡើយ។ “ខ្ញុំ និយាយភាសាដទៃ។ ខ្ញុំច្រៀងដោយវិញ្ញាណ។ ខ្ញុំមិន...” ខ្ញុំមិនសង្ស័យបន្តិចឡើយ។ គ្មានសំនួរចំពោះរឿងនោះឡើយ។ អូ បងប្រុសប្អូនស្រី មានលក្ខខណ្ឌអ្វី!

នេះជាពេលវេលាញាប់ញ័រ។ យើងនៅទ្រង់ណា? ព្រះបន្ទូលនេះបានក្លាយជា មានជីវិតហើយ។ សូមកត់ចំណាំ។

192 បាទ ទ្រង់មានបន្ទូលថា ពួកគេនឹងធ្វើដូច្នោះ។ កត់សម្គាល់ “អ្នកធ្វើការទុ ច្ចរិត។” ខ្ញុំមានឧកម្មីដែលបានសរសេរនៅទ្រង់នេះ។ ខ្ញុំមិនដឹងថាវានៅទ្រង់ណា ទេ។ ខ្ញុំចំណាយពេលច្រើន។ ខ្ញុំនឹងស្វែងរកវា ចាំមួយភ្លែត ហើយមើលថាវាមាន

អ្វីៗ ខ្ញុំមាននៅ—មាននៅគម្ពីរម៉ាថាយ៧:២១ ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនដឹងថានៅត្រង់ណា។ ខ្ញុំ ជូន កាលមិនបានកត់វាទុក ល្អ ខ្ញុំ—ខ្ញុំអធិប្បាយដូចនេះ ខ្ញុំ—ខ្ញុំភ្លេចអ្វីដែលខ្ញុំ បង្ហាញសំដៅនៅខគម្ពីរ។ ម៉ាថាយ ៧:២១

*មិនមែនអស់អ្នកណា ដែលគ្រាន់តែនិយាយមកខ្ញុំថា ឱព្រះអម្ចាស់ៗ អើយ ដែលនឹងចូលទៅក្នុងនគរស្ថានសួគ៌នោះទេ គឺជាអស់អ្នក ដែល ធ្វើតាមព្រះហឫទ័យនៃព្រះវរបិតា ដែលគង់នៅស្ថានសួគ៌វិញទេតើ*

*មានមនុស្សជាច្រើននិយាយមកខ្ញុំនៅថ្ងៃនោះថា ឱព្រះអម្ចាស់ៗអើយ តើយើងខ្ញុំមិនបានទាយដោយនូវ...*

ហោរា អ្នកទទួលប្រេងតាំង! មែនទេ? “យើងមិនមែនជាហោរាទេ? តើ យើងមិនមែនជាអ្នកទទួលប្រេងតាំងទេ អ្នកទទួលប្រេងតាំង? តើមិនបានទាយ ដោយនូវព្រះនាមទ្រង់? ហើយដោយព្រះនាមទ្រង់ តើទូលបង្គំមិនបានដេញអារក្ស ទេអី?” តើអ្នកអាចធ្វើយ៉ាងនោះម្តេចកើត ហើយបដិសេធការជ្រមុជទឹកដោយ ព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ? ឃើញ? អូ ខ្ញុំ! ឃើញថាតើបញ្ឆោតប៉ុណ្ណា? មកដល់ចំនុចនេះ រួចធ្លាក់ទៅវិញ។ ពួកគេទៅត្រង់កាន់ទៅព្រះបន្ទូល រួចធ្លាក់មកវិញ។ ឥឡូវមើលការ នេះ។ យើងចេញពីនេះបន្តិច មួយភ្លែត។

*មានអ្នកដែល និយាយមកខ្ញុំថា...ឱព្រះអម្ចាស់ៗអើយ តើយើង មិនបាន ថ្លែងទំនាយ យើងមានបញ្ហាហើយ?...*

បាទ ខ្ញុំនិយាយក្នុងម៉ាថាយ២៤:២៤

*...ហើយ ដោយព្រះនាមទ្រង់...ដេញអារក្ស? និង ដោយព្រះនាម ទ្រង់ បានធ្វើ ការអស្ចារ្យ...ការងារជាច្រើន?*

*ហើយខ្ញុំនឹងសារភាពទៅពួកគេ អញមិនដែលស្គាល់ឯងឡើយ ចេញ ពីអញទៅ អ្នកដែលធ្វើការទុច្ចរិត។*

“ពេលវាត្រូវបានដាក់សេចក្តីត្រឹមត្រូវ នៅមុខអ្នក អ្នកនឹងឃើញ ហើយនឹង ឃើញវាមានចលនា ឃើញថាវាជាព្រះបន្ទូល ហើយជាប្រយោជន៍ដល់និកាយ របស់អ្នក អ្នកគ្រាន់តែភ្ជាប់ទៅបានហើយ។ ខ្ញុំមិនដែលស្គាល់អ្នកទេ។ ខ្ញុំមិនដឹង ថាអារក្សប៉ុន្មានដែលអ្នកដេញចេញដែរ តើមានប៉ុន្មានអ្នកដែលអ្នកធ្វើនេះ និង ធ្វើ នោះ ខ្ញុំមិនស្គាល់អ្វីទាំងអស់ពីអ្នក។”



បាទ្យាមនិយាយ “ទូលបង្គំថ្លែងទំនាយយ៉ាងត្រឹមត្រូវ ដោយព្រះនាមទ្រង់។ វាក៏បានសម្រេចមែន។”

193 “នោះជាការពិត ប៉ុន្តែ ពេលចូលមកចំពោះព្រះបន្ទូលអ្នកបានបដិសេធ”

អូ បងប្អូន តើឃើញផ្នែកដែលបញ្ឆោតឬទេ? ទេ “ហោរា” ពិតណាស់ ប៉ុន្តែជាមួយព្រះបន្ទូល ព្រះបន្ទូលពិត កាត់សេចក្តីព្រះបន្ទូល ដែលបានបង្ហាញមក។ “អ្នកជាអ្នកធ្វើការទុច្ចរិត!”

194 ព្យាយាម សាតាំងបានព្យាយាមគ្រប់ជំនាន់ ដើម្បីបន្លំព្រះបន្ទូលពិត។ យើងដឹង មិនអញ្ចឹងឬ?

195 ចំណាំ ចូលមកដល់បន្ទាត់ព្រំដែនហើយក៏ឈប់។ សម្លឹងមើលទីនេះ គាត់និយាយ ក្នុងហេព្រើរជំពូកច ឥឡូវ ដែលយើងបានអានកន្លងទៅ។ ខ្ញុំប្រាប់អ្នកហើយថា សំដៅទៅរកវិញ ហើយយើងនឹងអាន នៅបីបួននាទីទៀត។ គាត់និយាយ:

...ប៉ុន្តែបន្ទា និង គុម្ពបន្ទា...ដែលនៅក្បែរនឹងការបដិសេធ ទីបញ្ចប់វា គឺត្រូវដុតចោល។ (បន្ទាត់ព្រំដែន!)

...នរណាដែលបានភ្ញាក់...អំណោយទានពីស្ថានសួគ៌...

“ភ្ញាក់” ពាក្យមួយទៀតអ្នកបានឃើញ! អ្នកមិនអាច ប្រុងប្រយ័ត្នប្រានហាំធ្វើបបូមាត់ចូលគ្នា—Ed។ គឺភ្ញាក់ជាមួយមាត់។ ប៉ុន្តែអ្នកបានឃើញ ហើយអ្នកដឹងថាវាជាសេចក្តីពិត។ អ្នកដឹងថាវាជាសេចក្តីពិត។ “ភ្ញាក់”អំណោយទានស្ថានសួគ៌។

...ហើយរួមចំណែកដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដែលបានចូលមកខ្លួនអ្នក

...ភ្ញាក់នៃបន្ទូលល្អរបស់ព្រះ...

“ភ្ញាក់” អ្នកបានឃើញវា។ “ហើយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធចំពេញអ្នក” ស្រងែនៅក្នុងស្រែ។

...ហើយក៏បែរទៅឆ្ងាយ...

“បដិសេធ ព្រះគ្រីស្ទដែលប្រាកដដែលបានបន្សុតអ្នក ហើយត្រាស់ហៅអ្នក ហើយដាក់ប្រេងតាំងមកលើអ្នក។”

...គ្មានយញ្ញបូជាសម្រាប់បាបណាទៀត សម្រាប់ការនោះឡើយ។

វាជាការមិនអាចអត់ទោសឲ្យបាន! វាមិនអាចឡើយសម្រាប់ពួកគេដែលអាច ចូលមកដឹងពីសេចក្តីពិត។”

ព្រោះវានឹងមិនអាចសម្រាប់អស់អ្នក...ដែលបានរួមចំណែកដោយ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ

ធ្លាក់មកលើស្រែង ឃើញចាប់ផ្តើមពីព្រះយេស៊ូវ ហើយ ព្រះអម្ចាស់ ខ្ញុំ បានឆ្លងកាត់” ប៉ុន្តែពេលអ្នកមកប៉ះនឹងព្រះបន្ទូល អ្នកត្រលប់ទៅវិញ។ “ខំធ្វើជា អ្នកចូលរួមដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ហើយ ទាំងបានភ្ញាក់ ឬ ឃើញព្រះបន្ទូល ផ្ទាល់ដែលបានបង្ហាញ។” តែក៏ត្រលប់ចេញពីវាវិញ “វាពិតជាមិនអាចទៅរួចទេ ដែលពួកគេអាចឃើញ និង ចូលមក។”

នេះជា ជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះជាម្ចាស់។ ឥឡូវ អ្នក...ផ្ទៃមេឃ និង ផែនដីនឹង កន្លងទៅ តែព្រះបន្ទូលមិនសោះឡើយ។” អ្នកឃើញទេ? “ពិតជាទៅមិនរួចឡើយ” ព្រះគម្ពីរ និយាយដូច្នោះ ហើយ ព្រះវិញ្ញាណបានកត់ទុកពីសេចក្តីនោះ។

196 កត់ចំណាំ ខ្ញុំនឹងឲ្យឧទាហរណ៍អ្នកបន្តិចទៀត។ មើល មនុស្សដែលចូលមក ក្រោមការថ្លែងទំនាយរបស់ម៉ូសេ បានចេញមកពីអង្គការនោះ និង ចេញមកពី គ្រប់យ៉ាង ក្រោមការថ្លែងទំនាយ ឃើញការងារយ៉ាងធំនិង ការអស្ចារ្យ ហើយអ្វី ដែល បែបនោះ និង ចូលមកខ្សែបន្ទាត់ដែលចូលក្នុង។

ឥឡូវ លី មានឈ្មោះ “អ្នកនៅក្នុងសៀវភៅ។” ឃើញ? អ្នករៀបចំវា។ ហើយ អ្នកមិនទាំងនៅទីនោះផង ហើយចេញពីក្នុង—លើកទាញឡើងវាជាដុកទំរ លីវ៉ា យ ដែលដាក់នៅទីនោះ។ ទ្រង់ជាអ្នកធ្វើវេយ្យាករណ៍សៀវភៅនេះនៃសម័យកាល ក្រុមជំនុំទាំងប្រាំពីរ។ ហើយបញ្ជាក់កើតមាន ឬ សំនួរអំពី “ឈ្មោះរបស់អ្នកបាន ដកចេញពីសៀវភៅជីវិតនៃកូនចៀម។” ឃើញ វាជាចម្ងល់នៃអ្នកដឹកនាំជាច្រើន។ ប៉ុន្តែរង់ចាំរហូតដល់អ្នកទទួលបានសៀវភៅ អ្នកនឹងយល់ថា អ្នកមានពន្លឺនៅក្នុង ខ្លួនឬ អត់។ ឃើញ?

197 កត់ចំណាំ ឥឡូវ អ្នកងាកក្បាល ហើយ មិនទាំងចង់មើលវាផង បើអ្នកមិន ចង់ មើល។ ដូចម្តាយខ្ញុំធ្លាប់បាននិយាយ “អ្នកមិនអាចយកឈាមមកពីមើម៉ែស្ត រោះ ឡើយ ព្រោះវាមិនមានឈាមក្នុងនោះឡើយ។”

198 កត់ចំណាំ ពន្លឺត្រូវតែមក វាមិនមែននៅក្នុងភាពងងឹតទៀតឡើយ។ ពន្លឺមក ចូលមកចំពោះភាពងងឹត ភាពងងឹតក៏មិនទទួលវាដែរ។ សម្គាល់ពីពួកអ្នកទទួល ប្រេងតាំងនៅសម័យនេះ។

ដូចជាម៉ូសេ បាននាំកូនចៅអ៊ីស្រាអែលទាំងនោះ ហើយ ពួកគេស្តាប់ និង ទទួលអស់ទាំងការច្រឡំជាមួយជាតិដ៏ធំមួយនៅទីនោះ។ ឥឡូវនេះ អ៊ីស្រាអែល ពេលនោះជាអន្តរនិកាយ។ គ្មានដី គ្មានផ្ទះ។ វាកំពុងតែត្រលប់ទៅផ្ទះ។

យើងគ្មានព្រះវិហារ។ យើងគ្មាន...យើងនឹង—យើងទៅក្រុមជំនុំ ក្រុមជំនុំ ដែលកើតដំបូង ក្រុមជំនុំដែលនៅក្នុងសិរីរុងរឿង មិនមែនជាក្រុមជំនុំនៅលើ ផែនដី បង្កើតដោយមនុស្សឡើយ។ ក្រុមជំនុំដែលស្ថិតក្នុងសិរីរុងរឿង ជាអស់អ្នក ដែលបានត្រាស់-ហៅតម្រូវទុកមុនសម្រាប់ជីវិតអស់កល្បឃើញនឹងទៅផ្ទះរបស់ ពួកគេ។

ហើយពេលពួកគេចេញមកកន្លែងដែលត្រូវឆ្លងកាត់ ពួកគេចាប់ផ្តើមសង្ស័យ ព្រះបន្ទូល ហើយត្រលប់ទៅវិញ។ បន្ទាប់ពីយ៉ូស្វេនិងកាឡែប បានឆ្លងទៅហើយ ត្រលប់មកវិញជាមួយចង្កោមទំពាំងបាយជូ ដើម្បីបង្ហាញពួកគេថាទឹកដី គឺនៅ ទីនោះ ព្រះបន្ទូលបានសន្យា “វាជាទឹកដីល្អ មានទាំងទឹកដោះ និង ទឹកឃ្មុំ។” ហើយនាំយកមក មកម្ខាងនេះ ដើម្បីបង្ហាញដល់ពួកគេ។ ហើយពួកគេក៏បានភ្ញាក់ ហើយនិយាយ “អូ អូ យើងមិនអាចធ្វើបានទេ។” មានអ្វីកើតឡើង? ពួកគេក៏ត្រូវ វិនាសនៅវាលហោស្ថាន។ ពួកគេនៅទីនោះនិង រៀបចំចាត់ចែងផ្ទាល់ខ្លួន ហើយក៏ ស្តាប់ គ្រប់គ្នា។

ប៉ុន្តែអ្នកដែលឆ្លងទៅហើយត្រលប់មកវិញ យ៉ូស្វេ និង កាឡែប លោកម៉ូសេ ក៏ត្រូវបានមានការផ្លាស់ប្តូរ។ ជាប្រភេទរង់ចាំសម្រាប់ក្រុមជំនុំ ហើយជាការរស់ ឡើងវិញនៃសញ្ញាចាស់ សញ្ញាថ្មី និង រាងកាយដែលត្រូវបានលើកឡើង។ ឃើញ ទាំងបីនោះទីនោះទេ? ត្រូវរក្សាទាំងបីនៅក្នុងបន្ទាត់ ឃើញ ដូច្នោះ នៅក្នុងទាំងអ្នក ជឿ និង អ្នកមិនជឿ។ ឃើញ?

199 កត់ចំណាំ ថាតើវាយ៉ាងណា “សរុបមក។” សូមចងចាំ ព្រះជាម្ចាស់មិន សុគតដើម្បីជំនួសបាបនោះឡើយ។ ឥឡូវតើពួកគេត្រូវចូលមកចំពោះអ្វី? បើវាជា បន្ទា ចាប់ពីដំបូង វានឹងបញ្ចប់ជាបន្ទាដែរ។ លើកលែងតែ អ្នកដែលតម្រូវទុកជាមុន ប៉ុណ្ណោះដែលអាចឃើញ។

200 កត់ចំណាំដោយច្បាស់លាស់។ ដូចជាសម័យកាលអ្នកបរិសុទ្ធ ម៉ាធីនដែរ មុនសម័យកាលងងឹត ជាបុរសកោតខ្លាចព្រះតូចមួយ។ តើប៉ុន្មាននាក់ដែលធ្លាប់ បានអានការសរសេររបស់ អ្នកបរិសុទ្ធ ម៉ាធីន? អ្នកជាច្រើនបានអាន។ យើងនឹង តទៅមើលសំណេររបស់លោកម៉ាធីន សង្ឃបាននិយាយថា “ប៉ុន្តែគាត់មិនបាន យកមកចងក្រងទេ។” ពិតណាស់ គាត់មិនបានមែន មិនបានសម្រាប់តែពួកគេ ប៉ុណ្ណោះ ប៉ុន្តែត្រូវបានទទួលដោយព្រះជាម្ចាស់។ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានប្រាប់ យើងឲ្យដាក់គាត់ចូលក្នុងសម័យកាលក្រុមជំនុំទីបី។ ឃើញ?

201 មើលពីបុរសតូចមួយដែលកោតខ្លាចព្រះជាម្ចាស់ ទទួលការត្រាស់ហៅ និង តម្រូវទុកជាមុន។ ឪពុកម្តាយរបស់គាត់ជាអ្នកមិនជឿ។ ឪពុករបស់គាត់ជា ទាហាន។ គាត់ត្រូវតែទៅតាមខ្សែស្រឡាយនោះ ធ្វើជាទាហាន។ ហើយពេល គាត់បានធ្វើ តែងជឿថាមានព្រះជាម្ចាស់នៅកន្លែងណាមួយ មនុស្សនៅក្នុងព្រៃ តែអាចឃើញព្រះជាម្ចាស់។ ថ្ងៃមួយគាត់ធ្វើដំណើរកាត់ក្រុង ហើយមានមនុស្ស អនាថាដេកនៅទីនោះ កំពុងស្លាប់ហើយសុំអ្នកដទៃ... គាត់ត្រដាក់នៅយប់នោះ។ “អូ” និយាយ “សូមឲ្យអ្វីមកខ្ញុំដណ្តប់ផង ខ្ញុំស្លាប់នៅយប់នេះហើយ។”

202 គ្មាននរណាធ្វើឡើយ។ ហើយម៉ាធីននៅម្ខាងសម្លឹងមើលគាត់មួយស្របក់។ គ្មាននរណាឲ្យឡើយ។ គាត់មានតែអារម្មណ៍មួយ។ គាត់ក៏ត្រដាក់កក ខ្លួនឯង គាត់ កំពុងនៅក្នុងតួនាទី បើគាត់—គាត់ឲ្យអារម្មណ៍នោះទៅគេ។ ដូច្នោះគាត់គិត “ពួកយើង ទាំងពីរមាន ឱកាសរស់បើខ្ញុំចែកជាមួយគាត់។” ដូច្នោះគាត់យកអារម្មណ៍របស់គាត់ ហើយហែកជាពីរដោយដាវ ហើយដណ្តប់មនុស្សអនាថា។ ហើយគាត់ក៏ដណ្តប់ ខ្លួនឯងដែរ។

គ្រប់គ្នានិយាយ “មើល មានអ្វីដែលអ្នកយាម-កំប្លែងនេះចុះ មើលចុះជា ទាហានមើលទៅគួរឲ្យ-កំប្លែង មានអារម្មណ៍ពាក់កណ្តាលខ្លួន!”

203 នៅយប់បន្ទាប់ ពេលគាត់ចប់កិច្ចការរបស់គាត់ហើយ ក៏សម្រាកលើគ្រែរបស់ គាត់ គាត់ភ្ញាក់ឡើង។ មើល កំពុងឈរនៅទីនោះក្នុងបន្ទប់ ហើយកំពុងឈរនោះ ជាព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ដែលបានរុំដោយបំណែកចាស់ នៃសម្លៀកបំពាក់ដែលគេបាន ដាក់លើព្រះអង្គ។ ព្រះអង្គបានជ្រាបរួច “តើអ្នកធ្វើអ្វីចំពោះកូនតូចរបស់យើង ដែល អ្នកបានធ្វើដាក់យើង ដាក់អ្នកដែលបានទទួលការចាក់ប្រេងអភិសេករបស់យើង” សម្រាកនៅទីនោះ។

គាត់ជាអ្នកបម្រើដ៏អស្ចារ្យ របស់ព្រះជាម្ចាស់។ ក្រុមជំនុំសើចចំអកដាក់គាត់ បៀតបៀនគាត់ ទាត់គាត់ចោល និងរឿងជាច្រើនផ្សេងទៀត ប៉ុន្តែគាត់ជាហោរារបស់ព្រះជាម្ចាស់។ អ្វីដែលគាត់បាននិយាយបានកើតឡើង។ មានមនុស្សជាច្រើនបានជឿលើគាត់នៅពេលនោះ។

204 ខ្ញុំចង់បង្ហាញអ្នកពីរបៀបដែលមារសាតាំងបោកបញ្ឆោត។ ថ្ងៃមួយ គាត់កំពុងនៅកន្លែងសិក្សារបស់គាត់។ មានទេវតាប្រកបដោយប្លន្តាណភាពមួយអង្គយាងមកមានមកុដលើក្បាលរបស់វា ស្បែកជើងមាស ខ្សែចងជុំវិញសម្លៀកបំពាក់របស់វា ពីមាស ហើយនិយាយថា “ម៉ាទីន តើអ្នកស្គាល់យើងទេ?” វានិយាយទៀតថា “យើងជាព្រះអម្ចាស់ និងជាព្រះសង្គ្រោះរបស់អ្នក។ យើងជាព្រះមួយអង្គដែលបាន សង្គ្រោះអ្នក។ ចូរថ្វាយបង្គំយើង ម៉ាទីន។” ប៉ុន្តែហោរានោះដឹងថាមានអ្វីម្យ៉ាងដូចជាចម្លែកនៅទីនោះគាត់នៅតែសម្លឹងមើលទេវតានោះ។ គាត់និយាយថា “ម៉ាទីន យើងជាព្រះសង្គ្រោះរបស់អ្នក គឺព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទចូរថ្វាយបង្គំយើង! អ្នកមិនស្គាល់ យើងទេឬ ម៉ាទីន?”

205 ម៉ាទីននៅតែសម្លឹងមើលវា ព្រះបន្ទូលក៏ចូលមកក្នុងគំនិតរបស់គាត់។ រួចគាត់និយាយថា “សាតាំង ចេញឲ្យឆ្ងាយពីយើងទៅ។” គាត់និយាយទៀតថា “ឯងមានមកុដលើក្បាលរបស់ឯង។ ប៉ុន្តែព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះជាម្ចាស់ចែងថា ប្រជាជនបរិសុទ្ធរបស់ព្រះអង្គនឹងបំពាក់មកុដព្រះអង្គនៅថ្ងៃចុងក្រោយ។”

តើនោះមិនជានុយ ខាងពេនទីកុស្តទេឬ? សូមមើលព្រះបន្ទូលនោះបងប្អូនអើយ នោះជាកន្លែងវាត្រូវបង់។

206 ថ្ងៃមួយ ម្តងទៀត នៅក្នុងព្រះវិហារ ពួកគេមានប្រជាជនបរិសុទ្ធចាស់នៅទីនោះ ក្រុមសង្ឃក្មេងៗ។ មានម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេជាប្រភេទមនុស្សឆាប់ខឹង។ មើលនេះ នេះល្អ—ប្រស្នាលនៅថ្ងៃនេះ។ គាត់ចង់ក្លាយជាអ្នកអស្ចារ្យលើអ្នកទាំងអស់ផ្សេងទៀត។ គាត់ចង់បង្ហាញខ្លួនគាត់ សិទ្ធិអំណាច អ្វីដែលធំជាងអ្វីដែល ប្រសើរជាង គ្រប់វណ្ណៈទាំងអស់ អ្នកស្គាល់ ហើយអ្វីដែលធំអស្ចារ្យ។ គាត់ត្រូវតែ ជាអ្នកមានឋានៈ។ តែងតែចង់ឲ្យបងប្អូនដទៃទៀត មិនមែន..អ្នកស្គាល់គាត់ត្រូវជាប្លែកពីគេ។ មើល? គាត់មិនថាវាជាអ្វីគាត់ជាមនុស្សក្រអឺតក្រទមខ្លាំងណាស់។ គាត់ជាក្រសតែមួយគត់ នៅលើឆ្នេរសមុទ្រ។ គ្មាននរណាម្នាក់ អាចប៉ះគាត់បានឡើយ។ ឥឡូវចូរមើលទៅអ្វីដែលបានកើតឡើង។ គាត់ត្រូវតែមានអ្វីមួយ

ដែលធំ គាត់ត្រូវតែប្រៀបធៀបនឹង—សង្គមធំ។ អ្នកតាមខ្ញុំ? មើល? ដូច្នោះគាត់  
និយាយថាគាត់បានថ្លែងព្រះបន្ទូល។ គាត់និយាយថា “ព្រះអម្ចាស់ក៏បានធ្វើឲ្យខ្ញុំ  
ក្លាយជាហោរាម្នាក់។ ដែរ។ ខ្ញុំជាព្យាករី។”

ឥឡូវមានហោរាម្នាក់ដែលគេស្គាល់នៅក្នុងស្រុក នោះគឺ សេន ម៉ាទីន គាត់  
បានកើតមកជាហោរា។

207 ប៉ុន្តែក្មេងនេះនិយាយពួកម៉ាកក្មេងនិយាយថា សង្ឃក្មេងអាយុប្រហែល  
ម្ភៃ-ប្រាំឆ្នាំ។ គាត់និយាយថា “ព្រះអម្ចាស់បានឲ្យធ្វើជាហោរា ហើយខ្ញុំនឹងបញ្ជាក់  
វានៅចំពោះអ្នក។” និយាយថា “យប់នេះ ព្រះអម្ចាស់នឹងឲ្យខ្ញុំធំ អារឺយស្កាត  
ដាក់ វាលើខ្ញុំ អារឺយស ហើយដាក់នៅក្នុងចំណោមអ្នក។ នោះអ្នកទាំងអស់នឹង  
មក លើខ្ញុំ ហើយអ្នកនឹងសុំពីខ្ញុំ។”

208 ឥឡូវប្រៀបធៀបវានៅថ្ងៃនេះ មើល “ខ្ញុំនឹងបានជាប្រធានរបស់អង្គការ។ ខ្ញុំនឹង  
ថែរក្សាអ្នក សង្ឃទាំងអស់របស់អ្នក។”

ហើយច្បាស់ណាស់ថា “យប់នោះ ពន្លឺមួយមកក្នុងអាគារ” សំណេររបស់សេន  
ម៉ាទីនសរសេរដូច្នោះ។ សូមអានវា។ ហើយវាពិតប្រាកដ។ វាជាប្រវត្តិសាស្ត្រ។ ពន្លឺ  
មក ហើយមនុស្សទាំងអស់មើល នេះមកហើយ... គាត់ពាក់អារឺយស ក៏ពង្សឈរ  
នៅក្នុងចំណោមពួកគេ។ គាត់និយាយថា “មើលអ្វីដែលខ្ញុំបានប្រាប់អ្នក?” ប៉ុន្តែ  
នោះ ផ្ទុយនឹងព្រះបន្ទូល។

209 ពេលគាត់បានទៅ ក៏ជួបគ្រូទទួលបន្ទុកខាងវិន័យក្នុងវិទ្យាល័យ គាត់បានដើរ  
ឡើង-ចុះ-បន្តិច និយាយថា “កូនអើយ នោះដូចជាមិនត្រឹមត្រូវទេ។” គាត់និយាយ  
ថា “មានតែផ្លូវតែមួយគត់” នេះគឺវា! “មានតែផ្លូវតែមួយសម្រាប់យើងត្រូវដឹង។ វា  
ហាក់ដូចជាអស្ចារ្យហួសធម្មជាតិ។” បួនប្រុសអើយ ពេនទីកុស្តនឹងចាប់ ប្រុស  
គ្រឿងសណ្ឋាន បន្ទាត់ ទំពាក់ និងអ្វីផ្សេងៗទៀត! គាត់និយាយ “ការអស្ចារ្យអាច  
មើលទៅហាក់ដូចត្រឹមត្រូវទាំងអស់ ប៉ុន្តែវាហាក់ដូចជាមិនត្រឹមត្រូវនឹងព្រះបន្ទូល  
ឡើយ។ ឥឡូវយើងមានមនុស្សបែបនេះ ហោរាដែលមានការចាក់ប្រេងអភិសេក  
ដោយឈ្មោះរបស់ម៉ាទីន។ មក នៅមុនគាត់។”

បុរសម្នាក់និយាយថា “ទេ ទេ! ម៉ាទីនមិនមានអ្វីត្រូវធ្វើជាមួយការនេះឡើយ។”

210 រួចនិយាយថា “យ៉ាងណាក៏ដោយ អ្នកនឹងទៅ។” ហើយពួកគេបានចាប់គាត់ ដើម្បីយកគាត់ទៅចំពោះម៉ាទីន ហើយអារវាងដោយចេញពីគាត់។

211 មើល “បញ្ហាអ្នកត្រូវបានជ្រើសរើស ប្រសិនបើវាអាចធ្វើបាន។” មើល ពួកគេ ស្គាល់ពួកគេ។ ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលថា “ចៀមរបស់ខ្ញុំស្គាល់សំឡេងខ្ញុំ។”

“អូ” អ្នកនិយាយថា “ឮ សំឡេង ‘របស់ខ្ញុំ’។”

នោះជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអង្គ។ “មនុស្សមិនត្រឹមតែរស់ដោយសារតែនំប៉័ង តែប៉ុណ្ណោះទេ ប៉ុន្តែគ្រប់ទាំងព្រះបន្ទូល។” មើល? អ្នកដែលបានជ្រើសរើសជាមុន ដឹងការនេះ។ “ពាក្យចម្លែក ឬ សំឡេងចម្លែក ពួកវានឹងមិនទៅតាមឡើយ។”

នោះជាមធ្យោបាយសម្រាប់ពួកម៉ាកពួកគេនៅទីនោះ ពួកគេនឹងមិនទៅ តាមឡើយ។ ពួកគេបានដឹងថា ម៉ាទីននៅទីនោះ ហោរាម្នាក់នៅជំនាន់នោះ ទទួលស្គាល់ដោយព្រះជាម្ចាស់តាមរយៈព្រះបន្ទូល ស្គាល់ព្រះបន្ទូល ហើយ មនុស្សនោះនឹងមិនឈរនៅមុខវាឡើយ។

212 គាត់ក៏និយាយថា “សាកសពសត្វនៅឯណា” ឬ ព្រះបន្ទូល “នោះនៅក្នុងរដូវ ឥន្ទ្រីទាំងឡាយនឹងផ្គុំគ្នា។” ឥឡូវម៉ាថាយ... អ្នកចង់ដាក់វាចុះគឺម៉ាថាយ ២៤:២៨។ គ្រាន់តែនៅមុនហ្នឹងបន្តិចម៉ាថាយ ២៤:២៤ បួនខនៅខាងក្រោមវា ប្រសិនបើអ្នក ចង់បានវា។ “សាកសពសត្វនៅឯណា” ម៉ាណា ព្រះបន្ទូល “នោះឥន្ទ្រីនឹងផ្គុំគ្នា។”

213 ឥឡូវខ្ញុំត្រូវតែប្រញាប់។ ខ្ញុំបានមើលទៅទីនោះ ហើយឃើញ ម៉ោងប៉ុន្មាន... វា —គឺប្រាំពីរ ឬប្រាំបីនាទីក្រោយដប់ពីរ។ ខ្ញុំនឹងប្រញាប់យ៉ាងរហ័សបំផុត ឬ យើង អាចបញ្ចប់វារហូតដល់យប់ មួយណាក៏បាន អ្នកចង់ធ្វើវា។ ព្រឹកនេះ ឬ យប់? ហា? តើប៉ុន្មាននឹងត្រូវទៅផ្ទះ នៅថ្ងៃនេះក្រោយចប់ថ្ងាយបង្អំ សូមលើកដៃរបស់ អ្នកមើល! មើល អូ គួរបន្តទៀតបាន!

ខ្ញុំសូមទោសដែលហាមបងប្អូនមិនឲ្យបើកទូរស័ព្ទ ដូច្នោះ ប៉ុន្តែខ្ញុំនឹងប្រញាប់។ វាមានតម្លៃជាងលុយរបស់អ្នក។ ខ្ញុំជឿវាអីចឹង សម្រាប់ខ្ញុំ មើល។ លុយរបស់អ្នក នឹងរលាយ។ នេះនឹងមិននៅឡើយ វាជាព្រះបន្ទូល។ មើល?

214 “សាកសពសត្វនៅឯណា នោះឥន្ទ្រីនឹងត្រូវផ្គុំគ្នា។” សាកសពសត្វនៅឯណា នៅឯណា—ការ—ការសម្លាប់គឺ ឥន្ទ្រីនឹងត្រូវផ្គុំគ្នានៅទីនោះ។ សាច់ស្រស់នៅឯ ណាព្រះបន្ទូលតាមពេលវេលានោះឥន្ទ្រីនឹងផ្គុំគ្នានៅទីនោះ។

ប៉ុន្តែក្រោយពីវារលួយ នោះត្នាតនឹងឆាមវា។ បាទ។ មើលអ្វីដែលខ្ញុំ ចង់និយាយ? ពេលការសម្លាប់បានធ្វើឡើង នោះឥន្ទ្រីមក ប៉ុន្តែក្រោយពីវាទំនៅ ទីនោះ ហើយស្អុយ នោះត្នាតក៏មក។ ឥន្ទ្រីនឹងមិនធ្វើអ្វីជាមួយវាឡើយ។ មើល?

ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលថា “សាកសពសត្វនៅឯណា” ម៉ាណាធ្លាក់ នៅឯណា ពេលយប់ម៉ាណាធ្លាក់មកស្រស់ “កន្លែងឥន្ទ្រីនឹងផ្គុំគ្នាសម្រាប់វា។” នោះ ជាម៉ាណា សម្រាប់ថ្ងៃនោះ។ មើល? សូមកត់សម្គាល់។

215 ប៉ុន្តែក្រោយពីវារលូច ដង្កូវក៏កើតមានលើវា នោះត្នាតក៏មក។ ពួកគេមិនអាច ធំ ក្លិនវាឡើយហេតុទាល់វារលូយ។ ហេតុនេះ បានជាព្រះយេស៊ូវទ្រង់ឈប់នៅ ទីនោះ ហើយមានព្រះបន្ទូលថា “យេរូសាឡឹមអ្នកដែលចោលហោរាគ្រប់រូបនឹងដុំ ថ្មអើយ!” សូមកត់សម្គាល់សព្វនាមបុរិសៈមើល “យេរូសាឡឹម យេរូសាឡឹមជា រឿយៗខ្ញុំ...” តើគាត់ជានរណា? “ជារឿយៗខ្ញុំបានប្រមែប្រមូលអ្នករាល់គ្នា ដូចជា មេមាន់ក្រុងកូនរបស់វា អ្នកដែលចោលហោរាគ្រប់រូបនឹងដុំថ្ម ខ្ញុំធ្លាប់ចាត់ឲ្យមកឯ អ្នកហើយ” នោះជាក្រុមជំនុំធំ នៅយេរូសាឡឹម។

216 យេរូសាឡឹមដែលមិននៅទីនេះលើផែនដី “ប៉ុន្តែយើងជាយេរូសាឡឹមនៅ ឋានសួគ៌” ព្រះបន្ទូលចេញមកពីណា ពីការកំណត់ជោគវាសនាជាមុន មើល។ មិនមែនយេរូសាឡឹមចាស់ដែលខូចទេ គឺយេរូសាឡឹមថ្មី ដែលមិនអាចខូចបាន ឡើយ។ មិនមែន យេរូសាឡឹមចាស់ដែលធ្វើដោយដៃមនុស្សទេ ប៉ុន្តែយេរូសាឡឹម ថ្មីដែលធ្វើដោយព្រះជាម្ចាស់ មើល ព្រះបន្ទូលនៅខាងលើនោះ ឥឡូវត្រូវបាន បង្ហាញឲ្យឃើញច្បាស់ហើយ។ “នៅក្នុងដំណាក់ព្រះចិត្តខ្ញុំមានបន្ទប់ច្រើន។ ខ្ញុំនឹង ទៅ ហើយរៀបចំសម្រាប់អ្នករាល់គ្នា” ព្រះអាទិការធ្វើផ្លូវពីមាស និងអ្វីៗផ្សេងទៀត។ មួយនោះហើយដែលមិនខូច។

217 “យេរូសាឡឹម យេរូសាឡឹម ជារឿយៗខ្ញុំ” តាំងពីការចាប់ផ្តើមពេលវេលា មិនមែនមនុស្សទីបីទេ អ្នកផ្សេងទៀត ប៉ុន្តែ “ខ្ញុំនឹងក្រុងអ្នកដូចជាមេមាន់បានក្រុង កូនរបស់វាប៉ុន្តែអ្នកនឹងមិនឡើយ។ ប៉ុន្តែឥឡូវពេលរបស់អ្នកមកដល់ហើយ។” មើល?

“សាកសពសត្វនៅឯណា ឥន្ទ្រីនឹងផ្គុំគ្នា។” ប៉ុន្តែសាកសពសត្វរលួយ នោះ សត្វស្នាំងផ្គុំគ្នាដែរ។ មើល?



218 សូមកត់សម្គាល់។ ម៉ូសេ គាត់មិនដែលឲ្យកូនរបស់ព្រះជាម្ចាស់...ម៉ូសេជា ឥន្ទ្រីមួយ ហើយគាត់មិនដែលឲ្យកូនរបស់ព្រះជាម្ចាស់ ពូជពង្សរបស់លូអេ។ មើល? គាត់មានព្រះបន្ទូលស្រស់របស់ព្រះជាម្ចាស់។ “ព្រះជាព្រះអម្ចាស់បានជួប ខ្ញុំនៅវាលរហោឋាន ហើយបានបញ្ជាក់ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអង្គ រួចចាត់ខ្ញុំចុះមក ទីនេះដើម្បីហៅអ្នករាល់គ្នាចេញ។” បន្ទាប់មក មានអ្នកក្លែងខ្លួនមកជុំវិញ ក្លែងខ្លួន

វា។ មើល? ប៉ុន្តែគាត់មានព្រះបន្ទូលអំពីពេលវេលា។ ព្រោះព្រះជាម្ចាស់ មាន ព្រះបន្ទូលនឹងអប្រាហាំ គឺព្រះអង្គដែលបានសន្យាថា “ពូជពង្សរបស់អ្នកនឹងទៅ ស្នាក់នៅក្នុងស្រុកមួយ ដែលមិនមែនជាស្រុករបស់ខ្លួន រយៈពេលបួនរយឆ្នាំ ប៉ុន្តែ ខ្ញុំនឹងរកពួកគេ ហើយយកពួកគេចេញដោយព្រះហស្តព្រះចេស្ដា។”

219 ម៉ូសេនិយាយថា “ឥឡូវ ព្រះជាព្រះអម្ចាស់មានព្រះបន្ទូលនឹងខ្ញុំហើយបង្ហាញ ខ្ញុំ ព្រមទាំងប្រាប់ខ្ញុំពីអ្វីដែលត្រូវធ្វើ ដូច្នេះខ្ញុំនឹងប្រាប់អ្នក។” និយាយថា “អញជា ចូរបញ្ជូនខ្ញុំ។”

“អញជា!” មិនមែន “អញបានជា ឬ នឹងជា។” “អញជា” បច្ចុប្បន្នកាល ព្រះបន្ទូល ឥឡូវ។ មិនមែនព្រះបន្ទូលដែលមាន ព្រះបន្ទូលដែលនឹងមក ព្រះបន្ទូល នោះគឺឥឡូវ។ មើល? អ្នកយល់ទេ? “អញជា!” “អញជា” គឺព្រះបន្ទូល។ “នៅដើម ដំបូងមានព្រះបន្ទូល ហើយព្រះបន្ទូលគង់នៅជាមួយព្រះ។” តើត្រឹមត្រូវទេ? “អញ ជា។” “ព្រះជាម្ចាស់បានចាត់ខ្ញុំឲ្យមកក្នុងនាម ជាហោរារបស់ព្រះអង្គ ដើម្បី បង្ហាញថាការនេះជាការពិត។ ខ្ញុំជាចម្លើយសម្រាប់ព្រះបន្ទូលនេះ ប្រាប់ខ្ញុំឲ្យចុះ មកទីនេះ ហើយធ្វើការនេះ។”

220 ដូច្នេះពេលគាត់បានធ្វើវា ជាធានាគបថា “មើល យើងក៏មានមនុស្សជាច្រើន នៅក្នុងក្រុមរបស់យើងអាចធ្វើវាដូចគ្នា” ពួកអ្នកក្លែងខ្លួន។

ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលថា “ឥឡូវ ការនោះនឹងកើតឡើងសាឡើងវិញម្តង ទៀត នៅថ្ងៃចុងក្រោយ” មើល ប្រកាសរឿងដូចគ្នា។ មើល តើអ្នកណាចុះមកមុន។ មើល តើអ្នកណានៅជាប់នឹងព្រះបន្ទូល។ នោះវាជារបៀបដែលគេស្គាល់វា។ ដូច្នេះ អ្នកឃើញ។

221 យើងកត់សម្គាល់ ម៉ូសេមិនដែលឲ្យពួកគេអ្វី ដែលមាននៅជំនាន់របស់លូអេ ឡើយ “យើងនឹងធ្វើទុកជំនួយឥឡូវ ព្រោះនោះជាព្រះបន្ទូល អ្នកដឹង។ លូអេធ្វើទុក ជំនួយថ្ងៃ។” ទេ គ្មានបានស៊ីនៅលើនោះ។ ទេ ទេ។

222 នេះជាព្រះបន្ទូលសន្យា។ សូមកត់សម្គាល់ ចំពោះសាររបស់គាត់ដែលគាត់ បានមកពីព្រះជាម្ចាស់ គាត់មានព្រះបន្ទូលកំណត់ជាមុនពិតប្រាកដ របស់ព្រះ ជា ម្ចាស់ សម្រាប់ពេលនោះ។

ព្រះយេស៊ូវក៏មិនបានបម្រើពួកគេ គឺពូជពង្សរបស់ម៉ូសេនៅសល់។ ម៉ូសេមាន ព្រះបន្ទូលសម្រាប់ពេលនោះ ប៉ុន្តែម៉ូសេជាហោរាម្នាក់។ នេះព្រះជាម្ចាស់អង្គទ្រង់ ផ្ទាល់ មើល ព្រះអង្គមិនដែលបានបម្រើពួកគេម៉ូសេ—គឺពូជពង្សរបស់ម៉ូសេ។

ប៉ុន្តែ គ្រាន់តែមើលគ្នាទីនោះក្នុងការរៀបចំ មានចំនួនច្រើនលើវា។ “យើង ដឹង! យើងមានម៉ូសេ! យើងមិនចាំបាច់ត្រូវមានអ្នកទេ។”

223 ព្រះអង្គមានព្រះបន្ទូលថា “ប្រសិនបើអ្នកបានស្គាល់ម៉ូសេ អ្នកក៏ស្គាល់យើង ពីព្រោះម៉ូសេជាអ្នកនាំពាក្យរបស់យើង។” អូ របស់ខ្ញុំ! មើល?

“សាកសពសត្វនៅឯណា ឥឡូវនឹងផ្គុំគ្នា។” ឥឡូវ! ការសម្លាប់ថ្មីៗនៃព្រះបន្ទូល ព្រះបន្ទូលដែលត្រូវបានបើកឡើង រីកធំធាត់ឡើង ត្រូវបង្ហាញឲ្យឃើញ ហើយផ្តល់ ជាអាហារសម្រាប់ក្មេង។

ឥឡូវសាកសពសត្វចាស់ ដែលនៅទីនោះជាច្រើនឆ្នាំ វានឹងនៅទីនោះ។

ឥឡូវដូចគ្នា! លូធើមានសារនៃការកែប្រែចិត្ត ប៉ុន្តែអ្នកជាក្រុមរបស់ស្នាំងលូធើ រៀន! បាបទីស្តមានសារមួយ ប៉ុន្តែអ្នកជាស្នាំងបាបទីស្ត! មើល? ពេនទីកុស្ត មាន សារមួយ មកផ្ទះឥឡូវនេះ ស្នាំងពេនទីកុស្ត!

“ប៉ុន្តែសាកសពសត្វនៅឯណា ទីនោះឥឡូវនឹងផ្គុំគ្នា។”

224 សូមចងចាំថា អ្នកមិនអាចចិញ្ចឹមលូធើរៀនបានឡើយ ត្រលប់ទៅពួកគេនៅ ថ្ងៃនោះ (ឥឡូវអ្នកអាច) កាតូលិកសាកសពពេលយូរ។ ទេ លោក។ គាត់មានសាច់ ស្រស់។ នោះជាអាយុក្រុមជំនុំនោះ។

អ្នកមិនអាចចិញ្ចឹមមេតូឌីស្ត សារលូធើរៀន។ អូ ទេ គាត់មិនចង់បានសាក សពពេលយូរនោះទេ។ វាលូធើហើយ។ មើលជីវិតបានចេញពីវាហើយចូលទៅក្នុងអ្វី ទៀត។ នោះជាដើមចាស់ដែលស្លាប់ត្រលប់ទៅទីនោះ។ ជីវិតកំពុងបន្តដំណើរ។

អ្នកក៏មិនអាចចិញ្ចឹមកូនក្រមុំពេនទីកុស្តនិយម របស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ទេ ពិតប្រាកដណាស់! មែកប្រុត-រសាយការរៀបចំ គ្មានអ្វីធ្វើ! ទេ ទេ!

ដ្បិតសេចក្តីសន្យាគឺ “មុនការធំ និងថ្ងៃដ៏រន្ធត់ត្រូវមកដល់ ខ្ញុំនឹងចាត់អេលីយ៉ា ជាហោរាមកឯអ្នក។ គាត់នឹងស្តារចិត្តរបស់ក្មេង ត្រលប់មកមានជំនឿរបស់ឪពុក សាឡើងវិញ។” “សេចក្តីសន្យាទាំងអស់នេះបានកត់ត្រានៅក្នុងព្រះគម្ពីរ។ ខ្ញុំនឹងធ្វើ វា ហើយនោះជាកន្លែងឥន្ទ្រីនឹងផ្គុំគ្នា។” “អស់អ្នកណា ដែលព្រះបិតាប្រគល់ឲ្យខ្ញុំ នឹងមករកខ្ញុំ” មើល?

225 ព្រះយេស៊ូវមិនធ្លាប់សាកនោះទេ។ ប៉ុន្តែ ពេលព្រះយេស៊ូវយាងមក ព្រះអង្គ ឃើញពួកគេជាហ្នូងត្នាត “យើងមានម៉ូសេ និងក្រឹត្យវិន័យ។” មើល? ឥឡូវ នោះ ជា របៀបបញ្ចាំល្អត្រលប់ទៅឯនាយ ពេលវាត្រូវបានសម្លាប់ ហើយប្រគល់ឲ្យពួក គេ។ មើល នោះសុទ្ធតែត្រូវ។

ប៉ុន្តែនេះជាអ្វីដែលត្រូវបានព្យាករសម្រាប់ម៉ូសេ ខ្លួនគាត់ផ្ទាល់ ដែលបាន សម្លាប់សម្រាប់ការរូជា និយាយថា “ព្រះជាព្រះអម្ចាស់របស់អ្នកនឹងលើកតម្កើង នៅក្នុងចំណោមអ្នករាល់គ្នាបងប្អូនផ្ទាល់របស់អ្នករាល់គ្នា ហោរា។ វានឹងកើតឡើង ដែលម្នាក់ៗនឹងមិនពាក់ព័ន្ធហោរា និងអ្វីដែលព្រះអង្គមានព្រះបន្ទូល នឹង ត្រូវ កាត់ចេញពីក្នុងចំណោមប្រជាជន។” វាក៏មានបែបហ្នឹង។

226 មើល ទំនាយខុសគ្នាប្រហែលប្រាំមួយរយបានសម្រេចនៅទីនោះដូចម្តេច ដែរ របស់ព្រះគម្ពីរសម្ព័ន្ធមេត្រីចាស់ សម្រាប់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ “ពួកគេបានទម្លុះ ដែររបស់ និងជើងរបស់ខ្ញុំ។” ប្រហែលខ្ញុំភ្លេចចំនួនដែលបានសម្រេចនៅប្រាំពីរ ឬ ប្រាំបីម៉ោងមុនហ្នឹងអំពីជីវិតរបស់ព្រះអង្គ ហោរាទាំងអស់ដែលបានថ្លែងទុក ត្រូវ ឥតខ្ចោះ។

227 ប្រសិនបើ ខ្ញុំបានថ្លែងពាក្យទំនាយនៅថ្ងៃនេះថា រឿងពិតប្រាកដមួយនឹងកើត នៅមួយឆ្នាំខាងមុខ ប្រហែលខ្ញុំទទួលបាន—ខ្ញុំទទួលបានឱកាសម្តែប្រាំភាគរយ សម្រាប់ឲ្យវាកើតឡើង មិនថាត្រូវ ឬខុស។ ប្រសិនបើខ្ញុំបានព្យាករ នោះនឹងកើត ឡើងហើយមិនបាននិយាយថាពេលណា ខ្ញុំទទួលបានភាគរយតិចជាង។ ប្រសិន បើ ខ្ញុំបានព្យាករពេលវេលាវានឹងកើតឡើង ផ្តល់ឲ្យខ្ញុំកម្រិតតិចជាង។ ប្រសិនបើ ខ្ញុំ បានព្យាករកន្លែងវាកើតឡើង វានៅតែផ្តល់ឲ្យខ្ញុំកម្រិតតិចជាងដដែល។ ប្រសិនបើ ខ្ញុំបានព្យាករ...នរណាវានឹងបន្ត នោះខ្ញុំនៅតែទទួលបានប្រហែលមួយរយពាន់ នៃ កម្រិតមួយ វាធ្លាប់កើតមាន ប្រសិនបើវាមិនពិត។

ហើយគ្រប់ទាំងព្រះបន្ទូល ហាលេលូយ៉ា ដែលត្រូវបានសរសេរឡើងចំពោះ ព្រះមេស៊ី ត្រូវបានសំរេចរយះសារលិខិតមួយ។ ទោះបីរហូតដល់ថ្ងៃមួយ ដែល កំពុងតែអានបទគម្ពីរ ទ្រង់បានឈប់នៅពាក់កណ្តាលឃ្លា ហើយបានមានបន្ទូល ថា “ព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះសណ្ឋិតក្នុងខ្ញុំ អោយផ្សាយចេញនូវព្រះបន្ទូលរបស់ ព្រះ និងប្រគល់...” ហើយបានឈប់នៅត្រង់ពាក់កណ្តាលឃ្លា ដោយសារតែឃ្លា ដែល នៅសល់គឺនៅឯការយាងមកជាលើកទីពីរបស់ទ្រង់។ អាម៉ែន! “ផ្ទៃមេឃ និង ផែនដីនឹងកន្លងបាត់ទៅ តែពាក្យខ្ញុំមិនដែលបាត់ឡើយ។” ឃើញទេ?

228 ទ្រង់ជាព្រះបន្ទូល ហើយព្រះបន្ទូលនេះបានចិញ្ចឹមពួកគេ។ លោកម៉ូសេបាន ប្រាប់ពួកគេពីសេចក្តីពិត ប៉ុន្តែអ្នកឃើញទេ ពួកគេតែងតែបង្កើតនិកាយចេញពីវា សំរាប់សត្វគ្នាតដើម្បី...

វាមានខ្លះ ដែលនៅសល់បន្ទាប់ពីសត្វត្រូវបានស្លាប់ ហើយហើរទៅសំបុក វាវិញ។ បន្ទាប់មកពួកគេកំពុងតែរង់ចាំមើលអ្វីផ្សេងទៀត។ “ព្រះបន្ទូល” ពួកគេ និយាយ “ទីនេះដែលវាត្រូវតែមក។ យើងមានក្តាន់កាលពីម្សិលមិញ ហើយយើង មានសត្វចៀមសំរាប់ថ្ងៃស្អែក។” ឃើញនូវអ្វីដែលខ្ញុំចង់មានន័យទេ? “មានសាក សពសត្វក្តាន់ចាស់មួយនៅទីនោះ កំពុងតែអរសប្បាយ ស្រាប់តែមានសត្វចៀម ល្អស្អាតកំពុងតែមកនៅថ្ងៃនេះ។ សួរថា តើវានៅឯណា?” ឃើញនូវអ្វីដែលខ្ញុំចង់ មានន័យទេ? គឺជាអាហារទេវតា! មនុស្សដែលទទួលបាននំម៉ានា ក្នុងថ្ងៃមួយ ហើយប្រសិនបើ ពួកគេបានព្យាយាមរក្សាទុកនំទាំងនោះ សំរាប់ថ្ងៃបន្ទាប់ នោះ វា នឹងត្រូវបំផ្លាញគ្មានសល់។ តើអ្នកមិនឃើញគ្រប់ផ្នែកទាំងអស់ទេអី តើអស្ចារ្យ យ៉ាងណា? គឺដូចឥឡូវនេះអញ្ចឹង!

229 ចំណាំ សត្វគ្នាតនៃថ្ងៃរបស់ព្រះយេស៊ូវ គឺបានកំពុងតែដេញអារក្ស ជាអ្នក ដែលបានជ្រើសតាំងនៅ ក្នុងសាកសពចាស់។ តើវាត្រូវទេ? ពួកគេកំពុង តែដេញ អារក្សចេញ។ ព្រះគ្រីស្ទមានបន្ទូលដូច្នោះ។

ហើយចងចាំ ពួកគេមានហោរានៅថ្ងៃនោះ។ កែជាស ជាសង្ឃខ្ពង់ ខ្ពស់ ដែល ត្រូវបានគេព្យាករណ៍ទុក។ តើមានប៉ុន្មាននាក់ ដឹងពីរឿងនេះ? កែជាស ត្រូវបាន គេព្យាករណ៍ទុក។ ចំណាំ ទីតាំងរបស់រុក្ខជាតិដែលគ្មាន ប្រយោជន៍ក្នុងទីវាល វា ក៏ត្រូវបានស្រោចទឹក ដោយការជ្រើសតាំងដែលដូចគ្នា។ តើហេតុអ្វី បាន ជាគម្ពីរ និយាយថា គាត់ត្រូវបានព្យាករណ៍ទុក? “ដោយសារតែគាត់ គឺជាសង្ឃខ្ពង់ខ្ពស់នៅ

ឆ្នាំនោះ។” សត្វដ៏អាក្រក់មួយ រុក្ខជាតិដែលគ្មានប្រយោជន៍ ហើយនិង រុក្ខជាតិដែលពោពេញដោយបន្លា ការទុកដាក់ស្រូវសាលី ប៉ុន្តែ ព្រះវិញ្ញាណគឺស្ថិត នៅក្នុងគាត់ គឺជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធពិតរបស់ព្រះ។ ព្រះវិញ្ញាណ នៃព្រះបានស្ថិត លើគាត់ អោយផ្សាយព្រះបន្ទូល អោយព្យាករណ៍ ហើយ និង ផ្សាយប្រាប់ពីអ្វីដែល នឹងមក ហើយអ្វីដែលនឹងទៅ ព្រមទាំងត្រូវបានគេ បដិសេដ និងត្រូវគេគ្រោះ ដោយ សារតែ អះអាងពីសេចក្តីពិត និងភាពត្រឹមត្រូវនៃទេសកាលមួយ។

អូ មេត្តាករុណា បងប្អូន! តើយូរប៉ុណ្ណាទៀតទៅ ដែលយើងត្រូវនិយាយ ពី ការទាំងនេះ ឃើញទេ តើច្រើនប៉ុណ្ណាទៀតទៅតាមរយៈគម្ពីរ? ខ្ញុំនឹងប្រញាប់។ ខ្ញុំ មានប្រហែលជាដប់ទំព័រនៅទីនេះ នៃអត្ថបទគម្ពីរ តើត្រូវបញ្ជាក់ភស្តុតាងសំរាប់ ទាំងអស់យ៉ាងម៉េចទៅ។ “ព្រះអាទិត្យនៅលើភាពដែលច្បាស់លាស់ត្រឹមត្រូវ ហើយ និង មិនច្បាស់លាស់ត្រឹមត្រូវ ដូចគ្នា។”

230 ព្រះយេស៊ូវមាន បន្ទូលបង្ហាញការនេះថា។ “ប្រសិនបើខ្ញុំដេញអារក្សដោយ ម្រាមរបស់ព្រះ តើអ្នកណាធ្វើអោយក្មេងរបស់អ្នកដេញវាចេញ?” ឥឡូវនេះពួកគេ បាន កំពុងតែដេញពួកអារក្សចេញ។ ពួកគេកំពុងតែថ្លែងទំនាយ។ តើត្រូវទេ? ប៉ុន្តែមិន បានចំណាំគាត់ ក្នុងភាពជាព្រះបន្ទូលនៃទេសកាល (ហេតុអ្វី?) គឺ ដោយសារតែទ្រង់និងពួកគេមិនបានចំណាយពេលជាមួយគ្នា។

ឥឡូវនេះយកគម្ពីរម៉ាថាយមើលក្នុងជំពូក ២៤ ខ២៤ “ព្រះគ្រីស្ទក្លែងក្លាយ” ពួកមនុស្សដែលត្រូវបានតែងតាំង នឹងកើតមានឡើង “ហើយក៏នឹងមានហោរា ក្លែងក្លាយ កំពុងតែថ្លែងទំនាយពីការខុសដែរ” ឃើញទេ “ហើយនឹងមានការបោក បញ្ឆោតអោយមនុស្សដើរតាម សូម្បីតែអ្នកដែលព្រះគ្រីស្ទ បានរើសទុកក៏ដោយ។” ឥឡូវអ្នកយល់ច្បាស់ហើយរឺនៅ?

231 សូមកត់សំគាល់ពាក្យថាក្មេង។ “តើអ្នកណាធ្វើអោយក្មេង...ប្រសិនបើ ខ្ញុំ ដេញអារក្សដោយនូវព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ” ដែលទ្រង់គឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ “តើ ដោយសារអ្នកណា ធ្វើអោយក្មេងៗនៃនិកាយរបស់អ្នកដេញពួក អារក្សចេញ?” ឥឡូវនេះគឺមានតែព្រះជាម្ចាស់ប៉ុណ្ណោះ ដែលអាចដេញពួកអារក្ស ទាំងនោះបាន យើងដឹងហើយថា គឺមានតែទ្រង់មួយអង្គគត់។ សំរាប់មនុស្សខ្លាំង ត្រូវតែអោយ ខ្លាំងឡើងទៀត គឺខ្លាំងជាងម្នាក់ដែលនៅក្នុងផ្ទះនេះ។ ពួកគេមានអំណាចដើម្បី នឹងធ្វើការនេះ។

អ្នកដឹងទេនៅក្នុងកណ្តុកម្លឹកវិវិណៈ បាននិយាយថា គាត់...ជាព្រះគ្រីស្ទ ក្លែង ក្លាយដែលនឹងកើតចេញនៅថ្ងៃចុងក្រោយ “គ្រប់ទីសំគាល់ និង ភាពអស្ចារ្យដែល កើតហើយនោះ បានបញ្ចុះបញ្ចូលអ្នកទាំងនោះ ដែលរស់នៅលើផ្ទៃផែនដីអោយ យល់ខុស ហើយបានបញ្ចុះបញ្ចូលប្រាប់គ្រប់គ្នាទាំងអស់ ទាំងគ្រីស្ទបរិស័ទ និង មិនមែនជាគ្រីស្ទបរិស័ទ ដែលឈ្មោះរបស់ពួកគេ មិនមានក្នុងបញ្ជីជីវិតផងដែរ” ឆ្លើយទៅកាន់គម្ពីរម៉ាថាយជំពូក២៤ ខ២៤ “ឈ្មោះរបស់អ្នកណាដែលមិនបាន កត់ទុកក្នុងសៀវភៅរបស់កូនចៀម នៃបញ្ជីជីវិត តាំងពីដើមកំណើតនៃផែនដី។”

ជីវិតនោះ គឺជាបួសគល់—នៃដើមក្រូចដ៏ពិតប្រាក ដែលមកតាមរយៈ ពពួក ដើមឈើដែលមានផ្លែជូ និងអ្វីគ្រប់យ៉ាងដទៃទៀត ហើយផ្តល់បន្តព្រមទាំងដាក់ ផ្លែរបស់វានៅចុងនៃដើម គឺលើគ្រប់ទាំងអស់នៃមែកហើយ និងធាងដែរ។ តើអ្នក ទទួលបានទេ? ខ្ញុំនឹងធ្វើអោយលឿន។ បុរសខ្លាំងម្នាក់...

232 នឹកចាំពីដើរឧតឡូវនេះ គាត់គឺជាមនុស្សស្មោះត្រង់ សុច្ឆរិត ហើយព្យាយាម បំពេញការងាររបស់ព្រះ ហើយនិងមិនបង្ហែបង្ហង់ដើម្បីបំពេញការងារនោះទេ។

“ពួកគេ” ដែលត្រូវបានចាក់ប្រេងតាំង ប៉ុន្តែព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “ពួកគេ កំពុងបង្រៀនសំរាប់គោលលិទ្ធិនិង ការបកប្រែនៃគម្ពីររបស់មនុស្ស” ឃើញទេ វា មិនមែនជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះទេ ហើយក៏មិនមែនជាការបង្ហាញរបស់ព្រះ នោះ ដែរគឺកំពុងបង្រៀនពីប្រវត្តិសាស្ត្រ ព្រះគ្រីស្ទទៅវិញ ឃើញទេពួកគេកំពុងតែធ្វើ អញ្ចឹង។

ហើយគម្ពីរសរសេរថា “ទ្រង់គឺ” “ខ្ញុំគឺ។” មិនមែន “ខ្ញុំធ្លាប់ជា ឬ ខ្ញុំនឹងក្លាយជា។” “ខ្ញុំ ឥឡូវនេះ។” ហើយទ្រង់គឺជាព្រះបន្ទូលនោះ ឯងដែលមានជីវិតរស់ដល់សព្វថ្ងៃ នេះ។

ទ្រង់បានគង់នៅកាលចាប់ផ្តើមដំបូង ទ្រង់បានគង់...ក្នុងផ្នែកដ៏តូចល្អិត ទ្រង់ បានគង់—ជាសរសៃ និងទ្រង់បានគង់ក្នុងសំបក ប៉ុន្តែឥឡូវទ្រង់គង់ក្នុងគ្រាប់។

233 ឥឡូវនេះ អ្នកត្រឡប់ទៅក្រោយហើយរស់នៅម្តងទៀត? តើយ៉ាងម៉េចទៅ ប្រសិនបើ ជីវិតបានយកទៅដាក់នៅខាងក្រោមនោះ អ្នកគិតថា(សេសសល់) ជីវិត ដែលបោះចោលនោះ ត្រឡប់ទៅក្រោយវិញ បន្ទាប់ពីសំបកចាស់ស្ងួតទៅ តើអាច ត្រឡប់ទៅរស់នៅក្នុងវាម្តងទៀតបានទេ? មិនអាចជាដាច់ខាត។ “វាមិនអាច ទៅ

រួចនោះទេសំរាប់ការនេះ ដែលត្រូវគេស្រាយពន្យល់តែម្តងនោះ? ហើយក៏មិន បាន មានអ្វីកើតឡើងនោះដែរ ចំពោះពាក្យ ដែលគ្រាន់ តែចូលត្រចៀកម្ខាង ហើយចេញ តាមម្ខាងទៀត។ “ពួកគេបានស្លាប់ បានទៅបាត់ ព្រមទាំងរុក្ខជាតិ មានបន្លាពោរ ពេញដែលស្ទើរតែគ្មាននរណាអើរពើ ខ្វល់ខ្វាយ ជាមួយនោះ គឺចុងក្រោយនឹងត្រូវ បញ្ចប់ដោយត្រូវគេដុតបំផ្លាញ។” តើត្រូវទេ?

ខ្ញុំនឹងព្យាយាមអោយលឿនតាមដែលអាចធ្វើបាន។

234 កត់ចំណាំនូវបទគម្ពីរឥឡូវនេះ។ ការបង្រៀនប្រវត្តិសាស្ត្រព្រះយេស៊ូ គឺ ដូចជាពួកគេកំពុងព្យាយាមរស់នៅក្នុងអតីតកាល ដូចជា “លោកវេសស្ទីនិយាយ ថា ដូច្នោះហើយ-ដូច្នោះ។ ឬ ដូច្នោះហើយ-ដូច្នោះ និយាយ ដូច្នោះហើយ-ដូច្នោះ។” អ្នកកំពុងបដិសេធព្រះបន្ទូលសន្យារបស់ព្រះ ចំពោះសម័យកាលហើយ គឺជានិមិត្តរូបដែលត្រូវបាន កំណត់យ៉ាងច្បាស់ ក្នុងការបញ្ជាក់ពីសេចក្តីសន្យា របស់ ព្រះចំពោះ សម័យកាល។ ពួកគេកំពុងតែព្យាយាមដាក់ស្រាក្រហម នៃនិកាយ លូធើរៀន បាបទីស្ត និង ពេន្តូទីកុស្ត ចាស់របស់ពួកគេនៅក្នុងដបថ្មី។ វាមិន ដំណើរការ នោះទេ។ ហើយ ស្រាក្រហមថ្មីរបស់យើង ហើយដបចាស់របស់ពួកគេ ក៏មិន ដំណើរការនោះដែរ។ ប្រសិនបើ ពួកគេព្យាយាមដាក់ស្រាក្រហមថ្មី ទៅ ក្នុងក្រុម នោះភាពល្ងង់ខ្លៅរបស់ពួកគេ គឺនឹងត្រូវគេបើកអោយរឹតតែឃើញច្បាស់។ ពួកគេ មិនអាចធ្វើដូច្នោះបានទេ។ ព្រោះវានឹងធ្វើអោយផ្ទុះបែបខ្លួន។

235 “ឥឡូវនេះបងប្រុសខ្ញុំបានឃើញនូវ ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះដោយសារ តែព្រះ បន្ទូល ដ៏ល្អឥតខ្ចោះរបស់ព្រះ!”

“ឥឡូវនេះ សូមមើលមកទីនេះ លោកខុកទ័រ ប្រសិនបើ...យើង—យើង មិន អាចទទួលបានវាទេនោះ។” នេត ខ្ញុំគិតថាអ្នកបានទទួលខ្លះពីការនេះថ្មីៗ នេះឯង។ “យើង យើងមិនអាចទទួលបានវាឥឡូវនេះ ទេ។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំសប្បាយចិត្តបើ អ្នក គ្រាន់តែនៅបន្តវា។” អ្នកដឹងរឿងនេះ។ ឃើញទេ វានឹងមិនដំណើរការនោះទេ គឺវា ផ្ទុះឡើង។

“អ្នកមិនដាក់បំណែកខោអាវថ្មី ជាមួយនឹងខោអាវចាស់ៗនោះទេ ព្រោះនឹង ធ្វើ អោយវា ត្រូវបង់ខូចទាំងអស់។” ឃើញទេ? តើព្រះយេស៊ូវមិនបានមានបន្ទូល ដូច្នោះទេ? អ្នកមិនអាចដាក់ស្រាក្រហមថ្មីទៅក្នុងដបចាស់បានទេ។ វាធ្វើអោយផ្ទុះ ឡើង។ ស្រាក្រហមថ្មីវាមានជីវិតនៅក្នុងវា។ វាត្រឹមត្រូវហើយ។

236 សូមកត់ចំណាំការមួយចំនួននៅទីនេះ វាពិតជាលឿនមែនឥឡូវនេះ កំឡុង ពេលយើងកំពុងបញ្ចប់...ការជំរុញរបស់យើង។ កត់ចំណាំក្នុងគម្ពីរវិវរណៈ ១៦:១៣ រហូតដល់១១៤ ប្រសិនបើអ្នកចង់ដាក់ការនោះចុះ។ ប្រហែលជាខ្ញុំ នឹង មិន អាចទៅកាន់វាបានទេ។ ខ្ញុំចង់អោយអ្នកយល់ច្បាស់ហើយឃើញវា។ សូមកត់ ចំណាំឥឡូវនេះ នេះគឺជាការបន្តិសូសំលេងរវាងដបតូចៗទី៦និងទី៧។

237 ឥឡូវនេះយើងកំពុង...យើងនឹងបញ្ចប់ក្នុងពេល១នាទីទៀត ប្រសិនបើអ្នក អាចទ្រាំទ្របានយូរជាងពីរបីនាទីទៀត។ ឥឡូវយើងកំពុងបិទហើយ។

238 កត់ចំណាំក្នុងគម្ពីរ វិវរណៈ ១៦:១៣ ដល់១១៤ រវាងដបទី៦ និងដបទី៧ “មានវិញ្ញាណអាក្រក់បី មានសណ្ឋានដូចជាកង្កែប។” (តើអ្នកបានកត់សំគាល់វា ទេ?) “បានចេញពីមាត់របស់នរណាម្នាក់។” ឥឡូវសូមកត់សំគាល់អោយរហ័ស តើ អ្នកត្រៀមខ្លួនហើយរឺនៅ? សូមនិយាយថា “អាម៉ែន។” [ក្រុមជំនុំស្រែកថា “អាម៉ែ ន។”—Ed] គឺជា ព្រះវិញ្ញាណរួមគ្នាបី!

239 ឥឡូវនេះបងប្អូនរួមនិកាយ វាជិតចប់ហើយ។ សូមកុំក្រោកឡើងហើយ ដើរចេញពីបន្ទប់អី ត្រឡប់មកវិញបន្តស្តាប់ការផ្សាយនេះទៀត ភ្ជាប់-ទូរស័ព្ទ។ កុំ បិទប្រដាប់ចតសំលេងអី។ ជិតចប់ហើយ សូមអត់ធុត់ស្តាប់។ ពីព្រោះអ្នកជាកូន ព្រះ បង្កើតដោយព្រះ ដូច្នោះអ្នកត្រូវតែស្តាប់។

240 ការរួមគ្នាបីជាតែមួយនៃសត្វ កង្កែប! សត្វកង្កែប ជាសត្វមួយដែលតែងតែសំ លឹង មើលទៅក្រោយ។ វាមិនដែលមើលសំលឹងមើលកន្លែងដែលវាកំពុងទៅនោះ ទេវាតែងតែមើលថាវាមកពីណាយើញទេ? តើអ្នកមិនឃើញទេអី? តើលិទ្ធិនៃការ រួមគ្នាបីនេះកើតមកពីណា? ចងចាំ “វិញ្ញាណអាក្រក់បី” វិញ្ញាណតែឯង។ តើអ្នក កំពុងយល់វាទេ? [ក្រុមជំនុំស្រែកថា “អាម៉ែន។”—Ed]

241 កត់ចំណាំ ពួកវាមើលទៅក្រោយទៅកាន់ក្រុមប្រឹក្សា នីសៀ គឺជាកន្លែងដែល លិទ្ធិវិញ្ញាណបីរួមមួយចាប់កំណើត គឺមិនមែនចេញពីព្រះគម្ពីរទេ។ ក្នុងគម្ពីរគ្មាន ការនេះទេ។ ពួកវាមើលត្រឡប់ក្រោយទៅកាន់ក្រុមប្រឹក្សានីសៀ នៅឯនីសៀក្នុង ទីក្រុងរ៉ូម ដែលជាកន្លែងវិញ្ញាណបីរួមគ្នាកើតឡើង។

កត់ចំណាំ ថាតើពួកវាមកពីណា។ ចំណាំ។ ហើយវិញ្ញាណរួមគ្នាទាំងបីនៃ កង្កែបបានចេញមកពីលិទ្ធិរួមគ្នាចាស់ ហើយអោយកំណើតទៅកាន់លិទ្ធិរួមគ្នា



ថ្មី គឺ ជាម្តាយរបស់ពួកវា។ តើវាកើតមកពីអ្វី? វិញ្ញាណរូមគ្នាបី គឺចេញពី “នាគ” ឃើញទេ “ជាសត្វចម្លែក” និង “ហោរាខុសឆ្គង។” វិញ្ញាណបីរូមមួយថ្មី។ ថាតើនៅ ពេលណាដែលកង្កែបទាំងបីចេញមក? នៅពេលណា? ចំណាំ ពួកវាបានកើត មានគ្រប់ពេលវេលា ប៉ុន្តែវាមិនបានបង្ហាញអោយឃើញច្បាស់ប៉ុណ្ណោះរហូតដល់ ចន្លោះពីដប់ទី៦និងទី៧ គឺមុនពេលដែលត្រាត្រូវបានបើកសំដែង(ហិមម)ដើម្បី បង្ហាញវា។

“សំរាប់នៅក្នុងសារនៃទេវតាទី៧ អាទិកំបាំងរបស់ព្រះ ត្រូវបានបើកសំដែង អោយស្គាល់” គ្រប់ទាំងអស់នៃលិទ្ធិវិញ្ញាណបីរូមមួយ ហើយនិងលិទ្ធិការ លាង បាបដែលខុសឆ្គងដែលបានកើតមាននឹងត្រូវបានបើកសំដែងអោយ ឃើញច្បាស់។ ព្រះជួយយើងអោយមើលឃើញនូវអ្វី ដែលជាសេចក្តីពិត! និងមិន គិតថា វាមាននរណាម្នាក់កំពុងព្យាយាមនិយាយអ្វីមួយមកកាន់...

242 ខ្ញុំមានអារម្មណ៍ថាវិញ្ញាណនោះកំពុងអាក់អន់ចិត្តអ្នកឃើញទេ។ ខ្ញុំមិនកំពុង តែ និយាយដោយគំនិតរបស់ខ្ញុំនោះទេ បងប្អូន។ ខ្ញុំកំពុងនិយាយដោយទេវតា របស់ព្រះ ដែលនៅក្នុងជុំនោះ។ វាពិតជាត្រឹមត្រូវណាស់។

243 ចំណាំ ការរួមបីតែមួយ! “ជានាគ” តើប៉ុន្មាននាក់ដែលស្គាល់ថានាគគឺជាអ្វី? វានៅក្នុងទីក្រុងរ៉ូម។ “ហើយនាគបានឈរនៅចំពោះមុខស្ត្រីម្នាក់ ដើម្បីសំលាប់កូន របស់នាង នៅពេលវាកើតចេញភ្លាម។” តើត្រូវទេ? តើ “សត្វចម្លែក” មានន័យថា យ៉ាងដូចម្តេចនៅក្នុងព្រះគម្ពីរ? អំណាច។ ត្រឹមត្រូវ។ “ហោរាក្លែងក្លាយ ហោរាក្លែង ក្លាយម្នាក់” ជាហោរាម្នាក់ដែលត្រូវបានចាក់ប្រេងតាំង។ ឃើញទេ?

244 បានចាប់ផ្តើមនៅកន្លែងណា? នេះគឺជា “ហោរាក្លែងក្លាយ” តែឯកឯង។ “ហោរាក្លែងក្លាយ” សម្តេចប៉ាបទីមួយ ហើយនិងការចេញមកពី “ស្រី—ស្រីមិនល្អ និងជា ម្តាយនៃបណ្តាស្រីមិនល្អទាំងនោះ” គឺទាំងអស់។

លិទ្ធិខុសឆ្គងនៃវិញ្ញាណបីរូមមួយកំពុងតែកើតមានឡើង មិនមែននៅក្នុងវង់ ដំបូង ដែលមិនត្រូវបានបង្ហាញអោយឃើញនោះទេ វាបានឈរធ្វើជាភាពត្រឹមត្រូវ តាមដំណើររបស់វា។ ប៉ុន្តែ នៅពេលដែលត្រាប្រាំពីរ បានត្រូវបញ្ជូនមកដល់ និង ត្រូវបានបើកចំហរ នោះរាល់ទាំងអាទិកំបាំង និងសេចក្តីអាក្រក់របស់វានឹងត្រូវ បានបង្ហាញអោយឃើញយ៉ាងច្បាស់វាមានន័យថានៅពេលដែល “កង្កែបបី ដែល

ជាវិញ្ញាណអាក្រក់មានសណ្ឋានជាកង្កែប ចេញមកបង្ហាញខ្លួនវា” នោះលិទ្ធិ រួមបី ដែលប្រឆាំងនឹងសេចក្តីពិត។ ក៏បង្ហាញយ៉ាងច្បាស់ដែរ។ ឃើញទេ? ហី!

ឃើញទេ តើវាមកពីណា? ឃើញ ថាវាកំពុងថយក្រោយទៅណាទេ? ក្រុម ប្រឹក្សានៃគ្រីស្ទសាសនាទាំងមូល។ ពួកគេជាបងប្អូនប្រុសនឹងគ្នា គឺមានរបៀបតែ មួយ វិញ្ញាណតែមួយ និងជារត្នតែមួយ។

ហើយមើល។ ដូច្នោះ ការកំពុងតែបោកប្រាស់ ការបង្ហាញការអស្ចារ្យ! ហើយ ទាំងនេះជាអារក្ស ដែលទៅមុខទៅកាន់ព្រះទាំងអស់នៅលើផែនដី ហើយកំពុង ធ្វើ ការអស្ចារ្យ ដើម្បីបោកប្រាស់មនុស្សនៅក្នុងថ្ងៃចុងក្រោយ ហើយនឹងបានជោគ ជ័យដែរ ក្នុងការបោកប្រាស់របស់ពួកវា។ តើព្រះបានមានបន្ទូលយ៉ាងម៉េច អំពី វិញ្ញាណអាក្រក់ទាំងនោះ?

បានមានបន្ទូលថា “ខ្ញុំនឹងទៅខាងក្រោម ហើយនិងចូលទៅក្នុងមាត់របស់ ហោរាទាំងនោះ ហើយធ្វើអោយពួកគេព្យាករដោយកុហក ធ្វើអោយអំហាបចេញ មកពីទីនោះ ដើម្បីអោយគេបំផ្លាញ។”

245 ព្រះបានមានបន្ទូលថា “ទៅ។ អ្នកនឹងជោគជ័យ។ អ្នកនឹងធ្វើអោយមាន មនុស្ស ជាច្រើនជឿលើ” ពួកគេមិនស្ថិតលើព្រះបន្ទូល ដើម្បីចាប់ផ្តើមជាមួយ នោះ ទេ។ ឃើញទេ? “ទៅ ដើម្បីអោយអ្នកអាចបញ្ចុះបញ្ចូលគាត់បាន។ អ្នកនឹង ធ្វើជា ម្នាក់ ដែលធ្វើការនេះ នៅពេលដែលអ្នកចូលទៅពួកគេ។ ពួកហោរាក្លែងក្លាយ ធ្វើអោយ គាត់ជឿលុះថាពួកវាត្រឹមត្រូវ។ ហើយពួកគេមិនស្គាល់អ្វីសោះ អំពីព្រះ នឹងមិន បានព្យាយាមរៀនអំពីព្រះបន្ទូលផងដែរ។ ពួកគេមិនអាចជួយខ្លួន ឯង បានទេ ព្រោះពួកគេជារុក្ខជាតិ ដែលសុទ្ធតែបន្លាពាសពេញ។” ឃើញទេ? ឃើញ ទេ? “អ្នកនឹងជោគជ័យ។”

246 មើលទីនេះកង្កែបដែលខុសឆ្គង កំពុងតែមើលទៅខាងក្រោយ “ហេតុអ្វី អ្នក ដឹងថា តើពួកគេបាននិយាយអ្វីកាលនៅឯ នីសៀ?”

ខ្ញុំមិនខ្វល់ពីអ្វី ដែលពួកគេបាននិយាយនោះទេកាលនៅនីសៀ។ ខ្ញុំបានកំពុង និយាយថា អ្វីដែលពួកគេបាននិយាយនៅឯបណ្តែងរបស់ព្រះ គឺជាអ្វីមួយ និងមិន មែនជាអ្វីមួយនោះទេ ហើយអ្វីមួយនោះគឺគាត់ជា “ជាខ្ញុំ។” ឃើញទេ?

“ខុសឆ្គង។” មើលការនោះ។ ហី! ចំណាំ ថាតើពួកគេមកពីណា។

247 ឥឡូវនេះស្តាប់អោយច្បាស់។ យើងមើលឃើញយ៉ាងស្រួល បន្ទាប់ពីត្រាទាំងប្រាំពីរ ត្រូវបានបើកចំហរឡើង ដែលរាល់ទាំងអាថ៌កំបាំងនឹងត្រូវបានបើកសំដែង។ តើការរួមបីជាតែមួយនោះជាអ្វី? ឃើញទេ? តើត្រង់ណាដែលគេហៅថាការរួមគ្នា បីជាតែមួយនោះវាចេញពីណាមក? ឃើញទេ? តើត្រង់កន្លែងណាក្នុងគម្ពីរ ដែលធ្លាប់ បាននិយាយពីពាក្យថា បីរួមគ្នាតែមួយ? តើវាអាចត្រង់ការនិយាយអំពីព្រះ ត្រីឯក ដែរទេ ដែលពួកយើងថ្វាយបង្គំ?

ហើយតើទាំងបីនេះត្រូវបានបំបែកយ៉ាងដូចម្តេច នៅពេលដែលទ្រង់បាននិយាយថា“ខ្ញុំនិងព្រះបិតាខ្ញុំគឺតែមួយ”? “លើកលែងតែអ្នកជឿថាខ្ញុំគឺជាទ្រង់ នោះអ្នកនឹងស្តាប់ក្នុងអំពើបាបរបស់អ្នក ឃើញទេ ការមិនជឿរបស់អ្នក។” អំពើបាបគឺជាការមិនជឿរបស់អ្នក។ “អ្នកនឹងស្តាប់ក្នុងភាពងងឹតចេសរបស់អ្នក ដោយមិនព្រមជឿ។”

អូ តើអ្នកណាដែលនិយាយថាគឺជា ខ្ញុំហើយតើពីកន្លែងណាដែលអ្នក និយាយថាខ្ញុំបានមក។  
អូ តើអ្នកស្គាល់បិតារបស់ខ្ញុំទេ តើអ្នកអាចប្រាប់ពីឈ្មោះរបស់ទ្រង់បាន ទេ?  
**អញ**ជាផ្កាកូលាបនៃ សារ៉ូន ហើយក៏ជាពន្លឺនិងជាតារានៅពេលព្រឹក។

តើអ្នកអាចប្រាប់ខ្ញុំបានទេថាទ្រង់គឺជានរណា?

**អញ**ដែលបាននិយាយទៅកាន់ ម៉ូសេពីគុម្ពបន្ទាដែលឆេះសន្ទោសន្ទៅ។  
**អញ**ជាព្រះរបស់លោកអាប្រាហាំជាពន្លឺហើយនិងជាតារានៅពេលព្រឹក។  
**អញ**ជាផ្កាកូលាបរបស់ សារ៉ូន អូ ពីកន្លែងណាដែលអ្នកបាននិយាយថា ខ្ញុំមកពី  
អូ តើអ្នកស្គាល់បិតារបស់ខ្ញុំទេ រឺក៏តើអ្នកអាចប្រាប់ខ្ញុំពីឈ្មោះរបស់គាត់បាន ទេ? (អាម៉ែន!)

អញជាអាល់ហ្វានិងជាអូមីហ្គាគឺជាដើមដំបូងនិង  
ចុងបង្អស់

អញជាការបង្កើតគ្រប់យ៉ាងទាំងអស់ហើយយេស៊ូវ ជា  
ឈ្មោះរបស់ទ្រង់។

248 វាក្រឹមត្រូវណាស់។ គ្មានព្រះត្រីឯកទេ! ទេ។ វាគឺជាការខុស។

ត្រាទាំងប្រាំពីរកំពុងបើក អាថ៌កំបាំងថា“គួរតែត្រូវបានបញ្ចប់” គឺបានបង្ហាញ  
ឡើង។ ត្រាត្រូវបានបើកចំហរ បោះបង់ចោល បង្ហាញឡើង បង្កើតភាពច្បាស់  
លាស់ ចំពោះអាថ៌កំបាំងរបស់សេចក្តីពិត ដែលត្រាបានបាំងអស់ជាច្រើនឆ្នាំ តាម  
រយៈ ក្រុមជុំនុំ ហើយនិងនិកាយទាំងនេះ។

“ស្រីពេស្យាដ៏ធំម្នាក់” នៃគម្ពីរវិវរណៈជំពូកប្រាំពីរ...តើនាងនោះជានរណា?  
ប៉ុន្តែនាង គឺជា“ម្តាយរបស់ស្រីពេស្យាទាំងពួង។” ដែរ។ ឃើញទេ?

249 “ឥឡូវអ្នកបានហៅពួកគេថា ‘ជាសត្វត្នាត’” អ្នកនិយាយថា“បងប្រាសហាំ។”  
ត្រឹមត្រូវ។

ប៉ុន្តែ ចូរចងចាំ ត្នាតវាគឺជាបក្សី។ វាក៏ត្រូវបានតាំងមកអោយអាចហើរបាន  
ផងដែរ។ “វិញ្ញាណពីរដែលជិតស្និទ្ធនឹងគ្នា និងធ្វើអោយមានការភាន់ច្រឡំក្នុង ការ  
ជ្រើសរើស...” ត្នាតវាគឺជាបក្សីដែលធំដូច—ជាឥន្ទ្រីដែរ។ វាអាចហោះដូចជា ឥន្ទ្រី  
ហើយក៏ត្រូវបានតាំងអោយអាចហោះ ក៏ដូចជាផ្សាយចេញ រឺក៏ការព្យាករណ៍ និង  
ការប្រកាសដូចជាសត្វឥន្ទ្រីផងដែរ។ ប៉ុន្តែ វាមិនអាចហោះតាមសត្វឥន្ទ្រីនៅទី  
ខ្ពស់បាននោះទេ។ ទេ ទេ។ ប្រសិនបើវានៅតែព្យាយាមហោះតាមឥន្ទ្រី នោះភាព  
ល្ងង់ខ្លៅរបស់វានឹងត្រូវសំដែងអោយឃើញច្បាស់។ មែនហើយលោក។ វាមិនអាច  
ហោះតាមសត្វឥន្ទ្រីបាននោះទេ។

អូ គាត់អាចនិយាយថា“ខ្ញុំជឿលើព្រះគ្រីស្ទដែលជាព្រះរាជបុត្រារបស់ព្រះ។”  
ខ្ញុំជឿលើព្រះវរបិតា ដែលជាព្រះមានឥទ្ធិវិទ្ធិដ៏មហិមា ជាព្រះដែលបង្កើតផ្ទៃមេឃ  
និងផែនដី ហើយក៏ជឿលើព្រះគ្រីស្ទ ដែលជាព្រះរាជបុត្រារបស់ផងទ្រង់ដែរ។ អូ!  
ប្រាកដហើយ ពួកគេអាចធ្វើបាន។ ប៉ុន្តែតើគាត់យ៉ាងម៉េចដែរចំពោះការធ្វើខ្លួន  
អោយដូចកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងអស់កល្បជានិច្ច? ឃើញទេ?

250 ឥន្ទ្រីមួយក្បាលគឺត្រូវបានបង្កើតឡើងយ៉ាង-វិសេស។ វាគ្មានអ្វីផ្សេងដូចវានោះទេនៅលើផែនដី។ ឃើញទេ ? វា—វា...ប្រសិនបើសត្វក្បាលព្យាយាមគ្រាប់តាមវា រឺក៏ សត្វបក្សីដទៃទៀត វាអាចនឹងត្រូវបំផ្លាញ។ ហើយភាពល្ងង់ខ្លៅរបស់វានឹងត្រូវបានធ្វើ អោយឃើញច្បាស់ វាច្បាស់លាស់ហើយប៉ុណ្ណឹងនោះ។ វានឹងត្រូវផ្ទុះបែកខ្ទេចនៅ ពេលដែលគាត់ ព្យាយាមដាក់ស្រាក្រហមថ្មីក្នុងដបដែលចាស់នោះ។ ឃើញទេ វា នឹងផ្ទុះឡើង ហើយវានឹងត្រូវបំផ្លាញខ្ទេច។ វាមិនត្រូវបានបង្កើត វាមិនបាន...រូប រាងកាយរបស់វា មិនត្រូវបានផ្តុំបញ្ចូលគ្នាជាមួយនឹងរចនាសម្ព័ន្ធដែលធ្វើអោយ វាមិនអាចហោះទៅលើខ្ពស់បាននោះទេ។ ប្រសិនបើវា ហោះឡើងទៅដំដែនអាកាសខ្ពស់ ជាមួយនឹងបក្សីដទៃទៀត ដោយវាមិនត្រូវបានបង្កើតអោយអាចធ្វើការ នេះបានដូចជាសត្វឥន្ទ្រី នោះវានឹងត្រូវផ្ទុះបំបែកជាបំណែកតូចៗ។ ឃើញទេ? ស្លាប កែវនឹងផុសចេញមក ពីស្លាបរបស់វា ហើយវានឹងធ្លាក់ចុះមកដីវិញ។ ប្រាកដណាស់។ វាមិនអាចហោះតាមសត្វឥន្ទ្រីបានទេនៅទីខ្ពស់។ ប្រសិនបើវាព្យាយាម ធ្វើដូចនេះភាពល្ងង់ខ្លៅរបស់វា នឹងត្រូវបានធ្វើអោយឃើញយ៉ាងច្បាស់។ វាត្រឹមត្រូវ ណាស់។ អ្នកមិនអាចនោះទេ។

251 ហេតុអ្វី? វាមិនអាចមើលឃើញដូចសត្វឥន្ទ្រី។ តើការល្អអ្វីបើវាព្យាយាមហោះចូលក្នុងទីខ្ពស់ ហើយមិនអាចមើលឃើញអ្វីសោះពីទីខ្ពស់នោះ? ហើយប្រសិនបើវាព្យាយាមក្លែងធ្វើជាសត្វឥន្ទ្រី ដោយហើរទៅទីខ្ពស់ នោះវានឹងខ្វាក់ងងឹតស្តង ហើយក៏មិនដឹងថា វាត្រូវទីខ្ពស់នោះធ្វើអីដែរ ព្រោះវាហួសពីដែនសមត្ថភាពរបស់វា។ វាត្រឹមត្រូវហើយ។ វាកំពុងស្រែកឡើង ហើយបន្តទៅទៀត ប៉ុន្តែគ្រាន់តែនិយាយពាក្យមួយទៅកាន់វាថា អា ក្មេងល្អិត ភាពល្ងង់ខ្លៅរបស់វាគឺត្រូវបានបើកសម្តែង។

និយាយទៅកាន់គាត់អំពីការលុបលាងអំពីរបបក្នុងនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ រឺក៏ព្រះអង្គកាលពីម្សិលមិញ បច្ចុប្បន្ន និងអស់កល្បជានិច្ច រហូត—តទៅ និង ប្រាប់ទីព្រះអង្គ។ “ហេតុអ្វីអូតឡូវសូមចាំមួយភ្លែត!” ឃើញទេ? អូ ស្លាបកែវរបស់វាកំពុងធ្លាក់ចុះមកហើយ។ ឃើញទេ គាត់ត្រូវបានធ្វើអោយលោត ឡើងហើយព្យាករណ៍ក៏ដេញអារក្សនិយាយភាសាដទៃកំពុងស្រែកនិយាយបន្តនិង កំពុងរត់ចុះឡើង លើកំរាល។ មិនចាំ បាច់ព្យាយាមធ្វើតាមនោះទេ ហេតុអ្វី គឺព្រោះគាត់ច្បាស់ថា គាត់នឹងត្រូវបានធ្វើ អោយយល់ច្បាស់។

កុំអាល វាត្រូវបានតែងតាំង។ ត្រូវតែតាំងឡើង។ វាអាចហោះ។ វាអាចធ្វើអោយខ្លួនវាមានលំនឹងនៅលើអាកាសប៉ុន្តែមិនអាច...នៅទីខ្ពស់នោះទេ។ ឃើញទេ វាអាចស៊ីសាកសពបាន ប៉ុន្តែវាមិនអាចស៊ីសាច់ស្រស់ៗបាននោះទេ។

វាខ្វាក់។ វាអាចប្រឹងទៅខាងលើបាន ប៉ុន្តែវាមិនដឹងថាវាបានធ្វើអ្វីនៅខាងលើនោះទេ។ ឃើញ ព្រះវិញ្ញាណដែលចូលក្នុងវាដូច្នោះដែរដូចជាក្លៀងដែលធ្វើអោយវាទទឹកប៉ុន្តែមិនមែនទទឹកនោះទេ។ គឺវានឹងផ្ទុះឡើង។ “អូ ខ្ញុំមិនចង់ទៅទេ អូ ទេ ខ្ញុំស្គាល់ខ្ទកទម្រ ចន ដែលលោកបាននិយាយថា...” បាទ ទៅចុះ។ ឃើញទេ? ទៅចុះ បើអ្នកចង់ទៅ។

252 ទេ ចំណាំ វាមិនមែនកើតមក រឺក៏បង្កើតឡើង រឺក៏ត្រូវបានកំណត់វាសនាអោយក្លាយជាបក្សីប្រភេទនោះទេ។ វាអាច...វាគឺជា...ប្រហែលជាដើមក្រូចឆ្មារ ដែលកំពុងតែដុះលើដើមក្រូច ប៉ុន្តែវាមិនមែនដុះចេញពីឫសនោះទេ។ វាគឺជាអ្វីមួយដែលគេបន្ថែមប៉ុណ្ណោះ។ ហើយនៅពេលដែលវាឡើងទៅខ្ពស់ ក្នុងនិកាយរបស់ពួកគេដែលពួកគេមិនអាចមើលឃើញ ពីកាកំណត់ជោគវាសនា ដែលសំដែងអោយឃើញដោយព្រះ នោះភាពល្ងង់ខ្លៅរបស់ពួកគេ នឹងត្រូវបានបើក អោយឃើញច្បាស់។ “អូ ការទាំងនោះ ឆព្វណ្ណរដ្ឋនៅពីលើក្បាលយើង ហើយទាំងអស់ អូវាជាគំនិតឆ្ងុយនៃយើងអីសោះ។” ឃើញទេ? ត្រូវបានធ្វើអោយឃើញ។

253 វាមិនត្រូវបានបង្កើតអោយទៅកាន់ទីខ្ពស់នោះទេ។ វាអាចត្រឹមតែមើលឃើញក្នុងដែនកំណត់មួយដែលនិកាយវាក្រិតប៉ុណ្ណោះ។ ប៉ុន្តែ បន្ទាប់ពីនោះមក វាខ្វាក់ដូចជាសត្វប្រចៀវអញ្ចឹងដែរ។ ហើយការចំកូតរបស់វានឹងលេចចេញឡើង។ ឃើញទេ? នោះហើយ ជាកន្លែងដែលសត្វតន្រ្តីពិតប្រាកដចុះមក ដើម្បីស៊ីចំណី។ បាទ លោក។ នោះជាកន្លែងនៃសេចក្តីពិត ជាតន្រ្តីដែលត្រូវបានជ្រើសតាំងមើល ឃើញខ្លួនឯងថាវាជាអ្វី។ នៅពេលដែលវាមិនអាចទទួលយកពាក្យនោះទេ ពួកវា ដឹងច្បាស់ថា វាគឺជានិកាយនៃពួកសត្វត្នាតហើយ។

254 ហេតុអ្វី ហេតុអ្វីបានជាវាមិនអាចហោះបាន? ពីព្រោះ មើល! ថាពួកវាកំពុងស៊ីនៅលើអ្វី វាកំពុងតែស៊ីចំណីនៅលើនិកាយដែលចាស់ពុកផុយ។ នោះវានឹង មិន—ដែលនិងមិនជំរុញរូបរាងកាយរបស់វា ព្រមទាំងមិនដាក់វាក្នុងភាពសមរម្យ ខាងព្រលឹងវិញ្ញាណនោះទេ។ ក្នុងពាក្យដទៃទៀត គឺជាការលើកវាឡើងខ្ពស់ទៅ លើភាពខុសគ្នានៃនិកាយ។ ឃើញទេ? ឃើញទេ វាគ្រាន់តែត្រូវបានចិញ្ចឹមនៅលើ

សាកសពរលួយប៉ុណ្ណោះ រូបរាងកាយរបស់វាត្រូវបានបង្កើតចេញពីភាពគំរក់នោះ ឯង។ វាមិនអាចឡើងទៅលើ ជាកន្លែងដែលមានសាច់ស្រស់ៗ សំរាប់តែឥន្ទ្រី នោះ ទេ។ វាមិនអាចធ្វើដូចនេះបាននោះទេ។ ឃើញទេ?

255 ការនេះបានបង្ហាញច្បាស់ក្នុងគម្ពីរម៉ាថាយ ២៤:២៤។ វាកំពុងលោត និង ហោះចុះឡើងនៅលើអាកាស ទទះស្លាបរបស់វា តែទោះជាយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏ វា មិនអាចហោះឡើងបានខ្ពស់នោះដែរ។ ឃើញទេ? វាត្រឹមត្រូវ។ ឃើញទេ វា មិនអាចទៅបាននោះទេ វាមិនអាចទៅខ្ពស់ល្មមគ្រប់គ្រាន់ដើម្បីយកសាច់ស្រស់ៗ ដែលតំណាងអោយនំម៉ានានោះបានទេ។ វាអាចគ្រាន់តែស៊ីនំម៉ានាចាស់ ដែល ធ្លាក់ចុះមកដីប៉ុណ្ណោះ ដែលតំណាងអោយសាកសពពុករលួយ ដែលបានស្លាប់ អស់ជាច្រើនសប្តាហ៍ ជាច្រើនខែ រីក៏ជាងសែសិបឆ្នាំកន្លងហើយក៏ថាបាន វាកង្វក់ ខ្លាំងណាស់។ វាអាចស៊ីសាកសពទាំងនោះ ត្រេកអរលើគំនរទុក្ខអ្នកដទៃ និង ស្រែកយំតូចៗត្រូវ ហើយបន្តលោត និងហោះចុះឡើងទៀត ដោយព្យាយាម ធ្វើ ដូចជាសត្វឥន្ទ្រី។ ហើយវាក៏គិតថា វាត្រូវបានតាំងឡើងដូចសត្វបក្សីអញ្ចឹង។

ហើយវាក៏ជាប្រភេទនៃសត្វឥន្ទ្រីដែរ តែគឺជាត្នាត។ យើងដឹងពីការនេះហើយ។ វាដឹងច្បាស់ណាស់ថា។ វាមិនអាចធ្វើអោយដូចជាសត្វឥន្ទ្រី ដ៏អស្ចារ្យបាននោះ ទេ។ ឃើញទេ? វាមិនអាចធ្វើបាននោះទេ។ ទេលោក។ រូបរាងកាយវាមិនត្រូវ បាន បង្កើតវាស៊ីបានត្រឹមសាកសពពុករលួយ ដែលផ្សេងពីឥន្ទ្រីដែល...បាន —ស៊ី សាច់ស្រស់ៗ ដែលជានំម៉ានាថ្មីៗ។ វាគឺជាអ្វីដែលលោកល្ងឺរឺបាន និយាយ លោកវេស្តី បាននិយាយ និងលោកខុកទ័រ ដូច្នោះ-និង-ដូច្នោះបាននិយាយដែរ។ តែវាមិនមែនជាអ្វីដែលព្រះយេស៊ូវ គ្រីស្ទបានមានបន្ទូលសំរាប់សម័យកាលមួយ នោះទេ។

256 តោះទៅយើង ទៅឥឡូវនេះ បិទ។ ម្នាក់ដែលត្រូវបានចាក់ប្រេងតាំងដែល ព្រះ នាមថា“ព្រះគ្រីស្ទ” ក្នុងថ្ងៃចុងក្រោយប៉ុន្តែមិនមែនជា “គ្រូក្លែងក្លាយនិងហោរា ក្លែងក្លាយ” នោះទេ។ ចំណាំ អីក៏រឹកបង្ហើ! ឥឡូវនេះ ខ្ញុំចង់អោយអ្នកប្រៀបធៀប ការនេះមួយ ដោយសារតែយើងគ្មានពេលដើម្បីអានឧក្ខិរនេះ គឺក្នុងគម្ពីរ ម៉ាថាយ ២៤:២៤ និងគម្ពីរដើម្បីជេរខ្សែ២ ៣:៨។

គម្ពីរម៉ាថាយ ២៤:២៤ បាននិយាយថា នៅថ្ងៃចុងក្រោយ ឃើញទេ “នឹងមាន ព្រះគ្រីស្ទក្លែងក្លាយ” អ្នកទទួលប្រេងតាំងក្លែងក្លាយ “ហោរាក្លែងក្លាយ ដែលនឹង

ត្រូវបានតាំងឡើងព្រម ទាំង បង្ហាញទីសំគាល់មួយចំនួននិងភាពអស្ចារ្យរបស់វា ផងដែរដែលការទាំងនោះគឺស្រដៀង—បេះបិទទៅនឹងព្រះគ្រីស្ទពិតប្រាកដ“ហើយ វាពិតជាបំភាន់—បំភាន់ យើងទៅនឹងព្រះដ៏ពិតដែរ។” ឥឡូវសូមកត់ចំណាំក្នុង ការដែលទ្រង់កំពុង តែមាន បន្ទូល។

257 មកទីនេះប៉ុល នៅពីខាងក្រោយគាត់ ហើយបាននិយាយថា “ឥឡូវនេះ ក្នុង ថ្ងៃចុងក្រោយ នឹងមានមនុស្សមកពីសាសនាជាច្រើន ឃើញទេ មានទំរង់ជាព្រះ។ ហើយដឹកនាំស្រ្តីល្វីល្វើ។ ហើយបាននាំមនុស្ស ទៅឆ្ងាយជាមួយនឹងភាពលោក លន់ និងសេចក្តីប៉ងប្រាថ្នាទូទាំងពីភពលោក។”

ហើយពួកគេឆ្ងល់ និងនិយាយថា “ហេតុអ្វីបានជាទ្រង់ជ្រើស យកស្រ្តីទាំង នោះ?” អូ សំរាប់ភាពល្អបំផុត...ពួកគេគ្រាន់តែមើលវាមិនឃើញប៉ុណ្ណោះ។

“ដឹកនាំស្រ្តីល្វីល្វើ ដែលផ្ទុកទៅដោយតណ្ហា លោកលន់យ៉ាងសម្បើម” ជៀស ឆ្ងាយពីរឿងទាំងនេះនៅឯ...នៃ...ឃើញទេ “ហើយដូចជា យ៉ាណែស និង យ៉ា មប្រេស...”

ម៉ាថាយ ២៤:២៤ “ព្រះគ្រីស្ទក្លែងក្លាយ” ក្លែងក្លាយដែលត្រូវបានជ្រើសតាំង ដែលកំពុងតែធ្វើសញ្ញានិងការអស្ចារ្យ ដើម្បីបំភាន់ភ្នែកមនុស្សចំពោះសេចក្តីពិត។

“ឥឡូវនេះដូចជាយ៉ាមណែសនិងយ៉ាមប្រេស អត់ធន់និងលោកម៉ូសេ ដូចនេះ មនុស្សចោមៀតទាំងនោះ គំនិតចោមៀតដែលកំពុងតែព្រួយបារម្ភណាស់ ដែលសេចក្តី ជំនឿ។” មិនមែនជឿ“មួយ”ទេ គឺជាជំនឿ។ “ជំនឿតែមួយ!”

“ជំនឿតែមួយ ព្រះពិតតែមួយ និងការជ្រមុជតែមួយ...” អ្នកមិនអាចទទួល បានទេនូវ “ជំនឿតែមួយ” ដោយគ្មានការជឿលើ “ព្រះតែមួយ។” ហើយអ្នកក៏មិន អាចទទួលនូវ ការជ្រមុជទឹកពីរដងនោះដែរ ហើយក៏មិនសំដៅទៅលើការទទួលនូវ ក្នុងព្រះវរបិតា ម្តង ព្រះរាជបុត្រាម្តង និងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធម្តងដែរនោះទេ។ “គឺ ទទួលតែមួយ” ក្នុងព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ។ វាត្រឹមត្រូវណាស់។ ឃើញទេ ការជ្រមុជ ទឹក ក្លែងក្លាយ!

258 ចំណាំ ប្រៀបធៀបពួកគេជាមួយគ្នានៅឥឡូវនេះនៅពេលអ្នកទៅផ្ទះ។ ចំណាំ ក្នុងគម្ពីរម៉ាថាយ ២៤:២៤ ការមានបន្ទូលរបស់ព្រះយេស៊ូវ លោកប៉ុល



២ដីម៉ូថេ៣:៨ ហើយនិងគម្ពីរដទៃជាច្រើនទៀត។ ហើយឥឡូវនេះសូមប្រៀបធៀប គម្ពីរទាំងនេះចុះ។

259 ហើយបន្ទាប់មកសូមដាក់ខគម្ពីរដទៃទៀតដូចជា លូកា១៧:៣០ ម៉ាទ្សាគី៤។

“នៅពេលដែល យ៉ាមណែស និងយ៉ាមប្រេស ទ្រាំទ្រជាមួយនឹងលោកម៉ូសេ” ជាពាក្យ ដែលត្រូវបានតាំងឡើង បញ្ជាក់នៃពេលវេលាមួយ “ដូច្នេះបុរសទាំងពីរ នាក់នេះ” មិនមែនតែម្នាក់នោះទេ គឺ“ពីរនាក់” ដែលម្នាក់ៗត្រូវបានតាំងឡើង“ដើម្បី អោយ បដិសេដសេចក្តីពិត។”

260 “រាល់តែថ្ងៃដែលកូនមនុស្សត្រូវបានបង្ហាញអោយឃើញច្បាស់។” ក្នុងគម្ពីរ វិវិណៈ ១០:១—៧ សូមអានវានៅពេលដែលអ្នកត្រឡប់ទៅផ្ទះវិញ “សាររបស់ ទេវតាទី៧ ជាការបើកត្រាអាថ៌កំបាំង។” តើវាជាអ្វី? មិនមែនជាទេវតាដែលកើត ចេញ ពីមនុស្សនោះទេ ហើយសាររបស់ទេវតានោះបានបង្ហាញពីកូនមនុស្ស។ តើអ្នក អាចឃើញពីភាពចែកដាច់គ្នាទេឥឡូវនេះ? វាហាក់ដូចជាពីបាកបន្តិច សម្រាប់អ្នក អ្នកឃើញទេ? មិនមែនជាកូនរបស់មនុស្សទេ ប៉ុន្តែគាត់គឺជាទេវតា ទី៧ ហើយក៏ជា អ្នកនាំសារទី៧ដែរ ដែលបង្ហាញសាធារណៈយ៉ាងច្បាស់ពីកូន មនុស្សពីព្រោះទ្រង់ បានចាកចេញពីសំបកហើយ។ គាត់មិនអាចរៀបចំវាបាននោះ ទេ។ វាជាកាត ល្អិតតូចៗ នៃខ្លួនរបស់វាម្តងទៀត។

“ហើយនៅក្នុងថ្ងៃនោះ យ៉ាមណែស និងយ៉ាមប្រេស នឹងទ្រាំទ្រ” ហើយដែល ម្នាក់ៗដែលត្រូវបានតាំងឡើង (ធ្វើអោយអ្នកជឿ ហើយនិងអ្នកមិនជឿ ក្រុមជំនុំ ផ្លូវការនិងក្រុមជំនុំពោធិកុស្ត) បានក្រោកឈរឡើងប្រឆាំងជាមួយនឹងភាគ ល្អិត តូច នៃសេចក្តីពិត។ “ប៉ុន្តែទុកអោយពួកគេតែងចុះព្រោះភាពលីលាវរបស់ពួកគេ នឹង ត្រូវបង្ហាញអោយ ឃើញច្បាស់តាមរយៈអ្វី ដែលពួកគេខំប្រឹងធ្វើនោះ ហើយ។” ឃើញទេ? ឥឡូវអ្នកបានយល់ហើយនៅ? [ក្រុមជំនុំស្រែកថា “អាមែន!”—Ed]

261 វិវិណៈ១០ បាននិយាយថា“នៅក្នុងថ្ងៃ ដែលលីសំលេងរបស់ទេវតាទី៧។” ឥឡូវនេះចូរចងចាំ ទីប្រាំពី និងអាយុកាលនៃក្រុមជំនុំឡើងវិញ។ “សូរសំលេង នៃទេវតានោះ” នៅពេលដែលក្រុមជំនុំចាស់ចិត្តចាស់គំនិត ត្រូវបានបញ្ចប់ការ ដាក់ឈ្មោះ ហើយក៏បានក្លាយជាក្រុមជំនុំដែលចាស់ទុំ នៅពេលវាត្រូវបានបញ្ចប់ ការរៀបចំចាត់ចែង នូវនិកាយពោធិកុស្តរបស់វា និង នៅពេលដែលអ្នកនាំសារ ទៅកាន់...

តើអ្នកនាំសារនីមួយៗជាអ្វីទៅ? តើម៉ាទីនលូទ័រគឺជាអ្វី? ការស្តីបន្ទោសមួយទៅកាន់និកាយ កាតូលិក។ តើវេស្តីជាអ្វី? ការស្តីបន្ទោសទៅកាន់ពួកគេដែលជានិកាយលូធើរៀន។ តើពេនទីកុស្តជាអ្វី? ជាការស្តីបន្ទោសចំពោះអ្នកដទៃដទៃទៀត។ តើជីវិតបានទៅឯណាឥឡូវនេះ? គឺបានទៅឆ្ងាយពីការចាត់ចែងហើយ។ គឺគ្មានសំបកអ្វីទៀតទេ វាគឺជាភាគល្អិតតូច។ តើវាជាអ្វី? ជាការស្តីបន្ទោសចំពោះពេនទីកុស្ត ឃើញទេ ដើម្បីបំពេញបទគម្ពីរនៃពេលកំណត់នេះ។ ឃើញទេ?

262 ចំណាំ រៀងរាល់ថ្ងៃនៅពេលអ្នកនាំសារ...មិនមែននៅពេលដែលគាត់ចាប់ផ្តើម លើ ប៉ុន្តែ គឺនៅពេលដែលគាត់ បានចាប់ផ្តើមប្រកាស ពីសាររបស់គាត់។ ឃើញ ទេ? ការទាញលើកដំបូង ជាការប្រោសអោយជា ហើយការទាញលើកទី២ ជាការផ្តល់ទំនាយទុកព្រមទាំងការទាញលើកទី៣ គឺជាការបើកសំដែងព្រះបន្ទូល ជាការបង្ហាញនូវរាល់អាថ៌កំបាំង។ គ្មានទៀតនោះទេ គឺវាគ្មានអ្នកណាខ្ពស់ ក្នុងការបង្ហាញនូវព្រះបន្ទូល ជាងហោរានោះទេ។ ប៉ុន្តែវាមានតែផ្លូវមួយគត់ដែល ហោរាអាចបង្ហាញអោយឃើញច្បាស់បាននោះ គឺដោយព្រះបន្ទូល។ ហើយសូមចាំការទាញទី៣ គឺជាការបើកនូវត្រាទាំងប្រាំពីរ ដើម្បីបង្ហាញការពិតដែលត្រូវបាន លាក់កំបាំងយ៉ាងជិតនៅក្នុងព្រះបន្ទូល។ តើអ្នកឃើញហើយរឺនៅ? [ក្រុមជំនុំស្រែកថា “អាមែន។”—Ed]

ហើយបន្ទាប់មក នៅក្នុងថ្ងៃនោះ នៅពេលដែលការទាំងនេះបានកើតឡើងយ៉ាមណែស និងយ៉ាមប្រេស ដែលជាជនក្លែងក្លាយនោះ នឹងចេញមកម្តង ទៀត។ ដូចជាពួកគេធ្លាប់បានធ្វើការល្បួងល លោកម៉ូសេចេញមកជាមួយនឹងព្រះបន្ទូលដើម ដោយប្រកាសប្រាប់ថា ពួកគេទាំងពីរ នេះចេញមកដើម្បីបោក បញ្ឆោតទេ។ វាពិតជាត្រឹមត្រូវណាស់។ ឥឡូវអ្នកឃើញអ្វីដែលសំដែងក្នុង គម្ពីរ ម៉ាថាយ ២៤:២៤ហើយរឺនៅ? ឃើញទេចំពោះមនុស្សដែលត្រូវតាំងអោយមាន ឡើង!

263 ឥឡូវនេះ មានបីចំនុចដែលយើងនឹងនិយាយ មុនពេលបញ្ចប់។ នេះនៃគឺវា។ ខ្ញុំចង់អោយអ្នកស្តាប់អោយជិតបន្តិច ឥឡូវនេះខណៈពេលដែលយើងនៅជិតគ្នា។ បីចំនុចសូមចាំ បីចំនុចដែលត្រូវបានបំពេញ។ បីចំនុចដាក់បង្ហាញនៅចំពោះមុខអ្នកពេលនេះ។

264 ទីមួយ។ ពិភពលោកគឺស្ថិតក្នុងលក្ខខណ្ឌក្នុងទីក្រុងសូដុម។ ព្រះយេស៊ូវបាននិយាយថាវានឹងកើតឡើង។ សូមមើលឥរិយាបថខុសឆ្គងនៃភេទ ដូចជាមនុស្ស

ស្រីព្យាយាមធ្វើដូចមនុស្សប្រុស ឯមនុស្សប្រុសព្យាយាមធ្វើដូចមនុស្សស្រី ញឹញាក់ គំរក់ស្មោតគ្រោក ថោក-ទាបវិញ្ញាណ-អាក្រក់ចូលហើយអត់ដឹងខ្យល់អ្វីទាំងអស់។ ព្រះគម្ពីរបាននិយាយថាវានឹងកើតឡើង ហើយវានឹងកើតនៅលើផែនដីនេះដែរ។

265 ទីពីរ។ វាគឺស្ថិតក្នុងពេលកំណត់នោះ យោងទៅតាមឧកម្មីរដែលនៅទីនេះ ដែល យ៉ាណែស និងយ៉ាមប្រេស បានលេចចេញមក។ ទី២។

266 ទីបី។ វាក៏ស្ថិតក្នុងពេលកំណត់នោះដែរ ដែលកូនមនុស្សនឹងត្រូវបានបង្ហាញ អោយ ឃើញច្បាស់។

267 នេះគឺជាអ្នកជឿរបស់អ្នក ការបង្កើតអ្នកជឿរបស់អ្នកហើយនឹងអ្នកធ្វើជា—ជឿ របស់អ្នក។ នេះគឺជាព្រះបន្ទូលដ៏ពិតដែលបង្ហាញចេញទៅ បង្ហាញនូវភាពជាក់ ស្តែង នេះគឺជាការបង្កើតអ្នកជឿ ដែលកំពុងតែសម្តែងជាវា និងមានអ្នកមិនជឿ ដែលកំពុងតែបដិសេដគ្រប់យ៉ាង។

ប៉ុន្តែ វាក្មតែជាពន្លឺនៃពេលល្ងាច ប្រៀបដើម្បី សរសើរតំកើងអ្នកនឹងរុករកយ៉ាងពិតព្រាកដ។ (តើត្រូវ ទេ?)

ជាតិកំពុងបំបែក អ៊ីស្រាអែលកំពុងតែក្រោកឡើង ជាសញ្ញាដែលគម្ពីរបានទាយទុក ហើយលេខរៀងថ្ងៃរបស់សាសន៍ដ៏ទៃ (ទីក្រុងសូដុំ) ជាមួយ នឹងសេចក្តីបំផ្លាញ ដែលត្រូវបានដាក់កម្រិត ត្រឡប់មកអូ ត្រូវបានធ្វើអោយបាត់ទៅចំពោះខ្លួនរបស់ អ្នក។

ថ្ងៃនៃការដោះមនុស្សចេញពីបាប ជិតមកដល់ហើយចិត្ត របស់មនុស្សកំពុង ធ្លាក់ចុះក្នុងសេចក្តីភ័យ ខ្លាច តែសូមពេញដោយវិញ្ញាណនៃព្រះ ធ្វើអោយចង្អៀង របស់ អ្នកបានភ្លឺស្អាត (ដូច្នេះ អ្នកអាចមើលឃើញនូវព្រះបន្ទូល ពីពេលវេលា កំណត់) មើលទៅលើ សេចក្តីសង្គ្រោះជិតមកដល់ហើយ!

ហោរាក្លែងក្លាយ កំពុងតែកុហក (ពួកគេបាននិយាយថាពួក  
 គេនឹងនៅទីនេះ គឺជាអ្នកដែលត្រូវបាន ចាក់ប្រេងតាំង)  
 តែសេចក្តីពិត របស់ព្រះគឺពួកគេបដិសេដចោលទៅវិញ  
 ទោះបី  
 ជាទ្រង់គឺជាព្រះដ៏ពិត របស់យើង។

តែពួកគេមិនជឿនោះទេ ហើយនេះគឺជាអ្វី ដែលព្រះគម្ពីរបាន ទាយទុកមុនរួច  
 ហើយ។ ហើយនេះឯងវាកើតឡើងជាការពិត។ មែន!

សំរាប់យើង ត្រូវតែដើរតាម រឺទៅកន្លែងណាដែលពួកសាវ័ក  
 ពិតបានទៅ។ (ពន្លឺដូចគ្នា! “ហើយស្តារឡើងវិញនូវជំនឿ  
 របស់ឪពុកចំពោះកូន”)

ថ្ងៃរបស់ សេចក្តីសង្គ្រោះគឺជិតមក ដល់ហើយ ជិតមែនទែន  
 ហើយ។ ថ្ងៃនៃការដោះមនុស្ស ចេញពីបាបជិតមកដល់  
 ហើយ ចិត្តរបស់មនុស្សកំពុងធ្លាក់ចុះ ក្នុងសេចក្តី  
 ភ័យខ្លាច (ពិភពលោកកំពុងតែ ធ្លាក់ចុះ)  
 អូ សូមពេញដោយវិញ្ញាណ នៃព្រះធ្វើអោយចង្អៀងរបស់អ្នក  
 បានភ្លឺស្អាត  
 មើលទៅលើ សេចក្តីសង្គ្រោះរបស់អ្នកជិតមកដល់ហើយ។

តើអ្នកជឿទេ? [ក្រុមជំនុំស្រែកថា “អាមែន”]—Ed] សូមអោយ យើង អាន  
 ក្បាលចុះ។

268 ចេញមកក្នុងទឹកដីដែលជាកន្លែងសារនេះកំពុងទៅ គឺពីឆ្នេរសមុទ្រខាងកើត  
 ទៅកាន់ខាងលិច ពីកាលីហ្វ័រញ៉ា ទៅកាន់ទីក្រុងញ៉ូវយ៉ក ចុះក្រោមទៅក្នុងខាង  
 ត្បូង ហើយឡើងចុះទៅទិសខាងជើង ព្រមទាំងចេញទៅក្នុងបេសកកម្ម ហើយ  
 ទៅ កន្លែងណាដែលវាទៅក៏ដោយ ក៏វាស្ថិតនៅក្នុងទិសការបូជា។ យើងក្រ។  
 យើង គ្មានការអស្ចារ្យនេះការធំនេះវត្ថុដែលស្រស់បំព្រងនេះ ហើយនិង ការបញ្ចាំង  
 ទូរ ទស្សន៍នោះទេ។ យើងគ្រាន់តែអាចព្យាយាមធ្វើអ្វី ដែលយើងអាច ប៉ុណ្ណោះ។  
 “ប៉ុន្តែ ការទាំងអស់នោះដែលឪពុកខ្ញុំបានអោយ នឹងមកជាឆាប់ៗ។”

269 ឥឡូវនេះខ្ញុំចង់អោយអ្នកដឹងថានេះជាការពិត ហើយចំពោះអ្នក ដែលស្តាប់ កាសែតនេះ។ អ្នកប្រហែលជាទទួលបានគំនិត ហើយគិតពីអ្វីដែលខ្ញុំបានកំពុងតែ ព្យាយាមនិយាយអំពីខ្លួនរបស់ខ្ញុំ ឈរលើការនេះសម្រាប់ខ្ញុំ គឺខ្ញុំបានកំពុង តែរៀន ខ្ញុំបំណងនេះ។ ខ្ញុំគ្មានអ្វីដើម្បីធ្វើទៀតទេជាមួយវា ជាជាងការគ្មានអ្វីសោះ គឺគ្មាន អ្វីជាជាងសំលេងនោះទេ។ ហើយសំលេងរបស់ខ្ញុំ ទោះបីជាប្រឆាំងទៅ នឹងការ កាត់ក្តីប្រសើរជាងនេះរបស់ខ្ញុំក៏ដោយ ក៏ខ្ញុំចង់ធ្វើជាអ្នកដាក់អង្កប់ដែរ។ ប៉ុន្តែវាគឺជា បំណងប្រាថ្នារបស់ខ្ញុំពុកខ្ញុំ ដែលខ្ញុំប្រកាសថា ខ្ញុំនឹងធ្វើវាជាមួយនឹង ការប្តេជ្ញាចិត្ត ដើម្បីធ្វើវាអោយបាន។

ខ្ញុំមិនមែនជាម្នាក់ ដែលបានបង្ហាញខ្លួនខាងក្រោមនោះ ក្នុងទន្លេនោះទេ តែ ខ្ញុំ ជាម្នាក់ដែលកំពុងតែឈរនៅទីនោះ ពេលដែលគាត់បង្ហាញខ្លួន។ ខ្ញុំក៏មិនមែន ជា ម្នាក់ដែលបានធ្វើការទាំងនោះ និងថ្លែងទំនាយនូវអ្វីដែលកើតឡើងយ៉ាងល្អ ដូច្នោះ ដែរ ខ្ញុំគឺជាម្នាក់គត់ដែលបាននៅក្បែរគាត់នៅពេលដែលធ្វើវា។ ខ្ញុំគ្រាន់តែ ជាសំលេង១ប៉ុណ្ណោះដែលទ្រង់ បានប្រើដើម្បីនិយាយ។ វាមិនមែនជាអ្វីដែលខ្ញុំ បានដឹងនោះទេតែជាអ្វីដែលខ្ញុំបានចុះចូលខ្លួនរបស់ខ្ញុំចំពោះអ្វី ដែលទ្រង់បាន មានបន្ទូល។ វាមិនមែនជាខ្ញុំ នោះទេ វាក៏មិនមែនជាទេវតាទី៧ ទេ ទេ វាគឺជា ការបើកសម្តែងពីបុត្រមនុស្ស។ វាមិនមែនជាទេវតា ជាសារ តែវាជាអាថ៌កំបាំង ដែលព្រះជាម្ចាស់ បានបើកបង្ហាញ។ វាមិនមែនជាមនុស្ស តែវាគឺជាព្រះ។ ទេវតា មិនមែនជាកូន របស់មនុស្សនោះទេ តែទ្រង់ជាអ្នកនាំសារពីរបស់កូនមនុស្ស។ កូន មនុស្សនៅ ពេលនេះគឺជាព្រះគ្រីស្ទ ហើយគឺជាម្នាក់ ដែលជួយអោយអ្នកកំពុងតែ ទទួលបាន នូវភាពជោគជ័យក្នុងជីវិតរបស់អ្នក។ អ្នក មិនមែនកំពុងតែទទួលបាន ជោគជ័យ ដោយ សារតែមនុស្សនោះទេ ពាក្យរបស់មនុស្សនឹងបរាជ័យ ហើយក៏ មិនអាចជួយ អ្វីដល់អ្នកដែរ។ ប៉ុន្តែ អ្នកកំពុងតែទទួលបានជោគជ័យ ដោយសារតែ រូបកាយ-ដ៏ ខ្ពង់ខ្ពស់ដែលមិនចេះប្រួលប្រែ និងមិនចេះកុហករបស់កូនមនុស្ស។

270 ប្រសិនបើអ្នក មិនបានចំអែកពេញនូវគ្រប់ទាំងព្រះបន្ទូល ដើម្បីជួយអោយ អ្នកមានកំលាំងដើម្បីហោះទៅ ពីលើគ្រប់ទាំងនិកាយហើយនិងអ្វីៗទាំងអស់ ក្នុង ផែនដីនេះនោះទេ អញ្ចឹង តើអ្នកចង់ធ្វើវាឥឡូវនេះទេ កំឡុងពេលដែលយើងអធិ ស្ឋាន?

271 ឱព្រះបិតា នេះជាការលំបាកមួយ។ វាមិនមែនជាភាពងាយស្រួល សម្រាប់មនុស្សដូចទូលបង្គំទាំងអស់គ្នា ក្នុងការធ្វើការនេះ។ និងដើម្បីអោយអាចយល់គ្រប់ យ៉ាងនោះបានទេ។ ហើយខ្ញុំអធិស្ឋានទៅកាន់ព្រះជាម្ចាស់ ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ សូមកុំអោយវាជាការយល់ច្រឡំ។ តែសូមអោយនៅ ក្នុងពន្លឺនៃព្រះបន្ទូលរបស់ផងទ្រង់ មនុស្សអាចដើរទៅមុខបាន។

272 ហើយ ព្រះបិតា ទូលបង្គំពិតជាមិនដឹងថា តើអ្នកណាខ្លះដែលត្រូវបានជ្រើសឡើងនោះឡើយ ក្នុងការយល់ដឹងរបស់ទូលបង្គំ។ ទូលបង្គំមិនអាចដឹងបានទេថា តើពេលណាទើបព្រះអង្គយាងមកជាលើកទីពីរនោះទេ។ តែ ទូលបង្គំដឹងតាមរយៈព្រះបន្ទូលទ្រង់ថាបើមានអ្នកប្រាប់ពីការយាងមករបស់ផងទ្រង់នោះជាសេចក្តី មិនពិតនោះទេព្រោះនឹងគ្មានអ្នកណាដឹងបាននោះឡើយពីការយាងមករបស់ទ្រង់។

លោកម៉ូសេគ្រាន់តែបណ្តោយតាមពួកគេទៅ ព្រោះគាត់ មិនអាចធ្វើអ្វីបានទាំងអស់ក្នុងបញ្ហានេះ។ គាត់គ្រាន់តែ អាចនិយាយពីអ្វី ដែលអ្នកបានកំពុងតែនិយាយ។ ទ្រង់បានប្រាប់គាត់អោយហៅចៃ ហើយបន្ទាប់មកពួក គេបានហៅពួកវាមែន។ ទ្រង់ប្រាប់គាត់អោយប្រែទឹកទៅជាឈាម ហើយបន្ទាប់មកពួកគេបានធ្វើវាមែន។ ម៉ូសេគ្រាន់តែជាអ្នកយកវាចេញ ទៅប៉ុណ្ណោះ។ ព្រះបន្ទូលដោយព្រះបន្ទូល ដូចជាអ្វីដែលទ្រង់បានមានបន្ទូល ប៉ុន្តែបន្ទាប់មកទ្រង់បានធ្វើជាមនុស្សម្នាក់ដែលធ្វើអោយភាពល្ងង់ខ្លៅ ត្រូវបានបង្ហាញច្បាស់។

273 ឥឡូវនេះបិតាអើយ ទ្រង់គឺជាព្រះដ៏ពិតរហូតមកដល់ពេលនេះ។ ពាក្យដូចគ្នានិយាយថា ការនេះនឹងកើតឡើងនៅថ្ងៃចុងក្រោយ។ មានមនុស្សស្មោះត្រង់ជាច្រើន ដូចអ្វីដែលយើងបាននិយាយកាលពីថ្ងៃអាទិត្យមុនថា កាដាក់ដៃទៅកាន់ហិបសញ្ញានៅលើរទេះថ្មី ហើយមិនមែនជាស្នា របស់ពួកលេវី ដែលបានធ្លាក់ក្នុងសេចក្តីស្លាប់។ “ស្លាប់ក្នុងអំពើរបាប និងការធ្វើខុសច្បាប់” ជាការប្រកែកដែលប្រឆាំងនឹងសតិសម្បជញ្ញៈរបស់ពួកគេ។

274 មានអ្នកដឹកនាំជាច្រើនបានចាត់ចែងតាម ក្នុងការសិក្សារបស់គាត់ អានព្រះបន្ទូលនោះ ហើយប្តូរទំព័រអោយបានលឿន ដើម្បីរក្សាពីការបន្តិសំលេងលឺៗ និងអោយដឹងថា គាត់នឹងបាត់បង់ជំហរក្នុងសង្គមជាសាធារណៈ ជាមួយនឹងក្រុមជុំនុំរបស់ពួកគាត់ព្រមទាំងនិកាយផ្សេងៗ របស់គាត់ដែរ។ ព្រះនឹងជួយយើងមិនអោយធ្វើការទាំងនោះជាដាច់ខាត!

275 សូមសំអាតដួងចិត្តរបស់យើងខ្ញុំ ព្រះជាម្ចាស់អើយ ពីភាពកខ្វក់ទាំងឡាយ នៃលោកក៏យ័នេះ។ ព្រះជាម្ចាស់អើយខ្ញុំបានត្រៀមរួចស្រេចសម្រាប់ការសម្អាត។ ខ្ញុំក៏បានឈររួចជាស្រេចជាមួយនឹងក្រុមជុំនុំនេះ ព្រមទាំងគ្រប់ការស្តាប់ និងគ្រប់ គ្នាដែលកំពុងតែស្តាប់ ការចាក់តាមកាសែតនេះ។ ខ្ញុំឈរព្រះជាម្ចាស់អើយ ហើយ ស្នើរសុំសំរាប់ការលាងសំអាត។ ព្រះជាម្ចាស់សូមយកខ្ញុំទៅផ្ទះរបស់ ជាង សួន ហើយបំបែកខ្ញុំ ហើយសួនខ្ញុំសារជាថ្មីអោយទៅជាអ្នកបំរើ ដែលស្មោះត្រង់ ម្នាក់ សំរាប់ពន្លឺកិច្ចរបស់ផងទ្រង់។

សំរាប់ទ្រង់ ព្រះជាម្ចាស់អើយ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទអើយ ទូលបង្គំជាមនុស្សដែល មានបបូរមាត់មិនស្អាត ដូចជាលោកអេសាយបានយំសោកថា “ការស្អាតនៅជា មួយមនុស្សដែលមានបបូរមាត់មិនស្អាត ហើយការទុក្ខសោកនោះគឺជាខ្ញុំ ដែល ខ្ញុំ មើលឃើញថា ការបញ្ជាក់អោយឃើញរបស់ព្រះ កំពុងតែបង្ហាញអោយឃើញ ច្បាស់” ដូចជាលោកអេសាយបានឃើញទេវតា នៅក្នុងព្រះវិហារដូច្នោះដែរ។ ខ្ញុំ ឃើញការបញ្ចប់នៃពេលវេលា ព្រះជាម្ចាស់អើយ ហើយទុក្ខសោកនោះ គឺជាខ្ញុំ ហើយនិងគ្រួសារខ្ញុំ ហើយព្រមទាំងប្រជារាស្ត្ររបស់ខ្ញុំផងដែរ។ អូ ព្រះដ៏អស់កល្ប ជានិច្ចសូមដាក់សេចក្តីមេត្តាករុណាមកលើទូលបង្គំ។ ខ្ញុំធ្វើការតវ៉ានេះសំរាប់ខ្លួនខ្ញុំ និងប្រជារាស្ត្ររបស់ខ្ញុំ។ សូមកុំអោយយើងទាំងអស់ស្លាប់ជាមួយពួកមនុស្ស ដែល មិនជឿនោះឡើយ តែសូមអោយយើងបានរស់ជាមួយ នឹងអស់អ្នកដែលជឿវិញ។

276 គ្រប់ទាំងនិកាយ ព្រះជាម្ចាស់អើយ គ្រប់ទាំងមនុស្សប្រុស រឺមនុស្សស្រី... ខ្ញុំ មិនអាចសុំអោយទ្រង់ប្រទានពរសំរាប់និកាយនោះទេ នៅពេលដែលខ្ញុំដឹងថា ទ្រង់ ប្រឆាំងនឹងនិកាយទាំងនោះ។ តែខ្ញុំអាចគ្រាន់តែនិយាយបានថា ព្រះជាម្ចាស់ ប្រសិនបើមានចៀមណាជារបស់ទ្រង់ ចេញក្នុងចំណោមពួកគេ ប្រហែលជាពួកគេ ស្តាប់កាសែតនេះ។ សូមអោយពួកគេបានស្តាប់វា ព្រះជាម្ចាស់អើយ ហើយយល់ ជាមួយនឹងការយល់ ដែលព្រះនឹងផ្តល់អោយពួកគេ។ សូមអោយពួកគេនឹងចេញ មកហើយទទួលទ្រង់។ សូមអោយពួកគេនឹងមិនត្រូវបំភាន់ ដោយភាពល្ងិតល្ងង់ ហើយនិងវប្បធម៌នៃសម័យនេះ។ សូមអោយពួកគេ កុំព្យាយាមទទួលទានអ្វីដែល ...រឺក៏វាជាសាកសពក្នុងថ្ងៃដទៃទៀត។ ហើយ សូមអោយពួកគេទទួលយកព្រះ បន្ទូល។

វាគឺជាវិធីមួយដែលពួកជានិស្សិត បានឆ្កាងទ្រង់ ព្រះជាម្ចាស់អើយ។ ពួកគេត្រូវ បានកំពុងតែយកសាកសពនៃសម័យរបស់ម៉ូសេ ហើយព្យាយាមសប្បាយរីករាយ ចំពោះការនោះផងដែរ បន្ទាប់មកទ្រង់បានអោយនូវប្រភេទមួយ ក្នុងទីហោរស្ថាន នៃនំម៉ានាថ្មីៗជាច្រើនរាល់យប់ ដែលមានន័យថាជំនាន់នីមួយៗ។ វាគឺជាកន្លែង ដែលពួកគេបរាជ័យ។ វាបានបំពុលពួកគេ សំលាប់ពួកគេព្រោះតែបរិភោគអាហារ មិនស្អាត។

ហើយខាងវិញ្ញាណវិញ វាធ្វើដូចគ្នាដែរសំរាប់បច្ចុប្បន្ននេះ សំលាប់ពួកគេខាង វិញ្ញាណ ជាមួយនឹងការចុះចូលទៅនិកាយមួយ។

សូមជួយពួកយើង ព្រះអង្គអើយ។ វាទាំងនេះគឺស្ថិតនៅក្នុងព្រះហស្ថទ្រង់ ហើយ។ ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។

277 ជាមួយនឹងការអានក្បាលចុះ យើងនឹងច្រៀង ទាំងអស់គ្នាកំឡុងពេលដែល អ្នកធ្វើការសម្រេចចិត្ត។ តើអ្នកនឹងធ្វើការទាំងនេះរឺទេ?

ខ្ញុំបានលឺព្រះ... (ហើយទ្រង់ជាព្រះបន្ទូល)...-សង្គ្រោះ ខ្ញុំ  
ហៅ ខ្ញុំអាចលឺ...

“អូ ខ្ញុំឆ្ងល់យូរហើយ ប៉ុន្តែពិតប្រាកដណាស់ឥឡូវនេះខ្ញុំលឺទ្រង់ ទ្រង់បាន សណ្ឋិតក្នុងខ្ញុំទាំងស្រុង ហើយទ្រង់កំពុងតែរករកដើម្បីត្រាស់ហៅជីវិតខ្ញុំ លឺទេ ចូរយកឈើឆ្កាងរបស់អ្នកហើយមកតាមខ្ញុំជាច្រើនរាល់ថ្ងៃ។ អើ ទោះបីជាខ្ញុំត្រូវ ឆ្លងកាត់ភ្នំនៃម្លប់សេចក្តីស្លាប់ក៏ដោយ ក៏គង់តែមិនខ្លាចសេចក្តីអាក្រក់ណាឡើយ ទីមានវាលស្មៅខៀវខ្ចី ហើយនៅក្បែរមាត់ទឹកដែលហូរត្រៀមៗ។”

ហើយជាកន្លែងដែលទ្រង់នាំខ្ញុំ ខ្ញុំ...

“ព្រះជាម្ចាស់ខ្ញុំឃើញ ភាពល្ងង់ខ្លៅរបស់មនុស្ស ដែលលង់ក្នុងទ្រឹស្តីរបស់ និកាយសាសនា។ ខ្ញុំឃើញពីភពលោកទាំងមូល បានរីកដុះដាលក្នុងវាល ទាំងនោះ។ រុក្ខជាតិឥតប្រយោជន៍ដុះចេញគ្រប់កន្លែង។ ប៉ុន្តែកន្លែងអ្នកទ្រង់នាំទូល បង្ហូរទៅឥឡូវនេះ ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ ទូលបង្ហូរនឹងដូចជាពួកគេក្នុងគម្ពីរ កិច្ចការ ១៩ នៅពេលដែលពួកគេបានលឺពីការនេះ ពួកគេបានទទួលកាត់ជ្រមុជទឹកសារ ជាថ្មី ក្នុង ព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។”



...តាម (“ខ្ញុំបានទៅតាមចំណែកផ្លូវខ្លះ ព្រះជាម្ចាស់អើយ  
គ្រប់គ្រាន់ដើម្បី ទទួលយកទ្រង់។”)   
ហើយឥឡូវនេះខ្ញុំនឹងទៅជាមួយទ្រង់គ្រប់ទាំងផ្លូវរបស់  
ទ្រង់។

[បងប្រានហាំ កំពុងបន្លឺសំលេងហឺៗ នៅកន្លែងដែលទ្រង់នាំខ្ញុំ—Ed]។

278 ព្រះអង្គម្ចាស់នៃទូលបង្គំអើយ ខ្ញុំជឿថាការទាំងនោះពិតជាចេញពីដួងចិត្តនៃ  
ទូលបង្គំពិតមែន។ ហើយខ្ញុំក៏ជឿថាការនោះក៏វាផុសចេញពីដួងចិត្តរបស់អ្នកគ្រប់  
គ្នាដែលកំពុងតែច្រៀងនៅទីនេះដែរ ប្រហែលជាមានមនុស្សជាច្រើននឹងលឺពី កា  
សែតសំលេងនេះ ដែលមិនមែនជាបច្ចុប្បន្ន រឺក៏ស្តាប់ឥឡូវនេះនោះទេ។ ប្រហែល  
ជាយើងកំពុងតែមានឆន្ទៈ ព្រះជាម្ចាស់អើយ ដោយមិនគិតពីកំរែ។ និយាយថា  
“ដូចជាបុរសម្នាក់កំពុងទៅជួបនឹងទាហ៊ានដទៃ យោធាម្នាក់ ស្តេចមួយអង្គ ដំបូង  
គាត់ដាក់ចុះហើយរាប់ តើគាត់អាចធ្វើអញ្ចឹងបានដែរទេ តើគាត់អាចបោះបង់អ្វីៗ  
នៅលើផែនដីនេះបានទេ? តើអ្នកអាចបោះបង់ចោលបានទេ ដោយចូលរួមពល  
ទ័ព ជាមួយនឹងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ដើរទៅជាមួយនឹងទាហ៊ានរបស់ទ្រង់ ព្រមគ្នា  
ហើយហោះទៅ ជាមួយនឹងពពួកគន្រ្តីរបស់ទ្រង់រឺទេ?” សូមថ្វាយការទាំង នេះក្នុង  
ព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។

279 តើអ្នកជឿរឺទេ? តើអ្នកទទួលទ្រង់ទេ? ត្រឹមត្រូវហើយ។ យើងនឹងជួបអ្នក ម្តង  
ទៀតនៅទីនេះយប់នេះ ខ្ញុំជឿនេះជាព្រះហឫទ័យរបស់ព្រះដែរ។ តើអ្នកជឿថា ការ  
ទាំងនោះនឹងក្លាយជាការពិតទេ? [ក្រុមជំនុំស្រែកថា “អាមែន”—Ed] តើវាច្បាស់  
គ្រប់ គ្រាន់រឺទេ? [“អាមែន”។]

ចូរនាំយកព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ  
ឱ្យអ្នកមានចិត្តព្រួយលំបាក  
នាមនោះនឹងចម្រើនឱ្យចិត្តធូ  
ចូរនាំយកជាមួយដរាប...

ឥឡូវនេះ សូមចាប់ដៃជាមួយនឹងអ្នកដែលនៅក្បែរអ្នក

នាមវិសេស នាមប្រសើរ!  
 គឺជាទីសង្ឃឹមដល់មនុស្ស  
 នាមវិសេស នាមប្រសើរ!  
 គឺជាទីសង្ឃឹមដល់មនុស្ស។

កាលយើងខ្ញុំលាចាកលោកិយហើយ  
 នោះនឹងក្រាបចុះថ្វាយបង្គំ  
 សរសើរព្រះនាមគតិយប់ឡើយ...(ទ្រង់គឺជាព្រះ)  
 ពេលដំណើរយើងបានបញ្ចប់

នាមវិសេស នាមប្រសើរ នាមប្រសើរ! នាមប្រសើរ!  
 គឺជាទីសង្ឃឹមដល់មនុស្ស  
 នាមវិសេស នាមប្រសើរ!  
 ជាព្រះនាមនៃព្រះដ៏រស់។

280 ខ្ញុំសន្មតថាអ្នកដឹកនាំទាំងអស់ ត្រូវបានធ្វើអោយយល់នូវការទទួលស្គាល់នាព្រឹកនេះ។

នៅពេលដែលមនុស្សម្នាក់អធិស្ឋានគ្រប់សប្តាហ៍នោះ កំពុងឆ្ងល់អ្វី កំពុងមើលបទគម្ពីរនេះ ហើយកំពុងតែឈរនៅចំពោះមុខអ្នក។ “ហើយបង្ហាញភាពទុក្ខសោកមកលើខ្ញុំ” លោកប៉ុលបាននិយាយថា “បើខ្ញុំមិនផ្សាយចេញនូវព្រះបន្ទូលទេនោះ។” នៅឯចុងផ្លូវរបស់គាត់ គាត់បាននិយាយ “ខ្ញុំមិនបានគេចចេញ ដើម្បីប្រកាសទៅកាន់អ្នកពីឱវាទរបស់ព្រះ ដែលបានប្រគល់មកកាន់ខ្ញុំនោះទេ។”

281 ខ្ញុំភ្លេចអ្វីមួយដើម្បីនឹងចំណាំវត្ថុមួយចំនួន ដូចជាការអោយអំណោយ និងការឧទ្ទិសដល់កូនក្មេង។

ប៊ីលលីបាននិយាយថា នៅក្នុងថ្ងៃដទៃទៀត មនុស្សម្នាក់មកបាននិយាយថា “ខ្ញុំបានមកទីនេះអស់២ឆ្នាំហើយ សូមទទួលកូនរបស់ខ្ញុំដែលត្រូវបានឧទ្ទិស។”

ប៊ីលលីបាននិយាយថា “កុំគិតអាក្រក់ពីការនេះ។ ខ្ញុំមានកូនម្នាក់មានអាយុ ១ឆ្នាំហើយ គាត់មិនទាន់បានត្រូវគេឧទ្ទិសដល់នៅឡើយទេ។ ដូច្នេះខ្ញុំគ្រាន់តែរង់ចាំគាត់រហូតដល់គាត់ពេញវ័យគ្រប់គ្រាន់ ដើម្បីអាចឈរដើរដោយខ្លួនឯងបានតាមខ្ញុំស្មាន។”

282 ដូច្នោះយើងរកបងប្រុសស្រី វាមិនមែនទេ—វាមិនមែនទេ ឃើញទេ ខ្ញុំ...វត្តមួយ យើងគួរតែថ្វាយកូនរបស់យើង។

យើងគួរតែជ្រមុជទឹកអោយគ្រប់គ្នា។ វាមានការផ្គត់ផ្គង់ នេះគឺជាទឹក។ បើ អ្នក មិនទាន់បានជ្រមុជទឹកនៅឡើយទេនោះ តើមានអ្វីមករារាំងអ្នក? នេះគឺជា ទឹក។ សូមមកឥឡូវនេះមក។ កុំចាំរហូតដល់យប់នេះឡើយ មកឥឡូវនេះមក។ មាន មនុស្សម្នាក់កំពុងឈរនៅទីនេះ នឹងចាំជ្រមុជទឹកអោយគ្រប់គ្នាពេលគេដឹង កំហុស ហើយលន់ត្បូងអំពើរបស់ពួកគេ។ ប្រសិនបើ អ្នកត្រូវបានជ្រមុជទឹក រាប់សិប ដងក៏ដោយ ពួកគេនឹងជ្រមុជទឹកអោយអ្នក ក្នុងនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ដើម្បីអត់ ទោសការរំលងអំពើរបស់អ្នក។ ឃើញទេ? យើងគឺជាអ្នកទាំងនោះ នឹងឯង។

283 ប៉ុន្តែឃើញទេ សារនេះគឺស្ថិតនៅលើចិត្តរបស់គ្នា។ ខ្ញុំត្រូវតែយកវាចេញ។ ទាំងនេះ ហើយជាគោលបំណងតែមួយគត់របស់ខ្ញុំ ថ្វីបើអ្វីដែលប្រពន្ធខ្ញុំនិយាយ កូនខ្ញុំនិយាយ គ្រូគង្វាលខ្ញុំនិយាយ ហើយនឹងអ្វីរបស់ខ្ញុំក៏ដោយនិយាយ គឺជា ព្រះជាម្ចាស់របស់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំត្រូវតែយកវាចេញមក។ ទាំងនេះហើយជាគោលបំណង តែមួយគត់របស់ខ្ញុំ។

284 ហើយឥឡូវនេះមានពេលជាច្រើន ខ្ញុំបានភ្លេចក្នុងការចំណាំពួកសង្ឃ។ ខ្ញុំ ស្មានថា ប្រហែល...បងប្អូនរបស់យើងបងប្រុសនៅលើដែលជាបុរសមាន តំលៃ ម្នាក់។ បងប្អូនទាំងនេះដែលនៅទីនេះយើងពិតជាសប្បាយដែលមាន មនុស្ស ដូចជា អ្នកណាស់។

285 មិនមែនមានន័យថាយើងបដិសេដជាមួយអ្នកនោះទេ បងប្អូនអើយ គ្រាន់តែ មានភាពខុសគ្នាតែប៉ុណ្ណោះ។ ប្រហែលជាមានចំនួនច្រើនក្នុងចំណោមអ្នករាល់គ្នា នៅទីនេះជាអ្នកចែកចាយនូវនិកាយព្រះត្រីឯក។ យើងអត់ចង់ខឹង នោះទេជាមួយ អ្នក។ តែយើងស្រឡាញ់អ្នកទាំងអស់គ្នា។ ប្រសិនបើយើងមិនបាន វិញ ហើយ បើ យើងមិនជឿទេនោះ ខ្ញុំនឹងមិនចាកចេញពីព្រះវិហារនេះរហូតទាល់ តែខ្ញុំលត់ ជង្គង់ ចុះហើយនិយាយថា “ព្រះអរិយសូមកែខ្ញុំអោយ ត្រឹមត្រូវឡើងវិញ។”

ខ្ញុំមិនចង់បានភាពក្រអើតក្រទម អាត្មានិយម រវាងការដាក់បញ្ចូលគ្នាខាង វិញ្ញាណនិងគំនិត។ ខ្ញុំចង់អោយវិញ្ញាណខ្ញុំបរិសុទ្ធហើយស្អាតល្អ ធ្វើជាបងប្អូន ដែលពេញដោយក្តីស្រឡាញ់ ហើយបរិសុទ្ធជាមួយនឹងការ ដឹកនាំដោយព្រះ

វិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ឥឡូវនេះប្រសិនបើនរណាម្នាក់ធ្វើអ្វីខុសមកលើខ្ញុំ វាមិនអីនោះទេ។ ទោះបីខ្ញុំអាចមានសិទ្ធិគ្រប់គ្រាន់ ដើម្បីវាយតបទៅលើគេវិញ តែខ្ញុំមិនចង់ធ្វើការ នោះនៅក្នុងជីវិតរបស់ខ្ញុំនោះទេ។ ទេខ្ញុំចង់បង្ហាញ—ចង់បានសេចក្តីស្រលាញ់តែប៉ុណ្ណោះ។ ខ្ញុំចង់ត្រៀមខ្លួនរួមជាស្រេច ដើម្បីកែលំអរជាមួយសេចក្តីស្រលាញ់ ហើយជាមួយសេចក្តីស្រលាញ់ដែលពិតជាអាចឆ្លើយតបនឹងផ្តល់ដំណោះស្រាយ សំរាប់ការទាំងអស់នោះ។

<sup>286</sup> ខ្ញុំមិនមែនមានន័យធ្វើអោយខុសគ្នានោះទេ។ ទោះបីជានិកាយ មេតូឌីស្ត បាបទីស្ត កាតូលិក ព្រឹសប៊ីធើរ្យនរីក៏និកាយណាក៏ដោយ ហើយអ្នកជាអ្វីក៏ដោយ ខ្ញុំមិននិយាយការនេះថា វាជាកាពខុសគ្នានោះទេ រឺក៏ក្រអើតក្រទមជាមួយអ្នក នោះទេ។ ប្រសិនបើខ្ញុំបានធ្វើការនេះមែន នោះខ្ញុំគឺជា មនុស្សលាក់ពុត រឺកុហក ប៉ុណ្ណោះ ហើយគួរតែធ្លាក់ចុះទៅទីនេះនៅឯអាសនៈ និងអធិស្ឋានទៅកាន់ព្រះ។

ប៉ុន្តែខ្ញុំនិយាយថា ពីព្រោះតែសេចក្តីស្រលាញ់ ហើយខ្ញុំឃើញកន្លែង ដែលអ្នកកំពុងតែទៅ។ ឥឡូវនេះ ខ្ញុំមិននិយាយការនេះដោយខ្លួនរបស់ខ្ញុំនោះទេ ហើយកំពុងនិយាយថា ខ្ញុំកំពុងតែធ្វើកាសន្តត។ ខ្ញុំអោយអ្នក ហេតុដូច្នោះហើយ ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះជាម្ចាស់។ វាគឺជាសេចក្តីពិត។ ហើយខ្ញុំស្រលាញ់អ្នកសំរាប់ការទាំងនោះ។ សូមព្រះប្រទានពរ។

<sup>287</sup> ឥឡូវនេះ ទន្ទឹមដែលយើងច្រៀងខ្លះទៅតែនៃចំរៀងនេះ តោះច្រៀងទាំងអស់គ្នាមុនពេលយើងទៅ។ យើងចង់អោយអ្នកនៅទីនេះនៅយប់នេះ ប្រសិនបើអាច។ ប្រសិនបើមិនអាចទេ នោះសូមអោយព្រះទ្រង់ប្រទានពរសំរាប់ រហូត ដល់យើងជួបគ្នាម្តងទៀត។ យើងនឹងអធិស្ឋាន សូមអោយព្រះប្រទានពរ—ដល់អ្នក ហើយ ផ្តល់អោយអ្នកនូវទឹកដីដ៏ល្អបំផុត របស់ទ្រង់សំរាប់អ្នក ឃើញទេ។

ចូរយកព្រះនាមព្រះយេ... 

**អង្គដែលបានចាក់ប្រេងតាំងនៅគ្រាប់ក្រោយ KHM65-0725M**

(The Anointed Ones At The End Time)

សារដែលធ្វើឡើងដោយបងប្រុស William Marrion Branham នេះត្រូវបានចែកចាយនៅព្រឹក ថ្ងៃអាទិត្យ ថ្ងៃទី 25 កក្កដា 1965 នៅរោងឧបោសថ Branham, Jeffersonville, Indiana, U.S.A។ រាល់ការខិតខំត្រូវបានធ្វើឡើងដោយការផ្ទៀងផ្ទាត់យ៉ាងត្រឹមត្រូវ ជាសារសម្លេងចេញពីខ្សែអាត់ថត ចម្លង និង បោះពុម្ពដោយរក្សាសិទ្ធិពីភាសាអង់គ្លេស។ ការបក ប្រែជាភាសានេះ គឺត្រូវបានបោះពុម្ព និង ចែកចាយដោយ សម្លេងព្រះជាម្ចាស់ដែលបានថតទុក។

KHMER

©2018 VGR, ALL RIGHTS RESERVED

**VOICE OF GOD RECORDINGS**

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

[www.branham.org](http://www.branham.org)

## ការរក្សាសិទ្ធិ

សៀវភៅនេះត្រូវបានរក្សាសិទ្ធិ។ សៀវភៅនេះអាចថតចម្លង បានជា  
ការប្រើប្រាស់ផ្ទាល់ខ្លួន ដោយសេរី ឥតគិតថ្លៃ ដើម្បីផ្សព្វផ្សាយ  
ដំណឹងល្អអំពីព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ។ សៀវភៅនេះ មិនអាចលក់ ផលិតជា  
ទ្រង់ទ្រាយធំ យកទៅដាក់ក្នុងវេបសាយ លក់តាមប្រព័ន្ធអេឡិចត្រូនិក  
ត្រូនីក ឬ បកប្រែ ដោយគ្មានការអនុញ្ញាតិពី វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង  
(VOICE OF GOD RECORDINGS®)ឡើយ។

សម្រាប់ទំនាក់ទំនងបន្ថែម និង ឬសម្រាប់តម្រូវការទាក់ទងនឹង  
ឯកសារសូមទំនាក់ទំនង៖

វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង (VOICE OF GOD RECORDINGS)

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

WWW.BRANHAM.ORG